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Tüccar, milletin emeğini ve üretimini kıymetlendirme için 
eline ve zekasına emniyet edilen ve bu emniyete liyakat 
göstermesi gereken adamdır.
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BAŞKAN’IN MESAJI

Türk iş dünyası olarak zorlu bir yılı tamamlamak üzereyiz. 

2018 yılının ortalarında başlayan küresel daralma ve kur krizi 
2019 yılında da etkilerini göstermeye devam etti. 

Hükümetimizin aldığı tedbirler ve faiz indirimi uygulamaları 
ile iç piyasaya gelen canlılık ekonomiye bir nefes aldırdı. Bu 
doğrultuda temkinli bir iyimserlikle 2020 yılına hazırlanıyoruz. 
Tabi bu süreçte yaşanan gerek jeopolitik gelişmeler, gerekse 
de piyasalarda yaşadığımız zorluklar Türkiye ekonomisinin 
aslında çok daha dayanıklı bir yapıda olduğunu tüm dünyaya 
gösterdi. Diğer taraftan eksikliklerimizi ve zayıflıklarımızı 
görerek yerli ve milli kaynaklarımızla daha güçlü bir Türkiye 
için azimle çalışmamız gerektiğini ortaya koydu.

Dünya ekonomisine artık ülkelerden ziyade rekabet gücü 
yüksek kentlerin ve bölgelerin yön verdiği bir dönemde bizler 
de SATSO olarak, Sakarya’mızın yerel kabiliyetlerini aktif bir 
şekilde değerlendirerek rekabet gücünü artırmaya yönelik 
çalışmalarımıza devam ettik.

Ülkemizi gelecek hedeflerine taşıyacak en önemli zenginlik 
kaynağı üretim yeteneğidir. Ve Sakarya bir üretim şehirdir. 

Üreten ve ürettiğini tüm dünyaya satmaya gayret eden 
bulunduğu konumun farkında olan şehirdir. Biz rekabeti 
seven ve bu rekabet edebilirliğimizi üretim potansiyelimizle 
zenginleştiren de bir bölgeyiz.

Sakarya ticarette de tarihi bir markadır. Türkiye’de 
erişilebilirliği en yüksek olan illerden biridir.  Geçmişten 
günümüze Türkiye ekonomisinin geçirdiği tüm dönüşümlerde 
önemli rol oynamıştır.

Dünya ekonomisine artık ülkelerden ziyade marka değeri 
yüksek kentlerin ve bölgelerin yön verdiği bir dönemde 
bizler de SATSO olarak, Sakarya’mızın yerel kabiliyetlerini 
aktif bir şekilde değerlendirerek rekabet gücünü artırmaya 

yönelik çalışmalar yürütüyoruz. Bu şehri sırtında taşıyan, 
hamurunu yoğurup, emek verenlerine ekmek sunan iş 
dünyasına rehberlik ediyoruz. Hedefleri olan bu kentin yol 
haritasını belirlemek bizim manevi sorumluluğumuzdur. 
Sanayicilerimizi, ticaret erbabımızı geleceğe hazırlıyoruz. 

2019 yılında da ilimiz ve bölgemizde sosyo-ekonomik 
anlamda kalkınmaya öncü olmaya, iş dünyasına yön 
vermeye, üyelerimizi, sektörleri ile ilgili gelişmelerden 
haberdar ederek, rekabet güçlerini ve kurumsal vizyonlarını 
arttırmaları istihdama ve ekonomiye katkı sağlamaları için 
gayret gösterdik. Üyelerimize en yüksek faydayı sağlama 
noktasında elimizden geldiği ölçüde çalıştık. Üyelerimizin 
Odamıza intikal eden tüm sorunlarını yetkili makamlara 
ileterek, çözülmeleri noktasında takipçisi olduk.

Hizmet kalitemizi, her zaman üyelerimizin beklentilerine 
yönelik oluşturmakta ve üyelerimizin memnuniyetini 
her zaman yüksek tutmaya çalışmaktayız. Bu anlamda 
üyelerimizin teknolojik gelişmelerden faydalanmalarını 
sağlamak üzere çalışmalarımıza devam ediyor, bundan 
hareketle gerçekleştirdiğimiz çalışmalarımızı değerli 
üyelerimizle birçok platformdan ve sosyal medya ve web 
sayfamızdan paylaşıyoruz

Bundan sonra da birlik ve beraberlik anlayışıyla hizmet 
kalitemizden ödün vermeden, adaletli, üyelerimizin 
memnuniyetini gözeterek, ilçemizin sosyo-ekonomik 
kalkınmasına ve iş dünyamızın menfaatlerine hizmet etmeyi 
kararlılıkla sürdüreceğiz.

2019 yılı faaliyet Raporumuz da yaptığımız tüm çalışmaların 
kısa birer özeti olarak sizlerin istifadesine sunulmuştur.

Faaliyetlerin gerçekleşmesinde emeği geçen tüm SATSO 
camiasına teşekkür ediyor, birlikte ilimiz ve üyelerimiz için 
çalışmaya devam edeceğiz. 

A. Akgün ALTUĞ
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası
Yönetim Kurulu Başkanı
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GENEL BİLGİLERLE
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ODAMIZIN TARİHÇESİ 
Dünyada ticaret ve sanayi 
odalarının ortaya çıkışı XVI. 
Yüzyılın sonlarına rastlar. Ticaret 
Odası adını alan ilk kuruluş 
Marsilya Ticaret Odası olup, 
kuruluş yılı 1600’dür. Kuzey 
Amerika’da ilk ticaret odası 
1768’de New York’ta kurulmuştur. 
Kanada’da ilk ticaret odası 1804 
yılında Halifax’ta açılmıştır.

Günümüzde batılı ülkelerin ticaret 
ve sanayi odalarında müşterek 
olan husus; devlet otoritelerine 
ve işletmelere yönelik olan 
müşavirlik fonksiyonlarıdır.

Dünyadaki ticaret ve sanayi 
odalarının bir ortak özelliği de 
milli merkezi bir üst organizasyon 
içinde bir araya gelmeleridir. 
Ülkemizdeki örneği Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliği’dir.

Osmanlı toplumunda Oda fikri, 
batılaşma hareketi ile birlikte 
gündeme gelmiştir. Bir dizi reform 
ve yenilikler içeren 1856 tarihli 
Islahat Fermanı, tüccarların odalar 
kurarak örgütlenmeleri gereğini 
ortaya çıkarmıştır. Ferman gereği 
nizamnameler yayımlayıp odalar 
kurulmaya başlamıştır. Ilk olarak 
1879’da Tarsus Ticaret ve Sanayi 
Odası kurulmuş, bunu 1882’de 
Istanbul’da, 1885’de Izmir’de 
kurulan Odalar izlemiştir. 

Adapazarı Ticaret ve Sanayi Odası; 
1917 yılında Hacı Mehmet Hilmi 
efendi, Hamit Sipahizade (Bankacı 

ve Tüccar), Emin Muharrem Güner 
(Nalbur), Numan Numanbeyzade 
(Bankacı ve Tüccar), Rauf 
Demirtaş (Değirmenci), Ibrahim 
Diyarbekirli (Bankacı ve Tüccar), 
Islam Bankası Müdürü Asım Bey, 
Salih ve Numan Yöntem (Bakkaliye 
Toptancısı), Ali Fevzizade 
(Adapazarlı Ailesi Genel Katibi), 
Kazım Berköz (Kumaş Tüccarı), 
Yusuf Alican ( Manifatura Tüccarı), 
Zobar Ahmet Özdilek (Zahireci) ve 
diğer 200 civarında Adapazarılı 
tüccar ve esnafın önderliğinde; 
o tarihte Kocaeli’ne bağlı bir ilçe 
olduğu için Kocaeli Ilinin Meclisi 
Umumi kararı ile kurulmuştur. 
Bilahare 5590 sayılı Kanun ve 
tatbikatına ait tüzük hükümlerine 
intibak etmiştir. 

01.06.2004 tarih ve 25479 sayılı 
Resmi Gazetede yayımlanan 
5174 sayılı Türkiye Odalar ve 
Borsalar Kanunu ile ticaret ve 
sanayi odaları, ticaret borsaları 
ile Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliğinin kuruluş ve işleyişine 
ilişkin esaslar düzenlenmiştir. 19 
Temmuz 2008 yılında da Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası ismini 
almıştır.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası; 
devlet ve kamuoyu nezdinde de 
her yıl artan etkinliği ve itibarıyla, 
üyelerine ve Sakarya halkına 
karşı görevlerini yerine getirmeye 
çalışmaktadır.
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SAKARYA TİCARET VE SANAYİ ODASI
ORGANİZASYON ŞEMASI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nın örgütsel yapısı iki kısımdan oluşmaktadır. Birinci kısımda 4 yılda bir seçimle 
göreve gelen Meclis ve Yönetim Kurulu Üyeleri yer alırken ikinci kısım idari personel olarak adlandırılan kişilerden 

oluşmaktadır. 

MECLİS

MESLEK KOMİTELERİ

AKREDİTASYON, KALİTE YÖNETİM SİSTEMİ
İZLEME KOMİSYONU

DİSİPLİN KURULU

İHTİSAS KOMİSYONLARI

DANIŞMAN

MECLİS KOMİSYONLARI

YÖNETİM KURULU

GENEL SEKRETER
Teyfik ÖZTÜRK

GENEL SEKRETER YARDIMCISI
Mümin HAŞİL

KALİTE VE AKREDİTASYON SORUMLUSU ÜYE TEMSİLCİSİ

YAZI IŞLERI 
MÜDÜRLÜĞÜ

YAZI IŞLERI
MÜDÜRÜ

YAZI IŞLERI
MEMURU

EVRAK KAYIT
MEMURU

INSAN KAYNAKLARI, 
PLANLAMA VE EĞITIM 

MÜDÜRLÜĞÜ

INSAN KAYNAKLARI, 
PLANLAMA VE EĞITIM 

MÜDÜRÜ

PLANLAMA VE 
EĞITIM MEMURU

HIZMETLI

ŞOFÖR

INSAN KAYNAKLARI
MEMURU 

ODA SICILI 
MÜDÜRLÜĞÜ

ODA SICILI MÜDÜRÜ

ODA SICILI
MEMURU

GENEL SEKRETER YARDIMCISI
Refik ÖZKORKMAZ

MALI IŞLER 
MÜDÜRLÜĞÜ

MALI IŞLER
MÜDÜRÜ

MALI IŞLER
MEMURU

VEZNE
MEMURU

BASIN, YAYIN VE 
HALKLA ILIŞKILER 

MÜDÜRLÜĞÜ

BASIN, YAYIN VE 
HALKLA ILIŞKILER 

MÜDÜRÜ

HALKLA ILIŞKILER 
MEMURU

BASIN, YAYIN 
MEMURU

TICARET VE 
BELGELER 

MÜDÜRLÜĞÜ

TICARET VE BELGELER 
MÜDÜRÜ

PIYASA 
ARAŞTIRMA 

MEMURU

BELGE DÜZENLEME 
MEMURU

DIŞ EKONOMIK 
ILIŞKILER MEMURU

PROJE VE IŞ 
GELIŞTIRME 
MÜDÜRLÜĞÜ

PROJE VE IŞ 
GELIŞTIRME 

MÜDÜRÜ

BILGI IŞLEM 
MEMURU

PROJE VE IŞ 
GELIŞTIRME 

MEMURU

SANAYI  
MÜDÜRLÜĞÜ

SANAYI  MÜDÜRÜ

SANAYI  MEMURU

TEKNIK PERSONEL

ÖZEL KALEM 
MÜDÜRLÜĞÜ

ÖZEL KALEM 
MÜDÜRÜ

ÖZEL KALEM 
MEMURU

MAKAM ŞOFÖRÜ

TICARET SICILI
MÜDÜRLÜĞÜ

TICARET SICILI
MÜDÜRÜ

TICARET SICILI
MÜDÜR YARDIMCISI

TICARET SICILI
MEMURU
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MECLİS BAŞKANLIK DİVANI

Talip KURİŞ
Meclis Başkanı

Burcu BAŞAR AKGÜN
Meclis Divan Katibi

Necmettin KIRIK
  Meclis Başkan Yardımcısı
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YÖNETİM KURULU

A.Akgün ALTUĞ
Yönetim Kurulu Başkanı

Cem GÜN
Yönetim Kurulu Başkan Yrd.

Doğan ÇATALBAŞ
Yön. Krl. Sayman Üyesi

Yüksel AVŞAR
Yönetim Kurulu Başkan Yrd.

Yılmaz DÜNYA
Yönetim Kurulu Üyesi

Bünyamin MÜFTÜOĞLU
Yönetim Kurulu Üyesi

Erhan FİDAN
Yönetim Kurulu Üyesi

Ramazan SEZER
Yönetim Kurulu Üyesi

İbrahim ARABUL
Yönetim Kurulu Üyesi

Semih ÇOKAY
Yönetim Kurulu Üyesi

Hüseyin ÜR
Yönetim Kurulu Üyesi
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Erol ÖZTÜRK
DİSİPLİN KURULU BAŞKANI

Melih UYAR 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

M.Fadıl UZAK
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

Günay GÜNEŞ 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

Burhan AKÇAM 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

Adnan ERDOĞAN 
DİSİPLİN KURULU ÜYESİ

DİSİPLİN KURULU
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HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU
MECLİS ÜYELERİ

Vahap GÜN 
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU BAŞKANI

Oktay TOPÇU 
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU BAŞKAN YARDIMCISI

İrfan DEMİRCİOĞLU 
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU ÜYESİ 

Tekin BAYDAR 
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU ÜYESİ 

Ergin BALCI
HESAPLARI İNCELEME KOMİSYONU ÜYESİ 
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Hayrettin KOVACIOĞLU
MEVZUAT KOMİSYONU BAŞKANI

Seçkin SANDIKYAPAN
MEVZUAT KOMİSYONU BAŞKAN YARDIMCISI

Bayram Ali ÇATALBAŞ
MEVZUAT KOMİSYONU ÜYESİ

Talha F. CÖMERT
MEVZUAT KOMİSYONU ÜYESİ

Selami YÜKSEL
MEVZUAT KOMİSYONU ÜYESİ

MEVZUAT KOMİSYONU
MECLİS ÜYELERİ
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Oğuzhan DURAK
KÜLTÜR KOMİSYONU BAŞKANI

Murat GÜLER
KÜLTÜR KOMİSYONU BAŞKAN YARDIMCISI

Ali CANDAN
KÜLTÜR KOMİSYONU ÜYESİ

Nihat CİNOĞLU
KÜLTÜR KOMİSYONU ÜYESİ

Ziya KURAL
KÜLTÜR KOMİSYONU ÜYESİ

KÜLTÜR KOMİSYONU
MECLİS ÜYELERİ
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Mustafa YILDIRIM
YAYIN KURULU BAŞKANI

Semih ÇOKAY
YAYIN KURULU BAŞKAN YARDIMCISI

Zafer BEKDEMİR
YAYIN KURULU ÜYESİ

Hakan COŞAR
YAYIN KURULU ÜYESİ

Murat GÜLER
YAYIN KURULU ÜYESİ

YAYIN KOMİSYONU
MECLİS ÜYELERİ
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TOBB DELEGELERİ

Turgay ÇELIK
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Vedat YAŞLICA
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Savaş YILMAZER
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Murat GÜLER
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Hayrettin KOVACIOĞLU
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Kamil UZAK
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

A.Akgün ALTUĞ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Alican YILDIRIM
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Fatih GÜREŞ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Erdal ŞENKARDEŞ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Bilal ARABACIOĞLU
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Kenan TAÇYILDIZ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Nihat CINOĞLU
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Hasan GENÇ
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Talha F. CÖMERT
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Oktay TOPÇU
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)

Ekrem SEÇGIN
Meclis Üyesi

(TOBB Delegesi)
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MECLİS ÜYELERİ

A.Akgün ALTUĞ
Meclis Üyesi

Turgay ÇELIK
Meclis Üyesi

Mahmut KÖSEMUSUL
Meclis Üyesi

Tarık ÖZBAY
Meclis Üyesi

Recep SANDIKÇI
Meclis Üyesi

Muhammet Alican SAK
Meclis Üyesi

Talip KURIŞ
Meclis Başkanı

Yılmaz DÜNYA
Meclis Üyesi

Fatih GÜREŞ
Meclis Üyesi

Bayram Ali ÇATALBAŞ
Meclis Üyesi

Hasan GENÇ
Meclis Üyesi

Ertuğrul ÖZTÜRK
Meclis Üyesi

Savaş YILMAZER
Meclis Üyesi

Abdurrahman ÇAKAR
Meclis Üyesi

Gökhan TIRYAKI
Meclis Üyesi

Ibrahim ADAK
Meclis Üyesi

Ali CANDAN
Meclis Üyesi

Serdar ÇAKAN
Meclis Üyesi

Enes AKCAN
Meclis Üyesi

Doğan ÇATALBAŞ
Meclis Üyesi
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Erkan ÇOKAL
Meclis Üyesi

Kamil UZAK
Meclis Üyesi

Bünyamin MÜFTÜOĞLU
Meclis Üyesi

Murat GÜLER
Meclis Üyesi

Ceyhun KILIÇ
Meclis Üyesi

Selami YÜKSEL
Meclis Üyesi

Ömer ARSLAN
Meclis Üyesi

Ahmet SERBES
Meclis Üyesi

Onur KANSU
Meclis Üyesi

Oğuzhan DURAK
Meclis Üyesi

Ibrahim Berat KARA
Meclis Üyesi

Ramazan SEZER
Meclis Üyesi

Seçkin SANDIKYAPAN
Meclis Üyesi

Zafer YILDIRIM
Meclis Üyesi

Ercan BAŞNUH
Meclis Üyesi

Adem SEZER
Meclis Üyesi

Enver TOK
Meclis Başkanı

Ekrem KAYASAN
Meclis Üyesi

Oktay TOPÇU
Meclis Üyesi

Hayrettin KOVACIOĞLU
Meclis Üyesi

Hasan ÇAKIR
Meclis Üyesi

Ekrem SEÇGIN
Meclis Üyesi

Adnan BORAZANCIOĞLU
Meclis Üyesi

Ayhan AKDAĞCI
Meclis Üyesi

Burcu BAŞAR AKGÜN
Meclis Üyesi
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Cem GÜN
Meclis Üyesi

Yalçın CAN
Meclis Üyesi

Ümit BALTA
Meclis Üyesi

Murat CAN
Meclis Üyesi

Vedat YAŞLICA
Meclis Üyesi

Vahap GÜN
Meclis Üyesi

Adem ÇALIŞKAN
Meclis Başkanı

Halit INCI
Meclis Üyesi

Bülent YAZAR
Meclis Üyesi

Halit EVIN
Meclis Üyesi

Seyhan AZDER
Meclis Üyesi

Muhammet ÇAPOĞLU
Meclis Üyesi

Hüseyin ÜR
Meclis Üyesi

Ziya KURAL
Meclis Üyesi

Nihat CINOĞLU
Meclis Üyesi

Tekin BAYDAR
Meclis Üyesi

Bilal ARABACIOĞLU
Meclis Üyesi

Ergin BALCI
Meclis Üyesi

Talha F. CÖMERT
Meclis Üyesi

Alican YILDIRIM
Meclis Başkanı

Musa Emre TEVER
Meclis Üyesi

Murat BAYRAK
Meclis Üyesi

Lütfi SUNMAN
Meclis Üyesi

Irfan DEMIRCIOĞLU
Meclis Üyesi

Emrullah TERZIOĞLU
Meclis Üyesi



2019 Faaliyet Raporu24

Erdem ERCAN
Meclis Üyesi

Mustafa YILDIRIM
Meclis Üyesi

Ahmet ÇUBUK
Meclis Üyesi

Kenan TAÇYILDIZ
Meclis Üyesi

Erhan FIDAN
Meclis Üyesi

Behlül BAYRAK
Meclis Üyesi

Ibrahim ARABUL
Meclis Üyesi

Şenol ÇALIŞKAN
Meclis Üyesi

Hüseyin YAVUZYIĞIT
Meclis Üyesi

Tunç ÖZÜUĞURLU
Meclis Üyesi

Erdal ŞENKARDEŞ
Meclis Üyesi

Semih ÇOKAY
Meclis Üyesi

Ibrahim KAHYA
Meclis Üyesi

Necmettin KIRIK
Meclis Üyesi

Şahin PARTANAZ
Meclis Üyesi

Müfit GÜREŞ
Meclis Üyesi

Yüksel AVŞAR
Meclis Üyesi
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Makbule SÖZDUYAR
Kadın Girişimciler 

İcra Komitesi Başkan 
Yardımcısı

Dilek ÖZEL
Kadın Girişimciler 

İcra Komitesi Başkan 
Yardımcısı

TOBB SAKARYA İL KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU

Zehra DİRİM
Kadın Girişimciler İcra Komitesi 

Başkanı

Halide BÖLÜKBAŞI
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Handan PIRILDAR
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Yüksel AVŞAR
Doğal Üye

Yönetim Kurulu 
Başkan Yarıdımcısı

Öykü KÖPRÜLÜOĞLU
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Özlem TÖMEKÇE
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Nazan GÜNGÖRSÜN
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Sevgi YAZARKAN
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Ayşe Berrak KOCACIK
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Ceren Sedef AVŞAR
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Ceren DUGAN
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Arzu ALTINDAŞ
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Deniz TINAZCI
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Gökçe BÜYÜKŞENGÜR
Kadın Girişimciler İcra 

Komitesi Üyesi

Mümin HAŞIL
Doğal Üye

Genel Sekreter 
Yardımcısı
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TOBB SAKARYA İL GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU

Mertcan KORKMAZ
Genç Girişimciler Kurulu 

Icra Komitesi Başkanı

Burak ARIĞ
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Kürşat ERGEZEN
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Orhan Gazi KILIÇASLAN
Genç Girişimciler Kurulu Icra 
Komitesi Başkan Yardımcısı

Engin BIRGIN
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Reşit Şamil DEDEOĞLU
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Sinem TOK
Genç Girişimciler Kurulu Icra 
Komitesi Başkan Yardımcısı

Eralp ŞENKARDEŞ
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Samet TANTAN
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Bahadır BAKIRTAŞ
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Eray SAKALLIOĞLU
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Zafer BEKDEMIR
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Bahtiyar SOLAK
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Furkan ÜNAL
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Oğuzhan AÇIKGÖZ
Genç Girişimciler Kurulu Icra 

Komitesi Üyesi

Refik ÖZKORKMAZ
Doğal Üye

Genel Sekreter Yardımcısı

Semih ÇOKAY
Doğal Üye

Yönetim Kurulu Üyesi
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Başkan : Mehmet DINLER 
Bşk.Yrd. : Hacı Rüstem PRIMOĞLU 
Üye : A.Akgün ALTUĞ
Üye : Bayram Ali ÇATALBAŞ

Üye : Turgay ÇELIK 
Üye : Fahri KARAKULLUKÇU 
Üye : Baha KALFA

Başkan : Mehmet Akif ÖZKAN 
Bşk.Yrd. : Mehmet Kamer YILMAZ
Üye : Hasan GENÇ
Üye : Yılmaz DÜNYA

Üye : Ahmet SIVIŞOĞLU

Başkan : Mustafa Kemal YILMAZ
Bşk.Yrd. : Şenol ACAR
Üye : Ayhan ÖZTURPÇU               
Üye : Mahmut KÖSEMUSUL

Üye : Ertuğrul ÖZTÜRK
Üye : Recep SANDIKÇI
Üye : Resül ÇELIKARSLAN

Başkan : Beşir ÖZMERT
Bşk.Yrd. : Halit GÜNDÜZ 
Üye : Abdurrahman ÇAKAR
Üye : Fatih GÜREŞ

Üye : Tarık ÖZBAY 
Üye : Ahmet AKAY
Üye : Davut ASKAR

Başkan : Hasan ALPTEKIN
Bşk.Yrd. : Osman USER 
Üye : Savaş YILMAZER
Üye : Muhammet Alican SAK

Üye : Ali DERIBAŞ
Üye : Gökhan TIRYAKI
Üye : Hasan ARICANLI

Başkan : Emrah ÖZOCAK
Bşk.Yrd. : Mustafa KÖROĞLU
Üye : Serdar ÇAKAN
Üye : Ayhan GÜNEŞ

Üye : Enes AKCAN
Üye : Ibrahim ADAK
Üye : Ismet BELIN

Başkan : Emre ŞAHIN
Bşk.Yrd. : Seydullah ÖZ
Üye : Ali CANDAN
Üye : Doğan ÇATALBAŞ 

Üye : Ahmet CIHAN

Başkan : Kenan KARACA
Bşk.Yrd. : Ümit KARAYAKA 
Üye : Ceyhun KILIÇ
Üye : Erkan ÇOKAL

Üye : Sadi KUTUN

1. MESLEK KOMİTESİ 
Tarım Ürünleri Üretimi ve Ticareti

2. MESLEK KOMİTESİ 
Altyapı İnşaat Faaliyetleri, Maden 
Ocakları ve Mermerciler

3. MESLEK KOMİTESİ 
Toptan ve Perakende Gıda

4. MESLEK KOMİTESİ 
Tarım ve Hayvancılık Meslek Grubu

5. MESLEK KOMİTESİ 
Yiyecek, İçecek ve Konaklama 
Hizmetleri

6. MESLEK KOMİTESİ 
Tekstil, Deri ve Hazır Giyim Ticaret

7. MESLEK KOMİTESİ 
Isıtma, Soğutma ve Mekanik 
Tesisatçılar

8. MESLEK KOMİTESİ 
Mobilya, Halı ve Ev Dekorasyon 
Ürünleri Ticareti

MESLEK KOMİTELERİ

Başkan : Mehmet Mustafa KULAKSIZ 
Bşk.Yrd. : Erol ÇIÇEK
Üye : Ömer ARSLAN
Üye : Bünyamin MÜFTÜOĞLU

Üye : Selami FAZLIOĞLU

Başkan : Erol DEMIRALAY
Bşk.Yrd. : Mehmet Mesut NURDOĞAN
Üye : Onur KANSU
Üye : Selami YÜKSEL

Üye : Ferdun ACAR

Başkan : Talip GÜRMERIÇ
Bşk.Yrd. : Ahmet SERBES 
Üye : Kamil UZAK
Üye : Tayfun KESER

Üye :  Semih YÜKSEL

9. MESLEK KOMİTESİ 
Dayanıklı Tüketim Malları Ticareti

10. MESLEK KOMİTESİ 
Elektrik - Elektronik ve 
Elektromekanik Grubu

11. MESLEK KOMİTESİ 
Altın ve Mücevher Ticareti
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Bşk.Yrd. : Zafer BEKDEMIR
Üye       : Hakan COŞAR
Üye : Murat GÜLER
Üye : Oğuzhan DURAK

Üye : Hüseyin Zahid YAZAROĞLU

Başkan : Özgür KARAKAŞ
Bşk.Yrd. : Vural TUTKUN
Üye : Enver TOK
Üye : Hayrettin KOVACIOĞLU

Üye : Okan ÇAYLAN
Üye : Gökhan KORKMAZ
Üye : Ibrahim Berat KARA

Başkan : Ilker HASKÖYLÜ
Bşk.Yrd. : Mehmet Tuncer ACAN
Üye : Ramazan SEZER
Üye : Ekrem KAYASAN

Üye : Hasan ÇAKIR
Üye : Akın GÜNLÜ
Üye : Kasım SEZER

Başkan : Davut ACUNMAN
Bşk.Yrd. : Mustafa Sencer DENIZ
Üye : Özer DURMUŞ
Üye : Ekrem SEÇGIN

Üye : Ercan BAŞNUH
Üye : Seçkin SANDIKYAPAN
Üye : Emrah TOYLAR

Başkan : I. Engin ADIYAMAN
Bşk.Yrd. : Mertcan KORKMAZ
Üye : Ayhan AKDAĞCI
Üye : Oktay TOPÇU 

Üye : Zafer YILDIRIM
Üye : Güven YAVUZ
Üye : Mehmet Yasin ŞAHIN

12. MESLEK KOMİTESİ 
Kitap, Kırtasiye, Basım, Reklam, 
Medya ve Yayın Kuruluşları

13. MESLEK KOMİTESİ 
İnşaat Malzemeleri Toptan ve 
Perakende Ticareti

14. MESLEK KOMİTESİ 
Hırdavatçılar, Metal Ticareti ve Geri 
Dönüşümcüler

15. MESLEK KOMİTESİ 
Sağlık, Temizlik ve Kozmetik 
Ürünleri Ticareti

16. MESLEK KOMİTESİ 
Sigortacılık ve Finans

Başkan : Mehmet ÇATALBAŞ
Bşk.Yrd. : Cevdet KOÇ 
Üye : Adnan BORAZANCIOĞLU
Üye : Nihat BALTAOĞLU

Üye : Adem SEZER

Başkan : Ilker ERGÜL
Bşk.Yrd. : Orhan Gazi KILIÇASLAN 
Üye : Burcu BAŞAR AKGÜN 
Üye : Adem ÇALIŞKAN

Üye : Cem GÜN
Üye : Hakan ARTUL
Üye : Halil ATAY

Başkan : Ali DAYIOĞLU
Bşk.Yrd. : Yalçın CAN
Üye : Halit EVIN
Üye : Seyhan AZDER

Üye : Alper Fevzi ALTAY
Üye : Ahmet AYDINOĞLU 
Üye : Erol LIKOS

Başkan : Ismail AÇIKDENIZ
Bşk.Yrd. : Aydın ÖZDEMIR
Üye : Halit INCI
Üye : Ümit BALTA 

Üye : Muhammet ÇAPOĞLU
Üye : Sezer AKYOL 
Üye : Yusuf SARI 

Başkan : Taner BELGE
Bşk.Yrd. : Mustafa BURUŞOĞLU
Üye : Fatih ALTINDAĞ
Üye : Talip KURIŞ

Üye : Vedat YAŞLICA
Üye : Ziya KURAL
Üye : Ömer BAYRAK

Başkan : Hüseyin ODABAŞ 
Bşk.Yrd. : Yavuz AKIN
Üye : Bülent YAZAR
Üye : Murat CAN

Üye : Erhan KARSAK

Başkan : Çetin SERTER 
Bşk.Yrd. : Kemalettin GÜRSOY
Üye : Hüseyin ÜR 
Üye : Vahap GÜN 

Üye : Nihat CINOĞLU
Üye : Kamil ÜSTÜN
Üye : Orhan ÖZKAN 

Başkan : Necmettin KOÇAK
Bşk.Yrd. : Özkan KARABULUT
Üye : Alican YILDIRIM
Üye : Tekin BAYDAR

Üye : Selim ALBAYRAK

17. MESLEK KOMİTESİ 
Kooperatifler, Enerji Altyapı ve 
Hafriyatçılar

18. MESLEK KOMİTESİ 
Mühendislik ve Mimarlık Hizmetleri

19. MESLEK KOMİTESİ 
Ulaşım ve Taşımacılık Grubu

20. MESLEK KOMİTESİ 
Enerji ve Petrol Ürünleri

21. MESLEK KOMİTESİ 
Otomotiv ve Yedek Parça Ticareti

22. MESLEK KOMİTESİ 
Otomotiv ve Yan Sanayi

23. MESLEK KOMİTESİ 
Konstrüksiyon ve Metal İşleme

24. MESLEK KOMİTESİ 
Tekstil-Brode-Konfeksiyon
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Başkan : Burhan GÜRSOY 
Bşk.Yrd. : Murat BAYRAK
Üye : Bilal ARABACIOĞLU
Üye : Selahaddin Eyüp KURIŞ

Üye : Atakan KOCA

Başkan : Mustafa OKUYAN
Bşk.Yrd. : Sadullah BALIKÇIOĞLU 
Üye : Lütfi SUNMAN
Üye : Cafer GÜLER

Üye : Musa Emre TEVER

Başkan : Gülfer KILIÇ 
Bşk.Yrd. : Ibrahim IPEKÇI
Üye : Ergin BALCI 
Üye : Irfan DEMIRCIOĞLU

Üye : Talha F. CÖMERT
Üye : Gökhan YAMAN
Üye : Ayhan BALCI

Başkan : Hüseyin BALTA 
Bşk.Yrd. : Ismail BAŞAVCI 
Üye : Emrullah TERZIOĞLU
Üye : Ahmet ÇUBUK

Üye : Erdem ERCAN
Üye : Sevil YILDIZ
Üye:  : Alaattin IPEKÇIOĞLU

Başkan  : Ebru KIRTAŞ 
 Üye : Adem AYGÜN 
Üye : Kenan TAÇYILDIZ 
Üye : Mustafa YILDIRIM 

Üye : Merve Hilal COŞAR 

Başkan : Idris TOSKA
Bşk.Yrd. : Nedim ALTINTAŞ
Üye : Erhan FIDAN 
Üye : Erdal ŞENKARDEŞ

Üye : Mesut KINALI

Başkan : Cemil KAYA
Bşk.Yrd. : Imdat DELICAN
Üye : Behlül BAYRAK
Üye : Necmettin KIRIK

Üye : Ibrahim ARABUL
Üye : Serdar GÜRKAN USLU
Üye : Enes SEVINDIK

Başkan : Çetin KAHYA
Bşk.Yrd. : Ahmet KÖPRÜLÜOĞLU
Üye : Şahin PARTANAZ
Üye : Semih ÇOKAY

Üye : Abdullah ÇIÇEK 

25. MESLEK KOMİTESİ 
Ağaç Sanayi ve Orman Ürünleri

26. MESLEK KOMİTESİ 
Mobilya İmalatçıları ve 
Malzemecileri

27. MESLEK KOMİTESİ 
Unlu Mamuller - Et ve Süt Ürünleri

28. MESLEK KOMİTESİ 
Danışmanlık ve Emlak Müşavirliği

29. MESLEK KOMİTESİ 
Eğitim ve Öğretim Faaliyetleri

30. MESLEK KOMİTESİ 
Yaş Sebze-Meyve ve Kuru Gıda 
Toptancıları

31. MESLEK KOMİTESİ 
Bilişim ve Telekomünikasyon

32. MESLEK KOMİTESİ 
Kauçuk ve Plastik İmalatçıları

Başkan : Emre BEŞIR
Bşk.Yrd. : Arif FILIZ
Üye : Şenol ÇALIŞKAN
Üye : Müfit GÜREŞ

Üye : Tunç ÖZÜUĞURLU
Üye : Melih GÜREŞ
Üye : Oğuzhan ŞIMŞEK

Başkan : Hülya EKŞI
Bşk.Yrd. : Cemal BAŞAK
Üye : Yüksel AVŞAR
Üye : Ibrahim KAHYA

Üye : Hüseyin YAVUZYIĞIT
Üye : Fatih Enes ILKAY
Üye : Erdem KAMIŞOĞLU

33. MESLEK KOMİTESİ 
Makine ve Otomasyon Sistemleri 
Üreticileri

34. MESLEK KOMİTESİ 
Müteahhitlik Faaliyetleri
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Insan Kaynakları, Planlama ve Eğitim Müdürlüğü
18 Birim Yöneticileri Toplantı Sayısı 47

19 Birim Yöneticileri Toplantısı Katılım Oranı 1105

20 Personel Toplantısı Sayısı 14

21 Personel Toplantısı Katılım Oranı 813

22 Personel Memnuniyet Anketi Düzenlenmesi 7

23 Personel Memnuniyet Oranı 243

24 Kurum içi Personel Eğitim Sayısı 4

25 Kurum İçi Personel Eğitim Süresi (Saat) 25

26 Kurum içi Personel Eğitimi Katılımcı Sayısı 133

27 Kurum Dışı Personel Eğitim Sayısı 11

28 Kurum Dışı Personel Eğitim Süresi (Saat) 188

29 Kurum Dışı Personel Eğitimi Katılımcı Sayısı 23

30 Toplam Personel Kişisel Gelişim Eğitimi Sayısı 3

31 Toplam Personel Kişisel Gelişim Eğitimi Katılımcı Sayısı 103

32 Toplam Personel Kalite Eğitimi Sayısı 1

33 Toplam Personel Kalite Eğitimi Katılımcı Sayısı 1

1 E- Bülten Sayısı 44

2 Basın Bülteni Sayısı 676

3 Yerel Basında Yer Alma Sayısı 3605

4 Ulusal Basında Yer Alma Sayısı 76

5 Uluslararası Basında Yer Alma Sayısı 5

6 Dijital Platformlarda Çıkan Haber Sayısı 3816

7 Facebook Sosyal Medya Mesajlarının Paylaşım Sayısı 342

8 Instagram Sosyal Medya Mesajlarının Paylaşım Sayısı 531

9 Twitter Sosyal Medya Mesajlarının Paylaşım Sayısı 332

10 Meclis Toplantıları İçin Faaliyet Filmleri Hazırlanması Çalışması 18

11 Etkinliklerin Fotoğraf ve Video Görüntülenme Sayısı 11912

12 Tasarım Faaliyetleri Sayısı (Dergi,Kitap,Broşür,Afiş vb.) 151

13 Muhtelif Yayınlar 8

14 Dergi Yayını Sayısı 4

15 Yayın Komisyonu Toplantı Sayısı 3

16 Yayın Komisyonu Karar Sayısı 5

17 Yayın Komisyonu Katılım Oranı 180

Basın, Yayın ve Halkla Ilişkiler Müdürlüğü
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73 Aylık Bordro İşlemleri 12
74 Satın Alma İşlemleri 1481
75 Huzur Hakkı 1
76 İlgili Komisyon Ve Kurullarda Değerlendirilen Sosyal Yardım Talepleri 32
77 İşe Giriş Bildirgelerinin Düzenlenmesi 4
78 İşten Ayrılma Bildirgelerinin Düzenlenmesi 1
79 Muhtasar, KDV, Damga Vergisi 12
80 Munzam Aidat Tahakkuku Yapılan Üye Sayısı 8540
81 Sosyal Güvenlik Kurumuna Bildirim 12
82 Tahsil Tediye Mahsup Kaydı 43033
83 Vezne Hizmet İşlem Sayısı 37044
84 Yıllık Aidat Tahakkuku Yapılan Üye Sayısı 15845
85 Hesapları İnceleme Komisyonu Toplantı Sayısı 12
86 Hesapları İnceleme Komisyonu Karar Sayısı 12
87 Hesapları İnceleme Komisyonu Toplantı Katılım Oranı 1080

88 Toplam Askıdaki Üye Sayısı 0
89 Toplam Üye Sayısı 147828
90 Toplam Faal Üye Sayısı 104668
91 Adres Askıdan Düşürme İşlemleri 9
92 Adres Askıya Alma İşlemleri 1
93 Açılan Anonim Şirket Sayısı 159
94 Açılan Kollektif Şirket Sayısı 15
95 Açılan Kooperatif Sayısı 7
96 Açılan Limited Şirket Sayısı 767
97 Açılan Şahıs Şirketi Sayısı 180
98 Kapanan Anonim Şirketi Sayısı 70
99 Kapanan Diğer Şirketler Sayısı 0
100 Kapanan Kollektif Şirket Sayısı 1
101 Kapanan Gerçek Kişiler Sayısı 104
102 Kapanan Limited Şirketi Sayısı 180
103 Kapanan Kooperatif Sayısı 4
104 Kapanan Şahıs Şirketi Sayısı 41
105 Oda Sicil Belge Hizmeti Sayısı 16436
106 E-Belge Sayısı 524
107 Üye Veri Güncellenme Sayısı 3655
108 Üye Kimlik Kartı Sayısı 88

Mali Işler Müdürlüğü

Oda Sicili Müdürlüğü

72 Tekrarlayan Üye Şikayet Oranı 0

72 Tekrarlayan Üye Şikayet Oranı 0
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34 Toplam Personel İş Geliştirme Eğitimi Sayısı 1

35 Toplam Personel İş Geliştirme Eğitimi Katılımcı Sayısı 1

36 Toplam Personel Eğitim Sayısı 15

37 Toplam Personel Eğitim Süresi (Saat) 214

38 Toplam Personel Eğitimi Katılımcı Sayısı 147

39 Personel Performans Değerlendirme 0

40 Personel Görüş ve Öneri Sayısı 27

41 Kabul Gören Görüş ve Öneri Sayısı 17

42 İyileştirme Faaliyeti Sayısı 41

43 Kapanan İyileştirme Faaliyeti Sayısı 37

44 Kurum ve Kuruluşlar ile Ortak Yapılan Toplantı ve Seminer Sayısı 55

45 Kurum ve Kuruluşlar ile Ortak Yapılan Toplantı ve Seminerlere Katılımcı Sayısı 1376

46 Üyelere Yönelik Yapılan Seminer ve Toplantı Sayısı 60

47 Meslek Komitelerinin Odamızda Yaptığı Eğitimler 12

48 Meslek Komitelerinin Odamızda Yaptığı Eğitimlere Katılımcı Sayısı 405

49 Üyelere Yönelik Düzenlenen Meslek Geliştirici Eğitim Sayısı 14

50 Üyelere Yönelik Düzenlenen Meslek Geliştirici Eğitimlere Katılımcı Sayısı 631

51 Üyelere Yönelik Düzenlenen Kişisel Gelişim Eğitim Sayısı 4

52 Üyelere Yönelik Düzenlenen Kişisel Gelişim Eğitimleri Katılımcı Sayısı 119

53 Odamızda Yapılan Toplam Eğitim Sayısı 49

54 Üye Eğitimleri Toplam Katılımcı Sayısı 1163

55 Üye Eğitimleri Memnuniyet Oranı 0

56 Akreditasyon İzleme ve Değerlendirme Kurulu Toplantı Sayısı 3

57 Akreditasyon İzleme ve Değerlendirme Kurulu Karar Sayısı 27

58 Akreditasyon İzleme ve Değerlendirme Kurulu Toplantısı Katılım Oranı 300

59 Üye Memnuniyet Anket Sayısı 3

60 Üye Anketi Memnuniyet Oranı 195

61 Odaya Gelen Ziyaretçi Sayısı 82975

62 Turizm Komisyonu Toplantı Sayısı 17

63 Turizm Komisyonu Toplantı Karar Sayısı 67

64 Turizm Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 0

65 Üye Şikayet Sayısı 6

66 Üye Öneri ve Memnuniyet Bildirimi Sayısı 57

67 Kapanan Üye Şikayet Sayısı 6

68 Kapanan Üye Şikayet Oranı 600

69 Çözüme Ulaştırılmayan Şikayet Sayısı 0

70 Çözüme Ulaştırılmayan Şikayet Oranı 0

71 Tekrarlayan Üye Şikayet Sayısı 0
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109 Yönetim Kurulu Başkanına Yapılan Ziyaretler 295
110 Yönetim Kurulu Tarafından İştirak Edilen Faaliyetler 212
111 Yönetim Kurulu Tarafından Yapılan Ziyaretler 68
112 Odamızda Yapılan Başkanın İştirak Ettiği Toplantılar 70
113 Yönetim Kurulu' nun gerçekleştirdiği üye ziyaretleri 9
114 Lobi Faaliyetleri Sayısı 1
115 Gerçekleşen Lobi Faaliyeti Sayısı 1
116 Lobi Faaliyetleri hk.Hazırlanan Rapor Sayısı 1
117 İç Paydaşlarla Yapılan Toplantılar 1
118 Dış Paydaşlarla Yapılan Toplantılar 0
119 Kültür Komisyonu Toplantı Sayısı 7
120 Kültür Komisyonu Karar Sayısı 35
121 Kültür Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 0

122 Deneme 0
123 Başvuru Sahibi Olunan Proje Sayısı 94
124 Ortak Olunan Proje Sayısı 90
125 Biten Proje Sayısı 4
126 Yurt İçi İş Geliştirme Faaliyet Sayısı 57
127 Yurtiçi İş Geliştirme Faaliyeti Katılımcı Sayısı 1695
128 Yurt İçi İş Geliştirme Faaliyetleri Sonucu Hazırlanan Rapor Sayısı 13
129 Yurt Dışı İş Geliştirme Faaliyet Sayısı 27
130 Yurt Dışı İş Geliştirme Faaliyetleri Katılımcı Sayısı 511
131 Yurt Dışı İş Geliştirme Faaliyetleri Sonucu Hazırlanan Rapor Sayısı 8
132 Ekonomik Teşvikler Konusunda Yapılan Etkinlik Sayısı 14
133 İş Geliştirme ve Sektörel Konularda Hazırlanan Rapor Sayısı 26
134 Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Toplantı Sayısı 11
135 Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Karar Sayısı 33
136 Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 437

137 Yatırım Teşvik, Hibe,FSMH ve Diğer Oda Hizmet ve Projeleri Konularında Yapı-
lan Bilgilendirme Sayısı 2

138 Canlı Yayın Sayısı 6
139 Toplu E-Posta Gönderim Sayısı 358
140 Toplu SMS Gönderim Sayısı 792
141 Web Sitesi Tıklanma Sayısı 119025
142 Web Sitesine Giren Kişi Sayısı 21700
143 Web Sitesi (Ticaret Portalına) Giren Kişi Sayısı 200608

Oda Sicili Müdürlüğü

Proje ve Iş Geliştirme Müdürlüğü
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144 Ekspertiz Raporu Sayısı 277
145 Fiili Tüketim Belgesi Sayısı 15
146 İmalat Yeterlilik Belgesi Sayısı 38
147 Kapasite Raporu Sayısı 712
148 Yerli Malı Belgesi Sayısı 299
149 İş Makinası Tescili Sayısı 427
150 İmalat Sektörü ile İlgili Hazırlanan İstatistik ve Rapor Sayısı 0

Sanayi Müdürlüğü

194 Yönetim Kurulu Toplantı Sayısı 53
195 Yönetim Kurulu Karar Sayısı 1512
196 Yönetim Kurulu Toplantısı Katılım Oranı 1032
197 Meclis Toplantı Sayısı 12
198 Meclis Toplantı Karar Sayısı 98
199 Meclis Toplantısı Katılım Oranı 1049
200 Meslek Komiteleri Toplantı Sayısı 408
201 Meslek Komiteleri Toplantısı Karar Sayısı 1596
202 Müşterek Meslek Komitesi Toplantı Sayısı 2
203 Müşterek Meslek Komitesi Karar Sayısı 0
204 Müşterek Meslek Komitesi Toplantısı Katılım Oranı 103
205 Disiplin Soruşturması 1
206 Mevzuat Komisyonu Toplantı Sayısı 1
207 Mevzuat Komisyonu Karar Sayısı 3
208 Mevzuat Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 100
209 Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantı Sayısı 12
210 Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantı Karar Sayısı 59
211 Genç Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantısı Katılım Oranı 808
212 Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantı Sayısı 15
213 Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Karar Sayısı 52
214 Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi Toplantısı Katılım Oranı 760
215 Tarım ve Hayvancılık Komisyonu Toplantı Sayısı 11
216 Tarım ve Hayvancılık Komisyonu Karar Sayısı 29
217 Tarım ve Hayvancılık Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 486
218 Çevre ve Şehircilik Komisyonu Toplantı Sayısı 16
219 Çevre ve Şehircilik Komisyonu Karar Sayısı 55
220 Çevre ve Şehircilik Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 834
221 TOBB'dan Gelen Yazı Sayısı 572
222 TOBB'dan Gelen Yazıların Cevaplandırılma Sayısı 18

Yazı Işleri Müdürlüğü
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151 İhracat Yapan Firma Sayısı 5163
152 ATR Onayı 1944
153 ATR Satışı 3842
154 Euro-1 Onayı 1878
155 Euro-1 Satışı 2158
156 Form-A Onayı 236
157 Form-A Satışı 248
158 Menşe Onayı 3729
159 Menşe Satışı 4348
160 Fatura Onayı 1065
161 İhale Duyuruları Sayısı 696
162 Fire Zayiat Oranı Tespiti 8
163 Rayiç Fiyat Tespiti/Fiyat Tarifeleri 31
164 Emlak Komisyoncu Belgesi Sayısı 21
165 Sayısal Takograf Kartı Sayısı 2821
166 Vize Aracılık Ve Bilgilendirme Hizmeti Sayısı 153
167 İngilizce Kayıt Sureti, Faaliyet Belgesi Sayısı 216
168 Sigorta Acenteleri İşlem Sayısı 110
169 Sigorta Acenteleri Yapılan Fiziki Şart Tetkik Sayısı 14
170 İşbirliği Teklifleri Duyuru Sayısı 7
171 E-Bülten Sayısı 75
172 K Belgeleri Hizmet Alan Kişi Sayısı 3565
173 K Belgeleri İşlem Sayısı 3238
174 B2B Etkinlik Sayısı 9
175 B2B Etkinlik Katılımcı Sayısı 288
176 B2B Etkinlik Rapor Sayısı 7
177 Yurtdışı Fuar Duyuru Sayısı 1361
178 Yurtdışı Fuar Katılımcı Sayısı 58
179 Yurtdışı Fuar Organizasyon Sayısı 9
180 Yurtdışı Fuar Etkinliği Rapor Sayısı 4
181 Yurtiçi Fuar Duyuru Sayısı 634
182 Yurtiçi Fuar Katılımcı Sayısı 148
183 Yurtiçi Fuar Organizasyon Sayısı 5
184 Yurtiçi Fuar Etkinliği Rapor Sayısı 5
185 Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu Toplantı Sayısı 12
186 Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu Karar Sayısı 41
187 Yurtdışı İş Geliştirme Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 426
188 Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Toplantı Sayısı 14
189 Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Karar Sayısı 37
190 Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Toplantısı Katılım Oranı 463
191 Hazırlanan Ülke Raporları Sayısı 11
192 Pazar Araştırması Rapor Sayısı 8
193 Hazırlanan İstatistik Rapor Sayısı 8

Ticaret ve Belgeler Müdürlüğü
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TEMEL
HİZMETLER



2019 Faaliyet Raporu40



MECLİS
TOPLANTILARI
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SAKARYA’NIN VERGİ 
İADELERİNDEN DOĞAN 
MAĞDURİYETİ GİDERİLMELİ   

Ocak ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ocak Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş Başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi. 

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1156 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Aralık ayı 
Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu’nun 
Hesap Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün 
tarafından okunmasının ardından oylanarak, 
meclis tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ 
yönetim kurulunun çalışmaları şehrin gündemi, 
SATSO projeleri, oda istatistikleri hakkında bilgi 
verdiği konuşmasında şunları dile getirdi:

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun 
ev sahipliğindeki Türkiye Ekonomi Şurası; 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan,  
bakanlarımız, oda ve borsa meclis başkanları ile 
çok sayıda iş insanının katılımıyla TOBB Ikiz Kuleler 
Konferans Salonu’nda gerçekleştirildi. 

SATSO olarak sakarya ile ilgili 5 temel sorun ve 
çözüm önerilerini de TOBB’a ilettik. 

Sakarya’da ihracattaki KDV iadelerinden kaynaklı 
olarak Sakaya Büyükşehir Belediyesi’nin 
maliye payı ciddi şekilde düşmekte ve belediye 
hizmetlerinin finansmanı ile ticaret ve sanayinin 
alt yapısına yönelik hizmetlerde kaynak sıkıntısı 
nedeniyle mağduriyet mevcut.
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SATSO Sanayi Ar-Ge Komisyonu tarafından 
geliştirilen “Fikir Sepeti” Projesi’nin standını 
Sakarya’nın yıldızları ödül törenine katılan Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği Başkanı. Rifat Hisarcıklıoğlu 
da  ziyaret etti ve projeyi hazırlayanları kutladı  ben 
de hem meclis üyelerimden hem bizi izleyen tüm 
üyelerimizden bu platforma girmelerini öneriyorum.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 
geçtiğimiz aylarda gündeme getirilen ve içeriğinde 
şehir aidiyetinin güçlendirilmesine yönelik 
çalışmaları kapsayan şifremiz54 sloganı Türk 
Patent Ve Marka Kurumu tarafından tescillendi. 
Marka tescil belgesi ile patent alan şifremiz54 
içeriği itibariyle 35, 36, 4. Maddelerden tescillendi. 
Sakarya’ya aidiyet duygusunun gelişmesi, ortak 
projelerin oluşması ve yürütülmesinde birliktelik 
sağlayacak ve yararlı olacaktır.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası tarafından 
çalışmaları yürütülen “Sakarya Tarımsal Ürünler 
Mükemmeliyet Merkezi”  diğer bir adıyla “Doku 
Kültürü Laboratuarı Projesi”  işbirliği protokolü 
imza törenini gerçekleştirdik.Projenin ilerlemesi ve 
inşaat sürecine geçilecek olması sebebiyle projenin 
işbirliği protokolü SATSO ve Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi arasında imzalandı.

SATSO üyelerimizin son Nefes Kredisi’nden 
yararlanmalarıyla ilgili istatistik bilgileri sizinle 
paylaşmak istiyorum; 2018 yılında yapılan TOBB ile 
odamız işbirliğiyle, 2 nefes kredisi kampanyasında, 
toplam 669 üye 60 milyon 48bin TL kredi kullandı.

2017 SATSO üye sayısı (faal+askı) : 11.630, 2018 
SATSO üye sayısı (faal+askı+tasfiye) : 11.949. E 
işlem ile belge alan üye sayısı: 2018 yılı içerisinde; 
32 adet,  28.01.2019 tarihine kadar; 69 adet. K 
belgesi alan sayısı (2017) : 8972, K belgesi alan 
sayısı (2018) : 4176. 

Ihracat yapan firma sayısı (2016) : 357, Ihracat 
yapan firma sayısı (2017-en güncel) : 411. Kapasite 
raporu alan firma sayısı (2017) : 643, Kapasite 
raporu alan firma sayısı (2018) : 598’dir.

Meclis toplantısının meslek komitelerinin sorunları 
ile dilek ve temenniler bölümünde konuşan meclis 
üyeleri şehir, ülke ve ekonomi hakkında görüşlerini 
dile getirdiler.

Meclis Üyesi Enes Akcan, Ekrem Seçgin, Ercan 
Başnuh, Adnan Borazancıoğlu, Behlül Bayrak ve 
Hüseyin Balta görüş ve önerilerini sundular.



2019 Faaliyet Raporu44

SATSO DAHA YAŞANABİLİR BİR 
SAKARYA İÇİN ÇALIŞIYOR

Şubat ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Şubat Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş Başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi. 

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1157 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Ocak ayı 
Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu’nun 
Hesap Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün 
tarafından okunmasının ardından oylanarak, 
meclis tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ yönetim kurulunun çalışmaları hakkında bilgi 
verdiği konuşmasında şunları dile getirdi:

TOBB ev sahipliğinde geniş bir katılımla yapılan 
tanıtım toplantısında açıklanan teşvik paketinin 
başlıkları şöyle:

Yeni istihdama ücret desteği, yeni istihdamın SGK 
prim ve vergisine destek, kısa çalışma ödeneği, 
asgari ücret desteği, düzenli ödemeye devamlı 
destek, kalkınmaya ilave destek, önce işbaşı eğitim 
sonra istihdam desteği, ihtiyacınıza uygun nitelikli 
işgücü eğitimine tam destek programları teşvik 
paketini oluşturdu.

Milli Eğitim Bakanlığı ile Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği ve TOBB ETÜ arasında Mesleki Eğitim 
Işbirliği Protokolü’nü TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğinde, Milli Eğitim 
Bakanı Ziya Selçuk’un katılımıyla Ankara’da 
düzenlenen törende imzaladık. Hisarcıklıoğlu’nun 
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deyişiyle ‘Hem eğitim sistemi hem de iş dünyamız 
için tarihi bir gün’ oldu.Milli Eğitim Bakanımızın 
cesur ve kararlı politikası sayesinde Türkiye’de bir 
ilk başlıyor. Piyasada talep gören niteliklere göre 
hazırlanan, yeni ve dinamik bir mesleki eğitim 
modeline geçiyoruz. Bu kapsamda 81 il’de 81 
meslek lisesi, protokol kapsamına alınıyor. SATSO 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi de bu kapsamın 
içine alındı. 

Her meslek kuruluşu şehrin öncelikli sorunlarını 
belirleyerek, çözüm önerini dile getirdi. Şehirdeki 
büyük ve etkin meslek kuruluşları olarak bu 
sorunları ve çözüm önerilerini bir rapor haline 
getirdik. Bu farkındalığı,  güçlü bir birliktelikle 
sinerjiye çevirmenin gayretindeyiz. Bu raporu da 
belediye başkan adaylarımıza sunacağız.

Odamızda ilimizde, bölgemizde ilk defa 28. Meslek 
Komitesi ve Ticareti Araştırma Ve Geliştirme 
Komisyonu tarafından ilimizdeki yabancı isçilerin 
iş piyasasına ve sosyal hayata entegre edilmesi 
amacıyla mülteci durum tespiti toplantısı düzenledik.
Mültecilerin Sakarya’daki durumu, eğitim, 
istihdam, sosyal yaşam ve güvenlik ve pek çok 
alanda değerlendirildiği toplantı, gerçekleştirildi. 
Mültecilerle ilgili yaşanan sıkıntıların çözülmesi ve 

mülteci varlığının krizden fırsata çevrilerek beşeri 
sermaye anlamında değerlendirilmesinin ön plana 
çıkarıldığı çalıştayda ilgili tüm kurum ve kuruluşlar 
yetkileri çerçevesinde yaptıkları çalışmalar ve 
sorunlara yönelik çözüm önerilerini dile getirdiler. 

SATSO Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu 
girişimleriyle Sakaryalı firmalar Chippin 
Platformuna üye oldu. Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası ve Chippin Platformu arasından sözleşme 
imzalanarak işbirliği protokol imzalandı. 

Meclis toplantısının meslek komitesinin sorunlarının 
görüşülmesi ile dilek ve temenniler bölümünde 
konuşan meclis üyeleri, şehir ve ülke gündemine 
ilişkin görüşlerini dile getirdiler.

Meclis Üyesi Turgay Çelik, Üyesi Oktay Topçu, Seçkin 
Sandıkyapan, Tunç Özüuğurlu, Emrullah Terzioğlu, 
Merve Sefa Girişken, Adnan Borazancıoğlu, Kenan 
Taçyıldız, Lütfü Sunman, Kenan Taçyıldız, Enes 
Akcan, Ilker Ergül, Tunç Özüuğurlu, Hasan Çakır, 
Adnan Borazancıoğlu, Oktay Topçu, Ekrem Seçgin, 
Fatma Aygün Kahya ve Burcu Başar Akgün görüş ve 
önerilerde bulundular.
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İSTİHDAM SEFERBERLİĞİ İLE 
SAKARYA’DA 2 BİN 488 YENİ 
İSTİHDAM

Mart ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Mart Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş Başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi. 
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1158 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Şubat ayı 
Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, 
Hesap Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis tarafından 
tasdik edildi.
Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 

çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ şunları dile getirdi:  
 “Cumhurbaşkanımız,  TOBB Ekonomi Şurasında 
iş dünyasına yeni bir istihdam seferberliği 
başlatılması konusunda çağrıda bulundu. Istihdam 
seferberliğine ilimizin aktif bir şekilde dahil olması 
için gayret ediyoruz. Istihdam seferberliğini 
sürekli tanıtıyoruz ve üyelerimizi bu konuda teşvik 
ediyoruz.  Istihdam Seferberliği kapsamında 
Sakarya’da, Şubat ayında 2 bin 488 kişiye artı 
istihdam sağlandı. Ekonomik şartlar sıkıntılı olsa 
da bu istihdam seferberliği konusunda teşvikler 
yadsınacak derecede değil. Desteklerinizi 
bekliyoruz.
12 Seçilmiş meslek odası başkanları ile birlikte 
Sakarya’nın sorunları ve çözüm önerilerini 
Büyükşehir Belediye Başkan Adayları’na sunduk. 
Olumlu geri dönüşler aldık ve adaylarımıza faydalı 
olacağını düşünüyoruz, bu raporun takipçisi 
olacağız.
Milli Eğitim Müdürlüğü ile mesleki eğitim işbirliği 
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yaptık. Sakarya’da plastik teknolojisine olan 
istihdam ihtiyacını karşılamak için bir meslek 
lisesinde bölüm açma işbirliği imzaladık. Bu 
konuda da 32. Meslek Komitesine teşekkürlerimi 
sunuyorum.
Türkiye Odalar Ve Borsalar Birliği öncülüğünde tüm 
illerde 5174 Sayılı Odalar Ve Borsalar Kanunu’nun 
84’ncü maddesine uygun şekilde oluşturulan 
Yüksek Istişare Kurulu Sakarya ayağında ikinci 
toplantıyı gerçekleştirdik.
Türkiye’nin otomotiv ihracatının yüzde 19,6’sını 
karşılayarak yılın ikinci ayında önemli dış satım 
gerçekleştiren Sakarya, ürettiği 23 bin 562 aracın 

20 bin 952’sini ihraç etti.”
Toplantının meslek komitelerinin sorunlarının 
görüşülmesi ile dilek ve temenniler bölümünde söz 
alan meclis üyeleri, şehir ve ülke gündemine ilişkin 
görüşlerini dile getirdiler.
Meclis Üyesi Bülent Yazar, Behlül Bayrak, Kenan 
Taçyıldız, Adnan Borazancıoğlu, Berat Kara, 
Alican Yıldırım, Nihat Cinoğlu, Ekrem Seçgin, 
Tunç Özüuğurlu, Enes Akcan görüş ve önerilerini 
sundular.
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TEK DURAK OFİS’TE TEKMER’İ 
İSTİYORUZ

Nisan ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Nisan Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş Başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi. 
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1159 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Mart ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, Hesap 
Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis tarafından 
tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ şunları dile getirdi:  “31 Mart Mahalli Idareler 
Genel Seçimleri süreci artık tamamlanmıştır. Bugün 
itibariyle ekonomiyi merkezimize alarak üretmeye 
ve çalışmaya kaldığımız yerden devam etmeliyiz. 
Seçimler yerelde gerçekleşmiş olsa da, ekonomide 
rekabet globaldir.  Bu uluslararası ekonomik yarışın 
güçlü aktörlerinden birisi olabilmek için en temel 
beklentimiz, ekonomimizin omurgasını oluşturan 
özel sektörümüzün önünü açacak, sonuç odaklı 
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çalışmaların devamlılığıdır.

Komisyonlarımız, kendi bünyelerinde yaptıkları 
sektörel çalışmaların yanı sıra,  Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası’nın yaptığı çalışmaları ve 
yürüttüğü projeleri de en doğru biçimde tanıtmak 
konusunda etkin rol oynuyor. Üyelerimizin aktif bir 
şekilde SATSO hizmetlerinden faydalanmaları ve 
talepkar olabilmeleri anlamında komisyonlarımızın 
paydaşlığı çok önemli. 
SATSO heyeti olarak; Adana Sanayi Odası, Adana 
Ticaret Odası ve Mersin Ticaret ve Sanayi Odası’nı 
ziyaret ettik. Ziyaretlerinde Sakarya’nın her 
anlamda üreten bir il olduğunu anlattık. Oda olarak 
diğer odalardan eksik olmadığımızı, hatta çoğu 
odadan gerek teknoloji, gerek hizmet ve sorumluluk 
anlamında çok daha iyi durumdayız, bunun için 
meclis üyelerimize ve değerli genel sekreterimiz 
nezdinde çalışanlarımıza teşekkür ediyorum.
Küçük ve Orta Ölçekli Işletmeleri Geliştirme ve 
Destekleme Idaresi (KOSGEB) Başkanı Prof. Dr. 
Cevahir Uzkurt’u Ankara KOSGEB başkanlık 

binasında ziyaret ettik. Tek Durak Ofis Hizmet 
Binalarında KOSGEB Sakarya Hizmet Müdürlüğü’nün 
de yer almasından üyelerimizin istifadesi anlamında 
memnuniyet duyacağımızı belirttik. 
TOBB tarafından düzenlenen 11.World Chambers 
Congress ve TOBB Proje Yarışmalarına UPEP Projesi 
ile katılacağız. Odamız, SAÜ ve Yurtdışı Iş Geliştirme 
Komisyonu’ muzun yürütücülüğünde sürdürülen 
yabancı uyruklu öğrencilerin ihracata gönüllü 
firmalarda görev alması şeklinde özetleyeceğimiz 
bir çalışma. UPEP projemiz ziyaret ettiğimiz diğer 
odalardan çok ilgi görüyor”
Meclis Üyesi Ergin Balcı 2019 pide fiyat tarifesini 
meclise sundu ve fiyat tarifesi üyeler tarafından 
oylandı. Meclis Üyesi Kenan Taçyıldız, Necmettin 
Kırık, Oktay Topçu, Tunç Özüuğurlu, Behlül Bayrak, 
Ekrem Seçgin, Emrullah Terzioğlu, Lütfü Sunman, 
Adnan Borazancıoğlu, Necmettin Kırık, Ercan 
Başnuh, Üyesi Nihat Cinoğlu, Tunç Özüuğurlu, 
Behlül Bayrak şehir ve ülke gündemi hakkında 
görüşlerini belirttiler.
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 SATSO MECLİSİ’NDE ŞEHİR 
GÜNDEMİ DEĞERLENDİRİLDİ

Mayıs ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Mayıs Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi.
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1160 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Nisan ayı 
Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, 
Hesap Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis tarafından 
tasdik edildi.
Meclis Toplantısının bu ayki konukları SATSO Tabii 

Meclis Üyeleri(Oda eski Başkanları); Fethi Sarıoğlu, 
Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu, Azmi Gürkan oldu. 
Gündem maddelerinin görüşüldüğü toplantıda 
Yönetim Kurulunun Aylık Faaliyetleri hakkında 
bilgi veren Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Doğu Marmara Kalkınma Ajansı tarafından 
bölgemizin rekabet gücünün artırılması amacıyla 
mali destek programlarının uygulandığını belirterek 
ilimizde mesleki ve nitelikli istihdam ihtiyacının 
karşılanması için birçok lise ve meslek yüksek 
okulu ile ortaklıklarımız var.” dedi. 
Bunun dışında, imalat ve hizmet altyapılarının 



2019 Faaliyet Raporu 51

geliştirilmesi yoluyla bölgenin rekabet gücünün 
artırılması amacıyla hazırlanan 2 projeye ortak 
olarak destek verdik. 1 tane de Odamız adına 
Sabancı Üniversitesi ile birlikte bir proje başvurusu 
yaptık. Sabancı Üniversitesi ortaklığı ile Sakarya 
Uluslararası Ticareti Geliştirme Merkezi Projesi için 
başvuruda bulunduk.” dedi.
Başkan Altuğ ayrıca üyelere yönelik veri 
güncelleme çalışmaları hakkında da bilgi vererek 
bu çalışmanın hızla ilerlediğini ifade etti. Başkan 
Altuğ “Ulaşamadığımız üyemiz kalmasın istiyoruz. 
Ulaşamadığımız üye bizim değildir. O yüzden tüm 
üyelerimizle temas kurmak istiyoruz.” dedi.

Meclis Toplantısının meslek komitelerinin 
sorunlarının görüşülmesi ile dilek ve temenniler 
bölümünde konuşan ve Mayıs Ayı Olağan meclis 
Toplantısının konuğu olan Tabii Meclis Üyeleri ve 
Meclis Üyeleri,şehir ve ülke gündemine ilişkin 
görüşlerini dile getirdiler.
SATSO Geçmiş Dönem Başkanlarından Tabii Meclis 
Üyesi Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu, Fethi Sarıoğlu, 
Azmi Gürkan ile Meclis ÜyesiAdnan Borazancıoğlu, 
Ahmet Çubuk, Behlül Bayrak, Hasan Çakır, Fatma 
Aygün Kahya, Lütfü Sunman, Nihat Cinoğlu, 
Emrullah Terzioğlu görüş ve önerilerde bulundular. 
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SATSO MOBİL UYGULAMA 
YENİLENDİ

Haziran ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Haziran Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi. 
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1161 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Mayıs ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, Hesapları 
Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis tarafından 
tasdik edildi.
Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 

çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Cem 
Gün özellikle fındık rekoltesi ve Amerikan beyaz 
kelebeği ile mücadele konusunda yapılan girişimler 
ve mücadele konusunda değerlendirmelerde 
bulunarak üyelerinin yanlarında olduklarını belirtti.
Başkan Yardımcısı Gün ayrıca SATSO Mobil 
uygulamasının yenilendiği bilgisini vererek meclis 
üyelerinin, SATSO üyelerinin ve Sakaryalıların SATSO 
faaliyetleri hakkında kolayca bilgi alabileceğini 
vurguladı. 
Ihracatın artırılmasına yönelik faaliyetler 
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kapsamında Gana ile ikili iş görüşmeleri yapıldığı 
bilgisini veren Başkan Yardımcısı Gün; “DEIK/
Türkiye-Gana iş konseyi ve Odamız işbirliği Ile 
Türkiye-Gana ikili iş görüşmeleri gerçekleştirildi. 
Türk ve Ganalı özel sektör temsilcileri ile ilgili kurum 
ve kuruluş yetkililerinin bir araya gelerek; inşaat, 
mobilya, gıda, enerji, ilaç, kozmetik ve tekstil 
alanlarında ikili iş görüşmeleri (b2b)gerçekleşti.” 
dedi.
Gün konuşmasının devamında “Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Meclis Kültür Komisyonu’nca 
projelendirilen ‘Sakarya’da Ticaret ve Sanayi 
konulu fotoğraf yarışması ödül töreni SATSO’da 
gerçekleştirildi. Odamızın 102’nci yılına girerken 
vizyonumuzu genişleterek; yerel, ulusal ve 
uluslararası bazda yeni fırsatları değerlendirme 
azmi ve kararlılığında olacağız. Güzel Sakarya’mızın 
büyüme sürecini hızlandıran tüm iş dünyamıza 
teşekkür ediyorum. Tarihe iz bırakmak adına 
düzenlediğimiz fotoğraf yarışmasının tüm 
katılımcılarını kutluyor, ödül alanları gönülden 
tebrik ediyorum. 
Geçmişten günümüze tarihi, gelişimi ile birlikte 
kentimizde yaşayan insanların yaşam tarzını, 
sosyal ve kültürel hayatının yanı sıra, ekonomik 
ve siyasal hayatı belgeleyecek özellikte yazılar, 

fotoğraflar, resimler ve belgelerin zamanla yok 
olup gitmesi tehdidi üzerine ilgili kaynakların 
tek elde toplanması amacıyla; kurumların ve 
gönüllülerin bilgi, belge bağışlarıyla gelişecek 
sakarya şehir hafızası web platformu oluşturuldu.  
Şehrimizin kültürünü geliştirmek ve korumak adına 
başladığımız bu projeye katkı sağlayan herkese 
teşekkür ediyorum. 
Çalıştay gerçekleştiren meslek komiteleri hakkında 
konuşan Başkan Yardımcısı Gün, “Gelişim ve 
değişimin öncüsü bu sektör temsilcilerimizle 
teknolojik altyapı, üretim kalitesi, nitelikli iş gücü 
ve daha güçlü bir hale gelmesi için birlikte hareket 
etmeliyiz. Komitelerimiz de başarı zincirimizin 
önemli bir halkasıdır. Görüş ve önerileriniz,  
SATSO’nun vizyonu ve işleyişinin temelidir.” dedi.
Gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından 
meslek komitelerinin sorunları, dilek ve temenniler 
bölümünde kürsüye gelen meclis üyeleri şehir ve 
ülke gündemi hakkında görüşlerini dile getirdiler. 
Meclis Üyesi  Abdurrahman Çakar, Adnan 
Borazancıoğlu, Turgay Çelik, Hasan Çakır, Emrullah 
Terzioğlu, Ahmet Çubuk, Ekrem Seçgin, Behlül 
Bayrak, Enes Akcan, Ercan Başnuh, Oğuzhan Durak, 
Nihat Cinoğlu görüş ve önerilerde bulundular.



2019 Faaliyet Raporu54

MERKEZ BANKASI’NIN FAİZ 
İNDİRİMİ İŞ DÜNYASINA MORAL 
VERDİ

Temmuz ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Temmuz ayı meclis 
toplantısı Meclis Başkan Yardımcısı Nuri Osman 
Ürküt başkanlığında gerçekleştirildi. 
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1162 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Haziran 
ayı Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, 
Hesapları Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap 
Gün’ün sunumunun ardından oylanarak, meclis 
üyeleri tarafından tasdik edildi.
Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 

çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
özellikle Kocaali Düzce bölgesinde yaşanan sel 
felaketi ile ilgili geçmiş olsun dilekleri ile önerilerini 
dile getirdi. 
Fındık üretiminde Sakarya ön sıralarda yer alan bir 
bölge. Fındık, sakarya ekonomisine yüksek oranda 
katma değer sağlayan önemli bir ürün. Ilimizde 
yaygın olan lavanta cinsi fındığın 16.50 TL olarak 
açıklanan taban fiyatını olumlu karşılıyoruz.” dedi.
Başkan Altuğ Ayrıca, “Bilindiği üzere Sea Lıne 
Denizcilik ve Gemi Acentalığı Anonim Şirketi Karasu 
Şubesi odamız bünyesinde şube kaydını yaptırmış 
olup aynı zamanda 10 Temmuz 2019 tarihinde IC 
Karasu Limanı ile Ukrayna Chornomorsk limanı 
arasında Ro-Ro seferleri başlamıştır. Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası karasu limanında geçiş 
belgeleri dağıtım ofisi de çarşamba ve cumartesi 
günleri olmak üzere haftada iki sefer ihracat 
yapan nakliye araçlarına yönelik geçiş belgelerini 
vermeye başlamıştır. Geçiş belgeleri dağıtım 
işlerini ticaret ve belgeler müdürlüğümüzde görevli 
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personellerimiz tarafından gerçekleştirmektedir.
Yönetim Kurulu olarak göreve başladıktan sonra 
8 ayrı ihtisas komisyonu kurduk, bunun yanı sıra 
odamız hizmet kalitesini geliştirmek için yeni 
birimler ihdas ettik. Hem kurduğumuz ihtisas 
komisyonlarının çalışma usul ve esaslarını 
hem de yeni kurduğumuz hizmet birimlerinin 
yapmış oldukları işlere de bu yönergemizde 
yer vermek istiyoruz. Odamız iç yönergesi ile 
personel yönergemize revize etmek üzere genel 
sekreterliğin, odamız mevzuat komisyonunun 
işbirliğinde çalışmalar yürütülecek ve hazırlanan 
yeni yönergeler meclisimizin onayına sunulacaktır.” 
dedi.
Başkan Altuğ, konuşmasının devamında, Sakarya 
Stratejik Planı ile ilgili gelinen son durum hakkında 
da meclis üyelerine bilgi verdi. 
Gündem maddelerinin görüşülmesinin ardından 
meslek komitelerinin sorunları, dilek ve temenniler 
bölümünde kürsüye gelen meclis üyeleri şehir,ülke 
ve ekonomi gündemi hakkında görüşlerini dile 
getirdiler.
Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin Müftüoğlu ve 
Meclis Üyesi Tunç Özüuğurlu, Necmettin Kırık, 
Kenan Taçyıldız, Behlül Bayrak, Mustafa Yıldırım, 
Nihat Cinoğlu, Lütfi Sunman, Kenan Taçyıldız, 
Ercan Başnuh, Behlül Bayrak, Oktay Topçu, Adnan 
Borazancıoğlu, Burcu Başar Akgün, Emrullah 
Terzioğlu, Abdurrahman Çakar ile Meclis Başkan 
Yardımcısı Nuri Osman Ürküt görüş ve önerilerde 
bulundular.
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YENİ BİR KENTSEL DÖNÜŞÜM 
PLANLANMALI BETONLAŞMANIN 
ÖNÜNE GEÇİLMELİ

Ağustos ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ağustos ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi.
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1163 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Temmuz 
ayı Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, 
Hesapları Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap 
Gün’ün sunumunun ardından oylanarak, meclis 
üyeleri tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
konuşmasının başında özellikle son zamanlarda 
yaşanan kadın cinayetlerine değinerek, “Emine 
Bulut, kadın cinayetleri konusunu bir kez daha 
gündeme taşıdı. Bu acı olayların bir daha 
yaşanmaması en büyük arzumuzdur. Kadınları 
yücelten bir kültürün mensupları olarak yaşanan 
olayları kınıyor ve bir daha yaşanmamasını temenni 
ediyorum.”
Başkan Altuğ SUTGEM projesi hakkında bilgi 
vererek, “Sakarya Uluslararası Ticareti geliştirme 
Merkezi (SUTGEM), Doğu Marmara Kalkınma 
Ajansı’ndan ilgili programa başvuru yapan projeler 
arasında 1. Seçilmiş ve yaklaşık 1 milyon TL destek 
almaya hak kazanmıştır. Sabancı Üniversitemiz 
ile ortak geliştirdiğimiz Sakarya Uluslararası 
Ticareti Geliştirme Merkezi projemiz ile şimdiye 
dek yürüttüğümüz tüm ihracatı geliştirme 
çalışmalarımızı tek bir çatı altında toplayarak 
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tek merkezden yürüteceğiz ve firmalara destek 
olacağız.
Başkan Altuğ ayrıca Sakarya’da 2019 yılı 8 ay’a ait 
SATSO üyesi toplam onaylanan kapasite raporu 
sayısı hakkında bilgi verdi.
“Bu veri 81 adet yeni sanayici vasfını kazanan 
üyemiz olduğu bilgisini içeriyor.  Ilk kapasite 
başvuruları içerisinde yer alan 81 firmanın toplam 
istihdam miktarı ise 1.374 personeldir. ” dedi.
Ağustos Ayı olağan meclisinde Ferizli OSB 
Müteşebbis Heyetinde yer alacak SATSO temsilcileri 
meclis üyeleri tarafından oylanarak oy birliği ile 

kabul edildi.
Meclis Toplantısının Yönetim Kurulunun Aylık 
Faaliyetleri, Meslek Komitelerinin Sorunlarının 
Görüşülmesi ve Dilek ve Temenniler maddesinde 
kürsüye çıkan  meclis üyeleri görüş ve önerilerini 
bildirerek değerlendirmede bulundular.
Meclis Üyesi Burcu Başar Akgün, Ekrem Seçgin, 
Behlül Bayrak, Tunç Özüuğurlu, Oktay Topçu, 
Adnan Borazancıoğlu, Nihat Cinoğlu, Ibrahim Berat 
Kara, Ahmet Çubuk, Abdurrahman Çakar, Emrullah 
Terzioğlu, Behlül Bayrak, Kenan Taçyıldız, Oktay 
Topçu, Hasan Çakır görüş bildirdiler.
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ENGELLİ RAPORUNA ‘ENGEL’ 
VAR ‘ENGELLİ SAĞLIK RAPORU’ 
ALMAK BİR SORUN OLMAMALI

Eylül ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Eylül Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi.
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1164 nolu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Ağustos 
ayı Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, 
Hesapları Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap 
Gün’ün sunumunun ardından oylanarak, meclis 
üyeleri tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
şunları dile getirdi: “ Şehrimizde engelli sağlık 
raporu alabilme konusu yıllardan beri çözülemeyen 
bir sorun olarak gündemde. Bu sorun çözülemeyen 
bir kangren haline gelmemeli. Çünkü bahse konu 
olan unsurlar çocuklarımız. 15. ve 29. Meslek 
komitemiz yıllardır çözüm arıyor ve canla başla 
çalışıyorlar. Engelli çocuklarımız için çok önemli 
olan bu raporun Sakarya’dan rahatlıkla alınabilmesi 
konusunda gerekli kurumlarımızdan tam destek 
bekliyoruz. 

Sakarya’nın ayağa kalkması için önce adını aldığı 
nehrin kirlilikten kurtarılması gerekiyor. Bu konuda 
hem ilgili kurumlarımızın hem de firmalarımızın atık 
su arıtma konusunda titizlik göstermeleri gerekiyor.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası olarak önemli bir 
çalışmayı daha gerçekleştirerek arşivimizi dijital 
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taramadan geçiriyoruz. Bu çalışmayla yangın, sel, 
deprem, hırsızlık gibi olumsuz durumlar için önlem 
almaktayız. Şu ana kadar 2 bin 170 üyemizin sicil 
dosyası 147bin 612 sayfa doküman taranmıştır.

Sakarya Il Milli Eğitim Müdürlüğü ile motorlu araçlar 
teknolojisi alanında nitelikli elemanlar yetiştirmek 
için firmalar ile koordineli eğitim konusunda 
bir işbirliği protokolü imzaladık. Imzaladığımız 
protokol ile otomotiv sektörünün; servis ve bakım 
hizmetlerinde ihtiyaç duyduğu nitelikli insan 
gücünü yetiştirmeyi ve motorlu araç teknolojisi 

öğretmenlerinin gelişen teknolojileri yakından takip 
edebilmelerini amaçlıyoruz. 

Meclis Toplantısının Meslek Komitelerinin 
Sorunlarının Çözülmesi ile Dilek ve Temenniler 
bölümünde konuşan meclis üyeleri, mesleki 
sorunlar hakkında görüş ve önerilerini sundular.

Meclis Üyesi Enes Akcan, Necmettin Kırık, Adnan 
Borazancıoğlu, Abdurrahman Çakar, Nihat Cinoğlu, 
Ercan Başnuh, Ahmet Çubuk görüş bildirdiler.
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KARASU LİMANI’NDA SEFERLER 
HAFTADA ÜÇE ÇIKTI

Ekim ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ekim Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi.
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1165 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Eylül ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, Hesapları 
Inceleme Komisyonu Başkan Yardımcısı Oktay 
Topçu sunumunun ardından oylanarak, meclis 
üyeleri tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Cem Gün, Cumhuriyet Bayramı’nın 96. yıldönümünü 
kutlayarak başladığı konuşmasında projeler 
hakkında bilgi verdi.
SATSO 2020 Iş Planı Çalıştayı, meclis üyelerimizin 
yoğun katılımı ile Izmir’de gerçekleştirildi. Katılan 
tüm meclis üyelerine katkılarından dolayı teşekkür 
ediyoruz. Hem Sakarya’nın hem de kurumun güçlü 
ve zayıf yönlerini durum tespiti yaparak iyileştirmeyi 
hedefleyen odamız, 2020 iş planı çalıştayı ile 2018-
2021 stratejik plan vizyonu çerçevesinde bir sonraki 
yıl yapılacak çalışmaların temelini oluşturdu. 
Temmuz ayından beri karasu limanımızda faaliyette 
olan ve Ukrayna’nın Chornomorsk Limanı ile 
haftada 2 kez karşılıklı gerçekleşen Ro-Ro seferleri 
18 Ekim tarihinden itibaren artık haftada 3 güne 
çıkmış bulunmakta. Ayrıca Karasu limanının tercih 
edilmesinin önemli bir etkeni de limanda KDV ve 
ÖTV’den muaf dizel yakıt satışının yapılmasıdır. 
Karasu Limanımızda bulunan geçiş belgesi dağıtım 
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ofisimizde 2 personelimiz ile 10 Temmuz’dan şu ana 
kadar 4539 adet dozvola belgesi verilmiştir.  
Ferizli otomotiv ve metal ihtisas organize sanayi 
bölgesi kuruluş protokolü, sanayi ve teknoloji 
Bakanlığı’nca onaylanarak tüzel kişiliği tescil 
edilmiştir. Organize sanayi bölgesi tam kapasite ile 
üretime geçtiğinde yaklaşık 15.000 kişinin istihdam 
edileceği öngörülmüştür. 
Odamızın yeni bir yüze kavuşması için çalışmalarımız 
devam ediyor. Tamamıyla üyelerimize kolaylık 
sağlayacak, ihtiyaçları olan her işlemi odamız 
bünyesinde kolaylıkla yapabilecekleri projeler 

gerçekleştirmeye özen gösteriyoruz.” diye konuştu

Toplantıda meslek komitelerinin sorunları ile dilek 
ve temenniler bölümünde kürsüye gelen meclis 
üyeleri görüş ve önerilerini bildirdiler

Ekrem Seçgin, Adnan Borazancıoğlu, Necmettin 
Kırık, Ilker Ergül, Turgay Çelik, Kenan Taçyıldız, 
Behlül Bayrak, Tunç Özüuğurlu, Emrullah Terzioğlu 
görüş bildirdiler.
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OSB’LERDE ÇEVRE VE İNSANA 
ZARAR VEREN HER UYGULAMAYA 
KARŞIYIZ

Kasım ayı meclis toplantısı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Kasım Ayı 
Olağan Meclis Toplantısı Meclis Başkanı Talip 
Kuriş başkanlığında meclis üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi.
Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1166 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Eylül ayı Kat’i 
Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, Hesapları 
Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap Gün’ün 
sunumunun ardından oylanarak, meclis üyeleri 
tarafından tasdik edildi.

Yönetim Kurulu’nun aylık faaliyetleri ve SATSO 
çalışmaları hakkında bilgi vermek üzere kürsüye 
gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Arnavutluk’ta yaşanan deprem felaketiyle 
ilgili geçmiş olsun dileklerini ileterek sözlerinde şu 
konulara değindi; 
Odamız Kültür Komisyonu ile ilimizin gastro 
turizminde yer alması için öncü olacak bir kitap 
çalışması başlattık. Sakarya Üniversitesi ve 
Hacettepe Üniversitesi akademisyenlerinden 
oluşan ekip, köy köy, ilçe ilçe saha çalışmalarını 
yürütüyor. Bu birikimden yola çıkılarak Sakaryalı 
mutfak ustaları ile gastronomi rotasında 
noktalar oluşturulacak. Temel amacımız, mutfak 
zenginliklerimizi, mutfak kültürümüzü ve yöresel 
gıda ürünlerimizi hafızaya almak, etkin ve doğru 
tanıtmaktır. Gastro Sakarya Projesi ile UNESCO’nun 
bu dönem onayladığı 7 şehir arasına girmeyi 
amaçlıyoruz” dedi.
Başkan Altuğ, ekonomideki gidişatın olumlu bir 
ivme yakalamaya başladığını ifade ederek şunları 
dile getirdi:
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“Dünyadaki gelişmeler ihtiyatlı bir iyimserlik içinde 
olmamızı söylüyor. Biz iş dünyası olarak bu süreçten 
en az hasarla ve hatta kazançla çıkabilmek için 
üretmeliyiz. Hem tarımsal üretim hem sınai üretimin 
çıkış yolumuz olduğunu bir kez daha dile getirmek 
istiyorum. Bu süreçte sadece üretmek yeterli de 
değil. Teknolojiyi yakından takip ederek e- ticarete 
de ağırlık vermeli yeni nesil ticaret yöntemlerine 
eğilmeliyiz.”dedi.
Başkan Altuğ şehirdeki gelişmeler ile ilgili yaptığı 
değerlendirmede şunlara da değindi: 1994 
yılında Toyota’nın yatırımı 1. OSB’nin kurulması ve 
yatırımcıların gelmesi ve diğer OSB’lerin kurulması 
ile gelişme trendine girmiş ve bu süreç devam 
ediyor. Biz her şehrin lokomotif kurumu olarak hem 
güneyde hem kuzeyde birer OSB ihtiyacı olduğuna 

inanıyoruz ve bu konuda çalışma yürütüyoruz. 
Tarım alanlarına zarar vermeden sanayileşmenin 
devam etmesi gerektiğine inanıyorum. Tarım 
alanlarında sanayileşmeye asla müsaade etmeyiz. 
OSB’ler tamamen doğa dostu ve insan odaklı olarak 
yapılmalıdır.”
Meslek komitelerinin sorunlar ve dilek temenniler 
bölümünde kürsüye gelen meclis üyeleri, 
sektörlerinin problemleri ile şehir ve ekonomi 
dünyasına ait görüşlerini dile getirdiler.
Meclis Üyesi Ercan Başnuh, Necmettin Kırık, Tunç 
Özüuğurlu, Hasan Çakır, Behlül Bayrak, Kenan 
Taçyıldız, Oktay Topçu, Nihat Cinoğlu, Adnan 
Borazancıoğlu görüşlerini sundular.
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SATSO 2020 BÜTÇESİ OY BİRLİĞİ 
İLE ONAYLANDI

Aralık ayı meclis toplantısı

Yoklama ve gündem maddelerinin oylanmasının 
ardından 1166 no’lu Meclis oturumuna ait tutanak 
görüşülerek oy birliği ile kabul edildi. Kasım ayı 
Kat’i Mizan ve ekleri ile Bütçe Izleme Raporu, 
Hesapları Inceleme Komisyonu Başkanı Vahap 
Gün’ün sunumunun ardından oylanarak, meclis 
üyeleri tarafından tasdik edildi.

Hesapları Inceleme Komisyonu sunumunun 
ardından yönetim kurulu faaliyetleri ile ilgili 
bilgi vermek üzere kürsüye gelen SATSO 

Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ 2019 yılı 
değerlendirmesi ve 2020 yılı beklentilerine de 
değindi.

Başkan Altuğ konuşmasında şunları dile getirdi:

Global ekonomide yaşanan gelişmelere rağmen 
büyümenin artarak devam etmesi, iş dünyamızın 
moralinin yüksek olması açısından oldukça 
önemli.

2020 yılı için ufukta, sürdürülebilir ve dengeli 
bir büyüme görebiliyoruz. Ekonomi yönetiminin 
aldığı tedbirlerle önümüzdeki yılın bugünden iyi 
olacağına inanıyoruz. Iş dünyası da üretimin yeni 
kodlarını programlayarak, büyümede bambaşka 
pencereler açacaktır.

Kurumsal varlığımızın temeli üyelerimizdir. 
Üyelerimizin ihtiyacı ise bizim önceliğimizdir. 
Toplam ve faal üye sayılarımızda yüzde 11’lik bir 
artış görünüyor. Faal üye sayımız 2018 yılında 
8182 iken; bugün itibariyle 9290 oldu. Askıdaki 
üye sayımızda da azalış gözlenmektedir. 2018 
yılında 645 olan askıdaki üye sayısı 2019 sonu 
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itibariyle 525 olarak görülmektedir. 

Dünya ekonomisine artık ülkelerden ziyade marka 
değeri yüksek kentlerin ve bölgelerin yön verdiği 
bir dönemde biz de SATSO olarak, Sakarya’mızın 
yerel kabiliyetlerini değerlendirerek rekabet 
gücünü artırmaya yönelik çalışmalar yürütüyoruz. 

2020 Bütçesi oy birliği ile kabul edildi

2020 yılı gelir gider bütçesi sunumunun ardından 
meclis üyeleri tarafından oylandı. 64 evet oyu 
ile 2020 yılı bütçesi 16 milyon 96 bin 9 TL olarak 
karara bağlandı.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“87 meclis üyemizin ve 10 bini aşan üyemizin birlik 

ve beraberlik içinde çalışma azmini gördüğüm 
için hepinize teşekkür ediyorum. Bu birlik tablosu 
Odamıza ilimize bereket getirecektir.” dedi. 

Gündem maddelerinin müzakere edildiği 
toplantıda; 2020 yılı Ekmek Fiyat tarifesi ve 2020 
bütçesinin görüşülmesi, meslek komitelerinin 
sorunları ve dilek temenniler bölümünde kürsüye 
gelen meclis üyeleri, görüşlerini dile getirdiler.

Meclis Üyesi Adnan Borazancıoğlu, Oktay Topçu, 
Turgay Çelik, Ergin Balcı, Burcu Başar Akgün, 
Hasan Çakır, Ekrem Seçgin, Kenan Taçyıldız, Enes 
Akcan, Ekrem Kayasan, Kenan Taçyıldız, Tunç 
Özüuğurlu, Nihat Cinoğlu, Behlül Bayrak görüş ve 
önerilerde bulundu.
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KOMİTE
TOPLANTILARI
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AMERİKAN BEYAZ KELEBEĞİ İLE 
TOPLU MÜCADELE ETMELİYİZ
SATSO 1. Meslek Komitesi, Amerikan Kelebeğinin ürünlere verdiği zararlar ve çözüm 
önerileri ile ilgili değerlendirmelerde bulundular. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyet gösteren Tarım Ürünleri Üretimi ve 
Ticareti ile Tarım ve Hayvancılık Meslek Komiteleri 
yaz sezonun başlaması ile tarım üreticilerinin 
sorunu olan Amerikan Kelebeğinin ürünlere 
verdiği zararlar ve çözüm önerileri ile ilgili 
değerlendirmelerde bulundular. 

Fındık başta olmak üzere birçok ağaç ve 
bitki türüne verdiği zararla ciddi ekonomik 
kayıplara sebep olan Amerikan beyaz kelebeği 
sorununun tarım üreticilerini oldukça mağdur 
ettiğine değinen 1. ve 4. meslek komiteleri,  bu 
konuda başta üreticiler olmak üzere sivil toplum 
kuruluşları, belediye ve muhtarlıkların Il ve ilçe 
tarım müdürlükleri koordinasyonunda hep birlikte 
mücadele edilmesi gerektiğini ifade ettiler.

1.Meslek Komitesi adına açıklamada bulunan 
Komite başkanı Mehmet Dinler, “Bölgemizin 
önemli ekonomik ürünlerinden olan fındığa verdiği 
zarara değinerek bu canılar yaprakları, sadece 

ana damar kalacak şekilde yiyerek zararlı olurlar. 
Bitki gelişimine verdikleri zarar ile ürün kaybına 
neden olurlar” dedi.

4. Meslek Komitesi’nden Meclis Üyesi 
Abdurrahman Çakar ise “Ürünlere verdikleri 
zararla rekolte ve kaliteyi düşürmektedirler. 
Amerikan Beyaz Kelebeği 200 den fazla bitkide 
zararlı olmaktadır.” dedi.
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MISIR HASADI ACELEYE GETİRİLMEMELİ

DERE YATAKLARINDA İMARLAŞMA OLMAMALI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini yürüten ve çoğunluğunu tarım ve 
hayvancılık meslek grubunun oluşturduğu 4. meslek komitesi aylık olağan toplantısını gerçekleştirdi.

Toplantının ana gündem konusunu mısır hasadı, üretim rekolteleri ve fiyatlar oluşturdu.

Tarım ürünleri fiyatlarının üreticiyi memnun edecek şekilde düzenlenmesi gerektiğini belirten 
komite üyeleri, tarım ürünlerinin hak ettiği değeri görmemesine vurgu yaptılar. Son zamanlarda 
yaygınlaşmaya başlayan ve devletin gerekli teşvikler ile destek verdiği ‘Lisanslı Depoculuk’ 
uygulamasının üreticinin mahsulünün değerini koruması açısından önemli bir adım olduğuna da 
dikkat çeken 4. Meslek Komitesi, özellikle mısır hasadının belli bir sürece yayılması konusuna da 
değindi.

4. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Abdurrahman Çakar, konuyla ilgili yaptığı açıklamalarında 
üreticinin bilinçlenmesi gerektiğini belirterek mısıra hasadının aceleye getirilmeden bir sürece 
yayılmasının ve ilimizde kurutma tesislerinin kapasitelerinin artırılması gerektiğini vurguladı. 

Odamız Tarım ve Hayvancılık Meslek Grubu  aylık olağan toplantısını gerçekleştirdi.

Toplantının ana gündem konusunu son zamanlarda şehrimizde su baskını olabilen tarım alanlarında 
üreticilerin yaşadığı sorunlar, verim kaybı, maddi zararlar ile su baskınları olan tarım arazilerindeki 
sorunun çözümüne yönelik dere ıslahları ve drenaj sistemi konusu oluşturdu. 

Sel olaylarının herkes için ciddi tehdit ve zarar oluşturduğunu belirten komite üyeleri, bu olaylardan 
çiftçilerin de çok ciddi zararlara uğradığının altını çizdi.

Toplantıda doğa olaylarının engellenemeyeceğini ancak önlemlerin alınması ile oluşacak zararın 
engellenebileceğini vurgulandı. Dere yataklarındaki imarlaşma sürecine dikkat çeken komite üyeleri, 
ufak önlemlerin bile büyük felaketleri önleyeceğini belirttiler.

4. Meslek Komitesinden Meclis Üyesi Abdurrahman Çakar, tarım sektörünün doğal olaylardan en çok 
etkilenen sektör olduğunu belirterek önlemler konusunda herkesin bilinçlenmesi gerektiğinin altını 
çizdi. 
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SATSO’DAN HİJYEN EĞİTİMİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) 5. 
Meslek Komitesi (yiyecek ve içecek sektörü) 
tarafından düzenlenen “Hijyen Eğitimi” Halk 
Eğitim Müdürlüğü eğitmenlerinden Gülsüm Kaya 
gözetiminde gerçekleştirildi.  SATSO Ali Coşkun 
konferans salonunda düzenlenen eğitimde 
Eğitmen Gülsüm Kaya hayatımızın her adımında 
hijyene dikkat etmemiz gerektiğinin önemine 
vurgu yaparak, “Sadece beden temizliği değil, 
kullanılan her şeyi ve her ortamı temiz tutmak 
da hijyenik olmanın ve hem bireysel hem de 
toplumsal sağlığımızı korumanın gerekliliğidir. 
Bakterileri ancak mikroskopla kat kat büyüterek 
görebiliyoruz. Vücudumuz onlar için güzel bir 

besin kaynağı. Mutfakta çalışanların özellikle 
dikkat etmesi gerekiyor. Haftada en az 2 kez 
kişisel bakımımızı yapmalıyız.” dedi. 

Eğitimde ayrıca sektörler ile ilgili hijyen kuralları, 
hastalık çeşitleri ve korunma yolları, hastalıkların 
kaynakları ve bulaşma yolları, gıdalara zarar 
verebilecek nedenlerin de önemine vurgu yapıldı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda 
gerçekleştirilen ve farklı gruplar ile 2 gün süren 
“Hijyen Eğitimi”’nin sonunda dinleyicilere 10 
soruluk kısa bir sınav yapıldı. Eğitime üyeler 
tarafından yoğun ilgi gösterildi.

Odamız Yiyecek, Içecek ve Konaklama Hizmetleri 
ile iştigal eden 5. Meslek Komitesi Aylık Olağan 
Toplantısını gerçekleştirdi. 

Komite Başkanı Hasan Alptekin başkanlığında 
gerçekleştirilen toplantıya; Komite Başkan 
Yardımcısı Savaş Yılmazer, Komite Üyeleri; Ali 
Deribaş, Gökhan Tiryaki, Hasan Arıcanlı iştirak 
etti.

Toplantının ana gündem maddesini,  Sakarya 
Üniversitesi’nin üniversite bünyesinde 
faaliyet gösteren kantin işletmecileri ile biten 
sözleşmelerinin yenilemeyerek Iktisadi Işletme 
adı altında birimle kantinlerin fiziki şeklini 

değiştirip üniversite yönetiminde kantinlerin 
işletilmesi konusu oluşturdu. Komite Üyeleri 
son günlerde gündemde yer alan konu ile ilgili 
Sakarya Üniversitesi ve kantin işletmecileri 
arasında yaşanan sıkıntının tarafların mağdur 
olmayacağı hem de kamunun faydasına olacak 
şekilde çözülmesi gerektiğini dile getirdiler. 
Iki taraf arasında yaşanan iş anlaşmazlığının 
hem Sakarya Üniversitesi hem de kantin 
işletmecilerinin sıkıntılarını çözecek nitelikte 
sonuçlanabilmesini ümit ettiklerini dile getiren 
SATSO 5. Meslek Komitesi üyeleri ilgili kurumlarla 
konu hakkında yürüttükleri görüşmelerin devam 
ettiği bilgisini verdi. 

İKİ TARAFDA 
MAĞDUR OLMAMALI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası çatısı altında faaliyet gösteren ve Yiyecek, Içecek ve Konaklama 
Hizmetleri ile iştigal eden 5. Meslek Komitesi Aylık Olağan Toplantısını gerçekleştirdi.

Komite Başkanı Hasan Alptekin başkanlığında gerçekleştirilen toplantıya; Komite Başkan Yardımcısı 
Osman User, Komite Üyeleri;Savaş Yılmazer,M. Alican Sak, Gökhan Tiryaki, Hasan Arıcanlı iştirak etti.

Söz konusu toplantıda Sakarya’da faaliyet gösteren kafe ve restoranlarda sigara içilen alanlarla ilgili 
uygulamada netlik olmaması nedeniyle yaşanan sıkıntılar dile getirildi. 

Komite adına açıklamada bulunan Komite Başkanı Hasan Alptekin Kafelerde sigara içilmesi ile ilgili bir 
kanunun uygulaması konusunda çelişkiler yaşandığını dile getirerek “Kanununda bir netlik yok. Bu 
konuda yapılan denetimlerin belli bir kriter ve düzen çerçevesinde olmaması sektör temsilcilerini mağdur 
etmektedir. Bulunmuş olduğumuz mesleki faaliyetlerimiz açısından açılır kapanır tente ve camlı alanlarda 
daha öncesinde yüzde 51 açık alan oranını göz önüne alarak yapılan denetimlerin makul olması ve kanuni 
sınırların netleşmesini talep ediyoruz.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten ve çoğunluğunu yiyecek ve içecek 
sektörü ile iştigal eden üyelerin oluşturduğu 5. Meslek 
Komitesi, üyelerine yönelik “Hijyen Eğitimi” gerçekleştirdi.

Sektörde faaliyet gösteren temsilcilerin katıldığı eğitim, Halk Eğitim Müdürlüğü eğitmenlerinden Gülsüm Kaya 
gözetiminde gerçekleştirildi.

SATSO Ali Coşkun Konferans Salonu’nda düzenlenen eğitimde katılımcılara hijyen ve temizlik ile ilgili birçok değerli 
bilgiler veren Eğitmen Gülsüm Kaya, kişisel bakımın meslek hayatında da çok önem arz ettiğini dile getirdi. Hijyen 
kuralları, çalışma ortamında bulunması gerekenler ve bu ortamlarda hijyenin nasıl sağlanacağı, hastalık çeşitleri ile 
alınacak önlemler, besin hijyeni gibi konularda yaptığı sunum ile katılımcılara değerli bilgiler aktardı.

Verimli ve katılımın yoğun gerçekleştiği eğitimin ardından katılımcılara yönelik 10 soruluk kısa sınav yapılarak eğitim 
sona erdi.

SATSO 5. MESLEK KOMİTESİ; 
“KAFELERDEKİ SİGARA İÇİLEN ALANLAR VE 
DENETİMLERDE NETLİK OLMALI”

5. MESLEK KOMİTESİNDEN HİJYEN EĞİTİMİ
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MESLEK LİSELERİYLE İLGİLİ İSTİHDAM ÇALIŞMASI

SATSO 7. MESLEK GRUBU ÜYELERİNE YANGIN TESİSATI EĞİTİMİ 

Sakarya’da meslek liselerinin 
sektörle işbirliği, kaliteli ana 
eleman yetiştirilmesi ve 
meslek liselerindeki uygulama 
eğitimlerinin arttırılması 
konularında Milli Eğitim 
Müdürlüğü organizasyonu ile 
çeşitli sektörlerde toplantılar 
düzenlendi. 

Elektrik-Elektronik Teknolojileri, 
Metal Teknolojileri, Tesisat 
Teknolojisi ve Iklimlendirme 
alanlarıyla ilgili ayrı ayrı 
düzenlenen toplantılar, Il Milli 

Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş 
başkanlığında, mesleki 
eğitimden sorumlu şube 
müdürü Osman Cansız, SATSO 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
Doğan Çatalbaş, 7. Meslek 
Komitesi Başkanı Emre şahin, 
10. Meslek Komitesi Başkanı Erol 
Demiralay, 22. Meslek Komitesi 
Başkanı Hüseyin Odabaş, 
26. Meslek Komitesi Başkanı 
Mustafa Okuyan, 33. Meslek 
Komitesi Başkanı Emre Beşir,  
ilgili meslek odası temsilcileri, 

alan şefi öğretmenler ve okul 
müdürleri katıldı.

Meslek liselerindeki eğitimlerin 
önemine vurgu yapılan 
toplantılarda iş alanlarına 
ana eleman yetiştiren bu 
okullarımızın her birine 
sektörden bir kuruluşun 
mihmandar olması ve bu 
alanlarda eğitim gören 
öğrencilerimizin mesleğe 
kazandırılması konusunda 
daha etkin çalışmalar 
yapılması konusunda görüşler 
sunuldu. Meslek liselerimizdeki 
eğitimlerle ilgili toplantılara; 
Makine Teknolojisi, Motorlu 
Araçlar Teknolojisi, Mobilya ve 
Iç Mekan Tasarımı, Muhasebe 
ve Finansman alanlarıyla 
devam edilecek. 

Odamız 7. Meslek Komitesi, 
meslek grubu üyelerine yönelik  
Yangın Tesisat” eğitimi düzenledi.

Eğtimen Orhan Sönmez 
tarafından verilen eğitime 7. 
Meslek Komitesinden Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, KOmite Başkanı Emre 
Şahin Komite üyeleri ve sector 
temsilcileri iştirak etti.

Söz konusu Yangın Tesisatı 
eğitiminde yangın nedir, nasıl 
oluşur ve gerekli güvenlik 

önlemleri nelerdir? sorularının 
cevapları verildi.

Eğitmen Orhan Sönmez gönüllü 
itfaiyeciliğin önemi, bu konuda 
eğitim alınması gerektiğini 
vurgulayarak bir yangının ilk 
beş dakika içinde söndürülmesi 
gerektiğini ifade etti. “Yangın 
yanabilen maddelerin, 
çevresinde değişik oranlarda 
ısı ve ışık yayarak, kontrol dışı 
yanmasıdır. Yanmanın başlaması 
ve sürebilmesi için yanıcı madde, 

yakıcı madde gerekmektedir. 
Yangınlar bilgisizlik, tedbirsizlik-
ihmal, dikkatsizlik, kazalar, 
sıçrama gibi olaylardan meydana 
gelmektedir. Itfaiyecilerin 
görmesi gereken eğitimler 
vardır. Yangından önce tedbir 
gelmelidir.’’ dedi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’ 
nda gerçekleştirilen ve birgün 
süren “Yangın Tesisatı” eğitimine 
üyeler tarafından yoğun ilgi 
gösterildi.
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TESİSAT TEKNOLOJİSİ VE İKLİMLENDİRME BÖLÜMÜ’NDEN

 MEZUN OLANLAR İŞSİZ KALMIYOR

Meslek Liselerinin sektörle 
işbirliği, kaliteli ana eleman 
yetiştirilmesi ve meslek 
liselerindeki uygulama 
eğitimlerinin arttırılmasına 
yönelik Il Milli Eğitim Müdürlüğü 
ve sektör temsilcilerinin katılımı 
ile farklı alanlarda toplantılar 
düzenleniyor. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde faaliyetlerinin 
sürdüren Isıtma, Soğutma 
ve Mekanik Tesisatçıların 
oluşturduğu 7. Meslek 
Komitesi de Tesisat Teknoloji 
ve Iklimlendirme toplantısına 
iştirak etti.

Sakarya Il Milli Eğitim Müdürü 
Fazilet Durmuş yönetiminde 
gerçekleştirilen Tesisat 
Teknolojisi ve Iklimlendirme 
toplantıya, SATSO Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş ve Komite Başkanı 
Emre Şahin’in sektör adına 
katıldığı toplantıya tesisat 
teknolojisi ve iklimlendirme 
Alanı Alan şefleri ve Okul 
Müdürleri iştirak etti. 

Toplantıda tesisat teknolojisi 
ve iklimlendirme sektöründe 

eleman yetersizliği ve bu konuda 
çözüm önerileri görüşülürken 
meslek liselerindeki tesisat 
teknolojisi bölümünde her yıl 
66 öğrenci mezun olduğu ve bu 
mezun öğrencilerin hemen iş 
bulma olanağına sahip olduğu 
dile getirildi. 

Sektörün gelişen ve sürekli 
yenilenen bir alan olduğu göz 
önüne alındığında toplam 
meslek lisesinde toplam 324 
öğrencinin eğitim aldığı ve 
bu bölümden her yıl mezun 
olan 66 öğrencinin işsizlik 
sorunu ile karşılaşmadan işe 
yerleştirilmelerine rağmen 
yetişmiş eleman ihtiyacını 
karşılayacak kadar yeterli bir 
oranda olmadığı dile getirildi. 

Tesisat bölümünde eğitim 
alarak mezun olan meslek 
lisesi öğrencilerinin işsiz 

kalmadığının altını çizen 
SATSO 7. Meslek Komitesi’nden 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
Doğan Çatalbaş, bölümün 
tercih edilmesinin bu anlamda 
sektör açısından önemine 
değindi.

Komite Başkanı Emre Şahin 
ise, tesisat bölümünün 
mezun sayılarının artırılması 
gerektiğini vurgulayarak, 
sektörde nitelikli ve daha 
fazla kalifiye eleman ihtiyacı 
olduğunu ve bu konuda sektör 
olarak destek olacaklarını ifade 
etti. 

Il Milli Eğitim Müdürü Fazilet 
Durmuş ise mesleki ve teknik 
eğitime yönelik toplumsal 
algının olumlu yönde 
değiştirilmesi için ailelerle, 
sektörle daha yakın işbirliğinde 
çalışmalar yapılacağını söyledi. 
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SATSO’DA “VRF İKLİMLENDİRME SİSTEMLERİ” EĞİTİMİ

 ‘BUHAR TESİSAT TEKNOLOJİLERİ’ SATSO’DA ANLATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyet gösteren ve çoğunluğunu ısıtma, soğutma 
ve mekanik tesisatçılar grubunun oluşturduğu 7. 
Meslek Komitesi 2019 yılı planlanan eğitim takvimi 
kapsamında, üyelere yönelik “VRF Iklimlendirme 
Sistemleri” konulu eğitim semineri düzenledi. 

SATSO Konferans Salonunda gerçekleşen 
eğitim, Daikin Türkiye Firması’ndan Okan Yoluak 
gözetiminde gerçekleştirildi. Eğitime 7. Meslke 
Komitesi’nden Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, 7. Meslek Komitesi Başkanı Emre Şahin, 
Komite Üyeleri ve sektör temsilcileri iştirak etti.

Programın açılış konuşmasını yapan 7. Meslek 
Komitesi Başkanı Emre Şahin,“ SATSO 7. Meslek 
Komitesi olarak bilgileri güncellemek ve yeni 
teknolojilerden haberdar olmak için düzenlediğimiz 
eğitimler her geçen gün meyvesini veriyor ve 
vermeye de devam edecektir. Ilimizdeki sanayi 
tesislerinin mekanik tesisat ve iklimlendirme 
konusunda ihtiyaçları her geçen gün artış 
göstermektedir. Bu ihtiyacı da meslek grubumuz 
karşılayacak kapasitededir.” dedi.

VRF Iklimlendirme Sistemleri eğitimi sektör 
temsilcilerinin yoğun katılımı ile gerçekleştirildi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası bünyesinde çalışmalarını 
yürüten ve çoğunluğunu ısıtma, 
soğutma ve mekanik tesisat 
sektöründe faaliyet gösteren 
firma temsilcilerinin oluşturduğu 
7. Meslek Komitesi tarafından, 
“Buhar Tesisat Teknolojileri” 
konulu eğitim düzenlendi.

SATSO Toplantı Salonu’nda 
gözetiminde gerçekleştiren 
eğitime,SATSO 7. Meslek 
Komitesi’nden Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
7. Meslek Komitesi Başkanı Emre 
Şahin ile komite üyeleri ve sektör 
temsilcileri katıldı.

Söz konusu eğitimde Max Wal 
Bölge Satış Müdürü Mustafa 
Girgin; endüstride buhar 
kullanımı, enerji verimliliği, buhar 
kalitesi, buhar üretimi ve dağıtımı 
kondenstop çeşitleri ile buhar 
tesisatı açısından önemi gibi 
birçok konuda da detaylı bilgi 
aktardı.
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GÜCÜMÜZÜ ÜYELERİMİZDEN ALIYORUZ

SATSO 7. Meslek Komitesi (Isıtma, 
Soğutma ve Mekanik Tesisatçılar) 
grup üyeleri ile yıllık istişare 
toplantısında bir araya geldi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası bünyesinde faaliyetlerini 
sürdüren ve çoğunluğunu Isıtma 
ve soğutma ekipmanları ticareti ile 
iştigal eden üyelerin oluşturduğu 
7. Meslek Komitesi sektör ile ilgili 
sorunların ve çözüm önerilerinin 
değerlendirildiği yıllık istişare 
toplantısı düzenleyerek sektör 
temsilcileri ile bir araya geldi. 

Toplantıya SATSO Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
7. Meslek Komitesi Başkanı Emre 
Şahin ve Komite üyelerinin ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen 
toplantıya Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ,  Meclis 
Başkanı Talip kUriş, Yönetim 

Kurulu Üyeleri, AGDAŞ Genel 
Müdürü Kenan Demir ve 7. Meslek 
Grubu’ndan çok sayıda davetli 
iştirak etti. 

Üyelerin yoğun katılımı ile 
gerçekleştirilen toplantının açılış 
konuşmasını gerçekleştiren 
7. Meslek Komitesi Başkanı 
Emre Şahin, komite faaliyetleri 
ve sektörel çalışmalar ile ilgili 
bilgi vererek bir yıl içerisinde 
çok yol aldıklarını ve yaptıkları 
çalışmalardan memnuniyet 
duyduklarını dile getirdi. 

Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş ise 
SATSO Yönetim Kurulu’nun 
bir yıllık faaliyetleri hakkında 
gerçekleştirdiği sunumda 
bir yıl süresince SATSO’nun 
gerçekleştirdiği çalışmaların 
artarak devam edeceğini ifade 

etti.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ, SATSO’nun 102 
yıllık köklü bir kurum olduğunu 
belirterek, “Şehrin ekonomisinin 
önemli bir kısmını karşılayan 
üyelerin çatı kuruluşu olarak 
sadece ekonomi değil şehrin tüm 
sorunları ile yakından ilgileniyoruz 
ve meclis toplantılarımızda 
sadece sanayi, ticaret veya 
ekonomi değil şehrin bütün 
sorunlarını tartışıyoruz. Bu şehrin 
her meselesi bizim meselemizdir. 
Gücümüzü üyelerimizden 
alıyoruz” dedi. Istihdam 
seferberliği konusunda da 
tavsiyede bulunan Başkan Altuğ, 
istihdam paketinin avantajları 
konusunda da bilgi vererek 
iş dünyasının bu fırsatlardan 
yararlanmasını tavsiye etti. 



2019 Faaliyet Raporu76

TURNUVANIN ŞAMPİYONU 
DELTA TEKNIK

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odasında çalışmalarını yürüten 
ve çoğunluğunu ısıtma, 
soğutma ve mekanik tesisat 
sektöründe faaliyet gösteren 
firma temsilcilerinin oluşturduğu 
7. Meslek Komitesi’nin 
gelenekselleşmiş futbol 
turnuvasının ‘2019-2020 Fuat 
Saygılı’ sezonunda şampiyon belli 
oldu. Final maçında Delta Teknik 
firması, Özler Teknik firmasını 
5-3’lük bir skor ile mağlup ederek 
şampiyonluk kupasına ulaşan 
taraf oldu.

Katılanlar

Söz konusu turnuvanın final 
müsabakalarına SATSO Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 

Avşar, Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş, Yönetim 
Kurulu Üyeleri; Bünyamin 
Müftüoğlu ve Semih Çokay, Meclis 
Üyesi Recep Sandıkçı, Ali Candan, 
7.Meslek Komitesi Başkanı Emre 
Şahin, Sakaryaspor Başkanı 
Cumhur Genç, Tesisatçılar Odası 
Başkanı Emre Muti, 7.Meslek 
Komitesi üyeleri ile firma 
temsilcileri ve çok sayıda futbol 
sever iştirak etti.

Formül Plastik ve Akel Teknik ana 
sponsorluğunda gerçekleştirilen 
turnuvanın final müsabakaları 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Yüksel Avşar ve 7. Meslek 
Komitesi Başkanı Emre Şahin’in 
başlama vuruşuyla başladı.

Veteranlar Berabere Kaldı

Final günü “Veteranlar 
Müsabakası” ile başladı. Firma 
sahiplerinin karşılaştığı iki takımın 
mücadelesi berabere sonuçlandı.

3.lük Tek Yapı’nın

Veteran takımların karşılaştığı 
maçın ardından turnuvanın 
üçüncü takımının belirlendiği 
3.’lük mücadelesi gerçekleşti. Tek 
Yapı ile Akel Teknik takımlarının 
karşılaşmasında penaltı atışları 
sonucu gülen taraf Tek Yapı oldu. 
Takım turnuvayı üçüncülük ile 
tamamladı.

Şampiyon Delta Teknik

Günün en son ve beklenen 
karşılaşması olan final 
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karşılaşmasında Delta Teknik ile 
Özler Teknik takımları karşılaştı 
ve rakibini 5-3’lük bir skor ile 
mağlup eden Delta Teknik, 
turnuvada şampiyonluğa ulaşan 
taraf oldu.

Turnuva Skorları

63 gün süren ve 14 takımın 
mücadele ettiği turnuvada;

- 168 sporcu mücadele etti,

- 92 karşılaşma oynandı,

- 442 gol atıldı,

- 29 gol ile Delta Teknik takımından 
Agah Şen gol kralı oldu.

Turnuvanın Enleri Ödüllendirildi

Gerçekleştirilen ödül töreninde 
turnuvanın enleri ödüllendirildi.

-  Turnuvada görev yapan 
hakemler Ibrahim Sahip ve Ahmet 
Eşsiz’e SATSO Eski Meclis Üyesi 
Adem Bilgen tarafından plaket 
takdim edildi.

-  Final maçını canlı sunan spiker 
Oktay Sarı’ya SATSO Eski Meclis 
Üyesi Faruk Öz tarafından plaket 
takdim edildi.

- Turnuvaya katkı veren Hasan 
Yavuz’a SATSO Meclis üyesi 
Recep Sandıkçı tarafından plaket 
takdim edildi.

- Turnuvanın en centilmen 
oyuncusu seçilen Akel Teknik 

takımından Uğur Işnel’e SATSO 
Yönetim Kurulu Üyesi Semih 
Çokay tarafından plaket takdim 
edildi.

- En centilmen takım seçilen Suat 
Kayaalp takımına SATSO Yönetim 
Kurulu Üyesi Bünyamin Müftüoğlu 
tarafından plaket takdim edildi.

- Attığı 29 gol ile turnuvanın gol 
kralı olmayı başaran Delta Teknik 
takımından Agah Şen’e ödülü 
SATSO 7. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Ali Candan 
tarafından takdim edildi.

- Turnuva’nın ana sponsoru 
olan Formül Plastik ve Akel 
Teknik firmalarının temsilcilerine 
teşekkür plaketlerini SATSO 7. 
Meslek Komitesi Başkanı Emre 
Şahin tarafından takdim edildi.

Kupa Töreni

Turnuvanın kupa töreninde; 
turnuva üçüncüsü Tek Yapı 
takımına kupasını ve oyunculara 
madalyalarını SATSO Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş takdim etti.
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Turnuvayı ikinci olarak 
tamamlayan Özler Teknik 
takımına kupa ve madalyalarını 
SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Yüksel Avşar takdim 
etti.

Turnuvayı şampiyon olarak 
tamamlayan Delta Mühendislik 
takımına kupa ve madalyaları 
Sakaryaspor Başkanı Cumhur 
Genç tarafından takdim edildi. 
Aynı zamanda Sakaryaspor’a 
destek olmak için 7.Meslek 
Komitesi tarafından alınan 54. 
yıl özel forması da Cumhur Genç 
tarafından şampiyon takıma 
hediye edildi.

Kupa töreninde konuşan SATSO 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
Doğan Çatalbaş, turnuvaya 
destek olan herkese teşekkürlerini 
ileterek, “ Turnuvamıza bu sene 
ismini verdiğimiz, geçen yılın 
şampiyonu Fuat Saygılıyı saygı 
ve rahmetle anıyoruz. 14 takım ve 

168 sporcumuz ile sektörümüzün 
kaynaşması adına çok verimli bir 
turnuvayı daha geride bıraktık. 
Özellikle şampiyon takım başta 
olmak üzere tüm takımları tebrik 
ediyorum. Bizler SATSO 7. Meslek 
Komitesi olarak sektörümüzün 
hem faaliyetlerini daha iyi 
yerlere getirmek, hem de birbiri 
arasındaki ilişkiyi güçlendirmek 
için çalışmalarımıza devam 
edeceğiz.” ifadelerini kullandı.

Sakaryaspor’un başlattığı 
forma kampanyasına destek 
olmak için komite olarak 54. 
yıl özel formasından 1 adet 
alarak şampiyon takıma hediye 
ettiklerini belirten Sayman Üye 
Çatalbaş, herkesi Sakaryaspor’a 
destek olmaya davet etti.

Kupa töreninin ardından konuşan 
SATSO 7. Meslek Komitesi Başkanı 
Emre Şahin ise “SATSO 7. Meslek 
Komitesi olarak sektörümüzün 
değerli meslektaşlarından 

Rahmetli Fuat Saygılı anısına 
düzenlediğimiz turnuvamıza 
katılımın yüksek olması bizleri 
onurlandırdı. Futbolun sadece 
futbol olmadığını, sektörel 
dayanışmaya da vesile olduğunu 
bu organizasyonlarımız 
sayesinde görüyoruz. Seyir zevki 
yüksek gerçekleşen bu turnuvada 
boy gösteren tüm takımlarımızı 
ve özellikle şampiyon olan 
Delta Teknik takımını 7. meslek 
komitesi adına tebrik ediyor 
ve turnuvamıza destek veren, 
ilgi gösteren herkese teşekkür 
ediyorum.” diye konuştu.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten, çoğunluğunu mobilya, halı 
ve ev dekorasyon ürünleri ticaretinde faaliyet 
gösteren firmaların oluşturduğu 8.Meslek Komitesi 
yıllık istişare toplantısını gerçekleştirdi.

SATSO 8. Meslek Komitesinin ev sahipliğinde 
gerçekleşen istişare toplantısına SATSO Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, SATSO 8. 
Meslek Komitesi Başkanı Kenan Karaca, Başkan 
Yardımcısı Ümit Karayaka, 8. Meslek Komitesinden 

Meclis Üyesi Erkan Çokal ve komite üyesi Sadi Tutun 
ile çok sayıda sektör temsilcisi katıldı.

Gerçekleşen toplantıda sektör sorunları ve çözüm 
önerileri, nitelikli eleman bulmadaki sorunlar, ham 
madde fiyatları ve sektördeki ekonomik daralma 
tehlikesine karşı önlemler ile ilgili görüş alışverişinde 
bulunuldu.

Toplantıda konuşan SATSO Başkan Yardımcısı 
Yüksel Avşar, “ Odamız bünyesinde faaliyetlerini 
yürüten 34 meslek komitesi sektörüne yönelik 
çalışmalar yürütüyor. Bu tür toplantılar da meslek 
gruplarının kaynaşmasına ve sektörel sorunların 
çözümüne destek oluyor.” dedi.

SATSO 8. Meslek Komitesi Başkanı Kenan Karaca, 
“Gerçekleştirdiğimiz yıllık istişare toplantısı ile 
temsil ettiğimiz meslek komitesinin sorunlarının 
çözümüne destek olacağımıza inanıyoruz.” dedi.

Toplantı karşılıklı fikir alışverişlerinin ardından sona 
erdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten ve çoğunluğunu mobilya, 
halı ve ev dekorasyon ürünleri ticareti ile iştigal 
eden üyelerin oluşturduğu 8. Meslek Komitesi 
aylık olağan toplantısını gerçekleştirdi

Komite Başkanı Kenan Karaca ve Komite 
üyelerinin katılımı ile gerçekleştirilen toplantıya 

SGK Il Müdürü Erhan Çavuş konuk oldu. 

SGK Il Müdürü Erhan Çavuş SGK’nın sigortalılara 
ve işverenlere yönelik çalışmaları hakkında bilgi 
verdi. Kayıt dışı istihdamda etkin bir mücadele 
gerçekleştirdiklerini ifade eden Çavuş, Sigorta 
prim teşviği ve istihdam seferberliği kapsamında 
SGK destekleri hakkında bilgi verdi. 

SATSO 8. MESLEK KOMİTESİ 
ISTIŞARE TOPLANTISINDA BIR ARAYA GELDI

SATSO 8. MESLEK KOMİTESİ
 SGK İL MÜDÜRÜ’NÜ AĞIRLADI
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SATSO 8. Meslek Komitesi yıllık istişare 
toplantısında bir araya geldi

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
çalışmalarını yürüten, çoğunluğunu mobilya, 
halı ve ev dekorasyon ürünleri ticaretinde 
faaliyet gösteren firmaların oluşturduğu 8. 
Meslek Komitesi yılın son istişare toplantısını 
gerçekleştirdi.

8. Meslek Komitesinin ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen istişare toplantısına, SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 8. 
Meslek Komitesi Başkanı Kenan Karaca, Başkan 
Yardımcısı Ümit Karayaka, Komite Üyeleri Erkan 
Çokal ile Ceyhun Kılıç ve sektör temsilcileri katılım 
gösterdi.

Gerçekleşen toplantıda yeni yılda sektörel 
beklentiler, sorunlar ve çözüm önerileri, şehrin 
mobilya konusunda markalaşma çabası gibi 
konularda görüş alışverişinde bulunuldu.

SATSO 8. Meslek Komitesi Başkanı Kenan Karaca, 
katılımcılara teşriflerinden dolayı iyi dileklerini 
belirterek komitelerinin çalışmaları, faaliyetleri, 
yeni yılda hedefleri gibi birçok konuda 
açıklamalarda bulundu.

Toplantıda konuşan SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, komitelerin kendi içinde 
ve komiteler arasındaki iletişimi önemsediklerini 
belirterek, “Komitelerimiz üyelerimizle aramızda 
bir köprü görevi görmektedir. Bu gibi komite 
istişare toplantıları sorunların görüşülmesi ve 
çözümlenmesi açısından çok önem arz ediyor. 
Istişare toplantılarında çıkacak her karar ve 
düşünce sektörünüz için faydalı olacaktır.” 
ifadelerini kullandı.

Toplantı karşılıklı fikir alışverişlerinin ardından 
sona erdi.

SATSO 8. MESLEK KOMİTESİ YILLIK İSTİŞARE 
TOPLANTISINDA BİR ARAYA GELDİ
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ELEKTRİK MOTORLARINDA ENERJİ  
VERİMLİLİĞİ ANLATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Elektrik Elektronik 
ve Elektromekanik Meslek Komitesi (10. Meslek 
Komitesi) ile Sakarya Üniversitesi Elektrik Elektronik 
Mühendisliği arasında imzalanan eğitim protokolü 
çerçevesindeki seminerleri devam ediyor. 

“Elektrik Motorlarında Enerji  Verimliliği” konulu 
seminer sektör temsilcilerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi.  SATSO  Eğitim Salonunda 10. 
Meslek Komitesi Başkanı Erol Demiralay’ın açılış 
konuşmasıyla başlayan programda Dr. Öğr. Üyesi 
Mustafa Turan “Elektrik Motorlarında Enerji  
Verimliliği “ konusunu anlattı. Dr. Turan sunumunda 
şunları dile getirdi: “Dünya ile eş zamanlı olarak, 
ülkemiz de enerji verimliliği alanında yeni düzenleme 
ve stratejiler oluşturmaktadır. Endüstride 
enerji tüketiminin en büyük aktörü elektrik 

motorlarıdır. Elektrik motorları ilgili süreçlerin 
tahrikinde kullanılmaktadır. Endüstride tüketilen 
enerjinin yüzde 65’i elektrik motorları tarafından 
tüketilmektedir. Motorun satın alma maliyeti, 
motorun ömrü boyunca toplam çalışma maliyetinin 
sadece yüzde 1’ini temsil eder.” dedi.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
10. Meslek Komitesi Yenilenebilir 
Enerji Sistemleri ile ilgili üyelerine 
yönelik eğitim semineri düzenledi. 

SATSO Konferans Salonu’nda 
düzenlen seminerde Sakarya 
Üniversitesi Elektrik-Elektronik 
Mühendisliği Bölümü öğretim üyesi 
Prof. Dr. Mehmet Bayrak, SATSO 
eğitim salonunda “Yenilenebilir 

Enerji Sistemleri” hakkında bilgi 
verdi. Semineri meslek komitesi 
üyeleri, mühendis ve mühendis 
adaylarından oluşan çok sayıda 
katılımcı dinledi.

Bayrak, yenilenebilir enerji 
kaynaklarından ve bu 
kaynaklardan elektrik enerjisi 
üretiminden bahsettikten 
sonra güneş ve rüzgar enerjisi 

sistemlerini ayrıntılı biçimde 
anlattı. Yenilenebilir enerji 
kaynaklarından elektrik enerjisi 
üretiminin Avrupa’da giderek 
yaygınlaştığını belirtti. Ülkemizde 
yenilenebilir enerji alanında 
teknoloji geliştirmek amacıyla 
üniversite sanayi işbirliğinin 
artırılmasının gerekliliğinden 
bahsedildi. Sunumda güneş 
enerjisi ve rüzgar enerjisi 
sistemleri Güneş enerji 
sisteminde kullanılan panel 
çeşitleri, bunların maliyetleri, 
Türkiye’nin güneş potansiyeli, 
yatırım için lisanssız üretimdeki 
izlenmesi gereken yol konularına 
değinildi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Elektrik Elektronik 
ve Elektromekanik Meslek Komitesi (10. Meslek 
Komitesi) ile Sakarya Üniversitesi Elektrik Elektronik 
Mühendisliği arasında imzalanan eğitim protokolü 
çerçevesindeki seminerler devam ediyor.

SATSO  Meclis Salonu’nda 10. Meslek Komitesi 
Başkanı Erol Demiralay’ın açılış konuşmasıyla 
başlayan programda Prof. Dr. Ertan Yanıkoğlu 
“Elektrik  Enerji  Verimliliği “ konusunu anlattı. 

Mühendislik Fakültesi Elektrik Bölümü Başkanı 
Yanıkoğlu Elektrik enerji verimliliğinin önemine 

dikkat çektiği konuşmasında şunları dile 
getirdi:“Enerji verimliliğiyle ilgili stratejinin en önemli 
basamaklarından birisi enerji tasarrufudur.  Enerji 
tasarrufu, basit kısıntı tedbirleri olarak algılanıyor 
ise de, aslında çok daha geniş bir tedbirler dizisini 
içermektedir. Bu çerçevede yeni santraller kurmak 
yerine enerji verimliliği ile kaybolan enerjimiz bize 
temiz bir çevre ve ekonomik rahatlık sağlayacaktır.  
Enerji verimliliği konusunda insanımızı aydınlatmak 
ve toplumda farkındalık yaratmak için yerel 
yönetimlere çok görev düşmektedir.” dedi.

YENİLENEBİLİR ENERJİ SİSTEMLERİ SATSO’DA ANLATILDI

ELEKTRİK  ENERJİ  VERİMLİLİĞİ SATSO’DA ANLATILDI
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SATSO’DA LED TEKNOLOJİSİ VE 
SÜRÜCÜ SEÇİMLERİ EĞİTİMİ
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyet gösteren ve çoğunluğunu 
Elektrik-Elektronik ve Elektromekanik” sektöründe iştigal eden üyelerin oluşturduğu 
SATSO 10. Meslek Komitesi, üyelerine yönelik eğitim faaliyetlerine devam ediyor.

Sakarya Üniversitesi işbirliği ile yürütülen eğitim 
programları kapsamında sunumda LED Teknolojisi 
ve Sürücü Seçimleri konulu eğitime sektör 
temsilcileri yine yoğun ilgi gösterdi.

SATSO’da gerçekleştirilen Teknolojisi ve Sürücü 
Seçimleri eğitimi Doç. Dr. Cenk Yavuz tarafından 
gerçekleştirildi.

Doç Dr. Yavuz konuşmasında şunları dile getirdi: 

“2000li yılların başına kadar düşük etkinlik 
faktörü ve düşük ışık akısı nedeniyle sadece 
laboratuvar uygulamaları ve sinyalizasyonda 
kullanılan LED’ler Hiroshi Nakamura’nın geliştirdiği 
yöntemler sayesinde farklı renklerde ve yüksek 
verimli bir şekilde genel aydınlatmanın önemli bir 
oyuncusu halini almışlardır. Bu sayede hem iç hem 

de dış aydınlatmada LED kullanımı yaygınlaşmıştır. 
Her ne kadar yaygın kullanıyor olsa da LED’lerin 
günümüzde problemlerinin başında soğutma 
sorunu diğeri ise güç kalitesini bozma riski olan 
sürücülerinin seçimidir.” 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 10. Meslek Komitesi 
Başkanı Erol Demiralay, 120 dereceye kadar çıkan 
sıcaklıklar nedeniyle performansları düşen LEDlerin 
nasıl soğutulması gerektiğine dair paylaşımlarda 
bulunuldu.

Seminer’de son olarak LED’li armatürlerin taşıması 
gereken optik özellikler üzerine paylaşımlarda 
bulunulmuş ve ürün seçiminde katalogların nasıl 
okunması gerektiğine dair tavsiyeler verildi.



2019 Faaliyet Raporu84

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ve çoğunluğunu Altın 
ve Mücevher Ticareti ile iştigal eden üyelerin 
oluşturduğu 11. Meslek Komitesi sektör temsilcileri 
ile bir araya gelerek “Ortak Akıl Çalıştayı” 
gerçekleştirdi.

SATSO 11. Meslek Komitesi Başkanı Talip Gürmeriç, 
Komite Başkan Yardımcısı Ahmet Serbes,  Komite 
Üyeleri; Kamil Uzak, Murat Öztürk, Tayfun Keser 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen toplantıya SATSO 
Genel Sekreteri Teyfik Öztürk, ve sektör temsilcileri 
iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren Genel 
Sekreter Teyfik Öztürk, “Bu toplantımızda sektörün 
sorunları tespit edilip rapor haline getirilecek ve 
odamızın yönetim kuruluna sunulacaktır. Odamıza 

sunulan her türlü sorun raporlarının çözümünde 
Başkanımız, Yönetim Kurulumuz ve Meclis’imiz 
gereken çabayı sarf edecektir.” dedi.

Toplantıda konuşan 11. Meslek Komite Üyesi 
Murat Öztürk, “Firmalarımızda kurumsal altyapı 
oluşturmak, bunu sürdürmek ve değişen koşullara; 
sektörel, konjonktürel, siyasal ve finansal risklere 
karşı “koruma kalkanı” oluşturacak doğru 
stratejiler geliştirmek, stratejik amaçları belirlemek 
amacındayız.” dedi.

SATSO üyesi altın ve mücevher ticareti ile iştigal 
eden üyelerin katılımı ile SWOT Analizi için 4 
oturum, Stratejilerin belirlenmesi için de 4 oturum 
olmak üzere toplam 8 oturumdan oluşan çalıştayda 
sektörün SWOT analizi yapılırken geliştirebilir 
yanları ve çözüm önerileri de masaya yatırıldı.

ALTIN VE MÜCEVHER SEKTÖRÜ 
MASAYA YATIRILDI
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SATSO 11. MESLEK KOMİTESİ SEKTÖR 
TEMSİLCİLERİ İLE BİR ARAYA GELDİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ve çoğunluğunu Altın 
ve Mücevher Ticareti ile iştigal eden üyelerin 
oluşturduğu 11. Meslek Komitesi sektör temsilcileri ile 
bir araya gelerek geçtiğimiz aylarda gerçekleştirilen 
sektörel ortak akıl çalıştayının değerlendirme 
toplantısını gerçekleştirdi. 

SATSO 11. Meslek Komitesi Başkanı Talip Gürmeriç, 
Komite Başkan Yardımcısı Ahmet Serbes,  Komite 
Üyeleri; Kamil Uzak, Murat Öztürk, Tayfun Keser 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen toplantıda sektör 
temsilcileri sektörün hedefler ve ticari anlamda 
karşılaşılan sıkıntıların çözümü noktasında yapılan 
çalışmaların verimini almayı hedeflediklerini dile 
getirdi.

Meslek Grubu üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirilen toplantıda Istanbul Üniversitesi 
Matematik Mühendisliğin’nden Cemal Bozkurt 
moderatörlüğünde kısa bir eğitim semineri de 
gerçekleştirildi. 

Üyeler; birbirileri ile iletişimin sürekliliğini sağlamak, 
sorunlarını paylaşmaları, istişare etmeleri 
anlamında da faydalı olan toplantılardan duydukları 
memnuniyeti dile getirdiler. 
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SATSO 12. MESLEK KOMİTESİ SEKTÖR 
TEMSİLCİLERİ BULUŞTU

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ve çoğunluğunu 

kitap, kırtasiye, basım, reklam, medya ve yayın 
kuruluşlarının oluşturduğu 12. Meslek komitesi 
sektör temsilcileri ile yıllık istişare toplantısında bir 
araya geldi.

Toplantı; Komite Başkanı Zafer Bekdemir, Komite 
Başkan Yardımcısı Hakan Coşar, 12. Meslek 
Komitesi’nden Meclis Üyeleri; Murat Güler, 
Oğuzhan Durak ve Komite üyesi; Hüseyin Zahid 
Yazaroğlu’nun ev sahipliğinde gerçekleştirildi.
Sektör temsilcilerinin yoğun katılım gösterdiği 
toplantıya Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 
Avşar, KOSGEB Sakarya Il Müdürü Onur Kurtçu, Işkur 
Şube Müdürü Necmettin Yıldız,  SGK Denetmeni 
Şaban Kurtaran ve çok sayıda davetli iştirak  etti.

Toplantının açılış konuşmasını yapan Komite 
Başkanı Zafer Bekdemir, komite çalışmaları ve 
sektörel mevcut durum değerlendirmesinde 
bulunarak şunları dile getirdi;  “Bizler aslında hem 
kendi sektörlerimizi temsil ederken aynı zamanda 
Sakarya’nın ticaret yapısının şekillenmesi ve 
gelişmesine de katkı sağlıyoruz. SATSO 12. Meslek 
Komitesi olarak sorunlarımızı biliyoruz ve bu 

sorunların çözümüne yönelik Yönetim Kurulumuzun 
da desteği ile hep birlikte çözüm üretmeye gayret 
ediyoruz. Yerelde ya da ulusal anlamda bizleri 
yakından ilgilendiren ve sektörümüzün önünde 
engel teşkil eden konuların çözümü hepimize fayda 
sağlayacaktır. Biz bunun bilincindeyiz. Önerilerinize 
her zaman açığız.”

12. Meslek Komitesi yıllık Istişare toplantısına 
katılan SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Yüksel Avşar SATSO’nun büyük bir camia olduğunu 
ve bu kenti ilgilendiren her konuda gayret ettiklerini 
ifade ederek “Kurumsal yapının gerekliliği olarak 
SATSO; yönetim kurulu, meclisi, meslek komiteleri, 
üyeleri ve personeli ile bir bütündür. Bu bütünün tüm 
parçaları birbiri ile koordineli olduğu ve güçlü bir 
iletişime sahip olduğu sürece başarı kaçınılmazdır. 
Komitelerimiz de başarı zincirimizin önemli bir 
halkasıdır.” dedi.

12. Meslek Grubu üyelerinin bir araya geldiği istişare 
toplantısında önceki dönem meclis ve komite 
üyeleri; Izzet Dönmez, Tufan Bahar (temsilci), 
Yaşar Koşunda, Hakan Aykan, Mustafa eriş, ’e 
hizmetlerinden dolayı teşekkür plaketi takdim 
edildi.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde faaliyet gösteren 
ve çoğunluğunu kitap, kırtasiye, 
basım, reklam, medya ve yayın 
kuruluşlarının oluşturduğu,12. 
Meslek Komitesi “Dijital 
Teknolojiler Işığında Marka 
Yaratma ve Yönetme” konulu 
eğitim semineri düzenledi.

Dijital Teknolojiler Işığında Marka 
Yaratma ve Yönetme konulu 
eğitime 12. Meslek Komitesi 
Başkanı Zafer Bekdemir, Meclis 
Üyeleri; Murak Güler ve Oğuzhan 
Durak, Komite Üyeleri; Hakan 
Coşar ve Hüseyin Zayit Yazaroğlu 
ve çok sayıda sektör temsilcisi 
iştirak etti.

Bahçeşehir Üniversitesi Öğretim 

Üyesi Dr. Selçuk Tuzcuoğlu ve 
Diverseffect Ajans Başkanı 
Coşkun Yeşilbaş günümüz 
markalarının dijitalleşme süreçleri 
ve uygulamaları hakkında bilgi 
verdiler.

Pazarlamaya damga vuran ve 
marka yönetimini etkileyen 
trendlere de değinen Dr. Selçuk 
Tuzcuoğlu, inovasyonun önemine 
değindi. Günümüzde kalitenin 
konuşulmadığını çünkü artık 
kalitenin olmazsa olmaz olduğunu 
belirten Dr. Tuzcuoğlu;

“Artık inovasyon çok çok önemli. 
Insanlar sürekli bir inovasyon 
beklentisi içinde ve günümüzdeki 
teknolojik gelişmeler de 
inovasyonu kolaylaştırıyor. 

Ürünler kolayca taklit edilebilir 
ancak sundukları deneyim asla 
taklit edilemez.” dedi.

Diverseffect Ajans Başkanı 
Coşkun Yeşilbaş; dijital 
markaların özelliklerinden 
bahsederken, markaların neden 
sosyal medyada olduğunu ve 
olması gerektiğinden bahsetti.” 
Sosyal medya firmalar için büyük 
bir fırsat. Günümüzde kullanılan 
birçok sosyal medya çeşidi 
ve platformu var. Bir markanın 
hangi sosyal mecrada tüketici 
ile buluşacağını iyi belirlemesi 
gerek.” dedi. 

Eğitimin ardından katılımcılara 
katılım sertifikası takdim edildi.

DİJİTAL TEKNOLOJİLER IŞIĞINDA 
MARKA YARATMA VE YÖNETME SATSO’DA ANLATILDI
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Odamız 12. Meslek Komitesi  aylık 
olağan toplantısını gerçekleştirdi. 

Toplantının ana gündem 
maddesini okul, kırtasiye 
alışverişlerinin Sakaryalı yerel 
esnaftan yapılması konusu 
oluşturdu. 

12. Meslek Komitesi Başkanı 
Zafer Bekdemir, “Okulların 
açılmasına az bir süre 
kalmışken alışverişlerimizi yerel 

esnafımızdan yaparsak hem 
şehrimizin esnafı hem de şehrimiz 
kazanacak ve ekonomimiz 
canlılık göstermiş olacaktır. 
Şehrimizin ticareti canlanacak ve 
bu vesile ile de şehrimizin parası 
şehrimizde kalmış olacaktır.” 
dedi.

Konu ile ilgili değerlendirmede 
bulunan Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 

Başkanı A. Akgün Altuğ, “Okulların 
açılacağına kısa bir süre kala 
velilerin okul ihtiyaçlarını yerel 
tüccarımızdan yapmalarını 
tavsiye ediyoruz. Alışverişlerimizi 
yerel tüccarımızdan yapalım 
unutmayalım ki yerel tüccarımızın 
güçlenmesi ilimizin ekonomisinin 
canlanması açısından önemlidir. 
Vatandaşların alacakları 
okul malzemeleri ve kırtasiye 
ürünlerinin CE belgeli olup sağlık 
bakanlığından izinli olmasına 
dikkat etmelerini tavsiye 
ediyoruz.” dedi.

OKUL ALIŞVERİŞLERİMİZİ YEREL TÜCCARIMIZDAN YAPALIM

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) 15. 
Meslek Komitesi, üyelerinin sorunlarının giderilmesi 
konusunda başlatmış olduğu kurum görüşmelerine 
Sakarya Il Milli Eğitim Müdürlüğünü ziyaret ederek 
devam etti.

Meclis üyeleri Ercan Başnuh ve Ekrem Secgin ile 
birlikte komite Başkan yardımcısı Davut Acunman 
ve Komite üyesi Özer Durmuş’tan oluşan 15. Meslek 
Komitesi, Sakarya Il Milli Eğitim Müdürü Fazilet 
Durmuş tarafından ağırlandı.

Sosyal sorumluluk projeleri kapsamında okullarda 
yürütülen hijyen eğitimi ve beyaz bayrak projelerine 
katkı vermek istediklerini belirten komite üyeleri 
ayrıca, engelli bireylerin ilimizdeki sağlık raporları 
konusunda yaşadığı sıkıntılar nedeniyle ortak 
çalışma yapma dileklerini ilettiler.

Görüşme konuları ile ilgili bir takvim çalışması 
başlatan 15. meslek komitesi,  SATSO ile kurumlar 
arasında oluşan ortak çalışma ve diyaloğun ilimize 
ciddi projeler kazandırdığını ifade etti.

15. MESLEK KOMİTESİ’NDEN İL MİLLİ EĞİTİMİ MÜDÜRÜ’NE 
ZİYARET
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MEDİKAL MARKET VE İŞİTME MERKEZLERİ 
İSTİŞARE TOPLANTISI SATSO’DA YAPILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ve çoğunluğunu Sağlık, 
Temizlik ve Kozmetik Ürünleri Ticareti ile iştigal 
eden üyelerin oluşturduğu 15. Meslek Komitesi 
organizasyonu ve Sosyal Güvenlik Kurumu Il 
Müdürlüğü işbirliği ile Medikal Market ve Işitme 
Merkezleri Istişare Toplantısı düzenlendi.

SATSO Meclis Salonu’nda gerçekleştirilen 
toplantıya SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, SGK Il Müdürü Erhan Çavuş, Kocaeli Sağlık 
Sosyal Güvenlik Merkezi Müdürü Bükey Kolaylı 
ve Müdür Yardımcısı Mehmet Akkuş, Dr. M. Hakan 
Candangil ve medikal sektöründe faaliyet gösteren 
çok sayıda katılımcı iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını yapan 15. Meslek 
Komitesi’nden Meclis Üyesi Ercan Başnuh, sektör 
temsilcilerine katılımlarından dolayı teşekkür 
ederek “Medikal firmaların sorun yaşayabileceği 
konular ile ilgili istişare toplantısının sektörümüze 
olumlu yansımasını temenni ediyorum. 

Toplantıya katılan SGK Il Müdürü Erhan Çavuş, 

“Kurumumuz insanın doğumundan önce ve 
ölümünden sonraya kadar her anda hizmet 
vermektedir. Paydaşlarımız insanlara daha iyi 
hizmet verebilmemiz açısından çok önemlidir. 
Bundan dolayı işbirliği içinde çalımlaya gayret 
ediyoruz” diye konuştu. 

Kocaeli Sağlık Sosyal Güvenlik Merkezi Müdürü 
Bükey Kolaylı ise sektörel toplantıların önemine 
dikkat çekerek “Paydaşlarımız kendilerini bir sağlık 
hizmet sunucusu olarak görmeleri gerekiyor, çünkü 
biz paydaşlarımızı bu şekilde değerlendiriyoruz. 
Bu tür sektör toplantılarına katılımlarınızı 
önemsiyoruz.” dedi.

Kocaeli Sağlık Sosyal Güvenlik Merkezi Müdür 
Yardımcısı Mehmet Akkuş ise Tıbbi malzemelerin 
fiyat politikasının 5510 sayılı kanuna göre 
belirlendiğini dile getirerek kurum ile anlaşmalı 
paydaşlara sigorta kapsamında yapılan ödeme 
mevzuatlarını detaylı olarak anlattı. Kurumun 
inceleme ve denetleme mekanizmalarının 
nasıl işlediği, verilen ceza bedelleri ve getirdiği 
koşullardan söz etti.
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S15. Meslek Komitesi, “Hareket 
Hayattır! Modern Iş Dünyasının 
Kabusu: Eklem Sorunları” konulu 
eğitim semineri düzenledi.

Hareket Hayattır! Modern Iş 
Dünyasının Kabusu: Eklem 
Sorunları konulu eğitime Meclis 
Üyeleri; Ercan Başnuh ve Ekrem 
Seçgin,15. Komite Üyeleri ve çok 
sayıda sektör temsilcisi iştirak 
etti.

Sakarya Üniversitesi Tıp Fakültesi 
Ortopedi ve Travmatoloji Anabilim 
Dalı Öğretim Üyesi Prof. Dr. 

Mustafa Uysal’ın sunumuyla 
gerçekleşti. Konuşmasında spor 
alışkanlığı ve sağlıklı beslenmenin 
önemine sık sık değinen Mustafa 
Uysal, problemleri engellemenin 
yolları hakkında bilgilerini 
konuşmacılara aktardı. Uysal 
ayrıca, “En iyi tedavi koruyucu 
tedavidir. Iş işten geçmeden 
önlemi sizler almalısınız. Kendi 
kendinizin doktoru olmalısınız 
ve sağlık alanında sürekli 
sorgulama yapmalısınız. 
Internette veya televizyonda her 
duyulana inanmamak gerektiğini 

öğrenmemiz gerekiyor.” diye 
ekledi.

Seminer soru cevap bölümünün 
ardından sona erdi.

EKLEM SORUNLARI VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİ SATSO’DA ANLATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ve çoğunluğunu sağlık, 
temizlik ve kozmetik ürünleri ticareti ile iştigal 
eden üyelerin oluşturduğu 15. Meslek Komitesi, 
‘Iş Sağlığı ve Güvenliği Haftası’ kapsamında Il Milli 
Eğitim Müdürlüğü tarafından düzenlenen resim 
yarışmasında dereceye girenlere hediyelerini 
Meslek Komite üyesi Özer DURMUŞ takdim etti.

15. MESLEK KOMİTESİ İŞ SAĞLIĞI VE GÜVENLİĞİ HAFTASI 
ETKİNLİĞİNE KATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde çalışmalarını yürüten 
ve çoğunluğunu Sağlık, Temizlik 
ve Kozmetik Ürünleri Ticareti’nde 
iştigal eden firma temsilcilerinin 
oluşturduğu 15. Meslek Komitesi 
ile GS1 Türkiye Vakfı Iktisadi 
Işletmesi ve Sağlık Bakanlığı 
işbirliğinde Ürün Takip Sistemi 
(ÜTS) eğitimi düzenlendi.

SATSO Ali Coşkun Konferans 
Salonu’nda gerçekleştirilen 
programa SATSO 15. Meslek 
Komitesi Başkanı Davut Acunman 
ile komite üyelerinin katılımının 
yanı sıra Sağlık Bakanlığı’ndan 
Tıbbi Cihaz ve Koordinasyon 
Daire Başkanı Aydın Kaplan, 
Biyomedikal mühendisleri; 

Mehmet Doğan Erden, Pınar 
Kubaşık, Gönül Ercan ile Eczacı 
Banu Aras konuşmacı olarak yer 
aldı.

Toplantının açılış konuşmasını 
gerçekleştiren 15. Meslek 
Komitesi Başkanı Davut Acunman, 
“Komitemiz sektörümüzü en iyi 
şekilde temsil eden ve alanında 
uzman kişilerden oluşmaktadır. 
Üyelerimizin sektörlerindeki 
faaliyetlerini daha kolay şekilde 
yürütmeleri için komite olarak 
onlar adına düşünmeye ve 
hareket etmeye çalışıyoruz. 
Üyelerimizin daha sağlıklı bir 
sisteme kolay ve hızlı adapte 
olabilmeleri için bu eğitimin 
yapılmasına karar verdik.” dedi.

Sağlık Bakanlığı Tıbbi Cihaz ve 
Koordinasyon Daire Başkanı 
Aydın Kaplan, “ Ürün Takip 
Sistemi (ÜTS), Ilaç Takip Sistemi 
(ITS)’den sonra ülkemizde 
yapılmış ikinci büyük proje. ÜTS 
sayesinde ürünün detay ve 
bilgilerine ulaşabiliyor ve hatta 
elinizdeki ürünle diğer ürünleri 
karşılaştırabiliyorsunuz.” diyerek 
sistem hakkında bilgi verdi.

Eğitimin devamında Biyomedikal 
mühendisleri; Mehmet Doğan 
Erden, Pınar Kubaşık, Gönül 
Ercan ile Eczacı Banu Aras ÜTS 
sisteminin ana hatları, ÜTS mobil 
uygulaması ve web sayfası 
kullanımı, ürün ve firma kaydı 
işlemlerin, belge işlemleri ve satış 
sertifikası gibi birçok konuda 
katılımcılara bilgiler aktardılar. 

Programın sonunda SATSO 
Genel Sekreteri Teyfik Öztürk 
tarafından günün anlamına 
ithafen Sağlık Bakanlığı Tıbbi 
Cihaz ve Koordinasyon Daire 
Başkanı Aydın Kaplan’a plaket 
takdim edildi.

ÜRÜN TAKİP SİSTEMİ (ÜTS) 
SATSO’DA ANLATILDI
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Marmara bölgesinde faaliyet gösteren ticaret ve 
sanayi odalarının Sigortacılık Meslek Komiteleri ile 
Acenteler Dernek Yönetimlerinin bir araya gelerek 
oluşturduğu heyet, sektöre dair sorunları ve çözüm 
önerilerini sunmak üzere Hazine Müsteşarlığı 
Sigortacılık Genel Müdürlüğü’ne gidiyor 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası,  Kocaeli Ticaret 
Odası, Yalova TSO, Düzce TSO, Bolu TSO, Körfez 
Ticaret Odası, Gebze Ticaret Odası’nın Sigortacılık 
Meslek Komiteleri ile acenteler dernek yönetimleri 
KOSAD ve SASADER’in yer aldığı heyet, sektörün 
sorunlarını tespit etmek ve ortak görüşlerle çözüm 
üretmek için toplantılar düzenliyor, fikir alışverişi 
gerçekleştiriyordu. En sonuncusu Kocaeli Ticaret 
Odası’nda, Yönetim Kurulu Başkanı Necmi Bulut’un 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen toplantıda, 
sigortacılık sektörünün adeta röntgenini çeken 
heyet,  sektöre dair kapsamlı bir rapor hazırlayarak, 
sorunlara çözüm önerileri geliştirdi. 

KAPSAMLI RAPOR SUNULACAK 

Sigortacılık sektörünün bölgesel ortak oluşumu da 
olan heyet, 7 başlık altında hazırlanan detaylı raporu 
sunmak üzere Hazine Müsteşarlığı Sigortacılık 
Genel Müdürlüğü’ne gidiyor.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 16. Meslek Komitesi 

Başkanı Engin Adıyaman, Sigorta Acenteleri 
Sakarya Il Delegesi Özgür Kaya, Sakarya Sigorta 
Acenteleri Derneği Başkanı Emre Tan’ın iştirak ettiği 
ziyaret programında;  Kocaeli Ticaret Odası Başkanı 
Necmi Bulut KOTO 22. Meslek Komitesi Başkanı 
Olcay Şimşek Ilter, Sigorta Acenteleri Sektör 
Meclisi Kocaeli Il Delegesi Cemal Türengül, Sigorta 
Acenteleri Sektör Meclisi Sakarya Il Delegesi Özgür 
Kaya, Sakarya TSO 16. Meslek Komitesi Başkanı 
Engin Adıyaman, Düzce TSO 9. Meslek Komitesi 
Başkanı Metin Koç, Sigorta Acenteleri Sektör 
Meclisi Yalova Il Delegesi Seyfullah Doğru, Bolu TSO 
4. Meslek Komitesi Başkanı Saniye Yirmibeşoğlu, 
Körfez Ticaret Odası 11. Meslek Komitesi Başkanı 
Hasan Yılmaz, Komite Üyeleri Mehmet Şahin ve 
Erdoğan Songur, Gebze Ticaret Odası Meclis Üyesi 
Yılmaz Arıcan, 21. Meslek Komitesi Başkanı Metin 
Özkan, Kocaeli Sigorta Acenteleri Derneği Başkanı 
(KOSAD) Bülent Yılmaz, Sakarya Sigorta Acenteleri 
Derneği Başkanı (SASADER) Emre Tan heyette yer 
aldı.

Sigorta sektör temsilcileri,  Sigortacılık Genel 
Müdürlüğü’nde sektör adına önemli görüşmeler 
gerçekleştirecek. 

MARMARA BÖLGESİ’NİN SİGORTACILARI 
ORTAK SORUNLARA 
ORTAK ÇÖZÜM İÇİN ANKARA’YA GİDİYOR
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Marmara bölgesinde faaliyet gösteren ticaret ve 
sanayi odalarının Sigortacılık Meslek Komiteleri 
ile Acenteler Dernek Yönetimlerinin bir araya 
gelerek oluşturduğu heyet, Hazine Müsteşarlığı 
Sigortacılık Genel Müdürü Murat Kayacı ile görüşme 
gerçekleştirerek sektörün sorunlarına ve çözüm 
önerilerine dair kapsamlı rapor sundu 

Kocaeli Ticaret Odası, Sakarya TSO, Yalova TSO, 
Düzce TSO, Bolu TSO, Körfez Ticaret Odası, Gebze 
Ticaret Odası’nın Sigortacılık Meslek Komiteleri ile 
acenteler dernek yönetimleri KOSAD ve SASADER’in 
yer aldığı heyet, sektörün sorunlarına dair ortak 
görüşlerle hazırladıkları çözüm önerilerini kapsamlı 
bir rapor haline getirerek Hazine Müsteşarlığı 
Sigortacılık Genel Müdürü Murat Kayacı’ya iletti. 

MARMARA BÖLGESININ ODA VE SEKTÖR DERNEKLERI 

Kocaeli Ticaret Odası Necmi Bulut başta olmak üzere 
KOTO 22. Meslek Komitesi Başkanı Olcay Şimşek Ilter, 
Sigorta Acenteleri Sektör Meclisi Kocaeli Il Delegesi 
Cemal Türengül, Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Sigorta Acenteleri Il Delegesi Özgür Kaya, Sakarya 
TSO 16. Meslek Komitesi Başkanı Engin Adıyaman, 
Düzce TSO 9. Meslek Komitesi Başkanı Metin Koç, 
Sigorta Acenteleri Sektör Meclisi Yalova Il Delegesi 
Seyfullah Doğru, Bolu TSO 4. Meslek Komitesi 
Başkanı Saniye Yirmibeşoğlu, Körfez Ticaret 
Odası 11. Meslek Komitesi Başkanı Hasan Yılmaz, 
Komite Üyeleri Mehmet Şahin ve Erdoğan Songur, 
Gebze Ticaret Odası Meclis Üyesi Yılmaz Arıcan, 

21. Meslek Komitesi Başkanı Metin Özkan, Kocaeli 
Sigorta Acenteleri Derneği Başkanı (KOSAD) Bülent 
Yılmaz, Sakarya Sigorta Acenteleri Derneği Başkanı 
(SASADER) Emre Tan’ın yer aldığı heyet, Ankara’da 
Hazine Müsteşarlığı Sigortacılık Genel Müdürü Murat 
Kayacı ile detaylı bir görüşme gerçekleştirdi. 

Sigorta Sektörünün Önü Açılacak 

Sigortacılık sektörünün geçmiş ve geleceğini 
kapsayan adeta röntgeninin çekildiği raporda; 
Trafik Poliçelerindeki Iptal Uygulamaları, Trafik 
Poliçelerindeki Komisyon Oranları, Fatura tahsilat 
merkezleri tarafından yapılan işlemler, Acentelerin Iş 
yeri açma ruhsatlarından muaf olması, acentelerin 
Iş yeri açma ruhsatlarından muaf olması, acentelik 
sözleşmeleri, poliçe fiyat farklılıkları konuları 7 başlık 
halinde sunularak, çözüm önerileri geliştirildi. 

Kayacı: Önerilerinizin Hayata Geçirilmesi Noktasında 
Üst Düzey Hassasiyet Göstereceğiz

Sigortacılık Genel Müdürü Murat Kayacı, “Sektörün 
gelişimi için harcadığınız mesai ve sonucunda ortaya 
çıkan rapor için teşekkür ediyorum. Müdürlüğümüz 
talepleri kapsamlı bir şekilde inceleyerek, hayata 
geçirilmesi noktasında üst düzey hassasiyet 
gösterecektir. Hepimiz sigortacılık sektörünün 
geleceği için çaba sarf ediyoruz. Önerileriniz bizlere 
ışık tutuyor. Çalışmalarınızı destekliyor, teşekkür 
ediyorum” dedi. 

MARMARA BÖLGESİ’NİN SİGORTACILARINDAN, 
SİGORTACILIK GENEL MÜDÜRÜ MURAT KAYACI’YA 
KAPSAMLI DOSYA 
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
ve Halk Sigortanın işbirliği ile 
KOBI’lere yönelik devlet destekli 
küçük orta ölçekli işletmelere 
yönelik ticari alacak sigortası 
konulu bilgilendirme toplantısı 
16. Meslek Komitesinin ev 
sahipliğinde gerçekleştirildi.

Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ve 
çoğunluğunu sigortacılık ve 
finans sektör temsilcilerinin 
oluşturduğu 16. Meslek 
Komitesi’nin organizasyonu ile 
gerçekleştirilen toplantıya, Halk 
Sigorta Genel Müdürü Bülent 
Karan, SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ, Meclis 
Başkanı Talip Kuriş, Meclis 

Başkan Yardımcısı Necmettin 
Kırık, Meclis üyeleri; Oktay 
Topçu, Sakarya GGK Icra Komitesi 
Başkanı Mertcan Korkmaz ve çok 
sayıda sektör temsilcisi iştirak 
etti.

Toplantının açılış konuşmasını 

yapan SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ “Ülke 
ekonomisi sıkıntılı günlerden 
geçiyor. Işlerimizi sürdürebilmek 
için doğru kararlar almalıyız. 
Işi yapmak önemli ama işi 
doğru yapmak en önemlisi. 
Bu doğrultuda ekonomiye 
katkı yapmamız gerekiyor. 
Bu bilgilendirme seminerinde 
ise ticari alacak sigortasının 
tüm detayları hakkında bilgi 
verilecektir. Faydalı olacağına 
inanıyorum.” dedi.

Toplantıda katılımcılara, tahsis 
süreci, risk yönetimi, hasar 
süreci, ticari alacak sigortasının 
süreçleri hakkında da detaylı 
bilgiler sunuldu.

SATSO’DA “TICARI ALACAK SIGORTASI 
BILGILENDIRME” SEMINERI  
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“18. Meslek Komitesi Mimarlık ve Mühendislik 
Çalıştayı”nda konuşan SATSO Başkanı Akgün Altuğ, 
“Biz, SATSO olarak bu şehrin derdiyle dertleniyor, 
çözümünü arıyoruz. Bir meslek kuruluşu olduğumuz 
kadar üyelerimizin kente yayılımı itibariyle de 
her konuda sorumluluk hisseden bir sivil toplum 
örgütüyüz.” 

ILK KOMITE ÇALIŞTAYI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ve mimarlık ve mühendislik 
hizmetleri ile iştigal eden üyelerin oluşturduğu 
18. Meslek Komitesi düzenlediği “Mimarlık ve 
Mühendislik Çalıştayı” ile bir ilke imza attı.

18. Meslek Komitesi Mimarlık ve Mühendislik Çalıştayı, 
18. Meslek Komitesi’nden Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Cem Gün, Meclis Üyesi Burcu Başar 

Akgün, Komite Başkanı Ilker Ergül, Komite üyeleri ev 
sahipliğinde gerçekleştirildi. 

Toplantıya SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Inşaat Mühendisleri Odası Başkanı Hüsnü 
Gürpınar ve 100 kişinin üzerinde katılımcı iştirak etti.

LOKOMOTIF SEKTÖR

Mimarlık ve mühendislik sektörünün sorunları ve 
çözüm önerilerinin görüşüldüğü toplantının açılış 
konuşmasını yapan Meclis Üyesi Burcu Başar Akgün 
katılımcılara iştiraklerinden dolayı teşekkür ederek 
“ Bizler bir arada olduğumuz ve beraber çalıştığımız 
zaman her türlü sorunu çözebileceğimize inanıyorum. 
Önemli olan ortak noktada buluşup, ilgili çözümleri 
üretmek ve sektörümüzün daha iyi yerlere gelmesini 
sağlamaktır. Bu doğrultuda bizlere destek veren 
SATSO Yönetim Kurulumuza teşekkür ederim.” dedi.

KOMITELERIMIZ AKTIF OLMALI

Toplantıda konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ komitelerin aktif çalışmalarının 
önemine dikkat çekerek,” Komitelerin sektörlerinin 
sorunlarına yönelik çalışması çözümü anlamında 
önemli bir adımdır. Sektörünüzün sorunlarını ve 
çözümünü sizden daha iyi bilen olamaz. Bu anlamda 
bizim çözüm odaklı çalışmalarımızda komitelerimizin 
payı büyüktür. Sizden gelen sorunlar ve çözüm 
önerilerini ilgili mercilere iletip çözülmesi için gayret 
ediyoruz. Buradaki çalışma sonuçlarını da aynı 
şekilde çözümüne yönelik gayret edeceğiz. Böyle bir 

SATSO 18. MESLEK KOMITESI MIMARLIK MÜHENDISLIK 
VE MÜTEAHHITLIK ÇALIŞTAYI YAPILDI
SORUNLAR VE ÇÖZÜM ÖNERİLERİ MASAYA YATIRILDI
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sektör toplantısı düzenleyen 18. Meslek Komitemizi 
tebrik ediyorum” dedi.

18. MESLEK KOMITESI’NIN ÇALIŞMALARI

Komite Başkanı Ilker Ergül, yaptığı konuşmada 
komitenin 10 aylık süreçte yaptığı çalışmalar 
hakkında bilgi verdi. komitemizin adının “Mühendislik 
ve Mimarlık Komitesi” olarak  değiştirilmesine yönelik 
çalışmalarımız oldu. Otopark Yönetmeliğinin” ileri bir 
tarihe ertelenmesi konusunda da girişimlerimiz oldu. 
Konu ile ilgili düşüncelerimizi aktaran bir rapor, TOBB 
aracılığı ile Bakanlığa iletilmiştir.  Yeni hazırlanan 
inşaat ruhsat formatlarında, mimar, mühendis 
ve şantiye şeflerinin ıslak imza attıkları bölümün 
kaldırılmasının usulsüzlüğün önünü açacağı için 
bu konuda çalışmalar yaptık. Odamızda Imar Barışı 
Uygulamaları ile ilgili, Çevre ve Şehircilik Il Müdürlüğü 
yetkilileri ile üyeleri bilgilendirme toplantısı yapıldı.” 
diyerek komite faaliyetleri hakkında detaylı bilgi 
verdi. 

5 GRUP ANA GRUPTA 15 MASA OLUŞTURULDU

Çalıştay’da Harita- Zemin Etüd Şehir Planlama 
Firmaları, Elektrik ve Makine Mühendisliği firmaları, 
Yapı Denetim Firmaları, Mimarlık ve Inşaat 
Mühendisliği firmaları, Müteahhitlik firmalarından 
oluşan beş grupta toplam onbeş masadan 
oluşan çalışma grupları, sektörlerinin en önemli 
sorunlarından ilk beşini ve bu beş soruna ait çözüm 
önerileri belirlediler. Belirlenen sorun ve çözüm 
önerileri masa sözcüleri tarafından tüm katılımcılara 
kürsüden sunuldu.

Toplantıda masalarda genel olarak dile getirilen 
konular; müteahhitlik yasasının olmaması, mesleki 
anlamda uzmanlık ve yetkinliğin ön plana çıkarılması 
gerekliliği, Kentsel dönüşüm ve ilimizdeki yapı 
stoğunun depreme hazır hale getirilmesi,  Yapı 
denetiminin liyakatlı bir şekilde yapılması 

Yoğun bir katılımla gerçekleşen toplantının sonuç 
raporu ilerleyen tarihlerde kamuoyu ile paylaşılarak 
çözümüne yönelik çalışmalar başlatılacak. 
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren mimarlık ve mühendislik 
Komitesi (18. Meslek Komitesi)  geçtiğimiz ay 
gerçekleştirdikleri çalıştay neticesinde çıkan 
sonuçlara neticesinde şehir merkezindeki sektörel 
sorunlar ve çözüm önerilerine yönelik Adapazarı 
Ilçesi Belediye başkan adayları ile bir araya geldi. 

Toplantıya SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, AK Parti Sakarya Milletvekili Çiğdem 
Erdoğan Atabek, Yönetim Kurulu Üyeleri, 18. Meslek 
Komitesi’nden Meclis Üyesi Burcu Başar Akgün, 
Komite Başkanı Ilker Ergül, Komite üyeleri ve sektör 
temsilcileri,  Cumhur Ittifakı AK Parti Adapazarı 
Belediye Başkan Adayı Mutlu Işıksu, Ilçe Başkanı 
Metin Kurtuluş, belediye meclis üyesi adayları,  Iyi 
Parti Adapazarı Belediye Başkan Adayı Dr. Aydoğan 
Arslan ve Saadet Partisi Adapazarı Belediye 
Başkan Adayı Abidin Birinci katıldı. Meclis Üyesi 
Burcu Başar Akgün moderatörlüğünde yapılan ve 
üç oturumda gerçekleştirilen toplantıda belediye 
başkan adaylarına hazırlanan raporlar sunulurken 

raporda yer alan hususlar ve projeler ile ilgili de 
istişarelerde bulunuldu. Toplantıda 18. Meslek 
Komitesi üyeleri tarafından yapılan çalıştayda 
belirlenen sorunlar bir rapor haline getirilip başkan 
adaylarına sunuldu.  SATSO’da gerçekleştirilen ve 
Adapazarı belediye başkan adayları ile görüşülen 
toplantının açılış konuşmasını SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ gerçekleştirdi. Başkan Altuğ 
komitelerin kendi sektörlerini geliştirmek ve yön 
vermek adına yaptıkları çalışmaları yakından takip 
ettiklerini ve memnun olduklarını belirtti. SATSO 18. 
Meslek Komitesi tarafından hazırlanan raporda şehir 
ile ilgili; imar, trafik, altyapı, otopark sorunu, tarım 
alanlarının bilinçli kullanılması ve tarihi eserlerin 
bilinçli koruması ve sahip çıkılması gibi öncelikli 
sorunlar sunuldu. 18. Meslek Komitesi Başkanı Ilker 
Ergül yaptığı konuşmada “Bu raporda yer alan 
sorunların başkan adaylarımıza faydası olacağına 
inanıyoruz. Bu vesileyle bizler de üyelerimizin 
sorunlarını komitemiz aracılığı ile ilgili makamlara 
iletmiş ve sesimizi duyurmuş olacağız.” dedi.

MIMARLIK MÜHENDISLIK ÇALIŞTAY SONUÇLARI 

BAŞKAN ADAYLARINA SUNULDU
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SATSO 21. Meslek Grubu (Otomotiv 
ve Yedek Parça Ticareti) üyeleri 
yıllık istişare toplantısında bir 
araya geldi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde faaliyetlerini sürdüren 
ve çoğunluğunu Otomotiv ve 
Yedek Parça Ticareti ile iştigal 
eden üyelerin oluşturduğu 
21. Meslek Komitesi sektörel 
sorunlar ve çözüm önerilerinin 
değerlendirildiği yıllık istişare 
toplantısı düzenleyerek sektör 
temsilcileri ile bir araya geldi.

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
21. Meslek Komitesi Başkanı 
Taner Belge ve Komite üyelerinin 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
toplantıya Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Disiplin Kurulu Erol 
Öztürk Hacıeyüpoğlu ve 21. Meslek 
Grubundan çok sayıda davetli 
iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan 21. Meslek Komitesi 

Başkanı Taner Belge, “Otomotiv 
Sakarya’da hızla gelişen önemli 
bir sektör. Bu hızlı gelişim birçok 
kurum ve kuruluş ile özel sektörün 
dikkatini çektiği gibi otomotiv 
ile ilgili birçok alt sektörden 
firmaları da  kentte yeni yatırıma 
yönlendiriyor. Otomotiv sektörünü 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
da çok önemsiyor. Otomotiv, 
Sakarya’nın ihracatında ilk 
sırada yer alıyor. Ancak bunu 
daha da ileriye taşımak için 
otomotiv yan sanayi altyapısını 
da güçlendirmek gerekiyor. Bunun 
bilinci ile tüm sektör temsilcileri 
ile birlikte çalışmalarımıza devam 
edeceğiz.” ded,.

SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
“Sakarya’nın otomotivdeki bu 
başarısı, 100 yılı aşan köklü bir 
öyküye dayanıyor.  Bugün gurur 
duyduğumuz tabloda; tahta araba 
fabrikası ile başlayan ve sıfır 
hata ile üretime kadar uzanan bir 
gelişimin, kaliteli üretimin, nitelikli 

işgücünün hikayesi, yani bizim 
hikayemiz var. Bununla ne kadar 
gurur duysak azdır.” dedi. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ da yaptığı konuşmada, 
“Ülkemizin ihraç ettiği 5 
otomobilden 1 tanesi Sakarya’lı ve 
bu bizi çok gururlandırıyor. 380’e 
yakın ihracat yapan firmamız 
var ve ihracat rakamlarımız 6 
milyar dolar civarlarında. Ki bu 
da bizi en çok ihracat yapan 7. 
Şehir konumuna getirmektedir. 
Hedefimiz de 10 milyar dolar 
ihracat ile 5. sıraya yükselmektir.” 
dedi.

OTOMOTIV GRUBU ÜYELERI 
YILLIK ISTIŞARE TOPLANTISINDA BIR ARAYA GELDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
21. Meslek Komitesi (Otomotiv ve 
yedek parça ticareti) aylık komite 
toplantısını SATSO Motorlu Araçlar 
Teknolojisi Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi’nde gerçekleştirdi.

Söz konusu toplantıya SATSO 
Meclis Başkanı Talip Kuriş, 21. 
Komite başkanı Taner Belge, 
Komite Üyeleri; Mustafa Buruşoğlu, 
Fatih Altındağ, Vedat Yaşlıca, Ziya 
Kural, Ömer Bayrak, Fikret Tek, 
SATSO Motorlu Araçlar Teknolojisi 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 

Müdürü Fatih Şumnulu ve Fatih 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
Müdürü Irfan Karaçayır iştirak etti.

Gündem maddelerinin 
görüşüldüğü toplantının ardından 
meslek liseleri sanayi iş birliğinin 
önemine değinilerek, sektörün 
okuldan beklentileri ve çözüm 
önerileri üzerine fikir alışverişinde 
bulunuldu. Otomotiv sanayi 
temsilcilerinin de yer aldığı 
toplantıda, okul sanayi işbirliği 
adına gelecekte atılacak adımlar 
da istişare edildi.

 SATSO 21. Meslek Komitesi adına 
değerlendirmede bulunan Komite 
Başkanı Taner belge, otomotiv 
sektöründe ihtiyaç duyulan nitelikli 
eleman ihtiyacının giderilmesine 
yönelik çalışmalar kapsamında 
SATSO Motorlu Araçlar Teknolojisi 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi 
ve Fatih Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi ile işbirliği yapmaktan 
memnuniyet duyduklarını dile 
getirdi. 

SATSO 21. MESLEK KOMITESI MESLEK 
LISELERI ILE IŞBIRLIĞINE DEVAM EDIYOR
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten ve çoğunluğunu tekstil, brode 
ve konfeksiyon alanında faaliyet gösteren firma 
temsilcilerini oluşturduğu 24. Meslek Komitesi yıllık 
istişare toplantısında bir araya geldi.

Gerçekleştirilen istişare toplantısına SATSO Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, 24. Meslek 
Komitesi Başkanı Necmettin Koçak ve Başkan 
Yardımcısı, IŞKUR Sakarya Il Müdürü Tekin Kaya, 
SGK Sakarya Il Müdürü Erhan Çavuş ve KOSGEB 
Sakarya Il Müdürü Onur Kurtçu’nun yanı sıra çok 
sayıda komite üyesi iştirak etti. 

Toplantıda 24. Meslek Komitesi Başkanı Necmettin 
Koçak, komite faaliyetleri, sektörel gelişmeler, 

sektörün geleceği için yapılması gerekenler 
hakkında bir konuşma gerçekleştirdi.

Komite Başkanının ardından konuşan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, 
“Bizler SATSO olarak büyük bir aileyiz. Bu gibi 
istişare toplantıları sektörel sorunların ve çözüm 
önerilerinin görüşülmesi açısından önem arz ediyor. 
ifadelerini kullandı.

Toplantının devamında IŞKUR Sakarya Il Müdürü 
Tekin Kaya, SGK Sakarya Il Müdürü Erhan Çavuş 
ve KOSGEB Sakarya Il Müdürü Onur Kurtçu 
gerçekleştirilen projeler, verilen teşvikler ve 
destekler hakkında komite üyelerine detaylı bilgiler 
sunarak soruları yanıtladılar. 

TEKSTİL SEKTÖR TEMSİLCİLERİ BİR 
ARAYA GELDİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
çalışmalarını yürüten ve ağırlığını mobilya 
imalatçısı ve malzemecileri firmaların temsilcilerinin 
oluşturduğu 26’ncı Meslek Komitesi, yıllık istişare 
toplantısında bir araya geldi. 

26. Meslek Komitesi ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
toplantıya; Ak Parti Sakarya Il Başkanı Yunus Tever, 
SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 
Avşar, SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, Meslek Komitesi Başkanı Mustafa Okuyan 
ile komite üyeleri ve sektör temsilcileri iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını gerçekleştiren 
26’ncı Meslek Komitesi Başkanı Mustafa Okuyan, 
“ 26’ncı Meslek Komitesi olarak yüzlerce üyemizin 

odamızda ve sektörümüzde sesi olmaya devam 
ediyoruz. Bizler mobilya sektörünün gelişime açık 
yönleri çerçevesinde büyüyeceğine inanıyoruz. Bu 
doğrultuda, sektörün gelişme açık olması, gittikçe 
artan teknoloji transferi, kalite bilincinin artması gibi 
güçlü yönlerini iyi kullanmalıyız, bunların yanında 
ihracat yapma bilincini de artırmalıyız.”

26’ncı Meslek Komitesi Üyesi Lütfi Sunman, Sakarya 
Mobilya Imalatçıları Sanayii Sitesi Yapı Kooperatifi 
(SAMIKOP) hakkında bilgiler vererek son gelişmeleri 
katılımcılara aktardı. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 
Avşar, “ SATSO olarak 12 bini aşkın üyeyi temsil 
ediyoruz. 26’ncı Meslek Komitemiz sektörlerinin 

MOBİLYA İMALATÇILARI VE MALZEMECİLERİ 
İSTİŞARE TOPLANTISINDA BİR ARAYA GELDİ
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SATSO bünyesinde faaliyetlerini yürüten ve 
çoğunluğunu konstrüksiyon ve metal işleme 
alanında firma temsilcilerinin oluşturduğu 
23. Meslek Komitesi, Fatih Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi öğrencileri ile Bursa Metal ve 
Sac Işleme Teknolojileri Fuarı’na katıldılar.

Komite üyeleri, öğretmen ve öğrencilerden 
oluşan yaklaşık 40 kişilik bir heyet, fuarda 
bulunan firmaların sergilediği teknolojik 
aletleri, robotik makine teknolojilerini ve ar-
ge çalışmalarını yakından takip ederek bilgi 
sahibi oldular. 

Fuar gezisi ile ilgili görüşlerini dile getiren 
23. Meslek Komitesi Başkanı Çetin Serter, 
gençlerin sektörel teknolojiler ile küçük 
yaşlarda tanışmalarının faydalı olacağını 
belirterek, “Her geçen gün teknolojinin 
geliştiği bu dünyada kullandığımız 
teknolojilerde sürekli yenileniyor ve gelişiyor. 
Bu gibi fuarlar bizlere üretimimizde yardımcı 
olan teknolojilere ulaşma konusunda ciddi 
fırsatlar sunuyor. Gençlerimizin de teknolojik 
yeniliklerin sergilendiği bu büyük fuarı 
gezmesi ve bilgi edinmesinin kendilerine 
birçok faydası olacaktır.” dedi.

Fuara katılan Fatih Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi öğrencileri, sektörel çalışmalar 
hakkında yakından bilgi sahibi olmalarına katkı 
sağlayan fuar ziyaretinden memnuniyetlerini 
dile getirerek SATSO 23. Meslek Komitesi ve 
SATSO Yönetim Kurulu’na desteklerinden 
dolayı teşekkür ettiler. 

23. MESLEK KOMİTESİ FATİH MTAL 
ÖĞRENCİLERİ BURSA METAL VE 
SAC İŞLEME FUARI’NDAYDI

gelişimi için çok ciddi çalışmalar yapmaktalar. 
Komitelerimiz bu tür istişare toplantılarını önemsiyoruz 
ve destekliyoruz.” dedi.

Ak Parti Sakarya Il Başkanı Yunus Tever, “Sakarya, 
sektörde akla ilk gelen iller arasında yer alıyor. Bu 
tarz komite toplantılarının sektörel sorunların çözüme 
kavuşması ve ortak akıl konusunda ciddi faydaları 
olacağına inanıyoruz.” dedi.

SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş 
ise Sakarya’da bulunan 17 bin lise öğrencisinden 456 
tanesinin mobilya bölümünde okuduğu bilgisini paylaştı. 
Üyelerin komite çalışmalarından haberdar olması için 
SATSO platformlarını takip etmelerinin önemine değindi.  

Toplantı üretim, nitelikli istihdam gibi konularda soru 
cevap bölümünün ardından sona erdi.
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Dünyanın en büyük üç mobilya fuarından biri olan CNR 
IMOB-Uluslararası Istanbul Mobilya Fuarı, CNR EXPO 
Yeşilköy’de 15’inci kez gerçekleştirildi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi odası 26. Meslek Komitesi 
organizasyonu ile fuara iştirak eden firmalar B2B 
görüşmeleri gerçekleştirdi. Mobilya imalatçısı 10 
firmanın ziyaretçi olarak iştirak ettiği fuar kapsamında 
gerçekleştirilen ikili iş görüşmelerinde üyelerin mobilya 
tasarımları özellikle Bulgaristan, Fransa, Rusya, Katar, 
Irak ve Fas  heyetleri tarafından ilgiyle karşılandı. 
Çok olumlu geçen görüşmelerin orta vadede ihracat 
hedeflerine katkı sağlaması bekleniyor.

Bu yıl 15.’si düzenlenen fuarla ilgili değerlendirmelerde 
bulunan mobilya sektöründen 26. Meslek Grubu Üyeleri  
“Bu tür fuarların yeni pazarlar bulma noktasında 
önemli olduğuna dikkat çekerek; “600 firmanın 
katıldığı dünyanın üçüncü büyük fuarında firmalar 
kendilerini tanıtıyor, markalarına prestij katıyorlar. 
Şu anda sanatsal ve tasarım olarak bakıldığında 
Sakaryalı firmaların Bulgaristan, Fransa, Rusya, Katar, 
Irak ve Fas gibi ülkelerin dikkatini çeken tasarımlarımız 
mevcut. Firmaların AR-GE ve tasarım odaklı çalışmaları 
yatırımları tasarım merkezleri kurmaları başarı getiriyor.  
Sektörümüzün gelişmesi adına önemli bir organizasyona 
iştirak etmemizi sağlayan SATSO Yönetimine teşekkür 
ederiz. ” dendi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini 
yürüten 26. Meslek Komitesi (Mobilya Imalatçıları ve 
Malzemecileri), SATSO Yurtdışı Iş Geliştirme Komisyonu 
ve Doğu Marmara ABIGEM temsilcilerinden oluşan heyet, 
Rusya’daki, MebelMoscow Mobilya Fuarı’na katıldı.

Söz konusu ziyaretler kapsamında Metal, mekanik ve 
mobilya sektöründe önemli bir yere sahip olan Byransk 
bölgesinde bulunan Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret 
eden heyet Oda Başkanı Antonina V. Katyanina’ya plaket 
takdim etti.Heyet  ayrıca, bölgede faaliyetlerini yürüten 
12 firma ile ikili iş görüşmeleri (B2B) gerçekleştirdi ve bazı 
firmaların üretim tesislerinde incelemelerde bulundu.

SATSO Heyeti ayrıca fuar alanında tahsis edilen salonda 
odamızın faaliyetleri ve ihracatı geliştirme çalışmaları 
hakkında dinleyicilere aktardı. Moskova Büyükelçisi 
Mehmet Samsar’ı ve Ticaret Müşaviri Feridun Başer’i 
ziyaret eden SATSO heyeti, bölge halkının Türk ürünlerine 
bakış açısı, bölgeye yatırım fırsatları ile teşvikler 
hakkında detaylı bilgiler alarak plaket takdiminde 
bulundu.

Üyelerin ihracatlarını artırmaya ve dış pazarlardaki 
fırsatları tanımalarına yönelik gerçekleştirilen ziyaret 
oldukça verimli geçti.

MOBİLYACILAR İMOB FUARINDAYDI SATSO HEYETİ RUSYA’NIN MOBİLYA 
SEKTÖRÜNÜ YAKINDAN İNCELEDİ



2019 Faaliyet Raporu104

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ve çoğunluğunu Danışmanlık 
ve Emlak Müşavirliği ile iştigal eden üyelerin 
oluşturduğu 28. Meslek Komitesi “Iş Sağlığı 
Güvenliği Sektör Çalıştayı” düzenledi. 

SATSO 28. Meslek Komitesi Meclis Üyeleri; Erdem 
Ercan, Emrullah Terzioğlu, Ahmet Çubuk,  Komite 
Üyesi Ismail Başavcı ev sahipliğine gerçekleştirilen 
toplantıya sektör temsilcileri iştirak etti.

SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Cem 
gün yaptığı konuşmada, “SATSO çok büyük 
bir aile. Icra makamı değiliz ancak, 34 meslek 
grubumuzdan ve üyelerimizden aldığımız güçle bu 
şehrin her konusunda sorumluluğumuz olduğunu 

hissediyoruz. 28. Meslek Komitemiz de çeşitli 
sektörleri içinde barındıran gruplarımızdan biri 
olarak sektörel sorunları farklılık göstermesi 
itibariyle gayret eden çalışmalarını her alanda 
yürüten bir komitemizdir. Bizim şifremiz54 dedik. 
Ana temamız üyelerimizde ki Sakaryalılık ve aidiyet 
duygusunu arttırmak bunun yanı sıra alışverişlerini 
Sakarya’dan yapmalarını sağlamak, Sakaryalıyım 
fikrini güçlendirmek temel hedefimizdi. Birlikte 
olursak sorunları çözebiliriz. Sakarya bizim ortak 
paydamız.” dedi.

Toplam 5 masada gerçekleştirilen sektör 
çalıştayında katılımcılar iş sağlığı güvenliği 
sektörünün gelişmesine yönelik görüş ve önerilerini 
paylaşma imkanı buldular. 

İŞ SAĞLIĞI GÜVENLİĞİ SEKTÖR ÇALIŞTAYI 
SATSO’DA YAPILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten, çoğunluğunu danışmanlık 
ve emlak müşavirliği sektöründe faaliyet gösteren 
firmaların oluşturduğu 28. Meslek Komitesi aylık 
olağan toplantısını gerçekleştirdi.

Komite üyelerinin katılımı ile gerçekleştirilen 
toplantıda, çiftçi kredilerindeki faiz oranlarının tarım 
sektörü üzerindeki olumsuz etkileri değerlendirildi. 

SATSO 28. Meslek Komitesi adına açıklamada 

bulunan Komite Başkanı Hüseyin Balta, “Bir yandan 
kuraklık bir yandan yüksek girdi maliyetlerinin 
yanı sıra artık ektiği ürünlerden de eskisi gibi 
kâr sağlayamayan üretici, üretimi sürdürmek 
için bankalardan kredi kullanarak toprağını 
ipotek göstermek zorunda kalıyor. Tarım Kredi 
Kooperatiflerinden ve bankalardan kredi kullanan 
çiftçilerimizin aldıkları kredilerde faiz oranları ne 
yazık ki sabit kalmıyor ve bu oranlar %40’a kadar 
çıkabiliyor. Bu nedenle çiftçilerimiz, Tarım kredi 
kooperatiflerine ve ziraat bankasına olan, borç 
faizlerinin bir kereye mahsus silinmesini ve ana 
paranın da yapılandırılmasını yetkililerden talep 
ediyor.” dedi.

Komite üyeleri ise konunun önemine değinerek tarım 
ve hayvancılığın sürdürülebilirliğinin sağlanması 
için çiftçi borçları üzerinde kanuni bir düzenlenme 
yapılmasının gerektiğini vurguladılar.

ÇİFTÇİLERİN KREDİ BORÇLARI YAPILANDIRILMALI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerinin sürdüren ve çoğunluğunu 
Danışmanlık ve Emlak Müşavirliği hizmetleri ile 
iştigal eden üyelerin oluşturduğu 28. Meslek 
Komitesi aylık olağan toplantısını gerçekleştirdi. 

Komite Başkanı Hüseyin Balta ve komite üyelerinin 
katılımı ile gerçekleştirilen toplantının ana gündem 
maddesini patent almak için başvuru yapan 
üyelerin, bazı patent firmalarının görevlerini kötüye 

kullanmasından dolayı yaşadığı mağduriyet 
oluşturdu.

Üyelerden gelen şikayet doğrultusunda konuyu 
görüşen komite üyeleri şu açıklamada bulundu;  

“Üyelerimizin, patent almak için patent 
firmaları aracılığı ile Türk Patent Kurumu’na 
başvurmaktadırlar. Ancak şehir dışı bazı patent 
firmaları tarafından bu üyelerimiz aranarak, tescilli 
markaları hakkında yanlış ve aldatıcı bilgi verilerek 
mağdur edilmekte, çeşitli rakamlarda ücretler 
talep edilmektedir. Patent ile ilgili başvuru yapmak 
ya da bilgi almak isteyen üyelerimiz, konu ile ilgili  
www.turkpatent.gov.tr Sakarya ili siciline kayıtlı 
ve Odamız üyesi olan patent firmalarından destek 
alabilirler.

28. Meslek Komitesi, üyelerin haklarını korunması 
ve yaşanan olaylardan kaynaklı mağduriyetlerinin 
giderilmesi için ile ilgili gerekli yazışmaların 
yapılarak tespiti konusunda girişimlerin olduğunu 
da ifade ettiler

28. MESLEK KOMİTESİ: 
“PATENT FİRMALARINI SEÇERKEN DİKKAT EDİN”
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 28. Meslek 

Komitesi aylık olağan toplantısını gerçekleştirdi.

Toplantıya katılım gösteren IŞKUR Sakarya Il 
Müdürü Tekin Kaya ve KOSGEB Sakarya Il Müdürü 
Onu Kurtçu, iş dünyasına ve istihdama yönelik 
teşvikler hakkında komite üyelerini bilgilendirdiler.

Komite üyelerinin katılımı ile gerçekleştirilen 
toplantıda gündem maddeleri görüşülerek karara 
bağlandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten, çoğunluğunu danışmanlık 
ve emlak müşavirliği sektöründe faaliyet gösteren 
firmaların oluşturduğu 28. Meslek Komitesi, yeni 
yıl ile birlikte yürürlüğe girecek olan gayrimenkul 
değerleme sistemiyle konut alım satımında yeni 
dönem ile ilgili değerlendirmede bulundular.  

Gayrimenkulde değerleme sistemine göre; 
Gayrimenkulün değeri Sermaye Piyasası Kurulu 
tarafından yetkilendirilen şirket ve gayrimenkul 
değerleme uzmanlarının hazırlayacağı raporla 
belirlenecek. Satmak isteyenler tapuya başvurup 
değerleme uzmanı isteyecek. Satış bedeli emlak 
vergisi değerinin yanı sıra Tapu Kadastro Genel 
Müdürlüğü’nün belirleyeceği değerin altında 
olmayacak.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan SATSO 28. 
Meslek Komitesi Başkan Yardımcısı Ismail Başavcı, 
uygulamanın emlak ve inşaat sektörü açısından 
değerlendirildiğinde bir dezavantaj oluşturduğunu 
inşaat ve emlak sektörü nefes aldıracak 

uygulamalar beklerken bu gelişmeler ile daha zora 
gireceğinin altını çizdi.

Komiye Üyeleri de yaptıkları açıklamada 
gayrimenkullerin alış ve satış fiyatları arasında fark 
olacağı için vatandaşların yüksek vergiler ile karşı 
karşıya kalacaklarını belirttiler. 

Ayrıca, gayrimenkul alım satımlarında tapu harcı da 
gerçek devir bedeli üzerinden alınacak. 

Gayrimenkul satışlarında öncelikle ekspertiz raporu 
alınacak. Harç bedeli, ekspertizin belirleyeceği 
değer üzerinden hesaplanacak. Tapu harçları 
yüzde 3 (alandan %1,5 satandan %1,5) olan tapu 
harcının yüzde 4’e (alandan %2 satandan%2) 
yükseltilmesi mevcut durumda gayrimenkul 
piyasasını çok daha zorlayacaktır. Yeni yıl ile birlikte 
sadece pilot bölgelerde yapılacak bu uygulama 
kısa sürede tüm ülkede uygulanmaya başlayacak. 
Komite olarak önerimiz, tapu alış satış harçlarının 
yüzde 1’e düşürülmesinden yanadır.” 

GAYRİMENKUL SATIŞLARINDA YENİ DÖNEM:
 DEĞER TESPİTİ YAPILACAK 

28. MESLEK KOMİTESİ TOPLANDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde faaliyet gösteren ve 
çoğunluğunu eğitim ve öğretim 
kurumlarının oluşturduğu 29. 
Meslek Komitesi organizasyonu 
ile ‘Muhasebe Uygulamaları ve 

Özlük Hakları (Bordrolama) Eğitimi’ 
düzenlendi.

Söz konusu eğitim Mali Müşavir Lütfi 
Gülbenk ve Avukat Esma Gülbenk 
gözetiminde gerçekleştirildi. 

Şirketlerin muhasebe ve özlük 
hakları uygulamaları konusunda 
eksikliklerin kapanması, yasal 
gerekliliklere uygun iş yapmalarını 
sağlamak, temel seviye ücret 
ve mevzuat bilgisi edinmelerini 
sağlamak ve temel iş kanununu 
öğrenmeleri amacıyla gerekli 
bilgiler verildi. Eğitimde ek olarak; 
muhasebe uygulamaları ve özlük 
işlerinin amaç ve işlevleri, görev 
ve sorumlulukları, yapılması 
gerekenler, bordrolama türleri, 
sigorta işlemleri ve ücret tarifeleri 
hakkında detaylı bilgiler anlatıldı.

Katılımın yoğun olduğu eğitimin 
sonunda katılımcılara katılım 
belgesi takdim edildi.

Odamızı bünyesinde faaliyet yürüten ve çoğunluğunu 
eğitim ve öğretim faaliyetleri ile ilgili iştigal eden 
üyelerin oluşturduğu 29. Meslek Komitesi Başkanı 
Ebru Kırtaş ve Sağlık, Temizlik ve Kozmetik Ürünleri 
Ticareti ile iştigal eden üyelerin oluşturduğu 15. 
Meslek Komitesi Üyesi Özer Durmuş engelli bireylerin 
eğitim almaları için gerekli olan sağlık raporunun 
alınmasındaki sıkıntılar konusuna dikkat çekti.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 29. Meslek Komitesi 
ve 15. Meslek Komitesi aylık olağan toplantılarında 
Sakarya’daki engelli bireylerin sağlık raporu 
almalarında yaşanan sıkıntılar ve bu konuda uzman 

doktor eksikliğine değindiler. 

Komite adına açıklamada bulunan SATSO 29. 
Meslek Komitesi Başkanı Ebru Kırtaş, Sakarya’da 
engelli çocukların eğitim almalarını sağlayacak 
olan engelli sağlık raporunun alınması konusunda 

yaşanan sorunların hat safhaya ulaştığını, yıllardan 
beri bu sorunun gündemde olduğunu ve eğitimin her 
çocuğun hakkı olduğunu dile getirdi. 

15. Meslek Komite Üyesi Özer Durmuş ise “Normal 
zamanlarda raporun verilmesi 3 ay gibi uzun bir 
süreyi buluyordu şimdi ise hiç alınamıyor. Çevre 
illerden de artık destek alınamıyor. Çocukların eğitim 
hakları ellerinden alınmamalı.” diye konuştu.

Konuyla ilgili açıklamalarını aktaran Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, eğitimin önünde hiçbir engel olmaması 
gerektiğini vurguladı. “Eğitime herkes özgür bir 
şekilde ulaşmalı ve eğitimini almalıdır. Bu konuyu 
defalarca dile getirdik ve gerekli kurumlardan 
destek bekliyoruz. Bizler eğitime ve eşitliğe önem 
veren bir sivil toplum kuruluşu olarak şehrimizin 
ekonomik, sosyal, sağlık ve kültürel imkanlardan 
en iyi şekilde faydalanması için gayret ediyoruz.” 
ifadelerin kullandı.

SATSO’DA “MUHASEBE UYGULAMALARI VE ÖZLÜK 
HAKLARI” EĞİTİMİ

ENGELLİ SAĞLIK RAPORU 
SAKARYA’ DAN DA VERİLMELİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten Bilişim ve Telekomünikasyon 
Meslek Komitesi (31. Meslek Komitesi), Adapazarı 
Semerciler Mahallesinde gerçekleşen saldırıyı 
kınama adına bir araya geldi.

Toplantıya 31. Meslek Komitesinden Meclis Başkan 
Yardımcısı Necmettin Kırık, Meclis Üyesi Behlül 
Bayrak, Komite Başkan Yardımcısı Imdat Delican, 
Komite Üyeleri; Enes Sevindik, Serdar Gürkan Uslu 
ve sektör temsilcileri iştirak etti.

Meslek Komite Üyesi Behlül Bayrak, “Yaşanan elim 

olay neticesinde vefat haberinin olmaması bizler 
için büyük bir şans. Mesleki anlamda her zaman 
sorunlar olabilir. Ancak bizler birbirimizin hatalarını 
hoş görerek her zaman sırt sırta olmalıyız. Komite 
olarak meslektaşlarımız ile her zaman mutlu 
günlerde de acılı günlerde de birlikte olduk, 
olmaya da devam edeceğiz. Yeter ki dik duralım ve 
birbirimizden kopmayalım.” dedi.

Üzücü olayın yaşandığı GSM Operatörü Sahibi ise 
“Meslektaşlarımız ile güçlü bir birliktelik var bu da 
bizi çok mutlu etti.” dedi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde faaliyetlerini 
yürüten ve çoğunluğunu Bilişim ve Telekomünikasyon 
sektöründe faaliyet gösteren firmaların oluşturduğu 31. 
Meslek Komitesi, cep telefonlarında uygulanan kredi 

SATSO 31. MESLEK KOMİTESİ SALDIRIYI 
KINAMAK İÇİN BİR ARAYA GELDİ

31. MESLEK KOMİTESİ’NDEN CEP TELEFONLARINA TAKSİTLENDİRME TALEBİ 

kartına taksit sınırlamasını değerlendirdi.

SATSO 31. Meslek Komitesi üyeleri, aylık olağan 
toplantısında, cep telefonlarının artık insanlar arası 
iletişimin vazgeçilmez bir unsuru olduğunu belirterek, 
eskiden lüks olarak sayılan cep telefonlarının artık zaruri 
bir ihtiyaç olarak alındığına dikkat çekti.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan SATSO 31. Meslek 
Komitesi Başkanı Cemil Kaya ve komite üyeleri Behlül 
Bayrak ve Necmettin Kırık, taksit sınırlamasının hem 
vatandaşa hem de esnaflarımıza zorluk yaşattığını 
belirtti. Insanların birçok işini hallettiği cep telefonlarının 
artık lüks değil zaruri bir ihtiyaç olduğuna dikkat çekerek 
insanların ortalama 3 yılda bir telefon değiştirdiğini 
belirttiler. Taksit sayısının artırılmasının ekonomiye olumlu 
katkı vereceğini savunan açıklamalarda bulundular. 
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde faaliyet gösteren 
ve çoğunluğunu Bilişim ve 
Telekomünikasyon faaliyetleri ile 
iştigal eden üyelerin oluşturduğu 
31. Meslek Komitesi üyeleri, 
meslek grubu üyeleri bir araya 
geldi.

Meslek Grubu üyeleriyle bir araya 
gelinen toplantı, SATSO 31. Meslek 
Komitesi Başkanı Cemil Kaya,  31. 
Meslek Komitesi’nden Yönetim 
Kurulu Üyesi Ibrahim Arabul, 
Meclis Üyeleri; Behlül Bayrak, 
Necmettin Kırık, Komite Başkan 
Yardımcısı Imdat Delican, Komite 
Üyeleri; Serdar Gürkan Uslu, 
Enes Sevindik ev sahipliğinde 
gerçekleştirildi. 

Toplantıya ayrıca SATSO Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 

Avşar, Yönetim Kurulu Üyeleri, Iş 
Kur Il Müdürü Tekin Kaya, SGK Il 
Müdürü Erhan Çavuş, Sakarya 
Ticaret Il Müdürü Mithat Onay 
ve çok sayıda sektör temsilcisi 
iştirak etti.

KOMITELERIN ÇALIŞMASI ÖNEMLI

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan 31.Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Behlül Bayrak, yılın ilk 
toplantısında sektör temsilcileri 
ile bir araya gelmekten duydukları 
memnuniyeti dile getirdi. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
yardımcısı Yüksel Avşar ise, 
komite çalışmalarının önemine 
değinerek “Komitelerin 
çalışmaları sektörlerin 
sorunlarını anlamamız ve çözümü 
açısından büyük önem taşıyor.. 
SATSO olarak geniş ve büyük bir 

aile olmanın gururunu meslek 
grubu toplantılarına olan yoğun 
ilgiyle yaşıyoruz. Katılımından 
dolayı tüm sektör temsilcilerine 
teşekkür ediyorum.”

ISTIHDAM TEŞVIKLERI

Iş-Kur Il Müdürü Tekin Kaya da 
bilgi kurumsal çalışmaları ve 
sektörlere yönelik yaptıkları 
faaliyetler ve destekler hakkında 
bilgi verdiği konuşmasında şunları 
dile getirdi:“IŞKUR istihdamı 
destekleyen bir kuruluştur.  
Istihdamı desteklemek, 
teşviklerden faydalanılmasını 
sağlamak ve işverenlerin bu 
konularda detaylı bilgilere sahip 
olmalarını sağlamak adına bu tür 
toplantıları önemsiyoruz.” dedi

SIGORTA TEŞVIKLERI

BİLİŞİM VE TELEKOMÜNİKASYONCULAR YILLIK 
SEKTÖR TOPLANTISINDA BİR ARAYA GELDİ
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SGK Il Müdürü Erhan Çavuş 
“Şu anda Sakarya’da 14 farklı 
alanda teşvik var. Ancak 
yararlanma oranı yüzde 20’nin 
üzerine çıkmıyor. Işverenlere 
yönelik kapsamlı olmasına 
rağmen faydalanma beklendiği 
kadar değil. Bu konuda daha 

fazla bilgilendirme çalışmaları 
yapmaya gayret ediyoruz.

TÜKETICI HAKEM HEYETLERI

Sakarya Ticaret Il Müdürü Mithat 
Onay “ Tüketici hakem heyetleri 
ile ilgili çalışmaları hakkında bilgi 

vererek şikayetleri irtibat ofisleri 
aracılığı ile değerlendirerek 
iki tarafı da dengede tutarak 
sorunları çözmeye gayret 
ediyoruz.” diye konuştu 

Toplantı karşılıklı görüş 
alışverişinin ardından sona erdi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Sakarya Il Milli 
Eğitim Müdürlüğü işbirliği doğrultusunda, Arifiye Ümit 
Erdal Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi bünyesinde 
Plastik Teknolojisi bölümü açıldı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten ve çoğunluğunu plastik 
ve kauçuk imalatçılarının oluşturduğu 32. 
Meslek Komitesi (Plastik ve Kauçuk Imalatçıları) 
koordinatörlüğünde yürütülen çalışmalar neticesinde 
plastik ve kauçuk imalatı yapan firmalarının nitelikli 
istihdam ihtiyacının karşılanması amacıyla Arifiye 
Ümit Erdal Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesinde açılan 
Plastik ve kauçuk teknolojisi bölümü ile sektöre ciddi 
katkı sağlaması hedefleniyor. 

SATSO’ ya kayıtlı 168 plastik ve kauçuk üretim 
firmasını temsil eden 32. meslek komitesi, proje 
kapsamında öğrencilerin mevcut firmalarda staj 
eğitimi alarak öğrencilerin sektöre adaptasyonu 
sağlanacak.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Il Milli Eğitim Müdürlüğü işbirliği ile 
yapılan çalışmanın önemine değinerek, “Plastik 
üretiminin son yıllarda ciddi oranda artması ile 
birlikte sektörün nitelikli istihdam ihtiyacı çok daha 
fazla artmaya başladı. Gerçekleştirilecek bu proje 
ile hem gençlerin mezun olduktan sonra iş sıkıntısı 
çekmemesi sağlanacak hem de plastik firmalarına 
nitelikli ve direk üretime katkı sağlayacak elemanlar 
sağlanmış olacak. SATSO olarak şehrimiz firmalarının 
ihtiyaçlarına ve gençlerimizin istihdamına yönelik 
çalışmalarımıza devam edeceğiz.” ifadelerini 
kullandı.  

‘PLASTİK TEKNOLOJİSİ BÖLÜMÜ’ ÖĞRENCİLERİNİ 
BEKLİYOR
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde çalışmalarını yürüten 
ve çoğunluğunu kauçuk ve plastik 
imalatı sektöründe faaliyet 
gösteren firmaların oluşturduğu 
32. Meslek Komitesi yıllık istişare 
toplantısını gerçekleştirdi.

Söz konusu toplantıya SATSO 
Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Cem Gün,Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş,Yönetim 
Kurulu Üyesi Bünyamin 
Müftüoğlu, Yönetim Kurulu Üyesi 
Erhan Fidan, 32. Meslek Komitesi 
Başkanı Çetin Kahya, SATSO 32. 
Meslek Komitesi’nden Yönetim 
Kurulu Üyesi Semih Çokay, IŞKUR 
Sakarya Il Müdürü Tekin Kaya, 
SGK Sakarya Il Müdürü Erhan 
Çavuş, SATSO Meclis Üyeleri; 
Oktay Topçu, Necmettin Kırık, 
Behlül Bayrak, Ziraat Bankası 

Merkez Müdürü Mustafa Bekir, 
KOSGEB KOBI Uzmanı Sercan 
Mazgal, Milli Eğitim Müdürlüğü 
Mesleki ve Teknik Eğitim Şube 
Müdürü Osman Cansız ve komite 
üyelerinin yanı sıra çok sayıda 
sektör temsilcisi iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan SATSO Meclis Başkanı Talip 
Kuriş, “Meslek Komitelerimizin 
istişare toplantıları düzenlemeleri, 
sektörel sorunlarının ve 
çözüm önerilerinin ilk ağızdan 
konuşulmasında çok fayda 
sağlamaktadır.” dedi.

Toplantının devamında kürsüye 
çıkan 32. Meslek Komitesi 
Başkanı Çetin Kahya, “32. Meslek 
Komitesi olarak sektörümüzün 
geçmişini unutmadan, geleceği 
için çalışıyoruz. Sektörümüzün 
sorunlarını çözmeye gayret 
ediyor, yönetim kurulumuzun 

da desteği ile üyelerimizin 
kendilerini geliştirmelerine 
yönelik çalışmalar yapıyoruz. 
Üyelerimizden ricamız; sektörel 
sorunlarınızı belirtmekten 
çekinmeyin. 32. Meslek komitesi 
olarak sektörümüze hizmet ve 
sorunların çözümü için çalışmaya 
devam edeceğiz.” dedi.

Istişare toplantısının devamında 
konuşan SGK Sakarya Il Müdürü 
Erhan Çavuş, IŞKUR Sakarya 
Il Müdürü Tekin Kaya, KOSGEB 
Sakarya Il Müdürlüğü’nden 
Kobi Uzmanı Sercan Mazgal, 
Milli Eğitim Müdürlüğü Mesleki 
ve Teknik Eğitim Şube Müdürü 
Osman Cansız ve Ziraat Bankası 
Merkez Müdürü Mustafa Bekir 
sektörel gelişime ve istihdama 
katkı sunacak birçok proje 
hakkında bilgiler verdiler.

PLASTİK VE KAUÇUK İMALATÇILARI İSTİŞARE 
TOPLANTISINDA BİR ARAYA GELDİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde faaliyetlerini yürüten 
ve ağırlığını Makine ve Otomasyon 
Üreticileri’nin oluşturduğu 33. 
Meslek Komitesi, üyelerine yönelik 
sektörel seminerlerine devam 
ediyor.

Bu kapsamda Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Ali Coşkun Konferans 
Salonu’nda Pepperl+Fuchs 
firması işbirliği ile “Otomasyon 
Sistemlerinde Kullanılan 

Komponentlerin Kullanım Alanları” 
semineri gerçekleştirildi.

33. Meslek Komitesi Başkanı 
Emre Beşir ve komite üyelerinin 
de katılım gösterdiği seminerde 
dünya çapında bir üretici olan 
Alman menşeili Pepperl+Fuchs 
firması yetkilileri, ürünlerin 
kullanım alanları, potansiyelleri, 
işlevselliği gibi birçok konuda 
katılımcılara detaylı bilgiler 
aktardılar.

Firmanın Türkiye’de de üretim 
tesisi olduğunu ve burada üretilen 
ürünlerin tüm dünyaya ihraç 
edildiğini belirten firma yetkilileri, 
Sensör çeşitleri, bulut sistemleri, 
kullanım çeşitleri, ihtiyaca 
yönelik sensörler ve endüstriyel 
haberleşme gibi birçok konuda 
ürünlerini tanıtıp katılımcıları 
bilgilendirdiler. 

KOMPONENTLERİN KULLANIM ALANLARI 
SATSO’DA ANLATILDI
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MÜŞTEREK 
MESLEK KOMİTE 

TOPLANTILARI
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MÜŞTEREK MESLEK KOMİTELERİNDE 
İSTİHDAM SEFERBERLİĞİ ANLATILDI
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası tarafından yılda iki defa gerçekleştirilen Müşterek 
Meslek Komiteleri Toplantısının ilki komite üyelerinin katılımı ile gerçekleştirildi.

SATSO Ali Coşkun Konferans 
Salonu’nda yapılan “Müşterek 
Meslek Komiteleri Toplantısı”nda 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, SATSO Meclis Başkanı Talip 
Kuriş ve SATSO Genel Sekreteri 
Teyfik Öztürk moderatörlüğünde 
meslek komitelerinin sorunları, 
talep ve çözüm önerileri 

konuşuldu.

Toplantının açılış konuşmasını 
gerçekleştiren SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Sakarya’nın 
istihdam seferberliği kapsamında 
ocak ve şubat aylarında yaklaşık 
2500 kişiye istihdam sağlandığı 
bilgisini verdi.

Geçtiğimiz aylarda yerel 
seçimlerden önce belediye 
başkan adaylarına sunulmak 
üzere hazırlanan “Şehrin 
Sorunları ve Çözüm önerilerine 
yönelik hazırlanan raporun 
detayları hakkında da bilgi veren 
Altuğ, “Bizler SATSO olarak 12 
tane seçilmiş meslek odası 
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başkanları ile birlikte yaklaşık 
3 aylık bir çalışma sonucunda 
şehrimizin sorunları ve çözüm 
önerileri kapsamında bir rapor 
kitapçığı hazırladık ve büyükşehir 
belediye başkan adaylarına 
sunduk. Hazırlanan raporun ve 
içeriğindeki konuların takipçisi 
olacağız.” dedi.

Başkan Akgün Altuğ, ayrıca 
SATSO faaliyet Takip Sistemi 
kurduklarını belirterek komite 
üyelerinin bu sistemi aktif bir 
şekilde kullanmalarını, alınan 

kararlara istinaden yapılan 
çalışmalar, devamsızlık takibi gibi 
konularda bilgi edinebilecekleri 
müjdesini verdi.

17. Meslek Komitesi’nden Meclis 
Üyesi Adnan Borazancıoğlu,14. 
Meslek Komitesi Başkan 
Yardımcısı Mehmet Tuncer 
Acan, 34.  Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Fatma Aygün 
Kahya, 15. Meslek Komitesinden 
Meclis Üyesi Ercan Başnuh, 28. 
Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Ahmet Çubuk, 10. Meslek 

Komitesi Başkanı Erol Demiralay, 
31. Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Necmettin Kırık, 29. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Kenan 
Taçyıldız, 32. Meslek Komitesi 
Başkanı Çetin Kahya, 13. Meslek 
Komitesi Başkanı Özgür Karakaş, 
26. Meslek Komitesinden Meclis 
ÜyesiLütfi Sunman, 28. Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi 
Emrullah Terzioğlu komiteleri 
adına sektörel sorun ve çözüm 
önerilerini dile getirdiler.
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MESLEK KOMİTELERİ MÜŞTEREK 
TOPLANTIDA BİR ARAYA GELDİ
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda meslek komitelerinin birbiri ile ilişkisini geliştirmek, 
sorunlarını öğrenmek ve çözüm bulmak adına yılda iki defa düzenlenen müşterek 
meslek komiteleri toplantısının ikincisi yapıldı.

Gerçekleştirilen toplantı Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ 
ve Meclis Başkanı Talip Kuriş 
yönetiminde gerçekleştirildi.

Komitelerin sektörel ve 
uygulamadaki sorunlarının ve 
çözüm önerilerinin dile getirildiği 
müşterek meslek komiteleri 
toplantısı katılım ve işbirliği 
açısından oldukça verimli geçti.

Toplantının açılış konuşmasını 

yapan SATSO Meclis Başkanı 
Talip Kuriş şunları dile getirdi: 
“SATSO olarak hem ilimizin hem 
de üyelerimizin yararına olan 
tüm faaliyetlerde bulunmaya, 
çözüm odaklı çalışmaya devam 
ediyoruz. Sektörlerimizdeki 
sorunları dile getirerek ortak 
akılla sorunların çözüme 
ulaşacağına inanıyoruz. Bu 
kürsüler sizin sektörünüzün sesi, 
meslektaşlarınızın sorunlarının 

çözümü ve şehrin geleceğidir. 
Komitelerimizin mesleki ya da 
şehrimizin sosyoekonomik 
sorunlarına karşı olan duyarlılığı, 
etkin ve örnek çalışmaları bizleri 
mutlu etmektedir. Sakarya 
markasına değer katmak için, 
meslek komitelerimizin yanında 
olmaya devam ediyoruz.” dedi.

Toplantıda konuşan Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
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komitelerin birbiri ile işbirliği 
içerisinde çalışmalarına önem 
verdiklerinin belirterek “Her 
komite kendi sektörü için yeni 
projeler geliştirmeye, sektörünü 
daha da ileriye götürmeye 
özen gösteriyor. Komitelerimizi 
önemsiyoruz, çalışmalarını 
destekliyoruz.  Yapacağınız 
çalışmalar ile sektörünüz, 
ekonomi ve şehir gelişir. Biz, 
Sakarya’nın sorunlarını işleyen 
ve çözüm odaklı çalışan bir 
kurumuz ve sizler de bu yapının 
önemli bir parçasısınız. Yaptığınız 
faaliyet talepleri de, aynı şekilde 
değerlendirilerek yıl boyunca 
çalışma takvimlerimizde yer 
alıyor ve gerçekleştiriyoruz.” diye 
konuştu.

SATSO bünyesinde faaliyet 
gösteren 34 komiteden üyeler, 

sektörel sorunları ve şehir 
gündemi ile ilgili görüşlerini dile 
getirdiler. 

18.Meslek Komitesi Başkanı Ilker 
Ergül, 4.Meslek Komitesi Üyesi 
Abdurrahman Çakar, 15.Meslek 
Komitesi Başkanı Davut 
Acunman, 29.Meslek Komitesi 
Başkanı Ebru Kırtaş, 7.Meslek 
Komitesi Başkanı Emre Şahin, 
10.Meslek Komitesi Başkanı Erol 
Demiralay, 16.Meslek Komitesi 
Başkanı I. Engin Adıyaman, 
13.Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Hayrettin Kovacıoğlu, 
2.Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Hasan Genç, 21. Meslek 
Komitesi Üyesi Ömer Bayrak, 
11.Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Ahmet Serbes, 28.Meslek 
Komitesi Başkanı Hüseyin Balta, 
32.Meslek Komitesi Başkanı 

Çetin Kahya, 17.Meslek Komitesi 
Başkanı Mehmet Çatalbaş, 
19.Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Halit Evin, 33.Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi 
Tunç Özüuğurlu, 31.Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi Behlül 
Bayrak, 9.Meslek Komitesinden 
Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin 
Müftüoğlu, 34.Meslek 
Komitesinden Meclis Üyesi 
Hüseyin Yavuzyiğit, 14.Meslek 
Komitesi Başkan Yardımcısı 
M.Tuncer Acan, 5.Meslek 
Komitesi Başkanı Hasan Alptekin 
ve 1.Meslek Komitesinden Meclis 
Üyesi Turgay Çelik sorun ve 
çözüm önerilerini dile getirdiler.
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KOMİSYONLAR
ve  KURULLAR
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SAKARYA KADIN VE GENÇ GİRİŞİMCİLER 
İCRA KURULU’NU SEÇTİ
TOBB Sakarya Kadın Girişimciler Kurulu İcra Komitesi  ile Sakarya Genç Girişimciler İcra 
Komitesi Seçimleri SATSO hizmet binasında gerçekleştirildi.

Kadın ve Genç Girişimcilerin tek liste olarak girdiği 
seçim sonuçlarına göre 14 kişiden oluşacak Icra 
komitesi asil ve yedek üyeleri şu şekilde belirlendi. 

Oylar sonucu kadın girişimcilerde seçmen sayısı 59 
iken 47 oy kullanan seçmen oldu. Kullanılan oyların 
43’ü geçerli, 4 oy geçersiz olarak belirlendi. 

Genç girişimcilerde ise seçmen sayısı 87 iken 67 
oy kullanıldı. Kullanılan oyların 64’ü geçerli, 3 oy 
geçersiz olarak belirlendi.

Demokratik bir ortamda gerçekleşen Kadın ve Genç 
Girişimciler Kurulu seçimleri için değerlendirmede 
bulunan icra komitesi üyeleri Sakarya adına 
kaybedeni olmayan bir seçim geçirdikleri için 
memnuniyet duyduklarını, birlik ve beraberlik içinde 
hizmet etmeyi hedeflediklerini ifade ettiler. 

Listelerin kesinleşmesinin ardından Icra Kurulu 
Üyeleri, yapacakları ilk gündemli toplantıda Icra 
Kurulları kendi aralarında başkan ve başkan 
yardımcılarını seçerek görevlerine başlayacak.

Zehra Dirim 43 oy
Dilek Arıcanlı 43 oy
Öykü Sena Köprülüoğlu 43 oy
Özlem Tömekçe 43 oy
Nazan Güngörsün 43 oy
Sevgi Yazarken 43 oy
Halide Bölükbaşı 43 oy
Ayşe Berrak Kocacık 43 oy
Ceren Dugan 43 oy
Deniz Tınazcı 43 oy
Gökçe Büyükşengür 43 oy
Handan Pırıldar 43 oy
Ceren Sedef Avşar 43 oy
Makbule Sözduyar 42 oy

Mertcan Korkmaz 64 oy
Orhan Gazi Kılıçaslan 64 oy
Sinem Tok 64 oy
Bahadır Bakırtaş 64 oy
Bahtiyar Solak 64 oy
Burak Arığ 64 oy
Engin Birgin 64 oy
Eralp Şenkardeşler 64 oy
Eray Sakallıoğlu 64 oy
Furkan Ünal 64 oy
Kürşat Ergezen 64 oy
Reşit Şamil Dedeoğlu 64 oy
Samet Tantan 64 oy
Zafer Pekdemir 64 oy

KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU 
İCRA KOMİTESİ ASİL ÜYELER                                                   

GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU
İCRA KOMİTESİ ASİL ÜYELER
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GENÇ VE KADIN GİRİŞİMCİLER 
KURULLARINDA GÖREV DAĞILIMI YAPILDI

Geçtiğimiz hafta SATSO bünyesinde gerçekleştirilen 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Sakarya 
Genç ve Kadın Girişimciler Kurulu Icra Komitesi 
seçimlerinin ardından kurullar başkanlarını da 
seçti. 

Listelerin kesinleşmesinin ardından Icra Kurulu 
Üyeleri, yaptıkları ilk gündemli toplantıda kendi 
aralarında başkan ve başkan yardımcılarını seçerek 
görevlerine başladı. 

Buna göre TOBB Sakarya Kadın Girişimciler Kurulu 
Icra Komitesi yola Zehra Dirim ile devam ederken 
başkan yardımcıları; Makbule Sözduyar ve Dilek 
Arıcanlı oldu.

TOBB Sakarya Genç Girişimciler Kurulu Icra Komitesi 
Başkanı Mertcan Korkmaz seçilirken başkan 
yardımcıları;  Orhan Gazi Kılıçaslan ve Sinem Tok 
oldu.

Buna göre Kadın girişimciler icra komitesi şu 
isimlerden oluştu;

Başkan Zehra Dirim, Başkan Yardımcıları; Dilek 
Arıcanlı ve Makbule Sözduyar, Kurul Üyeleri; 
Öykü Sena Köprülüoğlu, Özlem Tömekçe, Nazan 
Güngörsün, Sevgi Yazarkan, Halide Bölükbaşı, Ayşe 

Berrak Kocacık, Ceren Dugan, Deniz Tınazcı, Gökçe 
Büyükşengür, Handan Pırıldar, Ceren Sedef Avşar, 
Arzu Altındaş

Başkan Mertcan Korkmaz,  Başkan Yardımcıları; 
Orhan Gazi Kılıçaslan ve Sinem Tok,  Kurul Üyeleri;  
Bahadır Bakırtaş, Bahtiyar Solak, Burak Arığ, Engin 
Birgin, Eralp Şenkardeş, Eray Sakallıoğlu, Furkan 
Ünal, Kürşat Ergezen, Reşit Şamil Dedeoğlu, Samet 
Tantan, Zafer Bekdemir, Oğuzhan Açıkgöz

Seçimli toplantıların ardından SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Başkan Yardımcısı 
Yüksel Avşar’ın katılımı ile müşterek bir toplantı 
gerçekleştirildi.

Tanışma ve değerlendirme toplantısında konuşan 
Başkan Akgün Altuğ, “Türkiye’nin en büyük girişimci 
ağı olma özelliği taşıyan TOBB Il Kadın Girişimciler 
Kurulları ile TOBB Il Genç Girişimciler Kurullarımızın 
Icra Komitesine seçilen arkadaşlarımızı tebrik 
ediyorum. Bundan sonra her iki kurulumuzla da 
çok başarılı çalışmalar içerisinde olacağımıza 
inanıyorum.  Üretmek her zaman önceliğimiz olmalı. 
Bunun için Genç ve Kadın Girişimci Kurullarımızın da 
aktif bir şekilde vizyoner projeleri ile ilerleyeceğimize 
inanıyorum” diye konuştu. 
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SATSO KADIN GİRİŞİMCİLERE 
GÖNÜLLÜ MENTOR EĞİTİMİ VERİLDİ

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Sakarya 
Kadın Girişimciler Kurulu Icra Komitesi GençBizz 
Liseler Arası Girişimcilik Programı kapsamında 
gönüllü mentorlük eğitimi aldı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren TOBB Sakarya Kadın 
Girişimciler Icra Komitesi üyelerinin iştirak ettiği 
eğitim program eğitmen Genç Başarı Eğitim 
Vakfı’ndan Bilgen Bülbül tarafından verildi. 

Konu ile ilgili bilgi veren Bilgen Bülbül, “GençBizz 
Programı; 14-18 Yaş gurubu lise öğrencilerinin, 
iş dünyası gönüllüleri mentörlüğünde ve 
öğretmenlerinin rehberliğinde;  kendi küçük 
ölçekli şirketlerini sıfır sermaye ile kurdukları, 
okul sınırları içerisinde gerçek ürün / hizmet 
üreterek satış yaptıkları, yönettikleri, ulusal 
ve uluslararası fuarlara katıldıkları, program 
sonunda şirketlerinin tasfiye ettikleri, yaparak 
öğrenmeye dayalı bir ekonomik eğitim 
programıdır.” dedi

Kadın Girişimciler Kurulu’na proje kapsamındaki 
“Gönüllü Mentorluk” konusunda bilgi 
vererek “Farklı sektör ve uzmanlıklara sahip 
“gönüllülerimiz”, okullarında girişimlerini kuran 
lise öğrencileri ile bir araya gelerek, şirket 
toplantılarında onlarla bilgi ve tecrübelerini 
paylaşacak ve mentorleri olacak” diye konuştu

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten SATSO Genç Girişimciler 
Kurulu, kendi işlerini kurmak isteyen girişimci 
gençleri devlet teşviklerinden yararlanmaya davet 
etti.

Gençleri girişimciliğe yönlendirme çalışmalarına 
aralıksız devam eden Genç Girişimciler Kurulu, 
son zamanlarda artış gösteren gençlere yönelik 
girişimcilik teşvikleri ve indirim kampanyalarından 

tüm genç girişimcilerin faydalanması tavsiyelerinde 
bulundu.

Genç Girişimciler Kurulu Başkanı Mertcan Korkmaz, 
konuyla ilgili yaptığı açıklamada, ülkenin her zaman 
girişimci gençlere ihtiyacı olduğunu ve bu bağlamda 
da bu gibi fırsatlardan yararlanmanın ciddi 
avantajları olacağının altını çizerek “ Ülkemizde 
çeşitli kurum ve kuruluşlar gençleri girişimciliğe 
teşvik etmek için çeşitli destek programları 
sunuyorlar. Genç girişimcilerimizin işlerini kurduktan 
sonra faaliyete geçtikleri günden itibaren gelecek 
3 vergi dönemi içerisinde kazandıkları tutarların 75 
bin TL’lik kısmı vergiden muaf olacaktır. Desteklerin 
bunlarla sınırlı olmadığını belirten Korkmaz, “18- 29 
yaş arasında kendi işlerini kuran girişimcilere yıllık 
yaklaşık 10.592 TL’yi bulan sigorta prim desteği 
de verilecek. Birçok sektöre ait girişimi kapsayan 
bu desteklerin kendi işini kurmakta karamsar olan 
genç girişimcilerimize çok ciddi faydaları olacaktır..” 
ifadelerini kullandı.

SATSO GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULUNDAN 
DESTEKLERDEN YARARLANMA ÇAĞRISI
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GİRİŞİMCİLERDEN BELEDİYE 
BAŞKANLARINA ZİYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten Sakarya Genç Girişimciler ve 
Kadın Girişimciler Kurulu Icra Komitesi Başkanları 
ve Kurul Üyeleri, Adapazarı Belediye Başkanı Mutlu 
Işıksu, Erenler Belediye Başkanı Fevzi Kılıç, Sapanca 
Belediye Başkanı Özcan Özen, Arifiye Belediye 
Başkanı Ismail Karakullukçu’yu makamlarında 
ziyaret ettiler.

Söz konusu ziyarette günümüzdeki girişimcilik 
faaliyetleri, daha da yaygınlaştırmak için yapılan 
çalışmalar, sağladığı yararlar ve girişimcilikte 
kadınların rolünün daha da yaygınlaşması için 
konular konuşuldu.

Kadın Girişimciler Kurulu Icra Komitesi Başkanı 
Zehra Dirim, belediye başkanlarına kadınların 
girişimcilikte daha da etkin rolü olması için kurulun 
çalışmalarından bahsetti. Dirim, “Kadın girişimciler 

olarak birlikte ilerlemeye gayret ediyoruz. Türkiye’de 
girişimciliğin yaygınlaşması ve özellikle de kadınlar 
tarafından örnek alınması için çalışmalarımızı 
yapıyoruz. Belediyelerimizin de desteği ile umarız 
bu girişimcilik ruhunu bütün kadınlarımıza 
aşılayacağız.” dedi.

Genç Girişimciler Kurulu Icra Komitesi Başkanı 
Mertcan Korkmaz, belediye başkanlarına 
artık girişimcilerin daha çok desteklendiğini 
vurgulayarak belediyeleri işbirliğine davet etti.
Korkmaz, “Artık günümüzde girişimcilere çok 
ihtiyaç duyulmakta ve yeni bir proje fikrinde 
de büyük destekler verilmektedir. Son yıllarda 
dünyada genç girişimcilerin başardıkları ve ses 
getiren projeler sayesinde ekonomik gelişmelerde 
hız kazandı. Bizler de topluma daha fazla girişimci 
kazandırmak için çalışıyor ve gerekli yardımcı 
unsurları sağlıyoruz.” ifadelerini kullandı.
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SAKARYA KADIN GİRİŞİMCİLER KURULU 
İLK MECLİS TOPLANTISINDA BULUŞTU

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren Kadın Girişimciler Kurulu ilk 
meclis toplantısını Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
ev sahipliğinde gerçekleştirdi.

Kadın Girişimciler Icra Komitesi’nden sorumlu 
SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 
Avşar Yönetiminde gerçekleştirilen toplantının 
divan kurulunda Sakarya Kadın Girişimciler icra 
Komitesi Başkanı Zehra Dirim, Başkan Yardımcıları, 
Dilek Özel ve Makbule Sözduyar ile Genel Sekreter 
Yardımcısı Mümin Haşil oluşturdu. 

Sakarya Kadın Girişimciler Kurulu Meclis 
toplantısının açılış konuşmasını yapan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, 
“Bizler yönetim kurulu olarak bir yılı aşkın 
süredir görevdeyiz. Sakarya’daki kadın girişimci 
sayısını arttırmaya yönelik çalışmaların yanı 
sıra üyelerimizin katma değeri yüksek üretimler 
yapmaları, iç piyasadaki işlerinin pazar paylarının 
artması ve yurtdışı piyasalara da açılmaları için 
de çalışmalar yapmalıyız. Bu güzide kurul ile daha 
güzel çalışmalara imza atacağımıza inancımız 

tamdır.” dedi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel 
Avşar’ın ardından konuşan SATSO Il Kadın 
Girişimciler Icra Komitesi Başkanı Zehra Dirim ise, 
“Girişimcilik herkesin yapmadığı bir işi yapabilme 
marifetidir ve her kadın bir girişimcidir.  Görevimiz; 
ülkemizdeki kadın girişimci potansiyelinin nicelik ve 
nitelik bakımından geliştirilmesi ve daha donanımlı 
hale getirmesi amacıyla politika belirlemek 
ve girişimcilik kültürünün kadınlar arasında 
gelişmesine öncülük etmektedir. 

Kadınlara kişisel gelişim yollarını öğreterek 
kariyerlerini geliştirme fırsatları yaratma amacımız 
olmakla birlikte, girişimcilik becerilerini geliştirmek 
isteyen kadınlara bunu nasıl yapacaklarını 
öğrenmeleri için yol göstermek de önceliğidir.” 

SATSO Il Kadın Girişimciler Icra Komitesi Başkanı 
Zehra Dirim’in ardından kürsüye gelen kurul üyeleri 
görüş ve önerilerini dile getirdiler.
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SAKARYA GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU
İLK TOPLANTISINI YAPTI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren Sakarya Genç Girişimciler 
Kurulu ilk toplantısını Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası ev sahipliğinde gerçekleştirdi.

TOBB Sakarya Girişimciler Icra Komitesi’nden 
sorumlu SATSO Yönetim Kurulu Üyesi Semih Çokay 
Yönetiminde gerçekleştirilen toplantının divan 
kurulunda Sakarya Genç Girişimciler Icra Komitesi 
Başkanı Mertcan Korkmaz, Başkan Yardımcıları, 
Orhangazi Kılıçaslan ve Sinem Tok ile Genel Sekreter 
Yardımcısı Refik Özkorkmaz oluşturdu. 

Toplantıya, SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Cem Gün, Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş ve Yönetim Kurulu Üyeleri; 
Bünyamin Müftüoğlu ve Yılmaz Dünya, Ramazan 
Sezer ile Genç Girişimciler Kurulu Üyeleri iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını yapan TOBB Sakarya 
Girişimciler Icra Komitesi’nden sorumlu SATSO 
Yönetim Kurulu Üyesi Semih Çokay, “Sakarya’daki 
genç girişimci sayısını arttırmaya yönelik 
çalışmaların yanı sıra üyelerimizin katma değeri 
yüksek üretimler yapmaları, iç piyasaki işlerinin 
pazar paylarının artması ve yurtdışı piyasalara da 
açılmaları için de çalışmalar yapmalıyız.” dedi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Cem Gün 
ise yaptığı konuşmada “Ciddi bir ekonomik gücü 
bünyesinde barındıran ve Sakarya ekonomisine 
yön veren iş dünyasının çatı kuruluşu olarak 
şehrin sadece ekonomisi ile değil her türlü konusu 
ile ilgileniyoruz. Genç girişimciler kurulumuz da 
yapacakları çalışmalarla şehrimizin gelişmesi 
adına projeler ve çalışmalarıyla bu ilgiye katkı 
sağlayacaklardır.” dedi.

TOBB Sakarya Genç Girişimciler Icra Komitesi 
Başkanı Mertcan Korkmaz ise yaptığı konuşmada 
şunları dile getirdi: “Bu görevler bizlerin 
tecrübelerine tecrübe katacak. Bizden önce yapılan 
çalışmaların üzerine koyacak projeleri hayata 
geçirmeyi planlıyoruz. Devir aldığımız bayrağı daha 
üst seviyelere çıkarmak için arkadaşlarımız ile 
birlikte çalışacağız. Girişimcinin iş dünyasındaki yol 
haritasını belirlerken onlara yol arkadaşlığı yapmak 
veya hedeflerine ulaşması, fikirlerini hayata 
geçirmesine katkı sağlamaktır.” dedi.

Konuşmaların ardından Genç Girişimciler Kurulu 
Üyeleri Dilek ve temenniler bölümünde kürsüye 
çıkarak görüş ve önerilerini dile getirdiler.

SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş ise SATSO Mobil uygulamasının 
güncellendiği bilgisini vererek ve sosyal medya 
hesaplarını genç girişimciler kuruluna hatırlatarak 
faaliyetleri bu uygulamalardan yakından takip 
edeceklerini ifade etti. 

SATSO Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin Müftüoğlu 
SATSO’da temsiliyetin önemine değinerek “Şehrin 
ve üyenin sorununu, lisan-ı üslupla bu kürsülerden 
dile getirmeliyiz. Sorunları gündeme getirerek 
çözmeliyiz, bu şekilde güçleniriz.” dedi.
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KADINLARIN İSTİHDAMA DAHA FAZLA 
KAZANDIRILMASI ÖNEMLİ

SATSO GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU
AFAD BULUŞMASI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren Kadın Girişimciler Kurulu, 
Sakarya Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş’a 
makamında ziyaret gerçekleştirdi.

Kadın Girişimciler Kurulu Icra Komitesi Başkanı Zehra 
Dirim ve kurul üyelerinin de iştirak ettiği ziyarette 
kadınların istihdama daha çok kazandırılması ve 
girişimcilik potansiyelleri hakkında fikir alışverişi 
yapıldı.

Kadın Girişimciler Kurulu Üyeleri, gerçekleştirilen 

projeler hakkında bilgi verirken ara eleman ihtiyacının 
karşılamaya yönelik projelerin yaygınlaştırılmasının 
önemine değinildi. Başkan Zehra Dirim Kurul 
çalışmaları hakkında bilgi verdiği konuşmasında 
kadınların girişimcilik potansiyelini artıracak ve 
teşvik edecek faaliyetlerde bulunulması için gayret 
ettiklerini nicelik ve nitelik bakımından güçlü bir 
kadın girişimci profili oluşturmayı hedeflediklerini 
ifade etti. Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Sakarya Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, 
kadınların girişimcilik ve istihdam potansiyellerinin 
ileri düzeyde olduğunu belirtti. 

Sakarya Genç Girişimciler Kurulu 
Icra Komitesi toplantısı AFAD 
Sakarya Il Müdürü Hüseyin 
Kaşkaş ve ekibinin katılımıyla 
gerçekleşti. Toplantıda Afet ve 
Acil Durum ile ilgili eğitim almak 
ve AFAD Gönüllüsü olmak isteyen 
üyelerle ortak bir çalışma yapma 
kararı alındı.
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Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) ile Turkcell  
tarafından hayata geçirilen “Geleceği Yazan 
Kadınlar” Projesi, Türkiye finalinde Sakarya’dan 
Büşra Göral’ın ‘Digi-Tar’ Projesi Türkiye üçüncüsü 
oldu.

Geleceği Yazan Kadınlar finali ve ödül töreni 
programına; Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın eşi Emine Erdoğan, Aile, Çalışma ve 
Sosyal Hizmetler Bakanı Zehra Zümrüt Selçuk, 
Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, AK Parti Genel 
Başkan Yardımcısı Fatma Betül Sayan Kaya, 
Turkcell Genel Müdürü Murat Erkan ve TOBB 
Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu, proje katılımcıları ile 
Sakarya’yı temsilen SATSO Kadın Girişimciler Icra 
Komitesi Başkanı Zehra Dirim, proje sahipleri ve 
proje eğitmenleri iştirak etti.

TTurkcell ile Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) tarafından hayata geçirilen “Geleceği Yazan 
Kadınlar” projesi kapsamında Küçükyalı Plaza’da 
düzenlenen Türkiye finalinde Sakarya’dan Büşra 

Göral’ın ‘Digi-Tar’ Projesi Türkiye üçüncüsü oldu.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “Odamızın desteği ve Kadın 
Girişimciler Icra Komitemizin koordinatörlüğünde, 9 
aydır devam eden çalışmaların üçüncülük başarısı 
ile taçlandırılmasından büyük mutluluk duyduk. 
Böyle büyük bir projede, Türkiye’deki ilk üç arasında 
Sakaryalı kadınlarımızın imzasını görmek haklı bir 
gururu da beraberinde getiriyor. Girişimcilerimizi 
destekliyor, fikirleri ve beceriyle ülkemize katkı 
sağlamaya devam edeceklerine inanıyorum.” 
ifadelerini kullandı

TOBB Sakarya Kadın Girişimciler Icra Komitesi 
Başkanı Zehra Dirim ise, “Hem ilimiz hem 
kadınlarımız ve en önemlisi ülkemiz adına büyük 
bir mutluluk. Kurulum adına projeye dahil olarak 
fikir üreten tüm katılımcılara teşekkür ediyor, bize 
Türkiye 3.’lüğü mutluluğunu yaşatan Büşra Göral’ı 
da tebrik ediyorum” ifadelerini kullandı.

GELECEĞİ YAZAN KADINLAR PROJESİ’NDE 
SAKARYA’YA ÜÇÜNCÜLÜK GURURU
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GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU YILIN SON 
MECLİS TOPLANTISINI YAPTI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten Sakarya Il Genç Girişimciler 
Kurulu, yılın ikinci olağan meclis toplantısını Kurul 
Başkanı Mertcan Korkmaz’ın başkanlığından kurul 
üyelerinin katılımı ile gerçekleştirdi.

Toplantının divan kurulunda SATSO Yönetim Kurulu 
Üyesi Semih Çokay, Genç Girişimciler Icra Komitesi 
Başkanı Mertcan Korkmaz, Başkan Yardımcısı 
Orhan Gazi Kılıçarslan ile SATSO Genel Sekreter 
Yardımcısı Refik Özkorkmaz yer aldı.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ’un 
da iştirak ettiği toplantıda gündem maddeleri 
değerlendirilerek karara bağlandı.

Toplantıda konuşan  SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Altuğ, şunları dile getirdi: “Şehrimizin diğer oda ve 
borsaları ile birlikte sadece ekonomi veya ticarette 
değil her konuda sorumluluğumuz var. Dolayısı 
ile Odamız genç girişimciler kurulu da Odamızın 
bu sorumluluk bilincinin farkındalığı ile hareket 
etmeli, ekonomik faaliyetlerin düzenlenmesinde, 
istihdam oluşturulması ve üretim faaliyetlerinin 

desteklenmesinde etkin rol oynamalılar.Ülkemizin 
gelecek hedeflerine ulaşabilmesi için girişimcilik 
yeteneklerimizin artırılması büyük önem taşıyor.
Bu anlamda sizler ilimizde yenilikçilik yetileriniz ile 
yeni fikirlerin oluşturulmasında, yayılmasında ve 
uygulamasında öncü olacaksınız.” 

Sakarya Il Genç Girişimciler Icra Komitesi Başkanı 
Mertcan Korkmaz, gerçekleştirilen faaliyetler 
ve kurulun gelecek planlarından bahsederek, 
“Sakarya Genç Girişimciler Icra Komitesi 
olarak göreve geldiğimiz günden beri yetki ve 
sorumluluklarımız çerçevesinde hizmet ediyoruz. 
Bizler,girişimcileri nitelik bakımından geliştirirken; 
yeni girişimcilerin oluşmasına da katkı sağlayarak 
niceliğini yükseltmeliyiz. Gençlerimiz ile birlikte 
hareket ederek, güzel işler başarabileceğimize 
inanıyoruz.” dedi.

Toplantının Faaliyetlerin Değerlendirilmesi ile Dilek 
ve Temenniler bölümünde kürsüye gelen kurul 
üyeleri, birçok konuda görüş ve önerilerini dile 
getirdiler. 
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KADIN KOOPERATİFİ SAKARYA’DA BİR 
İHTİYAÇ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten Sakarya Il Kadın Girişimciler 
Kurulu, yılın ikinci olağan meclis toplantısını 
Kurul Başkanı Zehra Dirim’in başkanlığında kurul 
üyelerinin katılımı ile gerçekleştirdi.

Toplantının divan kurulunda Sakarya Kadın 
Girişimciler icra Komitesi Başkanı Zehra Dirim, 
Başkan Yardımcısı Dilek Özel, SATSO Genel Sekreteri 
Teyfik Öztürk ile Genel Sekreter Yardımcısı Mümin 
Haşil yer aldı.

Gündem maddelerinin görüşülerek karara bağlandığı 
toplantıda Kadın Girişimciler Kurulunun faaliyetleri 
ve çalışmaları hakkında bilgi veren Başkan Zehra 
Dirim şunları dile getirdi; “Amacımız kadınlara kişisel 
gelişim yollarını öğreterek kariyerlerini geliştirme 
fırsatları ve girişimcilik yapmak isteyen kadınlara 
bu yolda ilerleyebilmeleri için destek olmaktır. 
Bugüne kadar bir çok proje yaptık bir çok kadının 
emeğine dokunduk. Sakarya’da bir ihtiyaç olan 
kadın kooperatiflerini kurmak için çalışmalarımızı 
yoğunlaştırdık.” ifadelerini kullandı. 

Kurul Başkanı Zehra Dirim’den sonra kürsüye gelen 
üyeler, çeşitli konularda fikir alışverişi gerçekleştirip, 

sorun ve çözüm önerilerini değerlendirdiler. 
Kurulması planlanan kadın kooperatifinin bir ihtiyaç 
olduğuna dikkat çektiler.

Toplantının sonunda Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği ve Turkcell işbirliği ile yürütülen ‘Geleceği 
Yazan Kadınlar’ yarışmasında ilimize üçüncülük 
gururu getiren Büşra Göral ile aynı yarışmada 
projeleri ile finalde ilk 10 arasına giren Reyhan 
Kangal ve Elif Yazıcı kürsüye gelerek tasarladıkları 
projeleri hakkında bilgiler verdiler. 

Proje sunumlarının ardından Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkanı Zehra Dirim, Büşra Göral, Reyhan 
Kangal ve Elif Yazıcı’ya yarışmada göstermiş 
oldukları başarılardan dolayı hediyelerini takdim 
etti. 
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, SATSO 
Genç Girişimciler Kurulu ve Worldef işbirliği ile 
“Sakarya E-Ihracat Buluşmaları” konulu seminer 
gerçekleştirildi.

SATSO Toplantı salonunda yapılan ve yoğun 
katılımcının katıldığı seminere SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, SATSO Genç Girişimciler 
Kurulu Icra Komitesi Başkanı Mertcan Korkmaz’ın 
yanı sıra WORLDEF Etkinlik Müdürü Ali Cevat Ünsal 
ile e-ticaret ve ihracat sektöründe faaliyet gösteren 
firma yetkilileri konuşmacı olarak katılım gösterdi. 

Seminerde konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “E-ticaret girişimci kişilerin kolaylıkla 
faaliyet göstereceği ve hızla büyüyeceği platform 
olarak dikkat çekiyor fakat e-ticaret yoluyla 
ihracat yapan kişi sayısı az. Online platformlarda 
gerçekleşen ihracatın geliştirilmesi ve eğitiminin 

daha da fazla verilmesi gerekmektedir.” ifadelerini 
kullandı.

SATSO Genç Girişimciler Kurulu Icra Komitesi 
Başkanı Mertcan Korkmaz, “Ülkemiz ekonomisinin 
çok daha fazla ihracata ve ihracatçıya ihtiyacı 
var. Yaşadığımız süreci fırsata çevirmeli dış 
pazarlara açılmalıyız. Elimizdeki kaynaklarla büyük 
harcamalar yapmadan ülkemize kazandıracağımız 
kazancın büyük bir önemi var.” diye konuştu.

Etkinliğin devamında konuşmalarını gerçekleştiren 
WORLDEF Etkinlik Müdürü Ali Cevat Ünsal, T-SOFT 
Satış Direktörü Tolgay Çetinkaya, Wirecard Kartlı 
Ödeme Sistemleri Direktörü Gaye Or, VIA Dış Ticaret 
Kurucusu Göksenin Cesur, KEYNES Danışmanlık 
Kurucusu Ahmet Emre Bükücü, INTER Patent 
Kurucusu Tolga Duman, PIXA Kurucu Ortak Bilal 
Büyükdere ve Miya Miya Design Kurucu Didem 
Afşin e-ticaret konusunda merak edilenleri, 
gerçekleştirdikleri başarıları ve bu platformun 
daha da gelişmesi için neler yapılması gerektiği gibi 
birçok konuda bilgileri katılımcılara aktardılar.

Katılımın çok yoğun gerçekleştiği programın 
sonunda SATSO Genç Girişimciler Icra Komitesi 
Başkanı Mertcan Korkmaz ve SATSO Genç 
Girişimciler Icra Kurulu Üyesi Bahadır Bakırtaş 
tarafından WORLDEF Etkinlik Müdürü Ali Cevat 
Ünsal‘a plaket takdimi yapıldı.

TOBB Sakarya Il Genç Girişimciler Kurulu ve Dent 
Grup firması işbirliği ile Sakarya Üniversitesi Diş 
Hekimliği Fakültesi öğrencilerine yönelik ‘Girişimcilik 
ve Markalaşma’ konulu bir seminer düzenlendi.

Sakarya Üniversitesi Kongre ve Kültür Merkezi 
Prof. Dr Gültekin Yıldız Salonu’nda gerçekleşen 
seminerde Dent Grup firmasından Yönetim Kurulu 
Üyesi Msc. Dt. Neşve Kayabaşoğlu, konuşmacı 
olarak katıldığı seminerde öğrencilere,kariyer 
hikayesi ve mesleki deneyimlerini aktardı.

E-İHRACAT YAPABİLMENİN YOLLARI 
SATSO’DA ANLATILDI 

GENÇLERE GİRİŞİMCİLİK VE MARKALAŞMA ANLATILDI
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SATSO GENÇ GİRİŞİMCİLER KURULU’NDAN 
VALİ NAYİR’E ZİYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
(SATSO) bünyesinde faaliyetlerini 
sürdüren Sakarya Genç 
Girişimciler Kurulu Icra Komitesi 
Başkanı Mertcan Korkmaz ve 
Kurul Üyeleri Sakarya Valisi 
Ahmet Hamdi Nayir’e makamında 
ziyaret gerçekleştirdi.

Ziyarette günümüzdeki 
girişimciliğin geldiği nokta, 
verilen destekler ve şehre 
sağladığı yararlardan bahsedildi.

Genç Girişimciler Kurulu Icra 
Komitesi Başkanı Mertcan 
Korkmaz, kurulun çalışmaları ve 
projeleri hakkında Vali Nayir’e 

bilgiler verdi. Artık girişimciliğin 
çok daha önemli olduğunu, 
Sakarya’da girişimciliğin ve 
girişimciliğe verilen desteğin 
büyük rakamlara ulaştığını 
belirten Başkan Korkmaz, 
gençleri daha da çok girişimciliğe 
yöneltecek çalışmalar için 
kurumlar ile işbirliği içerisinde 
olduklarını belirtti. SATSO 
Genç Girişimciler Kurulu’nun 
gerçekleştirdiği ziyaretten 
memnuniyetini dile getiren Vali 
Ahmet Hamdi Nayir, şehrin her 
zaman genç girişimcilere ihtiyacı 
olduğunu, çalışkan, üreten, 
düşünen ve dinamik bir neslin 
şehre çok katkı vereceğine emin 
olduğunu belirtti.

GİRİŞİMCİ KADINLARA SATSO’DA SOSYAL MEDYA 
ANLATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, 
Facebook  ve TOBB işbirliğinde 
TOBB Sınırları Aşan Türkiye 
Projesi kapsamında “Kadın 
Girişimciler için Sosyal Medya 
Eğitimi” düzenlendi.

TOBB Sakarya Il Kadın Girişimciler 
Kurulu desteği ve SATSO ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen 

eğitime SATSO Kadın Girişimciler 
Kurulu Icra Komitesi Başkanı 
Zehra Dirim, Icra Komitesi Üyeleri 
ve çok sayıda kadın girişimci 
iştirak etti.

Sosyal medya platformları 
üzerinde ticaret yapan kadınların 
sayısının artırılmasının 
amaçlandığı eğitim, Eğitmen Bora 

Önalan tarafından verildi.

Eğitimde Dijital çağda Kadın 
Girişimcilerimizi desteklemek 
ve sosyal medyanın gücünü 
kullanarak daha verimli 
çalışmalarına katkıda bulunmak 
ve kullanabilecekleri araçlar ve 
yöntemler üzerine bilgi vermek 
amacıyla düzenlenecek eğitimde; 
sosyal medyanın gücü ve bu 
gücün kaynağı, farklı platformlar 
arasında en azından hangilerini 
kullanmalıyız, bu platformlardan 
Facebook Işletme Sayfaları 
hakkında, Sosyal medyada 
reklam verirken hedef kitle 
tanımı, bütçe ve sürenin önemi 
gibi konularda detaylı bilgiler 
verildi.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ( SATSO ) 
bünyesinde kurulan ve bir süredir Sakarya kent 
bütününe yönelik verimli çalışmalarını sürdüren 
SATSO Turizm Komisyonu, yeni kurulan Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi ( SUBÜ ) Rektörü 
Prof. Dr. Mehmet Sarıbıyık’a hem hayırlı olsun 
ziyareti hem de Sapanca’daki Turizm Fakültesi 
Gastronomi ve Mutfak Sanatları Bölümü için SATSO 
Turizm Komisyonu tarafından kurulacak mutfak 
konusunda anlamlı bir ziyaret gerçekleştirdi ve 
değerlendirmelerde bulundu.

Ziyarete, SATSO 21. Meslek Komitesi ve Turizm 
Komisyonu Başkanı Taner Belge ile beraberindeki 
komisyon üyeleri olan 21. Meslek Komitesi Üyesi 
Erkan Eminoğlu, SAÜ Işletme Fakültesi Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Sima Nart, SUBÜ Sapanca MYO 
Halkla Ilişkiler ve Tanıtım Bölüm Başkanı Öğretim 
Görevlisi Servet Sezgin, Sapanca Kırkpınar Turizm 
MYO Öğretim Görevlisi Erkan Türkseven ve SAKÜT 
Başkanı Sapanca Turizm Information Sorumlusu 
Cemal Karaağaç katıldılar.

Rektör Sarıbıyık, ziyaret için SATSO Turizm 
Komisyonu Başkanı Taner Belge ve komisyon 
üyelerine turizm konusundaki çalışmaları için 
teşekkür etti.

Turizm Komisyonu Başkanı Taner Belge, 
komisyonun turizm ve kültürel alandaki çalışmaları 
ile projeleri konusunda Rektör Sarıbıyık’a bilgiler 
verdi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyet gösteren Ticareti Araştırma ve Geliştirme 
Komisyonu, Gar Meydanı’nda ‘’Yöresel ürünler 
fuarı ‘’adı altında tezgahlarda yapılan satışlara 
tepki gösterdi.

Komisyon adına açıklamada bulunan Ticareti 
Geliştirme Komisyonu Başkanı Behlül Bayrak, 
Gar Binası’nda satış yapan tezgahların olumsuz  
tepkilere yol açtığına dikkat çekti:

“Geçtiğimiz günlerde Gar Meydanı- Gar Binasında 
dışarıdan gelen mal ve satış elemanlarıyla 
yöresel ürünler fuarı  adı  altında satış ortamı 
konusunda üyelerimizden şikayetler gelmektedir. 
Üyelerimizden tarafımıza iletilen şikayetlerde, gar 
meydanının kirletilmesi, düzensiz ve sağlıksız bir 
alış veriş ortamı, Sakarya için olumsuz bir intiba 
yarattı… Bu kermesin ilimizin modern görünümüne 
ve ilimizdeki tüccarların ticaretine zeval getirdiği 
bilinmelidir. “ dedi.

GAR BİNASINDAKİ FUARA
 SATSO TİCARET KOMİSYONU’NDAN TEPKİ 

SATSO TURİZM KOMİSYONU’NDAN 
SUBÜ REKTÖRÜ SARIBIYIK’A ZİYARET
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu öncülüğünde 
Oda bünyesinde kurulan Sanayi 
ve Ar-Ge Komisyonu tarafından 
geliştirilen  “Fikir Sepeti” 
platformuna yeni iş fikirleri 
gelmeye başladı.

SATSO resmi sitesi üzerinden 

f i k i r s e p e t i . s a t s o . o r g . t r 
sayfasından ulaşılabilen 
platforma fikirlerini sunan 2 
girişimcinin projeleri komisyon 
tarafından değerlendirilmeye 
alındı. Eczacılık, doğalgaz, 
yazılım, spor, hizmet sektörü, 
imalat, tasarım, yazılım, gıda, 
mobilya dekorasyon, eğitim 

hizmetleri ilk iki proje Sanayi 
Ar-Ge Komisyonu tarafından 
değerlendirildi. 

Yenilikçi, farklı alternatifleri 
yatırım alanında 
değerlendirmeye açık, vizyoner 
yatırımcılar ile  inovatif ve 
ticarileştirilebilir fikir sahibi 
girişimcileri bir araya getirmeyi 
amaçlayan platform üzerinden 
fikirlerini paylaşan girişimciler 

sektörleri ile ilgili yatırımcılarla 
bir araya getirilmesi hedefleniyor.  
Devam eden süreçte platforma 
başvuran girişimcilerin fikirleri 
komisyonda değerlendirilerek 
birebir görüşmeler yapılmaya 
devam edecek

FİKİRSEPETİ PLATFOMU’NA 
YENİ İŞ FİKİRLERİ GELMEYE BAŞLADI

SATSO TİCARETİ GELİŞTİRME KOMİSYONU 
İL BAŞKANI TEVER’E HAYIRLI OLSUN DEDİ

SATSO Yönetim Kurulu Üyesi 
Bünyamin Müftüoğlu, Ticareti 
Geliştirme Komisyonu Başkanı 
ve SATSO Meclis Üyesi Behlül 
Bayrak, Komisyon Başkan 
Yardımcısı Enes Akcan ve 
Komisyon Üyelerinden oluşan 
SATSO Heyeti,   Ak Parti Il 
Başkanı Yunus Tever’e yeni 
görevinde başarılar diledi.

Komisyon adına konuşan 
Başkan Behlül Bayrak  “SATSO 
camiasında çeşitli yönetim 
kademelerinde yer almış olan 
ve iş dünyasını yakından 
tanıyan bir iş adamının göreve 
getirilmesinden memnuniyet 
duyuyoruz. Yeni göreviniz 
hayırlı olsun” diye konuştu.

Ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti ifade eden Il 
Başkanı Yunus Tever SATSO 
Ticareti Araştırma ve Geliştirme 
Komisyonu’na teşekkür ederek 
ilimizin her alanda daha iyi 
seviyelere gelmesi, ilerlemesi 
ve büyümesi adına hep birlikte 
gayret edeceklerini ifade etti. 
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SAKARYA’DA ‘ÇEVRE MÜHENDİSLERİ ODASI 
İL TEMSİLCİLİĞİ’ ÖNEMLİ BİR İHTİYAÇ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren Çevre ve şehircilik 
Komisyonu Sakarya’da bulunan çevre mühendisleri 
ile bir araya geldi.

SATSO’da gerçekleştirilen toplantının ev sahipliğini 
Çevre ve Şehircilik Komisyon Başkanı Tuncer Açan 
ve Komisyon üyeleri gerçekleştirdi.

Çevre mühendislerinin yoğun katılımı ile 
gerçekleştirilen Çevre Mühendisleri istişare 
toplantısının ana gündem maddesini ilimizde Çevre 
Mühendisleri Odası il temsilciliği açılmasına yönelik 
talepler oluşturdu.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ise, 
Sakarya’da oluşan çevre ile ilgili konularda daha 

etkili bir şekilde çalışabilmeleri için mesleki bir 
kuruluşun olması çevre mühendisleri açısından 
önem arz ediyor.  SATSO Çevre ve Şehircilik 
Komisyonu’nun bu konudaki girişimlerini 
destekliyoruz. Sakarya’nın çevresel konuların 
çözümünde daha ekin olabilmesi adına bu girişimin 
takipçisi ve destekçisi olacağız.” dedi. 

Toplantı ile ilgili değerlendirmede bulunan SATSO 
Çevre Komisyonu Başkanı Tuncer Açan ise,  
“Sakarya’mızın çevre mühendislerinin bilgi ve 
becerilerine her zamankinden daha çok ihtiyacı 
var. Çevre mühendislerimizin de aynı şekilde 
bilgilerini toplumla paylaşabilecekleri ve mesleki 
problemlerini çözebilecekleri bir meslek odasına 
acilen ihtiyaçları olduğunu görüyoruz.” Dedi.
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KOMİSYONLARIMIZLA 
ÜYELERİMİZE DAHA YAKINIZ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu Üyeleri 
SATSO Komisyon Başkanları ile bir araya geldi.

Söz konusu SATSO bünyesinde faaliyet gösteren 
komisyonların çalışmaları, projeleri ve planlanan 
faaliyetleri ile ilgili değerlendirmeler yapıldığı 
toplantıda ayrıca istihdam seferberliği konusunda 
da komisyon başkanlarına bilgi verildi. 

Toplantıya Ihtisas Komisyonlarından; Hesapları 
Inceleme Komisyonu Başkan Yardımcısı Oktay 
Topçu Mevzuat Komisyonu Başkanı, Hayrettin 
Kovacıoğlu Kültür Komisyonu Başkanı Oğuzhan 
Durak, Yayın Komisyonu Başkanı Mustafa Yıldırım, 
Sakarya Il Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Zehra 
Dirim, Sakarya Il Genç Girişimciler Kurulu Başkanı 
Mertcan Korkmaz, Sektörel komisyonlardan ise; 
Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Başkan 
Yardımcısı Emre Salihoğlu, Ticareti Araştırma ve 
Geliştirme Komisyonu Başkanı Behlül Bayrak, Tarım 
ve Hayvancılık Komisyonu Başkanı Tarık Özbay, 
Çevre Ve Şehircilik Komisyonu Başkanı Mehmet 
Tuncer Acan katıldı. 

Toplantının açılış konuşmasını yapan SATSO 

Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“Komisyonlarımız, kendi bünyelerinde yaptıkları 
sektörel çalışmaların yanı sıra,  Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası’nın yaptığı çalışmaları ve yürüttüğü 
projeleri de en doğru biçimde tanıtmak konusunda 
etkin rol oynamalıdırlar. Üyelerimizin aktif bir 
şekilde SATSO hizmetlerinden faydalanmaları ve 
talepkar olabilmeleri anlamında komisyonlarımızın 
paydaşlığı çok önemli. Bu doğrultuda tüm 
çalışmalarınızı dikkatle incelemek ve projelerinizi 
hep birlikte hayata geçirmek üyelerimize 
dokunmak açısından çok değerli.” dedi. Meclis 
Başkanı Talip Kuriş ise SATSO’nun üyelere hizmet 
konusunda önemli bir kıyaslama kriteri ve marka 
haline geldiğine dikkat çekerek “SATSO yaptığı 
tüm çalışmalarla kısa orta ve uzun vadede 
üyelerinin menfaatine olacak çalışmalara imza 
atmaya çalışıyor. Sakarya’daki tüm kurumlar da 
bu çalışmalara kayıtsız değil tüm kurumlarla ortak 
Sakarya paydasında çalışmalarımıza heyecanla 
devam ediyoruz.”  dedi.

Komisyon Başkanları sektörel anlamda yaptıkları 
çalışmalar, üye talepleri doğrultusunda faaliyetleri, 
yapılması planlanan ve yürütülen projelerde gelinen 
aşamalar hakkında Yönetim Kurulu’na bilgi verdi. 
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SATSO TİCARETİ GELİŞTİRME KOMİSYONU 
ÇUKUROVA MOBİLYA YAN SANAYİ FUARI’NDAYDI

SATSO ÇEVRE KOMİSYONU’NDAN 
KARAKULLUKÇU’YA ZİYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ticareti Araştırma 
ve Geliştirme Komisyonu bu yıl ikincisi düzenlenen 
Çukurova Ahşap Işleme Makineleri ve Çukurova 
Mobilya Yan Sanayi Fuar’ını ziyaret etti.

SATSO Heyeti, Ticareti Araştırma ve Geliştirme 
Komisyonu organizasyonu ile gerçekleştirilen 
Adana ve Mersin illerini ziyaret programı 
kapsamında, TÜYAP Adana Uluslararası Fuar ve 
Kongre Merkezi’nde gerçekleştirilen Çukurova 

Ahşap Işleme Makineleri ve Çukurova Mobilya Yan 
Sanayi Fuar’ına katılarak sektörel gelişimler ve 
değişimlerle ilgili incelemelerde bulundu.

Komisyon üyeleri, fuarın sektöre hareket katacak 
nitelikte bir organizasyon olduğunu belirterek 
ahşap, orman ürünleri ve teknolojileri sektörlerinde 
yenilik ve trendlerin yanı sıra, ağaç işleme 
makineleri firmalarının en son teknolojideki ürün ve 
hizmetlerinin sergilendiği bilgisini verdiler.

SATSO Çevre ve Şehircilik 
Komisyonu Başkanı Mehmet 
Tuncer Acan ile komisyon 
üyeleri Arifiye Belediye Başkanı 
Ismail Karakullukçu’ya ziyarette 
bulundu.

Ziyarette Sakarya’nın çevre 
sorunlarının ve bu sorunların 
giderilmesi için yapılması 

gerekenler konuşuldu.

SATSO Çevre ve Şehircilik 
Komisyonu Başkanı Mehmet 
Tuncer Açan, Sakarya’nın 
çevre problemlerini en aza 
indirgemek için çalıştıklarını 
ve bu nedenle Sakarya’da 
sosyal sorumluluklara verdiği 
önemle bilinen Arifiye Belediye 

Başkanı Ismail Karakullukçu ile 
işbirliği yapmaktan memnuniyet 
duyacaklarını ifade etti.

Tuncer Açan, “ SATSO Çevre 
Komisyonu olarak Yönetim 
Kurulumuzun da desteği 
ile ilimizde çevre bilincini 
pekiştirmek ve çevresel konular 
ile ve şehircilik anlayışında ilgi 
uyandırmak adına çalışmalar 
yürütüyoruz. Çevre gönüllüleri 
ile beraber daha nice projelerle 
çevreye katkı sağlamak istiyoruz” 
diye konuştu.
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GÖKYÜZÜ RENGARENK

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) Turizm 
Komisyonu’nun öncülüğünde gerçekleşen ‘çocuklar 
için uçurtma şenliği’ düzenlendi. Düzenlenen şenlik 
çocuklar tarafından büyük ilgi ve beğeni topladı.

Sosyal Sorumluluk Projesi kapsamında Sakarya 
Üniversitesi Beden Eğitimi Yüksek Okulu futbol 
sahasında gerçekleşen etkinliğe sevgi evlerinden 
ve kırsal okullardan gelen çocukların yanı sıra 
SATSO Turizm Komisyonu Başkanı Taner Belge ve 
çok sayıda komisyon üyeleri katılım gösterdi.

Yaklaşık 200 çocuğun katıldığı etkinlikte 
çocuklar teknolojik bağımlılıktan uzak bir şekilde 

gönüllerince eğlenme fırsatı buldu. Her çocuk 
uçurtmasını kendi yaparak uçurma fırsatı buldu. 
Mutlulukları gözlerinden okunan çocuklar şenliği 
düzenleyenlere teşekkür ve sevgilerini ilettiler. 
SATSO Turizm Komisyonu Başkanı Taner Belge, “ 
23 Nisan Çocuk Bayramı haftası dolayısıyla 200 
çocuğumuzun katıldığı bu şenliği düzenledik. 
Turizm Komisyonu olarak böyle sosyal sorumluluk 
projelerini gerçekleştirmeye özen gösteriyoruz. 
Öncelikli amacımız çocuklarımızın eğlenmesini 
sağlamaktı. Buradaki tek amacımız çocuklarımızın 
sadece uçurtma uçurması değil, koşması, gülmesi, 
eğlenmesiydi. Bunlara vesile olduğumuz için çok 
mutluyuz” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Çevre ve Şehircilik 
Komisyonu Üyeleri Sakarya Valisi Ahmet Hamdi  
Nayir’i,  Sakarya Jandarma Alay Komutanı Albay 
Cengiz Yiğit’i ile Sakarya Il Emniyet Müdürü Fatih 
Kaya’yı makamında ziyaret etti.

Ziyarette çevre konusunda görüş alışverişinde 
bulundular.

ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK KOMİSYONU PROTOKOLÜ 
ZİYARET ETTİ



2019 Faaliyet Raporu140

SATSO TİCARETİ GELİŞTİRME KOMİSYONU 
TÜYAP YAPI FUARI’NDAYDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren Ticareti Araştırma ve 
Geliştirme Komisyonu Turkeybuild Istanbul Yapı, 
Inşaat Malzemeleri ve Teknoloji Fuarı’nı ziyaret etti.

Kapılarını 42. kez katılımcılara açan ve inşaat 
sektörünün nabzını tutan Turkeybuild Istanbul Yapı, 
Inşaat Malzemeleri ve Teknoloji Fuarı kapılarını 
Tüyap Fuar ve Kongre merkezinde gerçekleştirildi. 

Fuara iştirak eden Sakaryalı firmaları ziyaret ederek 
standlarını inceleyen SATSO Ticareti Geliştirme 
Komisyonu değişen ve gelişen teknolojiler hakkında 
fikir sahibi oldular. SATSO Ticareti Geliştirme 
Komisyon Başkanı ve Meclis Üyesi Behlül Bayrak 
öncülüğünde komisyon ve meclis üyelerinin katılımı 

ile gerçekleştirilen Turkeybuild Istanbul Yapı, 
Inşaat Malzemeleri ve Teknoloji Fuarı ziyareti üyeler 
tarafından memnuniyetle karşılandı.

Konu ile ilgili açıklamada bulunan Ticareti 
Geliştirme Komisyon Başkanı Behlül Bayrak 
şunları dile getirdi:“ Sakaryalı firmalarımızın 
standlarını ziyaret ederek gelen ziyaretçilerle 
Türkiye ve Sakarya’daki yapı sektörü ve sektörün 
sorunlarına ilişkin görüş alışverişinde bulunduk. 
SATSO adına gerçekleştirdiğimiz ziyaretlerden 
firmalarımız oldukça memnuniyet duyduklarını 
ve kendilerini yalnız bırakmadıkları için Yönetim 
Kurulu Başkanımız Sayın Akgün Altuğ başta olmak 
üzere komisyonumuz ve camiamıza teşekkürlerini 
ilettiler.” dedi.
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SATSO TURİZM KOMİSYONU SAPANCA YANIK 
YÜRÜYÜŞ PARKURUNDA İNCELEME YAPTI

Kültür Bakanlığı Müsteşarı olarak da görev  yapan 
geçmiş dönem Sakarya Milletvekili Sayın Mustafa 
Isen,  SATSO  Turizm Komisyonu üyeleri ile birlikte 
Sapanca Yanık Çatalkaya Vadisi Doğa yürüyüş 
parkurunda inceleme gezisi yaptı. Sapanca 
Belediye Başkanı Özcan Özen ve Merkez Valisi 
Hasan Duruer ile Mustafa Bilgin’in rehberlik ettiği 
yürüyüşte bu parkurun tanıtımı yapılarak, eksikler 
konusunda notlar alındı. Sapanca Belediye Başkanı 
Özcan Özen konuyla ilgili çalışmaları yapacaklarını 
ve doğa turizmini çok önemsediklerini belirtti.

SATSO  Turizm Komisyonu Başkanı Taner Belge; 

Sakarya’nın turizmde de tanınarak gelirlerinin 
artması yönünde çalışmalar yürüttüklerini, 
gündeme getirdikleri konuların yetkililerce ele 
alınmasından memnunluk duyduklarını belirtti. 

Sayın Mustafa Isen de yürüyüş hakkında bilgiler 
vererek kalabalık şehir stresinden uzaklaşmak 
isteyenler uğrak noktası olduğunu belirttiği yürüyüş 
parkuru ile ilgili SATSO Turizm komisyonu olarak bu 
bölgenin daha da değerlendirilmesi ve sorunların 
çözülmesinde konunun takipçisi olacaklarının altını 
çizdi.

ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK KOMİSYONU, MUHTARLAR İLE 
İŞBİRLİĞİ TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRDİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten Çevre ve Şehircilik Komisyonu 
gerçekleştirdikleri aylık olağan toplantıda, Sakarya 
Muhtarlar Federasyonu Yönetim Kurulu ve Hendekli 
Muhtarlar ile bir araya geldi.

Söz konusu toplantılarda çevre temizliği, atıkların 
verdiği zararları en aza indirme, kirlilik sorunları 
ve çözüm önerileri görüşülerek, çevre hassasiyeti 
çerçevesinde işbirliği yapılacağı dile getirildi.

Çevre ve Şehircilik Komisyonu Başkanı Mehmet 
Tuncer Açan, “ Muhtarlarımız ile sürekli iletişim 
halinde kalarak çevre konusundaki hassasiyeti 
konusunda bilinç oluşturmaya çalışıyoruz. 
Yaşadığımız alanlarda çevre tahribatını en aza 
indirmeye ve gelecek nesillere sağlıklı bir dünya 
bırakmak için gayretlerimiz devam edecek.” 
ifadelerini kullandı.



2019 Faaliyet Raporu142

ERENLER’DE TİCARETİN GELİŞİMİNİ 
DEĞERLENDİRDİLER

SATSO Ticareti Geliştirme Komisyonu’nda Erenler 
Belediye Başkanı Kılıç’a ziyaret

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyet gösteren Ticareti Araştırma ve Geliştirme 
Komisyonu,  Erenler Belediye Başkanı Fevzi Kılıç’ı 
makamında ziyaret etti.

Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Başkanı 
Behlül Bayrak ve Komisyon Üyelerinin iştiraki ile 
gerçekleştirilen ziyarette Erenler ilçesinin ticari 
ve sosyal açıdan gelişimi, yapılması planlanan 
çalışmalar ve devam eden projeler ile ilgili 
değerlendirmeler yapıldı.

Söz konusu ziyarette konuşan Komisyon Başkanı 
Behlül Bayrak üyelerden gelen ve şehrin ticaretini 
geliştirmeye yönelik faaliyetler hakkında bilgi 
vererek Erenler Belediyesi’nin çalışmalar ile ilgili 
değerlendirmelerde bulundu.

Söz konusu ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Erenler Belediye Başkanı Fevzi Kılıç da 
Erenler’in gelişimi ve değişimi için gayret ettiklerini 
bu konuda sivil toplum kuruluşları ve özellikle 
SATSO ile işbirliğinin önemine değindi. 

Ziyaret karşılıklı fikir alışverişi, iyi dilek ve 
temennilerin ardından sona erdi.
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SATSO KOMİSYON VE KURULLARI MÜŞTEREK 
TOPLANTIDA BİR ARAYA GELDİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, SATSO bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten komisyon ve kurul 
başkanlarıyla bir araya geldi.

SATSO bünyesinde faaliyet gösteren komisyonların 
çalışmaları, projeleri ve planlanan faaliyetleri ile 
ilgili değerlendirmeler yapıldığı toplantıda karşılıklı 
görüş alışverişinde bulunuldu.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ 
ve Meclis Başkanı Talip Kuriş, ev sahipliğinde 
gerçekleşen toplantıya; Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş, Yönetim Kurulu Üyeleri; Semih 
Çokay, Yılmaz Dünya, Erhan Fidan, Genç Girişimciler 
Kurulu Başkanı Mertcan Korkmaz,Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkanı Zehra Dirim, Sanayi ve Ar-Ge 
Komisyon Başkanı Turgay Çelik, Turizm Komisyonu 
Başkanı Taner Belge, Kültür Komisyonu Başkanı 
Oğuzhan Durak, Tarım ve Hayvancılık Komisyonu 
Başkan Yardımcısı Volkan Terzioğlu,Ticareti 
Araştırma ve Geliştirme Komisyonu Başkanı Behlül 
Bayrak, Yurtdışı Iş Geliştirme Komisyonu Başkanı 
Ali Ihsan Güneş, Mevzuat Komisyonu Başkanı 
Hayrettin Kovacıoğlu, Yayın Komisyonu Başkanı 
Mustafa Yıldırım, Hesapları Inceleme Komisyonu 

Başkan Yardımcısı Oktay Topçu, Çevre ve Şehircilik 
Komisyonu Başkanı Mehmet Tuncer Acan iştirak 
etti.

Toplantıda konuşan Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, komisyonların çalışmalarına önem 
verdiklerini vurgulayarak, “Komisyonlarımız usul 
ve esaslar çerçevesinde çalışıyor, sorunlara 
çözüm arıyorlar. Bizler de Yönetim Kurulu olarak 
komisyonlarımızın aldığı kararlara yönelik çalışmalar 
yapıyor ve gerekli resmi kurumlarla iletişime 
geçiyoruz. Komisyonlarımızın, kurullarımızın 
çalışmalarını önemsiyoruz. Üyelerimizin aktif bir 
şekilde SATSO hizmetlerinden faydalanmaları ve 
talepkar olabilmeleri anlamında komisyonlarımızın 
paydaşlığı çok önemli.”ifadelerini kullandı.

Toplantının devamında komisyon ve kurul 
temsilcileri sıra ile söz alarak gerçekleştirdikleri 
faaliyetler, projeler ve 2020 yılı hedefleri hakkında 
detaylı bilgiler verdiler. Her komisyon ve kurul 
temsilcisi şehrin sosyal, ekonomik, çevre, kültür, 
turizm, eğitim ve istihdam konularında yürütülen 
çalışmalar hakkında bilgi vererek değerlendirmede 
bulundular. 
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SATSO ÇALIŞAN GAZETECİLER GÜNÜ’NDE 
BASIN MENSUPLARIYLA BİR ARAYA GELDİ
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası basın mensupları ile fikir alışverişi yapmak ve Çalışan 
Gazeteciler Gününü birlikte kutlamak amacıyla basın mensupları ile bir araya geldi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı 
Talip Kuriş ev sahipliğinde 
düzenlenen basın toplantısına, 
Yönetim Kurulu Başkanı 
Yüksel Avşar, Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin 
Müftüoğlu, Sakarya Gazeteciler 
Cemiyeti Başkanı Sezai Matur, 
Sakarya Gazeteciler Birliği 
(SGB) Kurucu Başkanı Müjdat 
Çetin, RATED Başkanı Remzi 
Adıyaman, Sakarya’nın ileri gelen 
gazetecileri, basın mensupları 
yoğun katılım gösterdi. 

SATSO Medya Buluşmaları 
kapsamında 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler günü nedeniyle 
düzenlenen istişare toplantısında 
konuşan Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Sakarya’nın 
gelişimi ve değişiminde önemli 
payı olan değerli basın mensupları 
ile bir araya gelmekten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek 
tüm basın camiasının “Çalışan 
Gazeteciler Günü”nü kutladı. 

SATSO’nun çalışmaları ve 
halihazırda devam eden projeleri 

hakkında da bilgi veren Başkan 
Altuğ şunları dile getirdi:

“Sakarya olarak kendi 
potansiyelinin farkında, ne 
istediğini bilen, hedefleri olan, 
hızla gelişen, yatırımların hızla 
arttığı bir iliz. Kendimize yeterken 
etrafımıza taşan özel bir bölgeyiz. 
Güçlü Sakarya’yı geleceğe 
hazırlarken  “#şifremiz54” bize 
yol göstermeli.

Büyümek için üretmemiz 
ve dünyanın her tarafına 
pazarlamamız gerektiğine 
inanıyorum. Ürettiğimizi 
dünyaya satmazsak rekabet 
edemeyiz. Dünyaya sattığımız 
ürün, aldığımız ürünlerin oranını 
karşılamıyorsa daha dikkatli 
tüketmek daha fazla üretmek 
zorundayız. Bugün baktığınızda 
Sakarya, ülke ihracatında da 
önemli bir yere sahip. Sakarya 
en çok ihracat yapan iller 
sıralamasında 7. Sırada yer alıyor. 
Ihracatta otomotiv yanında 
mobilya makine ihtisas alanında 
öne çıkmak hedefindeyiz. Hedef 
pazarlarımızın genişletilmesi, 
sanayide, tarımda, turizmde 

ürün çeşitliliğimizin ve kentimizin 
topyekun rekabet gücünün 
arttırılması için ihracat ile 
ilgili büyük fotoğrafı görerek 
ilerleyeceğiz.” ifadelerini kullandı.

Konuşmasının devamında 
SATSO’nun geliştirdiği ve 
yürütmekte olduğu Uygulamalı 
Ihracat Akademisi, Uluslararası 
Ticaret Elçileri Projesi, 
Üniversiteden Pazar Elçiliğine 
Projesi (UPEP), IPAP-  Ihracat Pazar 
Araştırması Projesi, Fikir Sepeti 
ve Doku Kültürü Laboratuvarı gibi 
projelerden bahseden Başkan 
Altuğ, konuşmasının ardından 
basın mensuplarının sorularını 
yanıtladı.

Basın mensupları ile gündemdeki 
konular ve Sakarya’nın 
gelecek vizyonu üzerine 
değerlendirmelerde bulunan 
Başkan Altuğ, basın mensupları 
ile belli aralıklarla bir araya 
gelerek fikir alışverişinde 
bulunacaklarını ve görüş 
ve öneriler doğrultusunda 
Sakarya için hep birlikte hizmet 
edeceklerini ifade etti. 
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SATSO’NUN FAALİYETLERİNİ VE İŞLEYİŞİNİ 
ÖĞRENDİLER

SATSO Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi Büro Yönetimi 10. Sınıf 
öğrenci ve öğretmenleri Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret 
etti.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ tarafından karşılanan 
öğrenciler, Odanın işleyişi ve 
görevleri hakkında bilgi edindiler.

SATSO Meclis Salonu’nda 
düzenlenen bilgilendirme 
toplantısında konuşan Başkan 
Altuğ, öğrencilere çağın 
gereklerine göre şekil almak ve 
donanım kazanmaları gerektiğini 
vurgulayarak şunları dile getirdi: 
“Günümüzde bilgiye ulaşmak 
çok kolay. Mesleki anlamda 
kendinizi geliştirmeniz ve sürekli 
araştırmanız gerekiyor. Yabancı 
dil olmazsa olmazınız olmalı. 
Dünyada her şey rekabet içinde. 

Şirketler, şehirler, insanlar 
yarışıyor. Bu rekabette önde 
olmayı tercih edin ve bunun için 
gayret edin. Girişimci ruhunuzu 
her zaman ön planda tutun. 
Ailenizle her konuyu paylaşın ve 
hayat boyu iyi bir insan olmaya 
gayret edin.’’ ifadelerini kullanan 
Başkan Altuğ, konuşmasının 
devamında Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası’nın çalışmaları 
hakkında detaylı bilgileri 
öğrenciler ile paylaştı.

Öğretmen ve öğrenciler SATSO 

Genel Sekreteri Teyfik Öztürk de 
SATSO’nun işleyişi ile ilgili sunum 
gerçekleştirdi.  

Genel Sekreter Yardımcısı Mümin 
Haşil ise öğrencilere bütün 
birimleri gezdirerek birimlerin 
işleyişi ve verilen hizmetler ile 
ilgili bilgilendirmede bulundu.

SATSO Mesleki ve Teknik Anadolu 
Lisesi Büro Yönetimi 10. Sınıf 
öğrencileri ziyaretin mesleki 
açıdan oldukça verimli geçtiğini 
belirterek teşekkür ettiler. 
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Vergi Dairesi Başkanı Ahmet Çelik ve vergi dairesi 
müdürleri 30. Vergi Haftası dolayısıyla Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ’u makamında ziyaret etti.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 

Başkanı Akgün Altuğ,  Vergilendirilmiş kazancın 
kutsal olduğuna işaret ederek, vergi bilincini arttırma 
noktasında yapılacak çalışmalara her zaman 
destek olduklarını, verginin ekonomik büyümeyi 
gerçekleştiren istihdamı ve sanayileşmeyi teşvik 
eden önemli bir mekanizma olduğunun altını çizdi. 

Vergi Haftası’nın bu yıl 30’uncusunun kutlandığını 
dile getiren

Vergi Dairesi Başkanı Ahmet Çelik, Sakarya’nın 
istihdam ve vergi üreten en önemli kesimini temsil 
eden Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nı ziyaret 
etmekten memnuniyet duyduklarını belirterek 
“Devletimizin ve Ülkemizin geleceği için tüm 
vatandaşlarımızda vergi bilincini arttırmalı ve yeni 
nesillere bu bilinci aktarmalıyız.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Ak Parti Sakarya Milletvekili 
Kenan Sofuoğlu’nu makamında ağırladı. 

Başkan Altuğ ve Sakarya Milletvekili Sofuoğlu, 
Sakarya’nın ekonomik gelişmeleri, şehirle 
ilgili yapılması gereken çalışmalar üzerine 
değerlendirmelerde bulunurken Sakarya’ya değer 
katacak projeler ile ilgili de görüş alışverişinde 
bulundular.

Söz konusu ziyarette özellikle Akyazı’da bulunan 
Jeotermal suyu avantaja dönüştürmek amacı ile 

bölgede Seracılık Ihtisas Organize Sanayi Bölgesi 
(OSB) kurulması konusunda değerlendirmelerde 
bulunan Başkan Altuğ, “Akyazı Ilçesi’nde 1170 
metrelerde 70 derece sıcaklığında bulunan jeotermal 
kaynağı değerlendirme yolunda girişimlere 
başladık. Doğal zenginliklerimizi aktif bir şekilde 
değerlendirerek suyun bulunduğu bölgelerde 
SATSO,  Sakarya Borsası, Akyazı Belediyesi, 
Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası, Akyazı Ticaret 
Borsası işbirliği ile bir Seracılık Ihtisas OSB kurmayı 
planlıyoruz. Söz konusu çalışmamızın Akyazı 
bölgesine büyük bir katma değer sağlayacağına 
inanıyoruz. diyerek görüşlerini paylaştı.

Ak Parti Sakarya Milletvekili Kenan Sofuoğlu ise 
“Seracılığın gelişmesi ile Akyazı’nın ekonomik 
ve ticari hayatında önemli gelişmeler bekleniyor. 
Bölgemiz için çok doğru ve çok ciddi bir proje 
olacak” diye konuştu.

Ziyaret, Sakarya ekonomisi üzerine 
değerlendirmelerin ardından sona erdi. 

VERGİ BİLİNCİNİ ARTIRMALIYIZ

SERACILIK İHTİSAS OSB
ULUSAL NİTELİKTE BİR ÇALIŞMA OLACAK
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SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri Ak Parti Il Başkanı Yunus 
Tever ve Il Yönetimini ağırladı.

Söz konusu iade-i ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Başkan Altuğ, Sakarya’yı 
her anlamda daha yaşanabilir 
seviyelere çıkarmak için hedefleri 
olduğunu belirterek “Ilimiz için 
güzel hayallerimiz gerçekçi bir 

vizyonumuz var bu hedeflerimize 
yürürken hep birlikte yol 
alacağız” dedi.

Başkan Altuğ ayrıca Istihdam 
Seferberliği 2019 programı ile 
ilgili de detaylı bilgiler vererek 
“Seferberliği 2019 çok kapsamlı 
teşvikler içeriyor ve bu da 
istihdama katkı sağlayacak 
ve artıracaktır.Biz de bütün 
kurumlar olarak ortaklaşa bir 

hareket içerisinde olacağız ve 
bu programları uygulayacağız.
Programın mottosu “Burası 
Türkiye Burada iş var.” Biz de 
diyoruz ki; “Burası Sakarya 
burada iş var”. Bu teşviklerin 
anlatılması ve faydalanılması 
konusunda sadece iş dünyası 
değil hepimize  büyük görevler 
düşüyor.” diye konuştu. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Down Sendromlu Özel Milli Yüzücü Fatma 
Çağla Demir’i ağırladı.

Bu önemli ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getiren Akgün Altuğ, “ Sporu ve sporcuyu her zaman 
desteklemeye gayret ediyoruz. Özellikle Çağla 
kardeşimizin başarıları ve kazandığı madalyalar, 
ülkemizi Avrupa’da gururla temsil etmesi bizleri 
çok mutlu ediyor ve göğsümüzü kabartıyor. Bu 

azmi ve başarısı down sendromlu kardeşlerimizin 
neleri başarabileceğine, onlar için hiçbir engel 
olmadığına en büyük örnektir. Daha nice madalyalar 
ve kupalar kazanacağından hiçbir şüphemiz yok. 
Bu başarılarını takdir ediyor ve bizlerin her zaman 
arkasında olduğumuzu unutmamasını istiyorum.” 
ifadelerini kullandı.

2011 yılında teknik olarak yüzmeye başlayan ve 2013 
yılında ülkemizin ilk down sendromlu milli yüzücüsü 
olarak Avrupa Şampiyonası’na katılan Fatma Çağla 
Demir ise antrenörü ve babası ile birlikte çalışmaları 
hakkında bilgi verdi. Türkiye Özel Sporcular Spor 
Federasyonunun bu yıl düzenlediği Türkiye Yüzme 
Şampiyonasında, 8 yarışmada 8 altın madalya 
kazanarak büyük bir başarı göstererek ülkemizi 
dünya yüzme arenasında 5 kez temsil ederek en 
fazla milli olan yüzücü konumunda bulunan başarılı 
sporcu, SATSO Yönetimine hedefinin ülkemizi uluslar 
arası temsil etmenin büyük bir gurur olduğunu 
belirtti.

İSTİHDAM SEFERBERLİĞİ EKONOMİYE KATKI SAĞLAYACAK

ÖZEL MİLLİ YÜZÜCÜDEN SATSO’YA ZİYARET
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ makamında Insan Kaynakları 
Profesyonelleri Derneği (PIKDER) Yönetim Kurulu’nu 
ağırladı.

Dernek faaliyetleri, yapılanması hakkında bilgi 
PIKDER Yönetim Kurulu Başkanı Emre Uğur; 
“SATSO’nun desteği ve işbirliği ile yapılacak 

çalıştaylar ile şehrimizde işverenler tarafından 
beklenen niteliklerinin tespiti ve uygun eğitimlerin 
oluşturulması, nitelikli personelin ilimize transferi 
için uygun koşulların oluşturulması neticesinde 
SATSO’nun kurumsal desteği ile çalışmalarımıza 
devam etmek hedefindeyiz” dedi.

Söz konusu ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Akgün 
Altuğ, “ Yapılan, planlanmış ve SATSO işbirliği 
ile yapılabilecek tüm faaliyetler şehrimize katkı 
vermesi açısından çok güzel gelişmelerdir. 
Şehrimize katma değer sağlayacak faaliyetleri 
desteklemekten memnuniyet duyarız. Bizler kuruluş 
amacımız neticesinde bu şehrin her tabakasına 
yönelik şehrimizi geliştirme projelerine destek ve 
önem veriyoruz. Bu sayede de en başta kazanan 
Sakarya olacaktır.” ifadelerini kullandı

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
(SATSO) Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ, Sakarya Bilişim 
Sektörü Derneği (SABIDER) 
Yönetim Kurulu’nu makamında 
ağırladı.

Yakın zamanda gerçekleştirilen 
SATSO’nun da paydaşı olduğu 

Bilişim Zirvesi için teşekkür 
ziyaretine gelen SABIDER 
Başkanı Nahit Gök, Başkan 
Yardımcısı Necmettin Kırık 
ve yönetim kurulu üyeleri, 
bilişim sektörünün Sakarya’ya 
sağlayacağı katkılar, yazılım 
eğitiminin ilkokul döneminden 
başlaması ve şehrimizin bilişim 

sektöründe merkez olmasına 
yönelik yatırımlar hakkında 
görüşlerini aktardılar.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ, “ Bilişim 
ve yazılım sektörü dünyada en 
hızlı gelişen ve değişim gösteren 
sektörlerin başında gelmektedir. 
Ülke olarak bu sektöre ayak 
uydurma konusunda diğer 
ülkelerden asla geride değiliz. 
Yeter ki bu konunun üzerine 
gidelim ve altyapımızı geleceğe 
yönelik sağlam temeller ile 
oluşturalım. Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak bu konunun 
geliştirilmesi için işbirliğine ve 
desteğe hazırız. 

İNSAN KAYNAKLARI PROFESYONELLERİ DERNEĞİNDEN 
SATSO’YA ZİYARET.

BİLİŞİM SEKTÖRÜNE YATIRIMLAR ARTMALI
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SAKARYA TARIM İÇİN YARATILMIŞ BİR ŞEHİR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
(SATSO) Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ makamında, 
Türkiye Ziraat Odaları Birliği 
Genel Başkanı Şemsi Bayraktar’ı 
ağırladı.

Söz konusu ziyarete TZOB Genel 
Başkanı Şemsi Bayraktar, Akyazı 
Ticaret Borsası ve Sakarya Ziraat 
Odaları Il Koordinasyon Kurulu ve 
Akyazı Ticaret Borsası Başkanı 
Ali Şener Bayraktar ile il ve ilçe 
oda başkanları iştirak etti.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ’a taziyelerini ileterek 
söze başlayan Türkiye Ziraat 
Odaları Birliği Genel Başkanı 
Şemsi Bayraktar, “Sakarya’da 
tarım konusunda projeler 
gerçekleştirmek istiyoruz. 
Sakarya daha çok bir sanayi 
şehri olarak görülse de burası 
gerçekten tarım için yaratılmış bir 

şehirdir. Buradaki sorun mevcut 
potansiyelini tam olarak ortaya 
koyamamasıdır. Bizler de mevcut 
potansiyelimizin farkına varıp 
buna uygun olarak çalışmamız 
gerekiyor.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile 
getirerek tarım konusunda 
şehrimizin reforma ihtiyacı 
olduğunu belirtti. “Sakarya 
olarak Anadolu’da bulunan birçok 
ilden daha şanslı konumdayız. 
Sınai anlamda olan ciddi üretim 
kapasitemizin yanında asla tarımı 
da unutmamamız gerektiğini 
biliyoruz. Türkiye olarak tarımsal 
anlamda kendimize çok rahat 
yetebilmeli ve fazlasını da ihraç 
etmeliyiz. Büyükşehir Belediyemiz 
ile ortak yürüttüğümüz ve Doğu 

Marmara Kalkınma Ajansı’nın 
da destekleriyle kurulacak olan 
Doku Kültürü Laboratuvarımız 
sayesinde akla gelebilecek 
her türlü fidan ve fideyi burada 
üretebileceğiz. Tarımsal ürünlerin 
raf ömrünün uzamasını burada 
sağlayabileceğiz.” dedi. 
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SAKARYASPOR
ÖZLENEN GÜNLERİNE DÖNECEKTİR

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı 
Talip Kuriş ve Yönetim Kurulu 

Üyeleri, Sakaryaspor Yönetim 
Kurulu Başkanı Cumhur Genç ve 
Yönetimini ağırladı.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getiren SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Akgün Altuğ, 
Sakaryaspor’un en kısa sürede 
güçlü günlerine döneceğine 
inandıklarının altını çizdi. Başkan 
Altuğ ayrıca, “Sakaryaspor 
çok ciddi bir tarihi, ismi olan, 
bu şehrin en büyük markasıdır. 
Tüm Sakarya birlik olarak bu 
şehrin takımını hakettiği yerlere 
getirmek arzusundayız. Güçlü 
bir yönetimle Sakaryaspor’un 
özlenen günlerine en kısa sürede 
geri döneceğine olan inancımız 

tamdır. Sakaryaspor yönetiminin, 
kulübün tarihine saygı duyan ve 
nelere ihtiyacı olduğunu bilen bir 
anlayışla çalışmasını temenni 
ediyorum. ifadelerini kullandı.

Sakaryaspor Başkanı Cumhur 
Genç, kendilerini ağırladıkları 
için teşekkürlerini ileterek, “ 
Kulübümüz çok ciddi başarıları, 
tarihi ve taraftarı olan bir kulüptür. 
Yönetim kurulumuz ile birlikte 
kulübümüzü başarılı günlerine 
döndürmek için var gücümüzle 
çalışacağız. SATSO camiasına 
destekleri için teşekkür ediyoruz.  
dedi.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ ve Yönetim Kurulu Üyeleri 
Söğütlü’de bulunan 3. Organize 
Sanayi Bölgesi’ni ziyaret etti. 

Sakarya 3. OSB Müteşebbis Heyet 
Yönetim Kurulu Başkan Vekili 

Muzaffer Güneş ve Müteşebbis 
Heyet Üyeleri Abdurrahman 
Çakar ve Semih Güngör, 3.OSB 
Sanayiciler Derneği Yönetim 
Kurulu Üyesi Mesut Bekler 
tarafından ağırlanan SATSO 
Heyeti 3. OSB’nin mevcut 

durumu ile ilgili bölge müdürlüğü 
yetkililerinden bilgi alarak 
incelemelerde bulundular. 

SATSO Yönetim Kurulu’nun 
ziyaretinden duyduğu 
memnuniyeti dile getiren 3. OSB 
Derneği Başkanı Muzaffer Güneş, 
Söğütlü 3.Organize Sanayi 
Bölgesinde 46 parsel üretimde 
olup yaklaşık 4.750 kişinin 
istihdam edildiğini belirterek 3. 
OSB’nin kuruluş ve tüzel kişilik, 
parselasyon planı ve doluluk 
oranı, sektörel dağılım, plan 
revizyonu/yapılaşma/ruhsat ve 
izinler, ticari faaliyetler, yatırımlar 
ile ilgili bilgi verdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) Yönetim 
Kurulu Başkanı Akgün Altuğ VE Yönetim Kurulu 
Üyeleri Sakarya Müteahhitler Birliği Başkanı Murat 
Bayrak’a iade-i ziyarette bulundu.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ, 
yönetim kurulu üyelerinin katılımı ile gerçekleştirdiği 
ziyarette,  Sakarya’nın ihtiyaçları ve yapılması 
gerekenler ile ilgili hazırladıkları detaylı bir raporu 
Müteahhitler Birliği Başkanı Murat Bayrak’a sundu. 
Kitapçık haline getirdikleri raporda şehre adeta 
bir check-up yaptıklarını söyleyen SATSO Başkanı 
Altuğ, “Bu raporu özellikle bizleri ziyarete gelen 

büyükşehir belediye başkan adayları ve belediye 
başkan adaylarına sunuyoruz. Onlarda inşallah 
göreve geldiklerinde proje ve hizmetlerinde bu 
raporu dikkate alırlar” dedi. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Altuğ, ülkenin 
zor bir süreçten geçtiğinin altını çizerek, “Ancak 
gelecekten umutluyuz. 31 Mart seçimlerinin 
ardından piyasaların düzeleceği kanaatindeyiz. 
Ticareti hareketlendirme adına SATSO olarak tüm 
sektörlerimize destek olmaya gayret ediyoruz. 
Müteahhitlerimizin de yanındayız” şeklinde 
konuştu.

SATSO YÖNETİMİ’NDEN 3 OSB’YE ZİYARET

SATSO’DAN MÜTEAHHİTLER BİRLİĞİ’NE İADE-İ ZİYARET
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu Üyeleri 
üye ziyaretlerine devam ediyor. 

Istihdam Seferberliği 2019 teşvik paketi ile ilgili 
kamuoyu ve üyelerin bilgilendirilmesi konusunda 
hassasiyet gösteren Başkan Altuğ ve Yönetim Kurulu 
üyeleri seferberlik kapsamında gerçekleştirdikleri 
ziyaretlerde, istihdam maliyetlerinin azaltılması 
ve rekabet gücünün arttırılması noktasında 

sağlanan destek ve teşvikleri Sakarya iş dünyasına 
anlatılıyor.Sakarya Ticaret ve Sanayi odası Yönetim 
Kurulu Başkanı ve Yönetim Kurulu Üyeleri Cancan 
Meyve Presleri Sanayi ve Ticaret Limited Şirketini 
ziyaret etti. Ekonomide, ticarette, üretim ve 
işsizlikle mücadelede yeniden başlatılan istihdam 
seferberliğinin getirdiği destek ve teşvikler 
konusunda bilgiler verilirken işletme sahiplerinden 
sektörleri ile ilgili öneriler dinlendi.SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, firma sahibi Tunç 
Özüuğurlu’yu istihdam seferberliği kapsamında 
teşviklerden faydalanarak istihdam sağlamasından 
dolayı tebrik etti. Ayrıca hizmet vermeye başladıkları 
yıldan bugüne Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Üyesi olduklarını ve SATSO’nun üyelere yönelik 
hizmetlerinden dolayı memnuniyetlerini ifade 
etti. Özüuğurlu ayrıca, Istihdam Seferberliği 2019 
kapsamında istihdam sağlamaya başladıklarını da 
sözlerine ekledi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Başkan Yardımcısı Cem 
Gün ve SATSO Genel Sekreteri 
Teyfik Öztürk  ile Küçük ve Orta 
Ölçekli Işletmeleri Geliştirme ve 
Destekleme Idaresi (KOSGEB) 
Başkanı Prof. Dr. Cevahir Uzkurt’u 
Ankara KOSGEB başkanlığında 
ziyaret etti.

Ziyarette konuşan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, SATSO’nun faaliyetleri 
ve yürüttüğü projeler hakkında 
bilgiler verdi. Başkan Altuğ 
özellikle SATSO Hizmet Binasının 
iki tarafına yapılan Tek Durak 
Ofis Projesi’nin detaylarına 
değinerek “Bina inşaatlarımız 
tamamlanmak üzere. 2019 yılı 
sonuna kadar tamamlanması 

planlanan Tek Durak Ofis Hizmet 
Binalarında KOSGEB Sakarya 
Hizmet Müdürlüğü’nün de 
yer almasından üyelerimizin 
istifadesi anlamında memnuniyet 
duyacağız. Bu konuda KOSGEB 
Başkanlığımız nezdinde 
sizlerin desteği bizim için çok 
önemlidir.” ifadelerini kullandı.
Söz konusu ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getiren Başkan 
Uzkurt, “Bu doğrultuda KOSGEB 
Sakarya Hizmet Müdürlüğü ile 
bu tür işbirliği çerçevesinde 
çalışılması talebi ile ilgili gerekli 
çalışmaları başlatacağız” dedi.
Ziyarette ayrıca üyelerin KOSGEB 
desteklerinden faydalanmaları 
ve desteklere ulaşım konusunda 
zaman zaman yaşanan sıkıntılar 
ve çözüm önerileri de dile getirildi.

BAŞKAN ALTUĞ ÜYELERE İSTİHDAM SEFERBERLİĞİNİ ANLATTI

BAŞKAN ALTUĞ’DAN KOSGEB BAŞKANI UZKURT’A ZİYARET
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ÜYE ZİYARETLERİNDE ANA TEMA İSTİHDAM 
SEFERBERLİĞİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu üyeleri 
istihdam seferberliği ve istihdam teşvikleri hakkında 
bilgilendirme yapmak üzere üye ziyaretlerine 
devam ediyor. Istihdam teşviklerinin iyi anlaşılması 
ve uygulanması konusunda ekstra hassasiyet 
gösteren Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı üyeleri ziyaret ederek Seferberlik 
kapsamında, istihdam maliyetlerinin azaltılması 
ve rekabet gücünün arttırılması noktasında 
sağlanan destek ve teşvikler hakkında detaylı 
bilgiler veriyor. Oldukça verimli geçen ziyaretlerde 
üretim ve işsizlikle mücadelede yaşanan sıkıntıları 
ortadan kaldırmak amacıyla yeniden başlatılan 
istihdam seferberliğinin getirdiği destek ve 
teşvikler konusunda bilgiler verilirken işletme 
sahiplerinden sektörleri ile ilgili yaşamış oldukları 
sıkıntıları dinlenerek önerileri de alındı. Başkan 
Altuğ ve SATSO Yönetim Kurulu Üyeleri ziyaretler 

kapsamında Sunan Mobilya Firma sahibi Lütfü 
Sunman ve Bektem Temizlik Firması sahibi Ekrem 
Seçgin’i ziyaret ettiler. 
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SATSO YÖNETİM KURULU BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 
BAŞKANI YÜCE’YE ‘HAYIRLI OLSUN’ ZİYARETİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş 
ve Yönetim Kurulu Üyeleri, Sakarya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ekrem Yüce’ye hayırlı olsun 
ziyaretinde bulundu.

Ziyarette Belediye Başkanı’na yeni görevinde 
başarılar dileyerek sözlerine başlayan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, SATSO’nun 
faaliyetleri ve projeleri hakkında bilgiler verdi. 
Başkan Altuğ KDV iadelerinden kaynaklı Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi gelirlerinin azalması 
konusunda yürütülen faaliyetler, kurulma 
çalışmaları devam eden Organize Sanayi Bölgeleri 
ve Büyükşehir Belediyesi işbirliği ile oluşturulan 
Doku Kültürü Laboratuvarı’nda gelinen son durum 
ile ilgili bilgi verdi.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getiren 
ve teşekkür eden Sakarya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce, SATSO ile işbirliğine her 
zaman devam edeceklerini belirtti.”Sakarya iş 
dünyasını enerjisine ve gücüne inanıyor, katkılarını 
önemsiyoruz.” ifadelerini kullandı
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ODALAR ARASINDAKİ İLETİŞİM GÜÇLENİYOR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Ticareti Araştırma 
ve Geliştirme Komisyonu yerel marka değeri taşıyan 
illere düzenlediği inceleme gezileri kapsamında 
Adana ve Mersin’i ziyaret etti.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Meclis Başkan Yardımcısı Necmettin Kırık, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, Yönetim 
Kurulu Üyeleri; Semih Çokay, Bünyamin Müftüoğlu, 
Ticareti Araştırma ve Geliştirme Komisyonu 
Başkanı Behlül Bayrak ve Komisyon üyelerinden 
oluşan SATSO heyeti; Adana Sanayi Odası Başkanı 
Zeki Kıvanç’ı, Adana Ticaret Odası Başkanı Atila 
Menevşe’yi ve Mersin Ticaret ve Sanayi Odası 
Başkanı Ayhan Kızıltan’ı makamlarında ziyaret etti.

Bölgeler arası işbirliğinin ticaret ve sanayi odaları 
nezdinde önemine dikkat çekilen ziyaretlerde 
odaların gerçekleştirdiği projeler ve yapılması 
planlanan çalışmalar hakkında değerlendirmelerde 
bulunuldu.Söz konusu ziyaretlerde konuşan Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası’nın çalışmaları ve Sakarya’nın sosyo-
ekonomik durumu ile ilgili değerlendirmelerde 
bulundu. Başkan Altuğ konuşmasında; “Ticari ve 

sınai hayatı gelişmiş illere yapılan bu ziyaretlerdeki 
amacımız, Odalar arasında dostlukları geliştirerek 
ticari ve sanayi hayatımıza artı değerler katmaktır. 
SATSO, Doğu Marmara Bölgesi’nin en büyük ticaret 
ve sanayi odası olarak ülke genelinde örnek 
olacak rol model teşkil eden projeler yürütüyor. 
Söz konusu çalışmalarımızda ilimizdeki tüm kurum 
ve kuruluşlarla işbirliğini önemsiyoruz.” dedi.
SATSO Ticareti Geliştirme Komisyonu Başkanı 
Behlül Bayrak da komisyonun kurulma amacı ve 
çalışmaları hakkında bilgiler verdi. 
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ŞEHRİN YOL HARİTASINI OLUŞTURMALIYIZ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip 
Kuriş ve Yönetim Kurulu Üyeleri, geçtiğimiz ay 
gerçekleştirilen yerel ve idari seçimlerin ardından 
göreve gelen ilçe belediye başkanlarına hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu.

SATSO Yönetimi, Adapazarı Belediye Başkanı 
Mutlu Işıksu, Serdivan Belediye Başkanı Yusuf 
Alemdar, Erenler Belediye Başkanı Fevzi Kılıç, 
Arifiye Belediye Başkanı Ismail Karakullukçu 
ve Sapanca Belediye Başkanı Özcan Özen’i 
makamında ziyarette bulunarak yeni görevlerinde 
başarılar diledi.Gerçekleştirilen ziyaretlerde 
konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 

Altuğ, ziyarette bulunduğu belediye başkanlarına 
birliktelik ve işbirliği mesajı vererek şunları dile 
getirdi:“Seçimlerin tüm şehrimize ve belediye 
başkanlarımıza hayırlı olmasını dilerim. Inanıyoruz 
ki, birlikte ve katılımcı yönetim anlayışı çerçevesinde 
tüm sorunlar çözüme kavuşacaktır. Amacımız 
ve tek sevdamız ve ortak yaşam alanımız olan 
Sakarya’nın çok daha yaşanabilir bir şehir olmasına 
katkı sunmaktır. Hep birlikte hareket edersek ilimiz 
gelişir.” ifadelerini kullandı.SATSO Yönetim Kurulu 
tarafından gerçekleştirilen ziyaretlerden duydukları 
memnuniyetleri dile getiren Belediye Başkanları, 
işbirliği ile uyum içerisinde şehre hizmet etme 
vurgusunun altını çizdiler.
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İLÇE BELEDİYE BAŞKANLARINA ZİYARETLER 
DEVAM EDİYOR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip 
Kuriş ve Yönetim Kurulu Üyeleri, geçtiğimiz ay 
gerçekleştirilen yerel ve idari seçimlerin ardından 
göreve gelen ilçe belediye başkanlarına hayırlı 
olsun ziyaretlerine devam ediyor.

SATSO Yönetimi, Kaynarca Belediye Başkanı Murat 
Kefli, Karapürçek Belediye Başkanı Orhan Yıldırım, 
Akyazı Belediye Başkanı Bilal Soykan ve Hendek 
Belediye Başkanı Turgut Babaoğlu’na makamında 
ziyarette bulunarak yeni görevlerinde başarılar 
diledi.SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
gerçekleştirilen ziyaretlerde belediye başkanlarına 
iyi niyetlerini belirterek üretim vurgusu ve ortak 

akılla hizmet etme mesajı vererek şunları dile getirdi: 
“Ekonomi ve sanayi istikrarı sever. Geçtiğimiz seçim 
döneminin ardından ekonomiye yoğunlaşmamız 
gerekiyor. Bizler Sakarya olarak üreten bir iliz ve 
üretmeye de devam edeceğiz. OSB’lerimiz şehrimizi 
istihdam ve üretim bakımından rahatlatmakta 
ve oldukça ileri götürmektedir. OSB projelerinde 
hep birlikte hareket edip şehrimize verilebilecek 
en büyük katkıyı vereceğimize inanıyorum. 
SATSO Yönetim Kurulu tarafından gerçekleştirilen 
ziyaretlerden duydukları memnuniyetleri dile 
getiren Belediye Başkanları kurumlar arası işbirliği 
çerçevesinde şehre hizmet etmeyi önemsediklerini 
belirterek birliktelik mesajı verdiler. 
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GELİŞME VE BÜYÜME İÇİN İŞBİRLİĞİNE HAZIRIZ 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip 
Kuriş ve Yönetim Kurulu Üyeleri, geçtiğimiz ay 
gerçekleştirilen yerel ve idari seçimlerin ardından 
göreve gelen ilçe belediye başkanlarına hayırlı 
olsun ziyaretinde bulundu.

SATSO Yönetimi, Adapazarı Belediye Başkanı 
Mutlu Işıksu, Serdivan Belediye Başkanı Yusuf 
Alemdar, Erenler Belediye Başkanı Fevzi Kılıç, 
Arifiye Belediye Başkanı Ismail Karakullukçu 
ve Sapanca Belediye Başkanı Özcan Özen’i 
makamında ziyarette bulunarak yeni görevlerinde 
başarılar diledi.Gerçekleştirilen ziyaretlerde 
konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 

Altuğ, ziyarette bulunduğu belediye başkanlarına 
birliktelik ve işbirliği mesajı vererek şunları dile 
getirdi:“Seçimlerin tüm şehrimize ve belediye 
başkanlarımıza hayırlı olmasını dilerim. Inanıyoruz 
ki, birlikte ve katılımcı yönetim anlayışı çerçevesinde 
tüm sorunlar çözüme kavuşacaktır. Amacımız 
ve tek sevdamız ve ortak yaşam alanımız olan 
Sakarya’nın çok daha yaşanabilir bir şehir olmasına 
katkı sunmaktır. Hep birlikte hareket edersek ilimiz 
gelişir.” ifadelerini kullandı.SATSO Yönetim Kurulu 
tarafından gerçekleştirilen ziyaretlerden duydukları 
memnuniyetleri dile getiren Belediye Başkanları, 
işbirliği ile uyum içerisinde şehre hizmet etme 
vurgusunun altını çizdiler.
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SATSO İLÇE ZİYARETLERİNE DEVAM ETTİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri, geçtiğimiz ay gerçekleştirilen yerel ve 
idari seçimlerin ardından göreve gelen Belediye 
Başkanlarına hayırlı olsun ziyaretlerine Pamukova, 
Geyve ve Taraklı ilçeleri ile devam etti.

SATSO Yönetimi, Pamukova Belediye Başkanı 
Ibrahim Güven Övün, Geyve Belediye Başkanı Murat 
Kaya ve Taraklı Belediye Başkanı Ibrahim Pilavcı’yı 
makamında ziyarette bulunarak yeni başkanlık 
görevlerinde başarılar diledi.

SATSO Yönetim Kurulu A. Akgün Altuğ, gerçekleştirilen 
ziyaretlerde belediye başkanlarının görev süreleri 

boyunca hayırlı görevler icra etmelerini dileyerek, 
işbirliği ve birliktelik mesajları ile şunları vurguladı: 
“Her ilçemiz bizim için ayrı bir değere ve stratejik 
öneme sahiptir. Ilçe belediye başkanlarımızla 
paydaş olarak şehrimizin gelişmesine katkı sunmayı 
istiyoruz ve doğru bir iş olacağına inanıyoruz. Bu 
anlamda işbirliğinden doğacak başarılı çalışmalar 
yapmayı hedefliyoruz.” ifadelerini kullandı. 
SATSO Yönetim Kurulu tarafından gerçekleştirilen 
ziyaretlerden memnuniyet duyduklarını belirten 
Belediye Başkanları, işbirliğine verdikleri öneme 
dikkat çekerek şehir için birlikte yol almaktan 
memnuniyet duyacaklarını ifade ettiler.
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SATSO BUTGEM’İ İNCELEDİ
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş 
ve Yönetim Kurulu Üyeleri Bursa Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ibrahim Burkay’ı 
ziyaret etti.

Söz konusu ziyaret kapsamında Bursa Ticaret ve 
Sanayi Odası öncülüğünde yapılan Bursa Tasarım 
ve Teknoloji Geliştirme Merkezi (BUTGEM)’i inceledi.

Sanayiye, beklentileri doğrultusunda personel 
yetiştirebilmek, günümüz koşullarının gereği 
olarak; çalışanların istihdamda sürekli kalabilmesi 
için yaşam boyu eğitim ile desteklenme ihtiyacı, 
bireylerin istihdam edilebilirlik derecesinin 
arttırılmasının günümüz teknolojisine uygun, 
esnek ve pratik teknik eğitimle sağlanabilir olması 
amacıyla kurulan ve yürütülen BUTGEM modelinin 
Sakarya’ya uygulanabilirliği üzerine istişarelerde 
bulunuldu.

Söz konusu ziyarette Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası’nın çalışmaları hakkında bilgi veren Yönetim 

Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ,“Sakarya, nüfus 
olarak 1 milyonu aşmış ve üreten bir şehirdir. Ticaret 
ve hizmet sektörü kent ekonomisinin yüzde 59’unu 
oluşturuyor. Sanayinin şehrimizdeki payı yüzde 24. 
Ihracatımız 6 milyar dolar seviyesinde. Ülke olarak 
tek çıkış yolumuz üretmek ve ihracattan geçiyor. 
Bizim gayemiz, ihracatçı sayımızı 1.000’e ve 
ihracatımızı da 10 milyar dolara çıkarmak. Ihracatta 
ilk 5 il arasına girmek istiyoruz. Şu anda 9 olan 
OSB sayımızı 11’e çıkarmayı da hedefliyoruz. Bursa 
Ticaret ve Sanayi Odamızın gerçekleştirdiği projeleri 
de yakından takip ediyoruz. Imzaladığımız stratejik 
işbirliği protokolünün her iki kentimize ve ülkemize 
hayırlı olmasını diliyorum.” ifadelerini kullandı.

Bursa Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Ibrahim Burkay ise söz konusu ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek BTSO olarak 
Bursa iş dünyasının ihracat, katma değerli üretim 
ve nitelikli istihdam noktasında büyük tecrübeye 
sahip olduğunu kaydetti.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ,  üyelerini yerlerinde ziyaret 
etmek, sorun, talep ve çözüm önerilerini dinlemek 
ve karşılıklı fikir alışverişinde bulunmak amacıyla 
gerçekleştirdiği ziyaretler kapsamında Ada AVM 
esnafını ziyaret etti.

Söz konusu ziyarette piyasalarda yaşanan sıkıntılar 

ve yerel sorunları ile ilgili değerlendirmelerde 
bulunan üyeler, SATSO Yönetiminin başarılı 
çalışmalarını yakından takip ettiklerini ifade etti. 
Ziyarette özellikle Ada AVM etrafındaki Topça Katlı 
Kavşağı yol ve güzergah çalışmalarının çok uzun 
sürdüğünden şikayet ederek ticari faaliyetlerini 
olumsuz etkilediğine değindiler. Ziyarette konuşan 
SATSO Başkanı Akgün Altuğ  “Ulaşamadığımız, 
sorunlarına dokunamadığımız üyemiz kalmasın 
istiyoruz. Bizim üyelerimiz bu şehrin ekonomisi 
ve gelişmesinde büyük katkısı olan bir kesimdir. 
Elimizden geldiği kadarıyla  üyelerimizi en üst 
seviyede ziyaret etmeye devam edeceğiz. Amacımız 
üyelerimizin  sorunlarını  dinlemek ve sorunlarına 
çözümler üretebilmektir” diyerek odamız hedefleri, 
çalışmaları, projeleri ve bölgemizdeki mevcut 
gelişmeler hakkında   bilgiler verdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve yönetim kurulu üyeleri, 
oda üyeleri ile ilişkinin güçlendirilmesi kapsamında 
ziyaretlerine devam ediyor.

Söz konusu ziyaret kapsamında SATSO Meclis 
Üyesi Şenol Çalışkan ve SATSO Meclis Üyesi Alican 
Yıldırım’ın Sakarya 1. Organize Sanayi Bölgesinde 
bulunan yeni tesislerine hayırlı olsun ziyaretleri 
gerçekleştirildi. 

Ziyaretlerden ayrı ayrı memnuniyet duyduklarını 
belirten Peymak Genel Müdürü Şenol Çalışkan ve 
SATSO Meclis Üyesi Alican Yıldırım, şehrimizdeki 
organize sanayi bölgelerinin yatırımcıları ciddi 
anlamda kendine çektiğine dikkat çekerek 
yatırımcıları teşvik etmeye ve şehrimiz ekonomisini 
geliştirmeye çalıştıklarını belirttiler. SATSO’nun her 

zaman üyelerinin yanında olduğunu ve Sakarya’yı 
her konuda düşünen bir odanın üyesi olmanın çok 
büyük bir şans olduğunu vurguladılar.

A. Akgün Altuğ, büyüyen Sakarya’nın büyüyen 
iş dünyasını temsil etmekten ve onlara katkı 
sunmak amacıyla hizmet etmekten memnuniyet 
duyduklarını belirterek şunları dile getirdi:

“SATSO Yönetim Kurulu olarak her fırsatta üyelerimizi 
ziyaret ederek sorunlarını dinliyor çözüm yolları 
arıyoruz. Bölgemizde faaliyet gösteren istihdama 
katkı sağlayan firmalarımıza teşekkür ediyoruz. 
Bizler de Oda olarak üyelerimizin sorunlarını yerinde 
dinleyerek, çözüm odaklı çalışıyoruz. Üyelerimizin 
sorunlarını, taleplerini ve projelerinizi de en yetkili 
birimlere ulaştırıyoruz.”dedi. 

BAŞKAN ALTUĞ ADA AVM SAKİNLERİ İLE BİR 
ARAYA GELDİ

YATIRIMLAR İÇİN GÖZDE BÖLGELERDEN BİRİYİZ
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SAKARYA NEHRİNİ KAYBETMEYELİM
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ ve yönetim kurulu üyeleri, oda 
üyeleri ile ilişkilerin güçlendirilmesi kapsamında 
ziyaretlerine devam ediyor.

Gerçekleştirilen ziyaret kapsamında SATSO 17. 
Meslek Komitesi Başkanı Mehmet Çatalbaş ve 
SATSO Meclis Üyesi Bayram Ali Çatalbaş’ın sahibi 
olduğu ‘Çatalbaş Kardeşler Fındık’ işletmesine, 
SATSO Meclis Üyesi Hüseyin Yavuzyiğit’in sahibi 
olduğu ‘Vizyon Resort Hotel’ işletmesine, Yerli deniz 
araçları üreten GEPES Firmasının sahibi Önder 
Gezgin ve Sakarya Ticaret Odası ve Sakarya Ticaret 
Borsası tarafından Karasu Sanayi Sitesine hibe 
edilen kantara ziyaret gerçekleştirildi. 

Gerçekleştirilen ziyaretten memnuniyet 
duyduklarını belirten oda üyeleri, sektörel sorunlar, 
Sakarya Nehri’nin kirlilik sorunu, ilçe turizmi, fındık 
fiyatları, Karasu liman kavşağı hakkında görüş 

ve önerilerini dile getirdiler. SATSO’nun daima 
üyelerinin destekçisi ve sorunların takipçisi olduğu 
için de teşekkürlerini ilettiler.

Yapılan üye ziyaretlerini değerlendiren SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Akgün Altuğ, “ Bugün çok 
değerli 3 üye firmamızı ziyaret ettik. Hem sektörel 
hem de bölge bazlı sorun ve çözüm önerilerini 
dinledik, istişare ettik. Sakarya nehrinin kirliliği 
bizleri çok tedirgin ediyor, acil çözüm bulunması 
için gayret ediyoruz. Büyük bir doğal kaynağımız ve 
bunu kaybetmeyelim. 

Liman kavşağı projesini yerinde inceledik. Kavşağın 
bir an önce tamamlanmasını umuyoruz. Ayrıca 
Karasu Limanının işlerliğinin her geçen gün arttığını 
ve bu artan kapasitede bir tır parkı ihtiyacı olacağını 
da görmüş bulunuyoruz. Konu ile ilgili girişimlerimiz 
olacak.” ifadelerini kullandı.
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İŞ DÜNYASI’NDAN BÜYÜKŞEHİR BELEDİYE 
BAŞKANI YÜCE’YE ZİYARET

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Sakarya Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Adem Sarı, Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Z. Şinasi Bayraktar, Akyazı Ticaret Borsası Başkan 
Yardımcısı Hasan Saka ve beraberindeki heyet 
Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem 
Yüce’yi makamında ziyaret etti.

Söz konusu ziyarette şehrin sosyo ekonomik 
durumu üzerine değerlendirmeler yapılarak sivil 
toplum kuruluşları ve şehir erklerinin işbirliğinin 
önemine değinildi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“Tüm kurumlarımızın faaliyetlerinin varlık nedeni 
Sakarya’dır. Yani ilimize, halkımıza hizmet etmektir. 

Bizler, etkili bir kamu yönetimi ile ortak projeler 
üreterek, belli bir senkronda çalışarak bu şehri 
gelecek vizyonuna hazırlamaya gayret ediyoruz. 
Şehrin bir sorunu varsa kurumsal olarak da, kişisel 
olarak da bu hepimizin sorunudur. Çözümünün de 
bir parçası olmalıyız.” dedi.

Sakarya Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce 
ise söz konusu ziyaretten duyduğu memnuniyeti 
dile getirerek “Bizler de hep birlikte el birliğiyle bu 
şehre hizmet etmeye çabalıyoruz. Ve en büyük 
gücümüz birlikte hareket etmemizdir.” dedi.

Büyükşehir Belediye Başkanı Ekrem Yüce, ve iş 
dünyası temsilcileri, şehirde yapılan çalışmalar 
üzerine görüş alışverişinde bulundu.
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SATSO TÜRK MÜZİĞİ TOPLULUĞU’NDAN 
BİR SEVGİ KONSERİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten SATSO Türk Müziği Topluluğu 
2019 yılının ilk konserini 14 Şubat Sevgililer Günü’ne 
özel bir konseptte düzenledi.

10 yılı aşkın süredir çalışmalar yapan koro; Sakarya 
Üniversitesi Kültür ve Kongre Merkezi’nde Türk 
Müziğinin eşsiz eserlerini Sakaryalılarla paylaştı. 
Iki bölümden oluşan konserde, SATSO Türk Müziği 
Topluluğu solo ve koro olmak üzere toplam 21 parça 
seslendirerek sanatseverlere musiki dolu bir gece 
yaşattılar. Konserde işitme engelliler için işaret dili 
ile de sunum yapıldı. Repertuvardaki parçalardan 
bir tanesi işaret dili öğrencileri tarafından işitme 
engellilere özel seslendirildi. Sakarya Üniversitesi 
Kültür ve Kongre Merkezi’nde yaklaşık 1000 kişinin 
doldurduğu salonda gerçekleştirilen konser, büyük 
beğeni aldı.

Şef Hamdi Itil Yönetimindeki konsere SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ,  SATSO Disiplin 
Kurulu Başkanı ve eski dönem Başkanlarından Erol 
Öztürk Hacıeyüpoğlu, SATSO Yönetim Kurulu Üyeleri, 
Meclis Üyeleri ve eşleri ile çok sayıda davetli iştirak 
etti.

SATSO Korosu ile de sanat müziğinin eşsiz 
eserlerine icra ettiği gecede çiçek takdim etmek 
üzere sahneye gelen SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “SATSO çatısı altında çalışmalarını 
yürüten ve düzenledikleri konserle her defasında 
müzik severlere farklı keyifler yaşatan SATSO Türk 
Müziği Topluluğu yine çok başarılı ve duygu dolu 
bir gece yaşattılar bize. Ilimizde genele yayılan 
kültür sanat faaliyetleri ihmal edilirse, toplumsal 
olarak her şeyi olumsuz etkiler. Bu nedenle sanat 
ve kültür anlamında değerlerimize sahip çıkarken 
desteklemeye de özen gösteriyoruz. SATSO Türk 
Müziği Topluluğumuzun bugün geldiği noktada 
kongre salonunu dolduran bunca sanatseveri 
alkışlatabilmeleri bu desteğin ve gayretin bir 
sonucudur. Şefimiz Hamdi Itil şahsında tüm koromuza 
teşekkür ediyor, başarılı çalışmalarının devamını 
diliyorum. Sanat ve duygu dolu bir akşamda bizleri 
yalnız bırakmadığı için konuklarımıza da teşekkür 
ederiz.
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SATSO 102. YIL FOTOĞRAF YARIŞMASINDA 
ÖDÜLLER SAHİPLERİNİ BULDU

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Meclis Kültür Komisyonu’nca 
projelendirilen ‘Sakarya’da 
Ticaret ve Sanayi konulu Fotoğraf 
Yarışması ödül töreni SATSO’da 
gerçekleştirildi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı 
Talip Kuriş ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen törene Sakarya 
Valisi Ahmet Hamdi Nayir başta 
olmak üzere, Il Milli Eğitim Müdürü 
Fazilet Durmuş, Il Kültür Müdürü 
Hüseyin Yorulmaz, Sakarya 

Ticaret Borsası Başkanı Sayın 
Adem Sarı, Akyazı Ticaret ve 
Sanayi Odası Başkanı Zafer 
Şinasi Bayraktar, Sakarya Geçmiş 
Dönem Milletvekili Mustafa Isen, 
SGK il Müdürü Erhan Çavuş, 
SATSO Disiplin Kurulu Başkanı 
Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu, SATSO 
Meclis üyeleri ve çok sayıda 
davetli iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ şunları 
dile getirdi:“Sakarya Ticaret 

ve sanayi Odası olarak 102 yılı 
aşan köklü bir geçmişe sahibiz. 
Geçmişten gelen tecrübemizle 
hizmet anlayışımızı geliştirerek, 
çağın gereklerine göre 
yenileyerek, bu değerli kurumu 
geleceğe taşımak en önemli 
görevimizdir. Sakarya büyük bir 
gelişim ve değişim süreci yaşıyor. 
Bu değişim ve büyümenin pozitif 
yönlü olması için gayret edip elini 
taşın altına koyanlardan olmak 
hedefindeyiz. Sakaryalılık ve 
aidiyet kültürünün güçlenmesi 
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için gayret ediyoruz. Tarihe iz 
bırakmak adına düzenlediğimiz 
fotoğraf yarışmasının tüm 
katılımcılarını kutluyor, ödül 
alanları gönülden tebrik ediyorum. 
Jüri üyelerimize ve etkinliğimize 
işbirliği ile katkı sağlayan kurum 
ve kuruluşlarımıza teşekkürlerimi 
sunuyorum.” diye konuştu.

Başkan Altuğ’un ardından 
kürsüye gelen SATSO Meclis 
Başkanı Talip Kuriş ise, “ 
Odamızın 102 yıllık mazisine 
baktığımızda, her alanda, gayretli 
çalışmaları ile adından söz 
ettiren bir yapı görüyoruz. Bu özel 
güne anlam katan Sakarya’da 
ticaret ve sanayi konulu fotoğraf 
yarışmasında ödül alan fotoğraf 
severlerimizi yürekten tebrik 
ederken, yarışmayı düzenleyen 
Meclisimiz Kültür Komisyonuna, 
değerli jürimize, yarışmaya maddi 
manevi destek veren meslek 
kuruluşlarımıza ve firmalarımıza 
teşekkür ediyor, tüm katılımcıları 
saygı ile selamlıyorum.” dedi.

Sakarya Valisi Ahmet Hamdi 
Nayir ise yaptığı konuşmada 
“102 yıl gibi kadim bir geçmişe 
sahip Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası’nın bu şehirler 
sosyolojik yapılarıyla mimari 
değerleriyle, sanatsal çalışmaları 
ile isimlerinden söz ettirirler.  Bu 
kültürel çalışma da Ticaret ve 
Sanayi Odası’na yakıştı. Emeği 
geçenlere teşekkür ederiz.’dedi.     

Yoğun bir katılımla 
gerçekleştirilen ödül töreninde 
yarışmada dereceye giren 

fotoğrafların sahiplerine ödülleri 
takdim edildi.

Yarışmanın 1.’ si olan Ilhan Salur, 
ödülünü Sakarya Valisi Ahmet 
Hamdi Nayir,  2. olan Hasan Içel’e 
ödülünü Sakarya önceki Dönem 
Milletvekili Mustafa Isen,3. olan 
Orhan Bektaş’a ödülünü Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Talip Kuriş takdim etti.

Gizem Frit Mansiyon ödüllerini 
alan; Arda Adnan Kalkan, 
Cengizhan Türkoğlu’nu, Murat 
Ibranoğlu’na ödüllerini Gzem Frit 
Kurumsal Iletişim Sorumlusu 
Batuhan Basalak takdim etti.

Özel Ödül kategorisinde Sakarya 
Ticaret Borsası Özel Ödülü’nü 
alan Ahmet Turan Kural’a Sakarya 
Ticaret Borsası Başkanı Adem 
Sarı ödül takdim etti.

Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası 
Özel Ödülü’nü alan Ilhan Bayrak’a 
vekaleten  Sagüsad Başkanı Ünal 
Dabak’a  Ödülü Akyazı Ticaret 
ve Sanayi Odası Başkanı Zafer 
Şinasi BAYRAKTAR takdim etti.

TÜMSIAD Özel Ödülü’nü alan 
Fatih Gürsel’e Ödülünü TÜMSIAD 
Başkanı Ahmet Ölmez takdim etti.

SASIAD Özel Ödülü ‘nü alan 
Cengizhan Türkoğlu ve Ihsan 
Korkut’a ödüllerini SASIAD 
Başkanı Sayın Ümit Karayaka 
SASIAD Genel Sekreteri Erdal 
Zafer Başar takdim eti.

Sakarya GIAD Özel Ödülü’nü alan 
Cengizhan Türkoğlu’na Sakarya 

GIAD Başkanı Gökhan Korkmaz 
takdim etti.

ARMA Filtre Özel Ödülü’nü alan 
Eren Erenbilge’ye vekaleten 
Ekrem durmuş’a  ödülü Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Sayın Akgün Altuğ takdim etti.

Brisa Sponsorluğu’nda sergileme 
alan Ersin Berk, Sare Kural, 
Şule Çakar, Orhan Bektaş, Eren 
Erenbilge’ye Ödüllerini Brisa 
Bölge Müdürü Cem Uyanıker 
takdim etti.

Ahmet Zeki Okur, Ihsan Korkut, 
Abdurrahman Çetin, Alaattin 
Şenol, Arda Adnan Kalkan’a 
Ödüllerini SATSO Meclis Kültür 
Komisyonu başkanı Oğuzhan 
Durak takdim etti.

Ela Aktay, Caner Başer, Mustafa 
Kurtbaş, Ömer Faruk Tanır ve 
Hasan Içel’e ödüllerini SATSO 
Disipilin Kurulu Başkanı Erol 
Öztürk Hacıeyüpoğlu takdim etti.

Mehmet Arda, Gülay Ince, Suzan 
Cömert Özata, Bahar Saner, 
Mustafa Yiğit’e ödüllerini Il Milli 
Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş 
takdim etti.

Aygül Öztürk, Ilhan Bayrak, 
Nagihan Şekercioğlu’na ödüllerini 
Il Kültür Müdürü Hüseyin Yorulmaz 
takdim etti.

Nuri Kuru, Arzu Ibranoğlu, Murat 
Ibranoğlu, Ekrem Durmuş’a 
ödüllerini Jüri Üyesi Servet 
Sezgin takdim etti.
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SATSO BAYRAMLAŞMA TÖRENİ’NE YOĞUN İLGİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Ramazan Bayramı Geleneksel 
Bayramlaşma Töreni Oda Hizmet 
Binasında gerçekleştirildi.

Bayramın ilk günü gerçekleştirilen 
ve ev sahipliğini Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Meclis Başkanı Talip Kuriş,  ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri’nin 
yaptığı Geleneksel Bayramlaşma 
Töreni’ne yoğun ilgi gösterildi.

Törene başta Sakarya Valisi 
Ahmet Hamdi Nayir olmak 
üzere Sakarya Büyükşehir 
Belediye başkanı Ekrem Yüce, 
Il Emniyet Müdürü Fatih Kaya, 
Ak Parti Sakarya Il Başkanı 
Yunus Tever, Ak Parti Genel 
Başkan Yardımcısı ve Sakarya 
Milletvekili Ali Ihsan Yavuz, Ak 
Parti Milletvekili Çiğdem Erdoğan 
Atabek, Milliyetçi Hareket Partisi 

Milletvekili Levent Bülbül, MHP 
Il Başkanı Ahmet Ziya Akar,   Iyi 
Parti Milletvekili Ümit Dikbayır,  Iyi 
Parti Il Başkanı Selçuk Kılıçaslan, 
25. Dönem Sakarya Milletvekili Ali 
Inci, Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Sarıbıyık, Ankara’daki 
Sakaryalılar Vakfı Genel Başkanı 
Irfan Çelik, Sakarya Ziraat Odası 
Başkanı Zeki Ateş, SAMIB Başkanı 
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Günay Güneş, Yerel Kültür Derneği 
Başkanı Necmettin Kırık, MÜSIAD 
Sakarya Şube Başkanı Yaşar 
Coşkun, sivil toplum örgütlerinin 
temsilcileri, SATSO Tabii Meclis 
Üyeleri (Eski Yönetim Kurulu ve 
Meclis Başkanları), SATSO Meclis 
Üyeleri ve basın mensupları ile 
çok sayıda iş adamı iştirak etti.  

Oda hizmet Binasında 
gerçekleştirilen Bayramlaşma 
töreninde davetlilerle tek 
tek ilgilenen SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“Bayramlarımız, bizleri bir arada 
tutan milli ve manevi değerleri 

yaşatan, birlik ve beraberliğimizi 
hatırlatan, dayanışma ruhumuzu 
güçlendiren gerektiğini hatırlatan 
özel anlardır. Ramazan ayı boyunca 
sergilenen bu güzel hasretler 
bayramla birlikte çok daha 
büyük bir anlam kazanmaktadır. 
Hepimiz sağduyulu davranarak 
birlikteliğe ve kardeşliğe 
katkıda bulunmalıyız. Bayramlar 
paylaşmaktır, bayramlar gönülleri 
aşmaktır. Bu vesile ile birbirimize 
karşı birlikteliğimizin ne kadar 
önemli olduğunu, sevginin 
ve saygının ne kadar değerli 
olduğunu, birlikte çalışırsak ne 
kadar çok başarı elde edeceğimizi 

tekrar hatırlıyoruz” ifadelerini 
kullandı.

Sakarya iş dünyası ve protokolünü 
bir araya getiren SATSO 
Bayramlaşma töreninde konuklar 
birbirileriyle bayramlaşarak 
sohbet etme imkanı buldu. 
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SATSO TÜRK MÜZİĞİ TOPLULUĞU’NDAN 
YAZ KONSERİ

10 yılı aşkın süredir, Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde çalışmalarını yürüten 
Türk Müziği Topluluğu her yıl 
olduğu gibi bu yıl da yaza merhaba 
konseri ile sanatseverlerle 
buluştu.

Iki bölümden oluşan konserin, 
ilk bölümünde SATSO Türk 
Müziği Topluluğu solo ve koro 
olmak üzere seçkin eserleri 
seslendirirken, ikinci bölümünde 
konuk TRT Sanatçısı Mine Geçili 
sanatseverlere musiki dolu bir 
gece yaşattı. Sakarya Üniversitesi 
Kültür ve Kongre Merkezi’nde 
yaklaşık 1000 kişinin doldurduğu 
salonda gerçekleştirilen konser, 
büyük beğeni aldı. Şef Hamdi Itil 
yönetimindeki konsere, Sakarya 
Valisi Ahmet Hamdi Nayir, SATSO 
Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi (SUBÜ) Rektörü Prof. 

Dr. Mehmet Sarıbıyık, SATSO 
Disiplin Kurulu Başkanı ve eski 
dönem Başkanlarından Erol 
Öztürk Hacıeyüpoğlu, SATSO 
Yönetim Kurulu Üyeleri, Meclis 
Üyeleri ve eşleri, Sakarya il 
protokolü ile çok sayıda davetli 
iştirak etti.

SATSO Korosu ile de sanat 
müziğinin eşsiz eserlerine icra 
ettiği gecede çiçek takdim 
etmek üzere sahneye gelen 
SATSO Meclis Başkanı Talip 
Kuriş;“ Ilimizde genele yayılan 
kültür sanat faaliyetler ihmal 

edilirse, toplumsal olarak her 
şeyi olumsuz etkiler. Bu nedenle 
Sakarya Ticaret Ve Sanayi 
Odası Türk Müziği Topluluğu 
ve diğer faaliyetler bizim için 
çok önemli. SATSO Türk Müziği 
Topluluğu üyelerine, şef Sakarya 
Üniversitesi öğretim görevlisi 
Hamdi Itil’e, değerli konuk 
sanatçımız Mine Geçili’ye eşsiz 
eser takdimi için çok teşekkür 
ediyorum. Sanat ve duygu 
dolu bir akşamda bizleri yalnız 
bırakmadığınız için teşekkür 
ederiz.” dedi.
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SATSO YÖNETİMİ BASIN BAYRAMINI KUTLADI

24 Temmuz Basın Bayramı münasebetiyle fikir 
alışverişi yapmak ve Gazeteciler ve Basın Bayramını 
birlikte kutlamak amacıyla basın mensupları ile bir 
araya geldi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ 
ve Meclis Başkanı Talip Kuriş ev sahipliğinde 
düzenlenen basın toplantısına, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcıları; Cem Gün ve Yüksel Avşar, 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Yönetim Kurulu Üyeleri; Bünyamin Müftüoğlu, 
Hüseyin Ür, Yılmaz Dünya, Sakarya Gazeteciler 
Cemiyeti Başkanı Sezai Matur, Marmara Gazeteciler 
Federasyonu Başkan Vekili Müjdat Çetin,  Sakarya 
Gazeteciler Birliği Başkanı Zeki Aydıntepe, RATED 
Başkanı Remzi Adıyaman, Basın Ilan Kurumu 
Sakarya Şube Müdürü Engin Kaşdaş,  Sakarya’nın 
ileri gelen gazetecileri, basın mensupları yoğun 
katılım gösterdi. 

SATSO Medya Buluşmaları kapsamında düzenlenen 
istişare toplantısında konuşan Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya’nın gelişiminde 
büyük katkısı olan basın mensuplarının “Gazeteciler 
ve Basın Bayramını kutlayarak basına her zaman 

destek olmaya gayret ettiklerini ve medyayı önemli 
bir paydaş olarak gördüklerini ifade etti. Başkan 
Altuğ, “Ülkemizde gazetecilerin ve basının yaşadığı 
zorluklar ve hangi şartlarda mesleklerini icra etmeye 
çalıştıklarını anlamamız için kutlanan bir gündür. 
Bir basın elemanı yeri geliyor bir savaşın ortasına 
da girebiliyor yeri geliyor soğuk bir kış gününde 
saatlerce çekim yapmak zorunda kalabiliyor. Işte 
bu gün onların günüdür, onlara saygı günüdür. 
Hepinizin bu özel gününü içtenlikle kutluyorum” 
dedi.Üretmeden büyüyemeyiz, tükettiğimizden 
fazlasını üretmeliyiz. Tek önceliğimiz Sakarya’mızı 
geliştirmektir. Rekabet edebilirlik seviyesini üst 
sıralarda tutabilmek için markalaşma ve inovasyona 
öncelik vermeliyiz.. Üretmenin gücüne inanıyorum, 
ürettikçe büyüyüp gelişeceğiz. Toplumsal refahı 
düşürmeden, cari açığı kalıcı olarak kapatmanın 
yolu ihracatı arttırmaktan geçmektedir. Bu konuda 
ciddi çalışmalar yürütüyoruz” diyerek SATSO’nun 
devam eden projeleri hakkında detaylı bilgiler verdi. 

SATSO Medya Buluşması Programı’nda basın 
mensupları, Sakarya ve SATSO ile ilgili görüş ve 
önerilerini SATSO Yönetimi ile paylaştılar.
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SAKARYALI YAZAR FAHRİ TUNA 
YENİ KİTABINI SATSO İÇİN İMZALADI

Sakaryalı yazar Fahri Tuna son yayınlanan kitabı 
’40 Şehir Portresi’nin imza günleri kapsamında 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası meclis üyeleriyle 
bir araya geldi.

Satso Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Aluğ 
ve Meclis Başkanı Talip Kuriş ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen imza töreninde, yeni kitabını tanıtan 
Fahri Tuna’ya ve Anadolu’dan Rumeli’ye birbirinden 
farklı 40 şehrin anlatıldığı kitabına ilgi çok yüksekti. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ düzenlenen imza günü ile 
ilgili, “Sakarya kültürünü olduğu gibi ülkemiz ve 

medeniyetimizin izlerini taşıyan bölgelerde de 
önemli yeri olan yazarımız Fahri Tuna’yı Odamızda 
ağırlamaktan onur duyuyoruz. Fahri Tuna, şehrin 
kültürünü tanıtmaya, öğretmeye özen göstermiş 
değerli bir yazarımızdır. Çok büyük uğraşlar 
göstererek yazdığı bu güzide eseri okumaktan 
büyük bir zevk duyacağız. Kendisine yönetim 
kurulu, meclis üyeleri ve personelimiz adına çok 
teşekkür ediyorum.” dedi.

Gerçekleşen imza gününde Fahri Tuna, kendisine 
yoğun ilgi gösteren SATSO yönetim kurulu üyelerine, 
meclis üyelerine ve personele imzalı kitaplarını 
takdim etti.
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BAŞKAN ALTUĞ SAKARYA’YI ANLATTI
Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, Apara TV ‘Ihracatın 
Yıldızları’ Programının konuğu 
oldu.

Türkiye’nin ihracat rekoru, 
Sakarya’nın ihracat rakamları, 
üretim kapasitesi, gerçekleştirilen 
projeler ve üretilen mamuller 
konuları hakkında yöneltilen 
sorulara cevap veren SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Akgün 
Altuğ, Sakarya’nın potansiyeli 
ve ekonomik başarıları hakkında 
birçok bilgiyi ekran başındaki 
izleyicilere aktardı.

Sakarya’nın ihracatı konusunda 
konuşan Akgün Altuğ, “Sakarya 
hem sınai hem de zirai anlamda 
üreten ve ürettiğini de yurt 
dışına satan bir şehirdir. 2018 
yılında 400’ü geçkin bir ihracatçı 
ile 5.6 milyar dolarlık ihracat 
gerçekleştirilmiştir ve ihracatçı 
iller arasında 7’nci sıradaki 
yerini korumaktadır. Sakarya’nın 
ihracatın ithalatı karşılama oranı 
yüzde 175’dir ve iller bazında bu 
veriler ile birinci sıradadır. 

Türkiye’nin otomotiv sektöründe 
lokomotif illeri arasında yer alan 
şehrimiz 156 ülkeye yaklaşık 

3 milyar dolarlık ihracat 
gerçekleştirmiştir. Otomotiv 
sanayinin yanı sıra, ilimizde 
kanatlı hayvancılık, makine 
imalatı, dış mekan süs bitkiciliği, 
raylı sistemler, savunma sanayi, 
ambalajlı içme suyu ve orman 
ürünleri sektörleri önde gelen 
ve ihracatımıza katkı sağlayan 
sektörlerdir. 

8 adet Organize Sanayi Bölgemiz 
ile üretim yapacak firmalarımıza 
ve şehrimize hizmet veriyoruz. 
Ihracat yapan firmalarımız 
çoğu bu bölgelerin içerisinde 
konumlanmaktadır. Bizler de 
OSB sayımızı 11’e yükseltmek için 
çalışmalarımıza ara vermeden 
devam ediyoruz ve 1000 ihracatçı 
firma hedefimize hızla varmak 
istiyoruz.

Sakarya’nın Ihracatını 
geliştirmeye yönelik 
gerçekleştirilen projelerden 
bahseden SATSO Başkanı Akgün 
Altuğ, Sakarya Uluslararası 
Ticareti Geliştirme Merkezi 
(SUTGEM) Ihracat Pazar 
Araştırması Projesi (IPAP), 
Uluslararası Ticaret Elçileri 
Projesi (UTE)ve Üniversiteden 
Pazar Elçiliğine Projesi (UPEP) gibi 
projeler hakkında bilgiler verdi.

Sakarya’nın peyzaj ve süs 
bitkiciliği sektöründeki güçlü 
konumu ile bu senen ikincisin 
düzenlenen peyzaj ve süs 
bitkiciliği festivalinin önemine de 
değindi.
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PROF. DR. MUSTAFA İSEN MUHACİR KÖYÜNÜN HİKAYESİ; 
NALKÖYÜ KİTABINI SATSO İÇİN İMZALADI

Geçmiş Dönem Kültür Bakanlığı Müsteşarı ve 
Cumhurbaşkanlığı Genel Sekreteri ve geçmiş dönem 
Sakarya Milletvekili ve bugün SATSO Danışmanı 
olan Prof. Dr. Mustafa Isen’in, ‘Nalköyü’ adlı yeni 
kitabının imza töreni SATSO’da gerçekleşti.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Sakarya Yerel 
Kültür Derneği işbirliğinde, SATSO Ali Coşkun 
Konferans Salonu’nda gerçekleştirilen imza 
törenine SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş, Sakarya 
Yerel Kültür Derneği Başkanı Necmettin Kırık, 
Erenler Belediye Başkanı Fevzi Kılıç, SATSO yönetim 
kurulu üyeleri ve SATSO meclis üyelerinin yanı sıra 
çok sayıda ilgili iştirak etti. 

Imza töreninde konuşan Prof. Dr. Mustafa 
Isen,“Sakarya hem coğrafisi hem de insan 
manzarası açısından çok özel bir bölge. Sosyal 
bilimler açısından da çok önemli olan bu şehir aynı 
zamanda önemli bir laboratuvardır. Kimlik mimariye 
yanı sıra ve çok önemlidir. Yıllar sonra bu çeşitlilik 
olmayacak ve o süreçler de ise bu gibi kitaplar tarihe 
bırakılmış birer armağan olacaktır. Bizim şehrimizin 
en temel özelliği bir göçmen şehri oluşudur. Sakarya 
bu kadar farklı kültürü çatışmaya düşmeden bir 

arada tutabilen bir şehir olarak öne çıkmaktadır.” 
ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, “Vatanlarından sürgün 
edilmiş yorgun göçmenleri bağrına basıp yurt 
olan Nalköyü’n hikayesini, muhacirlerin taşıdıkları 
kültürün bize kattıklarını anlatan kitabı için 
hocamıza teşekkür ediyoruz. Söz uçar yazı kalır. 
Yazdıklarınızla, nice nesillere bir kültürü miras 
bırakacaksınız. Kaleminize sağlık. ” dedi.

Imza Günü programı kapsamında Yerel Kültür 
Derneği tarafından tartılı keşkek ve kabak tatlısı 
ikramı yapıldı. 
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TOBB EKONOMİ ŞURASI’NDA SORUNLAR VE ÇÖZÜM 
ÖNERİLERİ İLETİLDİ

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, TOBB Ekonomi Şurası 
programına katılarak Sakarya’nın 
sorunlarını iletti.

TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu’nun ev 
sahipliğindeki Türkiye Ekonomi 
Şurası; Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Fuat Oktay; Aile, 
Çalışma ve Sosyal Hizmetler 
Bakanı Zehra Zümrüt Selçuk, 
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı 
Fatih Dönmez, Hazine ve Maliye 
Bakanı Berat Albayrak, Milli 
Eğitim Bakanı Ziya Selçuk, Sanayi 
ve Teknoloji Bakanı Mustafa 
Varank, Tarım ve Orman Bakanı 
Bekir Pakdemirli, Ticaret Bakanı 

Ruhsar Pekcan, Oda ve Borsa 
Başkanları, Meclis Başkanları, 
OSB Başkanları ile çok sayıda iş 
insanının katılımıyla TOBB Ikiz 
Kuleler Konferans Salonu’nda 
gerçekleştirildi.  

TOBB Ekonomi Şurası’nda ticaret 
ve sanayi odalarının sorunları da 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’a iletildi. 
Şura’da dile getirilen ticaret ve 
sanayi odaları sorunları genel 
olarak şu başlıklarda toplandı. 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ tarafından Sakarya ile ilgili 
5 temel sorun ve çözüm önerileri 
de TOBB’a iletildi. Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Sorun ve çözüm 
önerileri de şu şekilde sıralandı:

Ilin sorunlarında ilk sırada, 
Sakarya’da Ihracattaki 
KDV iadelerinden kaynaklı 
olarak Sakaya Büyükşehir 
Belediyesinin maliye payı ciddi 
şekilde düşmekte ve belediye 
hizmetlerinin finansmanı ile 
ticaret ve sanayinin alt yapısına 
yönelik hizmetlerde kaynak 
sıkıntısı nedeniyle mağduriyet 
yaşandığı konusu iletildi. 

Il Özel Idarelerine ve Belediyelere 
Genel Bütçe Vergi Gelirlerinden 
Pay Verilmesi Hakkında Kanuna 
göre maliye payı;  vergi gelirleri 
tahsilatı toplamından “vergi 
iadeleri düşüldükten sonra” 
kalan net tutar üzerinden 
hesaplandığının belirtilerek Il 
Özel Idarelerine ve Belediyelere 
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Genel Bütçe Vergi Gelirlerinden 
Pay Verilmesi Hakkında 
Kanunda gerekli düzenlemenin 
yapılarak, Sakarya Büyükşehir 
Belediyesinin söz konusu 
mağduriyeti giderilmeli ve 
Büyükşehir Belediyelerine 
aktarılan paylar konusundaki 
adaletsizliğin önüne geçilmesi 
önerildi.

Sakarya’nın sorunları 
çerçevesinde ikinci sorun ve 
çözüm önerisi olarak tarım 
sektörü oluşturdu.

Buna göre;  Sakarya’nın tarımsal 
üretim ve tarıma dayalı sanayi 
konusunda ülkemizin önde gelen 
illerinden biri olduğu belirtilerek 
ülkenin kırsal kalkınmasına 
önemli katkıları olan ve 
işletmelerin AB standartlarına 
yükselmesinde önemli bir araç 
olan IPARD programı kapsamında 
TKDK–Tarımsal ve Kırsal 
Kalkınmayı Destekleme Kurumu 
desteklerinden yararlanamadığı 
ifade edildi.

Sorunun çözümü olarak 
Sakarya’nın,  ülkemizdeki 
tarım potansiyeli yüksek olan 
diğer iller gibi (Ankara, Konya, 
Bursa, Balıkesir, Samsun, 
Çanakkale, Denizli vb.)  IPARD 
programı kapsamına alınarak, 
TKDK–Tarımsal ve Kırsal 
Kalkınmayı Destekleme Kurumu 

desteklerinden faydalanması 
yönünde gerekli mevzuat 
değişiklikleri yapılması önerildi.

Sakarya’nın üçüncü temel sorunu 
olarak yatırım programında yer 
alan Arifiye-Karasu (Karasu 
Limanı) Demiryolunun inşaatında 
ödenek yetersizliğinden dolayı 
sorunlar yaşandığı konusu 
belirtildi.    

Soruna yönelik çözüm olarak 
Sakarya için büyük öneme 
sahip Arifiye-Karasu (Karasu 
Limanı) Demiryolunun bir an 
önce tamamlanması için alt yapı 
ve üst yapı çalışmaları ile ilgili 
proje bedel revizyonu yapılması, 
yatırım programı kapsamında 
gerekli ödeneklerin çıkartılması 
önerildi.

Sakarya’nın sorunları arasında 
Sakarya’da kamu sektörüne 
yönelik iş yapan üyelerin 
kamudan önemli miktarlarda 
alacakları bulunduğu belirtilerek 
zamanında tahsil edilmeyen 
alacaklar nedeniyle finansman 
sıkıntısı yaşandığı ve bu sebeple 
bankalardan yüksek faizli kredi 
çekilmek durumunda kalındığı 
ifade edildi.

Soruna yönelik çözüm önerisi 
olarak da kamu borçlarının bir an 
önce ödenmesinin ticari hayatı 
canlandırmak adına önemli 
olduğu dile getirildi. Bunun 

dışında kamu alacaklarının 
borçlara mahsup edilmesi veya 
devlet tahvili verilerek piyasaya 
kaynak girişi sağlanması da 
öneriler arasında yer aldı. 

Sakarya’nın ilk 5 sorunun iletildiği 
raporda son olarak Sakarya 
Gümrük Müdürlüğü’nde işlem 
gören ithalat- ihracat ve transit 
işlemlerine konu araçlarla alakalı 
Supalan Sahası (Gümrüklü Saha) 
bulunmaması nedeniyle tırların 
yol üzerinde gümrük kontrollerine 
tabi tutulduğu yer aldı.

Soruna yönelik çözüm olarak 
Sakarya Gümrük Müdürlüğü 
civarında ve kontrolünde 
tırların giriş-çıkış yapabileceği 
mümkünse hazine arazisinin 
Supalan sahası olarak Ticaret 
Bakanlığınca Sakarya Gümrük 
Müdürlüğüne tahsis edilmesi 
önerildi.

Şura’da iş dünyasının temsilcileri 
sorun ve çözüm önerilerini 
TOBB nezdinde Cumhurbaşkanı 
Erdoğan ve Bakanlara iletme 
imkânı buldu.

SATSO tarafından zaman 
zaman Sakarya’ya dair üyeleri 
ilgilendiren veya şehri genel 
durumunu etkileyen sorunların 
iletilmeye devam edeceği de 
bildirildi.
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MECLIS ÜYELERI 
TOBB BİLGİLENDİRME SEMİNERİNE KATILDI

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği, geçen yıl yapılan 
organ seçimlerinin ardından çoğunluğu ilk kez 
seçilen meclis üyelerine birlik iştiraklerinin kurumsal 
yapılarını ve hizmetlerini tanıtmak, Türkiye ve dünya 
ekonomisindeki gelişmeler hakkında bilgilendirmek 
ve kendilerine yönelik çeşitli yönetim becerileri 
kazandırmak amacıyla bilgilendirme seminerleri 
düzenledi.

TOBB Birlik Merkezi ile TOBB Ekonomi ve Teknoloji 
Üniversite’sinde üç gün süren Meclis Üyeleri 
Bilgilendirme Semineri’ne iki grup halinde katılacak 
olan Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 

Kurulu ve meclis üyelerinin ilk grubu Ankara’daki 
programa iştirak etti.

SATSO’yu temsilen ilk grupta 22 meclis 
üyesinin iştirak ettiği bilgilendirme seminerinin 
oldukça faydalı olduğuna dikkat çeken Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Geçtiğimiz yıl 
gerçekleştirilen oda ve borsa organ seçimlerinin 
ardından Odamız meclis üyelerinin yaklaşık yüzde 
60’ı bir değişim gösterdi. Buna bağlı olarak yeni 
meclis üyelerimiz,  bu seminer vesilesi ile TOBB’u 
daha yakından tanıma fırsatı buldular.” dedi. 
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SATSO MECLİSİ TOBB SEMİNERLERİNİ TAMAMLADI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Meclis Üyeleri, 
TOBB tarafından düzenlenen, Oda/Borsa Meclis 
Üyeleri Bilgilendirme Semineri’ne katıldı.

 Iki grup halinde seminere katılan meclis üyelerinin 
ikinci grubu 28 kişi ile eğitimler katıldı. Üç gün süren 
seminerde, TOBB faaliyetleri ve çeşitli konularda 
uzmanlar tarafından bilgilendirme yapıldı. SATSO 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcıları Yüksel Avşar 
ve Cem Gün ile Yönetim Kurulu ve meclis üyelerinin 
katılımı ile gerçekleştirilen seminer boyunca üyelere, 
‘TOBB’un Kurumsal Yapısı’, Küresel Gelişmeler ve 
Türkiye’,  ‘TOBB Iştirakleri’, ‘Türk Ekonomisindeki 

Gelişmeler’, ‘Iş Hayatında Iletişim’, ‘Etkili Yönetim 
Becerileri’, ‘E-Ticaret ve Sosyal Medya’, ‘Finansal 
Yönetim’, ‘Medya Ilişkileri’, ‘Protokol Kuralları’ gibi 
konularda uzmanlar tarafından bilgilendirme yapıldı. 
Programın oldukça verimli olduğunu belirten Meclis 
Üyeleri bu tür organizasyonlarla kurumsal yapının 
işleyişi hakkında detaylı bilgi edindiklerini belirterek 
“Üst birliğimizin faaliyetlerine ve çalışmalarına 
ilişkin bilgi paylaşımını artırmak ve kişisel gelişime 
katkıda bulunmak için TOBB tarafından düzenlenen 
bilgilendirme seminerlerinin oldukça verimli 
olduğunu ifade ettiler. 
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BAŞKAN ALTUĞ, GİK TOPLANTISI’NDA ÜLKE 
EKONOMİSİNİ DEĞERLENDİRDİ

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Genel Idare Kurulu (GIK) 
toplantısı, TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu’nun başkanlığında 
TOBB Ikiz Kuleler’de yapıldı. 

Toplantıya, TOBB Genel Idare 
Kurulu üyeleri, Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün ALtuğ, 
Istanbul Ticaret Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Şekib Avdagiç, 
Mersin Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan 
Kızıltan, Denizli Ticaret Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Uğur 
Erdoğan, Diyarbakır Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Mehmet Kaya, Ankara 
Sanayi Odası Meclis Başkanı 
Celal Koloğlu, Ankara Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Mete Çağlayan, 
Trabzon Ticaret ve Sanayi Odası 
Meclis Başkanı Mustafa Şadan 
Eren, Nevşehir Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 

Mehmet Arif Parmaksız, Konya 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Memiş Kütükcü, Adana 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Şahin Bilgiç, Gaziantep 
Ticaret Borsası Meclis Başkanı 
Ahmet Tiryakioğlu, Antalya 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Çandır,  Erzurum 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Lütfü Yücelik, 
Polatlı Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Yahya Toplu, Siirt 
Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Nihat Özdemir, TOBB 
Başkan Danışmanı Kudbettin 
Arzu, TOBB ETÜ Ikiz Kuleler 
Teknoloji Merkezi A.Ş. Yönetim 
Kurulu Başkanı Erdoğan Özegen 
ile Tüyap Anadolu Fuar. A.Ş. Genel 
Müdürü Cihat Alagöz katıldı.

Ülkenin ekonomik gündemine 
ilişkin konularda istişarelerin 
yapıldığı TOBB Genel Idare Kurulu 
toplantısında, SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ 

da, Sakarya’nın ve bölgenin 
ekonomisiyle ilgili bilgiler verdi. 

Başkan Altuğ, “Ülke gündeminin 
üretmek ve dünyaya satmak 
üzerine yoğunlaşması 
gerektiğini belirterek “Ekonomi 
birinci önceliğimiz olmalıdır. 
Iş dünyasının çalışması ve 
üretmesini destekleyici nitelikte 
reformlara ağırlık verilmesi 
önemlidir. Türkiye’nin ihtiyacı olan 
yüksek katma değerli, teknolojik, 
Türkiye’nin gelişmesine katkı 
sağlayacak nitelikte yatırımların 
desteklenmesine daha da ağırlık 
verileceğine inanıyoruz. Ülke 
olarak çok daha fazla çalışmalı, 
daha çok üretmeli, ihracat 
rakamlarını artırmalıyız. Bütün 
bunlar beraberinde istikrarı 
sağlayacak, istihdamı artıracak 
ve birlikteliği güçlendirecektir. 
Türkiye’nin milli üretime verdiği 
önemi artırarak devam ettirmesini 
temenni ediyoruz” dedi.
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SATSO TOBB’UN 75. GENEL KURULU’NA KATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Yönetim Kurulu Üyeleri, 
TOBB Delegeleri, Kadın ve Genç Girişimciler Kurulu, 
Icra Komitesi Başkanları Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği’nin 75. Genel Kurulu’na katıldı.

TOBB 75. Genel Kurulu Ekonomi ve Teknoloji 
Üniversitesi’nde, M. Rifat Hisarcıklıoğlu’nun 
ev sahipliğinde Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın da katılımıyla gerçekleştirildi.

TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu genel kurul 
konuşmasında ekonomiye odaklanmak gerektiğini 
vurgulayarak birlik ve beraberliğin bu süreçte 
önemine dikkat çekti. 

Hisarcıklıoğlu konuşmasında “Yaklaşık 1 senedir 
genel ve mahalli seçimlerle devam eden seçim süreci 

sona erdi. Önümüzde 4 yıllık seçimsiz bir dönem var. 
Bu fırsatı iyi değerlendirmeli, kesintisiz bir icraat 
dönemine çevirmeliyiz. Istikrar sürsün, Türkiye 
reformlarla büyüsün. Sizin de ifade ettiğiniz gibi 
ekonomiyi gündemin ilk maddesi yapalım.Rekabet 
gücümüzü artıracak yapısal reformları arka arkaya 
hayata geçirelim.Türkiye gibi gelişmekte olan 
ülkeler verimlilik artışlarına ve inovasyona dayalı 
yeni ve farklı bir büyüme sürecine odaklanmak 
durumunda.” ifadelerini kullandı.

Ayrıca program kapsamında Ticaret ve Sanayi 
Odaları temsilcileri ve TOBB ekibi Anıtkabir ziyareti 
gerçekleştirdi. 75. Genel Kurul sebebi ile çeşitli 
etkinlikler düzenlenerek TOBB Bahçesinde Oda ve 
Borsalar tarafından Yöresel Ürünlerin tanıtıldığı 
stantlar açıldı. TOBB Başkanı Rıfat Hisarcıklıoğlu ve 
beraberindeki heyet tüm stantları gezerek ürünler 
hakkında bilgi aldılar. Diğer organizasyon ise TOBB 
Konferans Salonunda gerçekleştirildi. Hizmet Şeref 
Belgesi ve Plaketleri ile Proje Ödülleri, Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Başkanı Rıfat 
Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğinde Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Fuat Oktay ve Ticaret Bakanı Ruhsar 
Pekcan’ın da katılımıyla TOBB Konferans Salonu’nda 
sahiplerine verildi.
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SATSO MECLİS ÜYELERİ TOBB’DAYDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
(SATSO) Meclis Üyeleri, Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) 
tarafından düzenlenen ‘Oda/
Borsa Meclis Üyeleri Bilgilendirme 
Semineri’ne iştirak etti.

Kişisel ve kurumsal gelişimin 
artırılması, TOBB hizmetlerinin 
yakından tanınması ve 
hizmetlerinden daha fazla 
yararlanılmasına yardımcı 
olan bilgilendirme seminerleri 
kapsamında TOBB Kurumsal 
Yapısı, Karar Alma Süreçlerinde 
TOBB Rolü, Küresel Gelişmeler 
ve Türkiye, Protokol Kuralları, 
Finansal Yönetim, Iş Hayatında 
Iletişim, Dijital Iş Modeli: E-Ticaret, 

Etkili Yönetim Becerileri gibi 
birçok konuda alanında uzman 
kişiler tarafından bilgilendirme 
yapıldı.

Söz konusu seminere SATSO 
Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Yönetim Kurulu Üyesi Bünyamin 
Müftüoğlu, Kadın Girişimciler 
Kurulu Başkanı Zehra Dirim, 
Genç Girişimciler Kurulu Başkanı 
Mertcan Korkmaz ve meclis 
üyelerinden oluşan 18 kişilik bir 
heyet katıldı.

Iki gün süren program ile ilgili 
değerlendirmede bulunan 
SATSO Meclis Başkanı Talip 
Kuriş,seminerlerin hem 
bilgilendirme hem de diğer oda-

borsaların meclis üyeleriyle 
kaynaşma, fikir alışverişinde 
bulunma açısından oldukça 
yararlı olduğunu belirterek,“Üst 
birliğimizin çalışmalarını 
yakından tanımak iş dünyası 
temsilcilerinin kişisel gelişim 
ve ekonomi vizyonlarına katkı 
sağlamak anlamında bu tür 
seminerleri önemsiyoruz.” 
ifadelerini kullandı.

Programın ardından 
görüşlerini dile getiren meclis 
üyeleri,seminerin kişisel 
gelişimlerine katkı sunduğunu 
ve TOBB işleyişi hakkında detaylı 
bilgi edinme şansı bulduklarını 
dile getirdiler.



BİLGİ VE
DANIŞMANLIK
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SAKARYA İÇİN MESLEKİ KURULUŞLARIN BAŞKANLARI 
GÜÇBİRLİĞİ YAPIYOR

SATSO Başkanı A. Akgün Altuğ, 
mesleki kuruluşların  başkanları 
ile bir araya gelerek  yerel seçimler 
öncesi Sakarya’nın öncelikleri, 
sorunları, çözüm önerileri 
çalışmalarını başlattı.

 Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Toplantı Salonu’nda bir araya 
gelen  Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Sakarya Barosu 
Başkanı Av. Abdurrahim Burak, 
Sakarya Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Adem Sarı, Türk-Iş 
Il Temsilcisi Cemal Yaman, Inşaat 
Mühendisleri Odası Sakarya 
Şubesi Yönetim Kurulu Başkanı 
Hüsnü Gürpınar, Adapazarı Ziraat 
Odası’ndan temsilci Murat Sarı, 
Sakarya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği Genel Sekreteri 
Cengiz Alkın, Sakarya Muhtarlar 
Federasyonu Başkanı  Erdal Erdem 
, sonraki toplantıya  Serbest 
Muhasebeciler ve Mali Müşavirler 
Odası, Tabipler Odası, Şehir  

Plancıları Odası başkanlarının 
da katılımıyla oluşan ‘’Başkanlar 
Güçbirliği’’ tespit edilen sorunları,  
çözümüne kadar peşini 
bırakmadan takip edeceklerini 
belirttiler.. 

Sakarya’da 31 Mart’taki yerel 
seçimde seçilecek belediye  
başkanlarının 2019-2024 yılları 
arasında görev yapacağını belirten  
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ ’’ Ilimiz  sanayisi 
yanında aynı zamanda tarımı ve 
turizmiyle de  çok değerli. Sakarya 
olarak kendi potansiyelinin 
farkında, ne istediğini bilen, 
hedefleri olan, hızla gelişen, 
yatırımların hızla arttığı bir iliz. Tüm 
bu özelliklerin yanı sıra kendimize 
yeterken etrafımıza taşan özel bir 
bölgeyiz. Bu farkındalığı,  güçlü bir 
birliktelikle sinerjiye çevirmenin 
gayretindeyiz. 

Başkan Adaylarıyla Istişare 
Toplantıları

Sakarya’nın her konusu bizi 
ilgilendiriyor … Sakarya’nın 
yalnız üretimi, tüccarın ticareti, 
durumu değil, her  sorunu ,daha 
yaşanabilir, daha sosyal bir şehir 
olması buradaki tüm başkanları 
ilgilendiriyor..

Biz bu  toplantıda her konuyu 
dile getirip, ilgili makamlarda 
sorunlara çözüm aramaya, 
projeler üretmeye, ürettirmeye 
odaklandık.. 

 Amacımız ; yerel seçimlerde 
adaylardan beklentilerimiz 
konusunda  gerçekçi, takip 
edilebilinir fikirler oluşturmak. 
Her kurum şehrin ve kendi 
kurumlarının öncelikli sorunlarını 
belirleyerek, çözüm öneri ile 
birlikte hazırlayacak gelecek 
hafta tekrar toplanacağız.. 
Kısa zamanda sonuç raporunu  
hazırlayarak Büyükşehir 
Başkan adaylarımızla istişare 
toplantılarımızı yapacağız.’’
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Il Istihdam ve Mesleki Eğitim Kurulu Sakarya Valisi 
Ahmet Hamdi NAYIR başkanlığında, Türkiye Iş 
Kurumu Aktif Işgücü Hizmetleri Dairesi Başkanı 
Volkan ÖZ, SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Akgün 
Altuğ,  ve kurul üyelerinin katılımıyla gerçekleştirildi. 
Ilin istihdam ve mesleki eğitim toplantılarının 
oluşturulması amacıyla toplanan Kurulun 2019 yılı 
birinci olağan Ocak ayı toplantısında ilin istihdam 
verileri değerlendirildi.

Toplantıda yapılan değerlendirmede, Sakarya 

Çalışma ve Iş Kurumu Il Müdürlüğüne işverenler 
tarafından 2018 yılında 35.272 kişilik açık işgücü 
talebinde bulunulduğu, yine aynı yıl içerisinde 
26.317 kişinin de işe yerleştirilmiş olduğu belirtildi. 
Işe yerleştirilenlerin sayısında geçen yıla göre 
gerçekleşen %21,9 artışın memnuniyet verici 
olduğu ifade edildi. Ayrıca, kadın ve gençlerin 
istihdam teşvikleriyle desteklendiği 2018 yılında, 
işe yerleştirilen kadınların sayısının 8.985 olduğu, 
aynı dönemde 10.069 gencin de işe yerleştirildiği 
vurgulandı.

Toplantıya Ankara’dan katılım sağlayan Türkiye 
Iş Kurumu Aktif Işgücü Hizmetleri Dairesi Başkanı 
Volkan ÖZ, IŞKUR’un istihdamına yönelik teşvik 
ve desteklerinin her zamankinden daha güçlü bir 
şekilde devam ettiğini belirtti. Bunun yanında, 2019 
yılında uygulanmaya devam edecek “ilave istihdam 
teşviki” ve asgari ücret desteği konularından da 
bahsetti. 

Sakarya Sinerji Kurulu 
Toplantısı’nda bugün Sakarya 
Valisi Sayın Ahmet Hamdi Nayır 
ve IŞKUR Aktif Işgücü Hizmetleri 
Dairesi Başkanı Volkan Öz’ün, 
ilimizdeki sanayici ve STK’ların  
katılımlarıyla  sorunlar ele alındı. 

SATSO Başkanı A.Akgün Altuğ 
Sakarya’nın işgücü ihtiyacının 
gelecekte artacağını belirterek 
kurumların konuyla ilgili ortak 
çalışmalar yapması gerektiğini 
belirtti.

Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi’ nin organize 
ettiği Sakarya Sinerji Grubu 
toplantısına katılım yüksek 
düzeyde gerçekleşti.

İL İSTİHDAM VE MESLEKİ EĞİTİM KURULU 
TOPLANDI

  GÜNDEM SAKARYA’NIN İŞGÜCÜ İHTİYACI
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BAŞKANLAR TEKRAR TOPLANDI
Yerel seçimler öncesi Sakarya’nın 
öncelikleri, sorunları, çözüm 
önerileri konusunda mesleki 
kuruluşların başkanları, Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Toplantı 
Salonu’nda tekrar bir araya 
geldi. Her kurum şehrin ve kendi 
kurumlarının öncelikli sorunlarını 
belirleyerek, çözüm öneri ile 
birlikte hazırladı. Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ,’’ Kısa 
zamanda sonuç raporunu 
hazırlayarak Büyükşehir 
Başkan adaylarımızla istişare 
toplantılarımızı yapacağız.’’ dedi.

Toplantıya Sakarya Baro Başkanı 
Av. Abdurrahim Burak , Sakarya 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Adem Sarı, Sakarya 
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları 
Birliği Başkanı Hasan Alişan, 
Sakarya Serbest Muhasebeci 
Mali Müşavirler odası başkanı 
ertuğrul kocacık,   adapazarı 
Ziraat Odası Başkanı Ercan 
Ateş, Inşaat Mühendisleri Odası 
Sakarya Şubesi Yönetim Kurulu 
Üyesi Bilgehan Karaman ,Sakarya 
Muhtarlar Federasyonu Başkanı 
Erdal Erdem, Türk-Metal Sendikası 
Sakarya Il Temsilcisi Olcay Meriç, 
Şehir Plancıları Odası Sakarya Il 
Temsilcisi Oya Arapoğlu katılarak 
görüş ve önerilerini sundular.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 

A. Akgün Altuğ “Sakarya’da 31 
Mart’taki yerel seçimde seçilecek 
belediye başkanlarının 2019-2024 
yılları arasında görev yapacak. 
Sakarya sanayisi yanında aynı 
zamanda tarımı ve turizmiyle 
de çok değerli. Kent olarak hızlı 
çözülmesi gereken sorunlarımız 
var. Bu farkındalığı,  güçlü bir 
birliktelikle sinerjiye çevirmenin 
gayretindeyiz. Amacımız; 
yerel seçimlerde adaylardan 
beklentilerimiz konusunda 
gerçekçi, takip edilebilir fikirler 
oluşturmak. Kısa zamanda sonuç 
raporunu hazırlayarak Büyükşehir 
Başkan adaylarımızla istişare 
toplantılarımızı yapacağız.’’ diye 
konuştu.



2019 Faaliyet Raporu 191

MÜLTECİLERİN DURUMU SATSO’DA MASAYA YATIRILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Kurumlar Arası 
Mülteci Durum Tespiti Toplantısı düzenledi. 

Mültecilerin Sakarya’daki durumu, eğitim, istihdam, 
sosyal yaşam ve güvenlik ve pek çok alanda 
değerlendirildiği toplantı, Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odasında gerçekleştirildi. Mültecilerle ilgili yaşanan 
sıkıntıların çözülmesi ve mülteci varlığının krizden 
fırsata çevrilerek beşeri sermaye anlamında 
değerlendirilmesinin ön plana çıkarıldığı çalıştayda 
ilgili tüm kurum ve kuruluşlar yetkileri çerçevesinde 
yaptıkları çalışmalar ve sorunlara yönelik çözüm 
önerilerini dile getirdiler

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen Mülteci Durum Tespit 

Toplantısına başta Sakarya Valisi  Ahmet Hamdi Nayir, 
SAÜ Rektörü Fatih Savaşan, SUBÜ Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Ali Fuat Boz,  Il Emniyet Müdürü Fatih Kaya,  
Il Jandarma Komutanı Jandarma Albay Cengiz Yiğit, 
Il Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, Çalışma Ve Iş 
Kurumu Il Müdür Yardımcısı Hüseyin Keskin, Sosyal 
Güvenlik Il Müdürü Erhan Çavuş,  Il Göç Idaresi 
Müdür Vekili Hülya Korkut ilgili kurum ve kuruluşların 
temsilcileri, SATSO Yönetim Kurulu ve  Meclis üyeleri,  
Sakarya Üniversitesi Akademisyenleri, Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi akademisyenleri 
iştirak etti.

Katılımcılar konu ile ilgili görüş ve önerilerini, kat 
edilen yolları ve alınan önlemler hakkında bilgileri 
paylaştılar.
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ŞEHRİN SORUNLARI İLE İLGİLİ RAPOR ADAYLARA SUNULDU

Bir aydır devam eden Meslek Kuruluşları ile yapılan 
şehrin sorunlarına yönelik istişare toplantıları 
tamamlanarak Sakarya Büyükşehir Belediye Başkan 
adaylarına sunulmak üzere bir rapor haline getirildi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve mesleki kuruluşların 
başkanlarının bir araya gelerek Sakarya’nın 
öncelikleri, sorunları, çözüm önerileri ile ilgili 
detaylı bilgilerin, büyükşehir belediye başkan 
adaylarına aktarıldığı toplantı SATSO ev sahipliğinde 
gerçekleştirildi. Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Toplantı Salonu’nda Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve Sakarya 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Adem Sarı, 
Sakarya Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Yönetim 
Kurulu Başkanı Hasan Alişan, Sakarya Baro Başkanı 
Abdurrahim Burak, Türk Metal Sendikası Şube 
Başkanı Olcay Meriç, Sakarya Ziraat Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Ercan Ateş, Sakarya Muhtarlar 
Federasyonu Başkanı Erdal Erdem, Sakarya Inşaat 
Mühendisleri Odası Yönetim Kurulu Başkanı Hüsnü 
Gürpınar, Şehir Plancıları Odası Sakarya Temsilcileri 
Oya Arapoğlu, Sakarya Serbest Muhasebeci Mali 
Müşavirler Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ertuğrul 
Kocacık, Tabip Odası Yönetim Kurulu Temsilcisi 

Dr. Fırat Karadeniz’in katılımıyla; Iyi Parti Sakarya 
Milletvekili Ümit Dikbayır, Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi Cumhur Ittifakı AK Parti Adayı Ekrem Yüce, 
Sakarya Büyükşehir Belediyesi Millet Ittifakı Adayı 
Cihan Kolip, Demokrat Parti Büyükşehir Belediye 
Başkan Adayı Cengiz Karabaş, DSP Büyükşehir 
Adayı Necati Eker’e hazırlanan rapor sunuldu.

Meslek Kuruluşları ile yapılan şehrin sorunlarına 
yönelik istişare toplantıları üç oturum ile 
gerçekleşirken ilk oturumda Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi Cumhur Ittifakı AK Parti Adayı Ekrem 
Yüce’ye raporla ilgili sunum yapıldı.

Rapor şu başlıkla altında detaylandırılarak çözüm 
önerileri sunuldu:

Sakarya’nın Bir Stratejik Planı Olmalı, Deprem Gerçeği 
Unutulmamalı, Kentsel Dönüşüme Ihtiyacımız Var, 
Ulaşım Sorunlarına Modern ve Gerçekçi Çözümler 
Üretilmeli, Sosyal - Kültürel Hayatı, Çeşitlendirmeli 
ve Geliştirmeliyiz, Ticari - Sınai Hayatı Geliştirecek 
Projeler Üretmeliyiz, Uzun Vadeli ve Kat-I Imar 
Planları Yapılmalı, Altyapı ve Çevre Yatırımlarına 
Önem Verilmeli, Modern Tarım Uygulamaları Hayata 
Geçirilmeli, Verimli Topraklarımızı Korumalıyız, Turizm 
Potansiyelimizden Yeterince Faydalanamıyoruz, 
Eğitim Çıtamızı Çok Daha Yukarılara Taşımalıyız, 
Hemşehrilerimiz Tedavi için Il Dışına Gitmemeli, Spor 
Şehrimizin Yaşam Biçimi Olmalı, Sakarya Müstakil 
Adliye Binası Sorunu Çözülmeli, E- Belediyecilik 
Hizmetleri Yaygınlaştırılmalı, Ilimizde Mültecilerin 
Sayıları ve Sorunları Artıyor, Belediye Gelirlerini 
Artırıcı Çalışmalar Yapılmalı, Yarım Kalmış Projeler ve 
Kamu Yatırımları Hızla Tamamlanmalı.
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SAKARYA TARIMSAL ÜRÜNLER ÜRETIM MÜKEMMELIYET MERKEZI 

IŞBIRLIĞI PROTOKOLÜ IMZALANDI
Sakarya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı tarafından çalışmaları yürü-
tülen “Sakarya Tarımsal Ürünler 
Mükemmeliyet Merkezi” diğer bir 
adıyla “Doku Kültürü Laboratuarı 
Projesi”  işbirliği Protokolü Imza 
Töreni gerçekleştirildi. 

Söz konusu protokol ile Sakarya Ti-
caret ve Sanayi Odası ve Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi) arasında 
Doğu Marmara Kalkınma Ajansı) 
tarafından finansal destek verilen 
Sakarya Tarımsal Ürünler Üretim 
Mükemmeliyet Merkezi Projesi 
kapsamında proje sahibi SATSO ve 
proje ortağı Büyükşehir Belediyesi 
arasında projenin yürütülmesi ve 

hayata geçirilen merkezin işletil-
mesi noktasında karşılıklı yüküm-
lülükler belirlendi.

Sakarya Büyükşehir Belediyesi’n-
de gerçekleştirilen Protokol Töre-
nine Büyükşehir Belediye Başka-
nı Zeki Toçoğlu, SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Do-
ğan Çatalbaş iştirak etti.

Törende konuşan SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı Altuğ, “Doku Kül-
türü ile kalitesi dünya standart-
larının üzerinde üretim yaparak 
sadece süs bitkiciliğine değil, Türk 
tarımının gelişmesine hizmet edi-
lecek.  Ihtiyaç duyulan tarımsal 

ürünlerin çoğaltılması konusunda 
fındıktan cevize, çaya, ve ilaç sa-
nayinde kullanılan birçok bitkiye 
kadar  fayda alacağımız bir çalış-
madır.” dedi.

Sakarya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Zeki Toçoğlu da, “Ilimiz 
tarım anlamında çok verimli top-
raklara sahip. Bu topraklarda kısa 
sürede daha fazla ürün elde ede-
bilmek açısından Sakarya Tarım-
sal Ürünler Mükemmeliyet Merke-
zi projesi bizleri oldukça memnun 
etti. Çalışma orta ve uzun vadede 
ihtiyaçların karşılanmasının ardın-
dan ihracatı da tetikleyecektir.” 
diye konuştu.
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SAKARYA’DA ‘İSTİHDAM SEFERBERLİĞİ’ BAŞLADI
İSTİHDAM TEŞVİKLERİ SATSO’DA ANLATILDI

BAŞKAN ALTUĞ, PATRONLAR PLATFORMU’NA İSTİHDAM 
SEFERBERLİĞİNİ ANLATTI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde 
IŞKUR, SGK ve Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler 
Il Müdürlüğü işbirliği ile  “Burası Sakarya Burada 
Iş Var” ana temalı istihdam destekleri, istihdam 
artırıcı teşvikler yanında istihdamın korunmasına 
yönelik programların da sunumunun gerçekleştiği 
bilgilendirme toplantısı iş dünyası tarafından ilgi ile 
karşılandı.

Yoğun bir katılımla gerçekleştirilen toplantıya, 
Istihdam Seferberliği ve teşvik paketleri hakkında 
bilgi vermek üzere Aile Çalışma ve Sosyal Hizmetler 
Bakanlığı adına katılan ve aynı zamanda Iş 
Başmüfettişi olan Rehberlik ve Teftiş Başkan 

Yardımcısı Arif Şimşek, Ankara Grup Başkanı Hayri 
Akpınar ile Ankara Grup Başkan Yardımcısı Ergün 
Göktaş’ da kısa Çalışma Ödeneği konusunda 
işverenleri bilgilendirdiler.

Toplantının açılış konuşmasını yapan Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri Teyfik 
Öztürk, “bu teşvikler işverenlerimizin istihdam 
maliyetlerini düşürmenin yanında nitelikli işgücü 
fırsatı da sağlamaktadır. Diğer taraftan, istihdamın 
korunmasına yönelik olarak, kısa çalışma ödeneği de 

çalışanlara gelir desteği sağlayarak işverenlerimize 
nitelikli işgücünü koruma avantajı sunmaktadır. 
Sakarya iş dünyasını istihdamı koruyucu ve artırıcı bu 
destek ve teşviklerden yararlanmaya ve daha fazla 
istifade etmeye davet ediyoruz.” değerlendirmesinde 
bulundu. Iş Başmüfettişi olan Rehberlik ve Teftiş 
Başkan Yardımcısı Arif Şimşek, Ankara Grup Başkanı 
Hayri Akpınar ile Ankara Grup Başkan Yardımcısı 
Ergün Göktaş Istihdam Seferberliği kapsamında 
yer alan devlet destek paketleri hakkında ve kısa 
çalışma ödeneği ile ilgili katılımcılara detaylı bilgiler 
sundu.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Yönetim Kurulu Üyeleri 
Patronlar Platformu Sakarya Şube Başkanı Özkan 
Pınar ve Yönetim Kurulu’nu ağırladı.

Söz konusu ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile 
getiren SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Platforma çalışmalarında başarılar dileyerek üretimin 
ve yenilikçi bakış açısının günümüz ekonomilerinin 
olmazsa olmazı olduğunu dile getirdi. 

Başkan Akgün Altuğ, Platform üyelerine 2019 yılı 

Istihdam Seferberliği hakkında bilgi vererek Sakarya 
iş dünyasının bu fırsatı değerlendirerek işverenlere 
ciddi destek sağlanacak olan teşviklerinden 
faydalanmalarını tavsiye etti.Iş dünyasını yükünü 
hafifletecek böyle bir uygulamanın ekonomiyi de 
canlandıracak bir niteliğe sahip olduğunu ifade eden 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Altuğ, “Bildiğiniz 
üzere Cumhurbaşkanımız TOBB Ekonomi Şurasında iş 
dünyasına yeni bir istihdam seferberliği başlatılması 
konusunda çağrıda bulundu. Bu doğrultuda Istihdam 

seferberliğine ilimizin aktif bir şekilde dahil olması için 
gayret ediyoruz. Sakarya’nın bu konuda duyarlılığını 
göstereceğini ve sizin gibi iş insanlarının bu fırsatlardan 
yararlanarak hem istihdama hem ekonomiye katkı 
sağlayacaklarına inanıyorum.” dedi.Özcan Pınar ise 
üyelerinin daralan pazarda iş potansiyelini ve network 
ağını artırarak firmalarına katkı ve değer sağlamak 
amacıyla kurulan Patronlar Platformu’nun çalışmaları 
hakkında bilgi vererek SATSO ile işbirliği çerçevesinde 
çalışmaktan memnuniyet duyacaklarını ifade etti. 
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SATSO BAŞKANI AKGÜN ALTUĞ 
SAÜ’DE ÖĞRENCİLERLE BİR ARAYA GELDİ

Sakarya Üniversitesi Işletme Topluluğu (SÜIT) 
tarafından organize edilen konuşma da SATSO 
Başkanı Akgün Altuğ, Sakarya’nın potansiyeli ve 
kendi iş tecrübesini öğrencilere aktardı. 

Oldukça yoğun katılım gerçekleştirilen toplantı 
da Akgün Altuğ’un konuşmaları ilgi odağı 
oldu. Salondakilerin kandillerini kutlayarak 
konuşmasına başlayan Altuğ,üniversitenin böyle 
organizasyonlarına seve seve dahil olacaklarını 
belirtti. Küçük bir işletmeden büyük iş adamına 
dönüştüğü hayat hikayesini de öğrencilerle paylaştı.

SATSO hakkında da bilgilendirme yapan Başkan 
Altuğ; “Sakarya’nın en büyük meslek örgütü ve sivil 
toplum kuruluşuyuz. Sakarya’nın gelişimine sürekli 
katkı vermek görevimiz. Şehrimizin ekonomisiyle, 

eğitimiyle, belediyeciliği ile, kısacası her konularıyla 
ilgiliyiz.“Bütün yollar Roma’ya çıkar derler ancak 
bütün yollar da Sakarya’dan geçer.Sakarya’mız 
ülkemizin en şanslı illerinden biridir. Lokasyonu 
güzel, 4 mevsimi yaşayan, toprağı, suyu verimli ve 
insanı da çok zeki bir şehirdir. 1999 Depreminden 
sonra şehri en yaşanabilir şehir yapma çabasında 
olduk. Sakarya üreten bir şehir ve nüfusunun 
artmasındaki en önemli etken üretim artışıdır. 
Türkiye’de kendine yetebilen nadir şehirlerden 
biridir.“Birçok projemiz var. Girişimci sayımızı sürekli 
artırmak istiyoruz. Hedeflerimiz de sizlersiniz. 
Yalnızca bir düşünce ile çok yol katedebilirsiniz. Eski 
zamanlarda girişimcilere destek hiç yoktu. Ancak 
günümüzde yeter ki bir fikriniz olsun, her zaman her 
yerde destek alabilirsiniz. Bu nedenle Fikirsepeti 
projemiz girişimcilere çok yardımcı olacaktır. En 
ufak bir fikriniz dahi olsa bile bu projemiz size 
çok destek sağlayacaktır. Üniversitemizde 3600 
yabancı uyruklu öğrencimiz var ve bunlara yönelik 
UPEP Projemizi devreye soktuk. Bu öğrencilerimizi 
Ticaret Elçisi olarak eğitiyor ve hem öğrencilerimize 
istihdam sağlamış oluyoruz hem de ihracat yapan 
firmalarımızın işlerini kolaylaştırıyoruz.” dedi.
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BURASI SAKARYA BURADA İŞ VAR

SATSO VE MEM EDUROTECH ROBOT YARIŞMASI’NA 
HAZIRLANIYOR

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Sakarya SGK Il Müdürü 
Erhan Çavuş, IŞKUR Sakarya Il 
Müdürü Tekin Kaya ile bir araya 
gelerek 2019 Istihdam Seferberliği 
2019 teşviklerinin detayları ile 
ilgili değerlendirme toplantısı 
düzenlediler.

2019 Istihdam Seferberliği’nin 
şehir ekonomisine ve iş 
dünyasına katkı sağlayacağı 

vurgulanırken işletmelerdeki 
yükün hafifleteceğine de değinildi. 
Türkiye’nin potansiyelinden 
emin olduklarını belirten Başkan 
Altuğ, devletimizin ekonomiyi 
kalkındırmada birçok teşviği var 
ve dahası da gelecektir. Biz de 
bütün kurumlar olarak ortaklaşa 
bir hareket içerisinde olacağız ve 
bu programları uygulayacağız.

SGK Sakarya Il Müdürü Erhan Çavuş 
ve IŞKUR Sakarya Il Müdürü Tekin 

Kaya da  açıklamalarda bulunarak 
programın önemine değindiler 
ve firmaları bu programdan 
faydalanmaya davet ettiler.
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ bu kampanyanın 
önemine dikkat çekerek şunları 
dile getirdi:“Ekonomi de en 
önemli sorun güvensizlik ve 
istikrarsızlıktır. Devletimizin 
sağladığı bu gibi desteklerle 
işletmelerin geleceklerindeki 
belirsizlikler de ortadan 
kalkacaktır. Böylelikle daha 
fazla yatırıma olanak sağlanmış 
olacak ki bu da kısa vadede 
ekonomimize bir artı getirecektir. 
Istihdam Seferberliği 2019 çok 
kapsamlı teşvikler içeriyor ve bu 
da istihdama katkı sağlayacak 
ve artıracaktır. Biz de diyoruz ki; 
“Burası Sakarya burada iş var” 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
ve Il Milli Eğitim Müdürlüğü 
arasında Edurotech Robot 
Yarışması düzenlenmesine ilişkin 
işbirliği protokolü imzalandı. 

EduRoTech Robot Yarışması 
ile geleceğin bilim insanı olma 
potansiyeline sahip çocuklarımızın 
erken yaşlarda keşfedilmesi ve var 
olan yeteneklerinin geliştirilmesi 

amaçlanıyor. Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası bünyesinde faaliyet 
gösteren ve çoğunluğunu makine 
ve otomasyon sistemleri ile iştigal 
eden üyelerin oluşturduğu 33. 
Meslek Komitesi’nin desteği ile 
gerçekleştirilecek Edurotech 
Robot Yarışması’nın içeriği 
ile ilgili yapılan çalışmaların 
ardından imzalanan protokol 
imza töreni SATSO ev sahipliğinde 
gerçekleştirildi.

Törene SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Il Milli 
Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, 
33. Meslek Komitesi Başkanı Emre 
Beşir, Mesleki Eğitimden Sorumlu 
Şube Müdürü Osman Cansız ve 
33. Meslek Komitesi üyeleri iştirak 
etti. 
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İSTİHDAM SEFERBERLİĞİ SAGİF FUARI İLE 
TAÇLANDIRILACAK

Sakarya Girişimcilik ve Insan 
Kaynakları Fuarı (SAGIF-2019), 
bu yıl 25-27 Nisan 2019 tarihleri 
arasında Kent Meydanında 
düzenlenecek. 

Her yıl “Iş-Sizi Arıyor” ana teması 
ile düzenlenen istihdam fuarının 
bu yılki ana teması, Istihdam 
Seferberliği kapsamında “Burası 
Sakarya Burada Iş Var” olarak 
belirlendi. SAGIF 2019 Istihdam 
Fuarı ile ilgili işbirliği protokolü, 
Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odasında düzenlenen törenle 
imzalandı.Söz konusu iş birliği 
protokol imza töreni Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ev 
sahipliğinde, Sakarya Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Fatih Savaşan, 
Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Sarıbıyık, Iş-Kur Il Müdürü 
Tekin Kaya, SGK Müdürü Erhan 

Çavuş, Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi Insan Kaynakları ve 
Eğitim Dairesi Başkanı Alpay 
Şirin, Strateji Geliştirme Daire 
Başkanı Veysel Çıplak’ın katılımı 
ile gerçekleştirildi. 

Protokol Töreninde konuşan 
Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Başkanı Akgün Altuğ, 
“2018 yılında düzenlenen fuara 
Sakarya’da faaliyette bulunan 50 
ve üzerinde istihdam sağlayan 95 
firma katıldı. Yaklaşık 35 bin kişi 
ziyaret ettiği 6. SAGIF Istihdam 
Fuarı’na bu yıl da yaklaşık 100 
firma ile 20’ ye yakın sivil toplum 
kuruluşu ile kamu kurumunun 
katılım sağlaması ve çok sayıda 
ziyaretçinin iştiraki hedefleniyor. 
Bilindiği üzere, Cumhurbaşkanımız 
Recep Tayyip Erdoğan’ın çağrısı 
üzerine başlatılan ve “Burası 
Türkiye Burada Iş Var” sloganı 
ile yürütülen 2019 yılı Istihdam 

Seferberliği işveren ve iş 
arayanların yararlanabileceği 
çok çeşitli ve alternatif fırsatlar 
sunuyor. Bizler de fuar düzenleme 
komitesi olarak SAGIF Fuarı’nın 
bu güne kadar “Iş-Sizi Arıyor” 
olan ana temasını,  istihdam 
teşvikleri ile milli istihdam 
seferberliğine dikkat çekmek ve 
söz konusu teşviklerden Sakaryalı 
işverenlerin ve iş arayanların 
daha fazla yararlanmasını 
sağlamak için “Burası Sakarya 
Burada Iş Var” ana teması ile 
düzenlenmesini planladık. Bu 
yıl teşvikler nedeniyle katılımın 
daha fazla olmasını bekliyoruz.” 
değerlendirmesinde bulundu.
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PLASTİK TEKNOLOJİSİ MESLEKİ EĞİTİM İŞBİRLİĞİ PROTOKOLÜ 
İMZALADILAR

MARKA 2019 YILI MALİ DESTEK PROGRAMI 
BİLGİLENDİRME TOPLANTISI YAPILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
ve Il Milli Eğitim Müdürlüğü 
arasında mesleki eğitim işbirliği 
protokolü imzalandı. Söz konusu 
protokolle ilk olarak Sakarya’da 
plastik teknolojisi alanında 
sektörün ihtiyacı doğrultusunda, 
nitelikli işgücünün yetiştirilmesi 
amaçlanıyor.  

SATSO 32. Meslek Komitesi 
işbirliği ile gerçekleştirilecek 
çalışmaları kapsayan protokol 
SATSO’da imzalandı. Başkan 

Akgün Altuğ ve Il Milli Eğitim 
Müdürü Fazilet Durmuş’un katılımı 
ile gerçekleştirilen törene 32. 
Meslek Komitesinden Yönetim 
Kurulu Üyesi Semih Çokay, Komite 
Başkanı Çetin Kahya ve Komite 
Üyesi Şahin Partanaz iştirak etti.
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
ve Sakarya Il Millî Eğitim Müdürlüğü 
işbirliğinde Plastik Teknolojisi 
alanında eğitim verilmesi, burs 
verilmesi, seminer düzenlenmesi, 
teknik gezi yapılması, atölye/
laboratuvar kurulmasına yönelik 

düzenlenen protokolle  nitelikli 
işgücü ihtiyacının karşılanmasına 
yönelik mesleki eğitim anlamında  
önem teşkil ediyor. Protokolle 
Arifiye Ümit Erdal Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi’nin pilot 
okul olarak belirlenerek plastik 
teknolojisi bölümünün açılması 
ve bu bölümünde eğitim gören 
öğrencilere yönelik çeşitli 
çalışmalar yapılması planlanıyor. 
Söz konusu protokol imza töreninde 
konuşan SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, büyüyen 
ve gelişen Sakarya’nın nitelikli iş 
gücünü karşılamak ve sektörel 
altyapıların sağlama ilerlemesi için 
mesleki eğitim tabanlı çalışmalara 
ağırlık vereceklerini bu ve benzeri 
çalışmaları diğer sektörlere de 
yayarak ilerlemeyi hedeflediklerini 
belirtti. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Doğu Marmara Kalkınma Ajansı 
2019 yılı Mali Destek Programları 
Bilgilendirme Toplantısı’na ev 
sahipliği yaptı.

SATSO Konferans Salonundaki 
toplantıya Vali Ahmet Hamdi Nayir 
başta olmak üzere SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
SUBÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet 

Sarıbıyık, Arifiye Kaymakamı Bekir 
Dınkırcı, Erenler Kaymakamı Salih 
Karabulut, Belediye Başkanları, 
MARKA Genel Sekreteri Dr. Mustafa 
Çöpoğlu, Oda Başkanları, daire 
müdürleri ve girişimciler katıldı.

Toplantının açılışında konuya 
ilişkin bilgiler veren Genel Sekreter 
Dr. Mustafa Çöpoğlu, “Doğu 
Marmara Kalkınma Ajansımızca 

hazırlanıp, yönetim kurulumuzun 
kabul ettiği ve Bakanlığımızın da 
onayladığı 2019 yılı mali destek 
programları kapsamında bu yıl 
sonuç odaklı olarak 3 kalem, 3 
başlık açıklayacağız. Ilki imalat 
sanayine yönelik mesleki eğitimin 
güçlendirilmesi, ikincisi üretim 
altyapılarının güçlendirilmesi ve 
üçüncü programımız da turizme 
yönelik olanlardır. Bu programlar 
kar amacı gütmeyen kurumlara 
yönelik olup, desteklerimizin 
toplamı 20 milyon TL’dir” diye 
konuştu.

2019 yılı Mali Destek Programlarına 
dair bilgilendirme sunumunun 
da yapıldığı toplantı, soru-cevap 
bölümü ile sona erdi.
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SAKARYA YÜKSEK İSTİŞARE KURULU İKİNCİ 
TOPLANTISINI YAPTI

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
öncülüğünde tüm illerde 5174 sayılı 
Odalar ve Borsalar Kanunu’nun 
84’ncü maddesine uygun şekilde 
oluşturulan Yüksek Istişare Kurulu 
Sakarya ayağında SATSO yönetimi 
ile ikinci toplantısını gerçekleştirdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası öncülüğünde oluşturulan 
ve iş dünyası temsilcilerinin 
oluşturduğu Yüksek Istişare 
Kurulu Toplantısı’nın bu ayki 

konuğu Sakarya Büyükşehir 
Belediye Başkan Adayı Ekrem 
Yüce ve Ak Parti Il Başkanı 
Yunus Tever oldu. Toplantı SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
ve Yönetim Kurulu Üyelerinin 
ev sahipliğinde gerçekleştirildi. 
Toplantının açılış konuşmasını 
yapan Altuğ, Yüksek Istişare 
Kurulu’nun amacı ve yapılması 
planlanan çalışmaları hakkında 
bilgi verdi. 

Başkan Altuğ konuşmasında 
SATSO öncülüğünde 12 meslek 
kuruluşu ile birlikte şehrin 
sorunları ve çözüm önerilerine 
yönelik hazırlanan raporla ilgili 
kurul üyelerine bilgi vererek 
özellikle katılımcı yönetim 
anlayışından yana olduklarını 
belirtti. SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Altuğ konu ile ilgili şunları 

dile getirdi:

“Ilimizde bulunan 12 Meslek 
kuruluşumuzla Sakarya’nın 
öncelikleri, sorunları, çözüm 
önerileri konusunda meslek 
kuruluşlarının başkanları olarak 
bir araya geldik. Her meslek 
kuruluşu şehrin öncelikli 
sorunlarını belirleyerek, çözüm 
önerini dile getirdi. Şehirdeki 
büyük ve etkin meslek kuruluşları 
olarak bu sorunları ve çözüm 
önerilerini bir rapor haline getirdik. 
Tüm adaylarımıza sunduk. 
Oldukça faydalı bir çalışma olduğu 
konusunda geri dönüşler aldık. 
Bunun ilk maddesinde şehri birlikte 
yönetmek vardı. Sakarya’daki 
meslek kuruluşlarının, sivil toplum 
örgütlerinin, kamu kurum ve 
kuruluşlarının, üniversitelerin, 
örgütlü ve örgütsüz tüm halk 
kesimlerinin işbirliği ve eşgüdüm 
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anlayışı ile bir arada çalışmasını 
sağlayacak, toplumun her 
kesiminin görüş ve önerilerini 
karar süreçlerine dahil edecek  
“Katılımcı” bir yerel yönetim 
anlayışı istiyoruz. Şehrimizde 
ortak akıl ile “Birlikte Yönetim” 
anlayışının benimsenmesini talep 
ediyoruz. Inanıyoruz ki, birlikte 
ve katılımcı yönetim anlayışı 
çerçevesinde tüm sorunlar 
çözüme kavuşacaktır. Amacımız 
ve tek sevdamız ve ortak yaşam 
alanımız olan Sakarya’nın 

çok daha yaşanabilir bir şehir 
olmasına katkı sunmaktır. Hep 
birlikte hareket edersek ilimiz 
gelişir” dedi.

Ak Parti Il Başkanı Yunus Tever 
ise, il başkanlığı görevinin tevdi 
edilmesinin ardından SATSO 
Meclis üyeliği kimliğini bıraktığını 
ancak iş dünyasının içinden 
gelen biri olarak iş dünyasının 
sorunlarının ve çözüm önerilerinin 
bilincinde olduklarını belirtti. 
Sakarya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce, Yüksek 

Istişare Kurulu üyelerine projeleri 
hakkında bir sunum gerçekleştirdi.  

Yüce yaptığı konuşmada “Önce 
düzen sonra kazan mantığı ile 
ilimizin öncelikli sorunlarına 
yönelik çalışmalar yapacağız. 
Ulaşım ağının rantabl hale 
getirilmesi için gayret edeceğiz. 
Her alanda master planlar 
çerçevesinde hareket edeceğiz.  
Şehrimizin temel unsurları 
olan sanayi, siyasi ve kamu, 
üniversite ile işbirliğini sürekli 
kılarak ilimizi geliştirmek adına 
hep birlikte gayret edeceğiz. 
Tarım alanlarının korunması ve 
alternatif tarım ürünleri ile verimli 
tarım topraklarımızdan daha fazla 
istifade edeceğiz. Hayvancılıkta 
önde olan alanlarımızı 
destekleyerek büyümesine katkı 
sağlayacağız. Şehir merkezindeki 
ticari alanlarımızı geliştireceğiz.  
Kültür ve sanat şehri bir il olmak 
için gayret edeceğiz” ifadelerini 
kullandı.
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SATSO HESTOUREX 2019’A KATILDI

SAMİKOP GENEL KURULU SATSO’DA YAPILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, 
Antalya’da 3’üncüsü düzenlenen 
Hestourex Spor, Sağlık ve 
Alternatif Turizm Fuarı’nda 
Sakarya’nın tanıtımı için Valilik ile 
birlikte yerini aldı.

165 ülkeden 6 binin üzerinde bir 
alım heyetinin katıldığı fuarda, 50 
binin üzerinde ikili iş görüşmesi ve 
30 milyar TL’lik bir ticaret hacmi 

hedefleniyor.

SATSO standında ilimizin tanıtımları 
ile ilimize sağlık, spor ve alternatif  
turizm anlamında ziyaret edecek 
turistlere profesyonel hizmet 
vermek adına Yavuz Abrak A 
Grubu Turizm Seyahat Acentası, 
Adatıp Hastanesi, Sapanca Çayır 
Çimen Evleri, Sapanca Menzara 
Restaurant ve Yöresel Ürünler 

ile Est Ada Saç Ekim ve Güzellik 
Merkezi katıldı.

Fuar ile ilgili değerlendirmede 
bulunan SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ, Amacımız 
Sakarya’nın aynı zamanda 
bir turizm şehri olarak da 
markalaşması ve ziyaretçilerini 
her mevsim ağırlayabilmesidir. 
Bu tür fuarlar bu hedeflerimiz için 
önemli bir altlık oluşturmaktadır. 
Ülkemizin sağlık turizminde diğer 
gelişmiş ülkeler ile kıyaslandığında 
son derece kuvvetli bir yerde 
olması ve futbol, basketbol, 
motor sporları ve kış sporları gibi 
organizasyon çeşitliliğinin sürekli 
artması nedeniyle bu faaliyetlere 
ilgi duyanların da ülkemize 
yönelmesine olanak sağlıyor.” 
dedi

SATSO konferans salonunda 
gerçekleştirilen Genel Kurul 
Toplantısına Vali Ahmet Hamdi 
Nayir,  SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ, Kaynarca 
Belediye Başkanı Murat Kefli, 
Sakarya Serbest Muhasebeci 
Mali Müşavirler Odası (SMMMO) 
Yönetim Kurulu Başkanı Ertuğrul 
Kocacık, SAMIKOP Başkanı Lütfü 

Sunman ve Kooperatif üyeleri 
katıldı.

Programın açılış konuşmasını 
gerçekleştiren SAMIKOP Başkanı 
Lütfi Sunman, Sakarya’nın 
bu sektördeki hak ettiği yeri 
alabilmesi için kendilerinin de var 
güçleriyle çalıştıklarını, Kaynarca 
Mobilya Ihtisas Organize Sanayi 
Bölgesi’nin yanındaki arsada 

168 adet imalathanenin plan 
tadilatının yapıldığını, buna dair 
plan ve projelerin hazırlandığını 
ifade ederek, SATSO ve üniversite 
ile birlikte çalışacaklarını, sektör 
olarak birlikte olmaları halinde 
Kaynarca’nın mobilya sektörünün 
lideri olacağına inandıklarını 
söyledi.
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SİNERJİ GRUBU’NDA GÜNDEM 
İSTİHDAM SEFERBERLİĞİ’YDİ

Sakarya için katma değer 
oluşturmak üzere kurulan, Kamu 
kurumları, Üniversiteler, Meslek 
Odaları ve Örgütleri ile STK 
temsilcilerinden oluşan Sakarya  
Sinerji Grubu  aylık toplantısını 
Sakarya Il Milli Eğitim Müdürlüğü 
ev sahipliğinde gerçekleştirdi. 

Vali Ahmet Hamdi Nayir 
başta olmak üzere (SATSO 
Başkanı da katılım sağladı) Vali 
Yardımcısı Mehmet Fatih Çiçekli 
ile Kosova Üniversitesinden 
akademisyenleri, SATSO Yönetim 
Kurulu Başkan A. Akgün Altuğ’un 
da katıldığı Sakarya Sinerji Grubu 
Toplantısında özellikle Istihdam 
Seferberliği 2019 programı 
ile ilgili görüş alışverişinde 
bulunularak SAGIF Fuarı hakkında 
değerlendirmeler yapıldı

Sakarya Valisi Ahmet Hamdi 
Nayir yaptığı konuşmada Ilimizin 

dinamiklerini harekete geçirme 
açısından böylesi toplantıların 
çok faydalı olduğunu belirtti.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ ise Istihdam Seferberliği 
2019 çalışmaları hakkında bilgi 
vererek “Burası Türkiye Burada Iş 
Var” sloganı ile başlatılan ve tüm 
ülke genelinde yayılan çalışmalar 
kapsamında ilimizde de Iş- 
Kur SGK işbirliği ile programın 
faydaları konusunda faaliyetler 
yürütüyoruz. Biz de diyoruz ki; 
‘Burası Sakarya Burada Iş Var’.
Istihdam Seferberliği ile de SAGIF 
fuarından daha fazla firmanın 
faydalanacağına inanıyoruz. 
Işverenlerimizi ve iş arayanları 
üretime, ihracata ve istihdama 
destek olmaları bakımından fuara 
katılmaya teşvik ve desteklerden 
yararlanarak iş imkânlarını 
değerlendirmeye davet ediyoruz” 

dedi.

IŞ Kur Il Müdürü Tekin Kaya da 
Istihdam Seferberliği 2019 teşvik 
programı ve SAGIF Fuarı hakkında 
Sakarya Sinerji Grubu üyelerine 
bilgi verdi.

Kurumlar arası işbirliğinin 
güçlendirilmesi amacıyla belirli 
aralıklarla toplantılar düzenleyen 
grup üyeleri, alanlarında yapılan 
faaliyetlere ilişkin bilgiler verirken, 
Kamu-Üniversite-Sanayi Işbirliği 
(KÜSI) proje ve faaliyetleri ile 
KOSGEB teşvik ve desteklerine 
dair gelişmeler de paylaşıldı.
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ÇOCUKLAR ROBOTLARIYLA YARIŞTILAR
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) ve Sakarya 
Il Milli Eğitim Müdürlüğü ve SATSO 33. Meslek Komitesi 
(Makine ve Otomasyon Sistemleri Üreticileri) işbirliği 
ile düzenlenen ‘Edurotech Robot Yarışması Serdivan 
Kapalı Spor Salonu’nda gerçekleşti.

Güçlü Yarınlar Için 2023 Eğitim Vizyonu’nda 
tanımlanan 21. Yüzyılın gerektirdiği kişisel becerileri 
geliştirmek ve öğrenme süreçlerinde dijital içerik 
ve beceri destekli dönüşüme liderlik edecek eğitim 
paydaşlarını desteklemek amacı ile Sakarya MEM 
Şehit Prof. Dr. Ilhan Varank Eğitimde Bilgi Iletişim 
Teknolojileri Sertifikasyonları ve Dijital Dönüşüme 
Liderlik Projesi kapsamında SATSO (Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası)  işbirliğindeki yarışmada öğrenciler 
projeleri ile yarıştı. Serdivan Kapalı Spor Salonunda 
şenlik havasında geçen ödül törenine Vali Ahmet 
Hamdi Nayir’in yanı sıra; Il Milli Eğitim Müdürü Fazilet 
Durmuş, SATSO Yönetim Kurulu Başkanı Akgün 
Altuğ, SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, 33. Meslek Komitesi Başkanı Emre Beşir, 
SATSO Genel Sekreteri Teyfik Öztürk, 33. Meslek 
Grubu üyeleri, öğretmenler ile öğrenciler katıldı. 

Edurotech Robot Yarışması’na 33. Meslek 
Komitesi’nden; Gıdamaksan Makina Sanayi ve 

Ticaret Limited Şirketi,Tio Otomasyon Sanayi ve Tic. 
LTD. ŞTI., Cancan Meyve Presleri San. ve Tic. LTD. 
ŞTI., Lipovak Makine Imalat ve Pazarlama, Novac 
Makina Sanayi, Optimak Yüksek Teknoloji Tasarım 
ve Uygulamaları San.

 ve Tic. LTD. ŞTI., Arminoks Makina Imalatı Pazarlama 
San. ve Tic. Ltd. Şti., Peymak Gıda Ve Süt Endüstrisi 
Makinaları San. ve Tic. Ltd. Şti.

çeşitli alanlarda sponsor oldular. 

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “ 
Dijital dönüşüm sürecinde artık çok yol almaya 
başladık. Bunun devam etmesi için çocuklarımız 
ve gençlerimiz büyük önem arz ediyor. Onların 
teknolojiye karşı ilgili olmaları bizler için büyük 
bir şans. Bu şansı en iyi şekilde değerlendirerek 
geleceğimizin şekillenmesinde onların desteklerine 
ve azimlerine çok ihtiyacımız olacak. SATSO olarak 
böyle projelerin gerçekleştirilmesine her zaman 
destek olduk ve olmaya devam edeceğiz.” dedi.

Toplam 8 ilden 40 kurum, 34 bireysel katılım ve 176 
farklı robot ve çalışmanın katıldığı yarışmada toplam 
187 proje yarıştı.
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İSTİHDAM SEFERBERLİĞİNE DESTEK İÇİN
SAGİF FUARI 

Bu yıl “Burası Sakarya, Burada Iş Var” ana 
temasıyla hazırlanan Sakarya AR-GE Girişimcilik ve 
Istihdam Fuarı (SAGIF) Fuarı 15 Temmuz Demokrasi 
Meydanı’nda kapılarını açtı. 

Bu yıl altıncısı düzenlenen Sakarya AR-GE 
Girişimcilik ve Istihdam Fuarı (SAGIF); bünyesinde 
birçok kişiye istihdam sağlayan ve işgücüne 
ihtiyaç duyan firmalar,  sivil toplum kuruluşları 
ve kamu kurum ve kuruluşlarından olmak üzere 
100’e yakın stand ile ziyaretçilerini ağırlıyor. Fuar; 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO), Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi, Sakarya Valiliği, IŞ-KUR, 
Sakarya Üniversitesi, Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi, Sakarya Il Milli Eğitim Müdürlüğü ve 
Sakarya Teknokent işbirliği ile gerçekleştirildi. 

Sakarya AR-GE Girişimcilik ve Istihdam Fuarı (SAGIF) 
açılış törenine Ak Parti Sakarya Milletvekili Çiğdem 
Erdoğan Atabek, Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ,  Sakarya 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fatih Savaşan, Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Sarıbıyık, Türkiye Iş Kurumu Genel Müdürü 
Cafer Uzunkaya, IŞKUR Sakarya Il Müdürü Tekin Kaya 
ve SGK Sakarya Il Müdürü Erhan Çavuş, Milli Eğitim 

Il Müdürü Fazilet Durmuş il protokolü ve çok sayıda 
davetli iştirak etti. 

Fuarın açılışında konuşan SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya’nın üretim 
kapasitesinin çok çeşitli ve yüksek bir il olduğunu 
belirterek, “Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası olarak 
destek olmaktan büyük memnuniyet duyduğumuz  
Sakarya Ar-Ge Girişimcilik ve Insan Kaynakları Fuarı  
iş dünyası için de nitelikli istihdama ulaşma adına 
çok önemli. Cumhurbaşkanımız,  TOBB ekonomi 
şurasında iş dünyasına yeni bir istihdam seferberliği 
başlatılması konusunda çağrıda bulundu. Istihdam 
seferberliğine ilimizin aktif bir şekilde dahil olması 
için gayret ediyoruz. Istihdam seferberliğini sürekli 
tanıtıyoruz ve üyelerimizi bu konuda teşvik ediyoruz. 
Yeni istihdam edilen kişi sayısı artıyor. Bizimle birlikte 
hareket eden paydaşlarımıza teşekkür ederiz.” 
ifadelerini kullandı.

Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir konuşmasında, 
“ Işçi ile işvereni bir araya getiren bu fuardan 
beklentimiz çok. Şehrimizin üretim, teknoloji, sanayi, 
tarım gibi her konuda ciddi potansiyeli var. Bizlerde 
bunu en iyi şekilde kullanma ve sürdürebilmeyi 
amaçlıyoruz” dedi.
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EKONOMİ TABANLI STK’LAR 
TAMAMLAYICIMIZDIR  İŞBİRLİĞİNİ ÖNEMSİYORUZ 

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası (SATSO) Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri şehrin iş 
dünyası dernekleri ve sivil toplum 
kuruluşları istişarede bulunmak 
amacıyla ile bir araya geldi.

Düzenlenen organizasyon SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı Akgün 
Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş 
ile Yönetim Kurulu Üyelerinin ev 
sahipliğinde; Sakarya MÜSIAD 
Başkanı Yaşar Coşkun, Sakarya 
TÜMSIAD Başkanı Ahmet Ölmez, 
SASIAD Başkanı Ümit Karayaka, 
Sakarya GIAD Başkanı Gökhan 
Korkmaz ve derneklerin yönetim 
kurulu üyelerinin katılımı ile 
gerçekleştirildi. 

Söz konusu istişare toplantısında 
gündem Sakarya’nın gelişimine 
yönelik yapılan kurumsal 
çalışmalar, bu çalışmalar 
çerçevesinde yapılacak işbirlikleri 

ve ortak çalışma imkanları ele 
alındı.

Toplantının açılışında konuşan 
SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
“Bizler birbirini tamamlayan 
kurumlarız. Şehrimiz adına 
ürettiğimiz projelerde işbirliği 
yaparak el birliği ile büyümeliyiz. 
SATSO iş dünyasının çatı 
kuruluşu, diğer stk lar ve iş 
dünyası derneklerimiz de 
tamamlayıcımızdır. Beraber 
el ele verip şehrimiz ve ülke 
ekonomimizin gelişmesi gayret 
edelim” dedi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ  “ Şehir adına yapılan 
çalışmalarda benzerlikler ya da 
eksik tarafların tamamlanarak tüm 
ekonomi tabanlı STK’ların işbirliği 
ile yürütülmesinden yanayız. 
Benzer çalışmalar için ayrı ayrı 
enerji harcanması yerine güç 
birliği sağlanarak büyük projeler 

üretmek daha verimli olacaktır 
düşüncesindeyiz. Hem proje 
üretelim hem var olan projeleri 
sonuca ulaştıralım istiyoruz. 
Üyelerimiz ve Sakarya bundan 
büyük fayda görecektir.” dedi. 
Sakarya’da ekonomik anlamda 
gelecek vaat ediyor. Ekonomideki 
gelişmelerle kentleşme ve sosyo 
kültürel yaşamdaki gelişmeleri 
birbirine eşitlememiz gerekiyor.” 
ifadelerini kullandı.

Toplantını devamında STK 
temsilcileri işbirliği neticesinde 
görüşlerini bildirdiler. 
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ŞEHİR BELLEĞİ BU PLATFORMLA GELİŞECEK

Geçmişten günümüze tarihi, 
gelişimi ile birlikte kentimizde 
yaşayan insanların yaşam tarzını, 
sosyal ve kültürel hayatının 
yanı sıra, ekonomik ve siyasal 
hayatı belgeleyecek özellikte 
yazılar, fotoğraflar, resimler ve 
efemera özelliği taşıyan belgelerin 
zamanla yok olup gitmesi tehdidi 
üzerine ilgili kaynakların tek elde 
toplanması amacıyla oluşturulan; 
kurumların ve gönüllülerin bilgi, 
belge bağışlarıyla gelişecek 
Sakarya Şehir Hafızası web 
platformu SATSO’da tanıtıldı.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ’un gerçekleştirdiği 

platform tanıtım toplantısına 
Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir 
olmak üzere Sakarya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Ekrem Yüce, 
Sakarya Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Fatih Savaşan, Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Sarıbıyık, 
Sakarya Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Adem Sarı, Akyazı 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Ali Şener Bayraktar, 
Baro Başkanı Abdurrahim Burak, 
TÜMSIAD Sakarya Şube Başkanı 
Ahmet Ölmez, Sakarya GIAD 
Başkanı Gökhan Korkmaz, Daire 
müdürleri akademisyenler ve çok 
sayıda davetli iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, “Şehrimizin 
kültürünü geliştirmek ve korumak 
adına başladığımız bu projeye 
katkı sağlayan herkese teşekkür 
ediyorum. Şehir kültürümüzün, 

değerlerimizin unutulması kaygısı 
taşıyanlardan  odamız danışmanı 
Müjgan Zaman , Yazar Fahri 
Tuna,  fotoğraf sanatçısı Servet 
Sezgin , tarihçi Resül Narin, SAÜ 
kütüphane sorumlusu Zeliha 
Köksal ‘ın gönüllü olarak  başlattığı 
çalışmanın kurumların da 
sahiplenmesiyle gelişmesinden 
mutluluk duyuyorum.  Bu 
projenin sürdürülebilir olması 
büyük önem taşıyor. Hepimizin 
katkılarıyla güçlü bir kent belleği 
oluşturacağımıza inanıyorum. 
Geliştirdiğimiz stratejik planın 
üzerinde yapacağımız sıkı bir 
çalışma ile projeyi başarılı bir 
şekilde sürdüreceğiz. Stratejik 
plan çalışmamızın ilk ayağını 
oluşturan bir portal olacaktır.” 
dedi.

Tanıtım programının devamında 
görüşlerini dile getiren SUBÜ 
Rektörü Prof. Dr. Mehmet 
Sarıbıyık, SAÜ Rektörü Prof. Dr. 
Fatih Savaşan, Sakarya geçmiş 
dönem milletvekili ve SATSO 
Fahri Danışmanı Mustafa Isen, 
Sakarya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce ve Sakarya 
Valisi Ahmet Hamdi Nayir şehrin 
geçmişini yansıtan kaynaklara 
kolayca ulaşılabileceği bir 
platform olacağının altını çizdiler. 
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AKILLI BASTONLAR SAHİPLERİNİ BULDU
Sakarya Üniversitesi Vakfı Lisesi 9 ve 10. Sınıflarında 
eğitim gören 10 öğrenci, SAÜ 4M Bilim Sanat Merkezi 
sosyal sorumluluk projesi  “Rehberim” kapsamında 
beş görme engelli için özel bir baston kodladılar. 

Tasarlanan özel bastonlar düzenlenen bir törenle 5 
görme engelliye hediye edildi.

Söz konusu takdim törenine SAÜ Rektörü Fatih 
Savaşan, Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, SAÜ Vakıf 
Okulları Genel Müdürü Kemal Sarı, 4M Teknoloji Genel 
Koordinatörü Elif Tepe, eğitmenler ve öğrenciler ile 
hediye takdim edilecek konuklar iştirak etti.

SAÜ Rektörü Prof. Dr. Fatih Savaşan öğrenciler 
tarafından kodlanan akıllı bastonların diğer 
tasarımlardan farklı olarak daha kolay kullanılması 
amacıyla daha hafif tasarlandığını kullanımının 
ergonomik olduğunu ifade etti. Yapılan çalışmanın 
görme engelliler için çok faydalı ve değerli bir 
çalışma olduğuna dikkat çekerek emeği geçenlere 
teşekkür etti.

SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş 
ise “Akıllı bastonlar, sahip oldukları hassas sensörler 
ve çoklu modüller sayesinde görme engellilerin 
sosyal hayatta yaşadıkları erişim sorununu büyük 
ölçüde çözmeyi hedefliyor. Yaratıcı çözümlerle engelli 

yaşamını kolaylaştıran söz konusu projeye katkı 
sunan, üreten ve bu noktaya gelmesini sağlayan 
herkese teşekkür ederiz. SATSO olarak böyle güzel 
bir sosyal sorumluluk projesinin bir parçası olmaktan 
gurur duyuyoruz” dedi.

Törende görme engelli Huzeyfe Aydın, Ibrahim Bingül, 
Neşe Hünerli, Sudenaz Usuk, Ismail Hamza Şirin’e 
Akıllı Bastonları takdim edildi. 

Eğitmenler Talha Armutçuoğlu, Ismail Suleimanov, 
Sayad Verdiyev Akıllı bastonların, sahip oldukları 
hassas sensörler ve çoklu modüller sayesinde 
görme engellilerin sosyal hayatta yaşadıkları erişim 
sorununu büyük ölçüde çözeceğini ve böyle bir 
çalışmada öğrencilere destek olmaktan mutluluk 
duyduklarını dile getirdiler.

Projenin bel kemiğini oluşturan öğrenciler; Elvin 
Mısırlıoğlu, Ebrar Mısırlıoğlu, Fatma Melike Cengiz, 
Zehra Kıral, Barış Sertkaya, Osman Emre Turhan, 
Behlül Alar, Mustafa Baykara ise görme engellilerin 
daha bağımsız ve güvenli bir şekilde hareket 
etmelerine imkân tanıyan bu projede çalışmaktan 
emek vermekten mutluluk duyduklarını dile getirerek 
hayatlarını kolaylaştıracak Akıllı Bastonların daha 
fazla  görme engelliye ulaştırılabilmesini emeni 
ettiler.”
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AFET BİLİNCİ SATSO’YA TAŞINDI
Afet Gönüllüleri Derneği faaliyet 
ve çalışmalarının tanıtımı ve 
bilinçlendirme çalışmaları 
kapsamında Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odasında meclis üyelerine 
yönelik bir stand açtı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
aylık olağan meclis toplantısı 
öncesi SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı Akgün Altuğ ve SATSO 
Meclis Başkanı Talip Kuriş ev 
sahipliğinde gerçekleşen ve yakın 
zamanlarda ilimizde ve komşu 
illerde yaşanan doğa felaketlerine 
de ilişkin dikkat çekmeyi 
amaçlayan stand meclis üyeleri 
tarafından ilgi gördü. 

Açılan stand hakkında 
memnuniyetini dile getiren 
Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ, afet konusunda 
bilinç yaratmanın önemine 
değindi. “Yaşadığımız coğrafya 
itibariyle gerek depremler, gerek 
son zamanlarda yaşanan sel 

olayları nedeniyle afetlere karşı 
duyarlılığımız daha da fazlalaştı. 
Umuyoruz ki Afet Gönüllüleri 
Derneği ve daha nice bu yolda 
hizmet etmeyi bir görev belirlemiş 
insanlar sayesinde afet bilinci, 
ilkyardım konusunda halkımız 
daha çok bilinçlenecek ve bu gibi 
olaylarda can kaybımız daha da 
az olacaktır” dedi.

Meclis üyelerine dernek ve 
afet gönüllülüğü hakkında 
bilgilendirmelerin ardından işbirliği 

protokolü imzalandı. 

AFGD Yetkilileri, “Afet öncesi 
etkinlikler konularının da 
görüşüldüğü bu imkan için SATSO 
yönetim ve üyelerine teşekkürü 
borç biliriz.” dedi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ, örnek faaliyet ve 
hizmetlerinden dolayı dernek 
üyelerine plaket takdim etti. 
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SAKARYA OTO GALERİCİLER SİTESİ’NİN 
TEMELİ ATILDI

Sakarya Oto Galericileri Toplu 
Yapı Kooperatifi, Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası ve Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi işbirliği ile 
yürütülen Sakarya Oto Galericileri 
Sitesi’nin temel atma töreni 
gerçekleştirildi.

SATSO hizmet binası karşısında 
toplamda 370 dönümlük araziye 
kurulacak olan sitede 112 dükkan 
ve 2 yönetim binası yer alacak. 

Gerçekleşen temel atma törenine 
AK Parti Sakarya Milletvekili 
Çiğdem Erdoğan Atabek, Ak Parti 
Sakarya Il Başkanı Yunus Tever,  
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 

Yönetim Kurulu Başkanı Akgün 
Altuğ, Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Sakarya Esnaf, Sanatkarlar Odası 
Birliği Hasan Alişan, Sakarya 
Oto Galericileri Toplu Işyeri Yapı 
Kooperatifi Başkanı Levent Bal, 
Arifiye Belediye Başkanı Ismail 
Karakullukçu, Ankara MASFAD 
Başkan Yardımcısı Erdoğan 
Bayrak ve davetliler katıldı.

Törende konuşan Sakarya Oto 
Galericileri Toplu Işyeri Yapı 
Kooperatifi Başkanı Levent 
Bal, SATSO 21. Meslek Komitesi 
Başkanı Taner Belge, Ankara 
MASFAD Başkan Yardımcısı 
Erdoğan Bayrak, Sakarya Esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Birliği Başkanı 
Hasan Alişan, Ak Parti Sakarya 
Milletvekili Çiğdem Erdoğan 
Atabek yapılacak oto ticaret 
merkezinin şehrimizi sektörde ön 
sıralara çıkaracağını ve vizyon 

katacağını belirten açıklamalarda 
bulundular.

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ konuşmasında 
, “Oto galericilerimizin daha 
nezih ve çağın şartlarına uygun 
bir ortamda ticaret yapmalarını 
sağlamak, sosyal bir kompleks 
oluşturmak, onlara daha sağlıklı 
bir iş ortamı sağlamak, daha 
geniş kitlelere ulaşabilecekleri 
ticari pazar oluşturmak amacıyla, 
yaklaşık 4 yıldır, devam eden 
projenin hazırlık çalışmaları 
tamamlanmış olup bugün yapım 
aşamasına geçiyoruz. Inanıyorum 
ki; temelini attığımız galericiler 
sitesi sektörün bölgedeki can 
damarı olacaktır.” dedi. 

Konuşmaların ve Kur’an tilavetinin 
ardından 15 ayda bitmesi 
planlanan Oto galericiler Sitesi’nin 
temeli atıldı. 
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SATSO’DAN GİRİŞİMCİLERE MENTORLÜK DESTEĞİ

OTOMOTİVDE NİTELİKLİ İSTİHDAM İÇİN İMZALAR ATILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
ile KOSGEB Sakarya Hizmet 
Müdürlüğü arasında Girişimciliği 
Geliştirme Destek Programı 
kapsamında mentorluk havuzu 
oluşturulması amacıyla işbirliği 
protokolü imzalandı.

Imzalanan protokol ile 
Girişimciliği Geliştirme Destek 
Programı kapsamında yeni 
kurulan işletmelerin en kırılgan 
oldukları dönemde hayatta 

kalma oranlarının arttırılmasına 
katkı sağlanması ve ulusal plan 
ve programlar doğrultusunda 
yeni işletmelerin kurulması ve 
sürdürülmesi amaçlanıyor.

Girişimciliği Destekleme Programı 
mentorlük havuzu işbirliği 
protokolü, Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı ve KOSGEB Sakarya Il 
Müdürü Onur Kurtçu tarafından 
imzalandı.

SATSO’da gerçekleştirilen törende 
konuşan Başkan Altuğ, iki kurum 
arasında imzalanan bu protokol 
ile SATSO komite üyelerinin 
KOSGEB Ileri Girişimci Programı 
kapsamında desteklenen 
firmalara mentorlük yapacağı 
bilgisini verdi.

Başkan Altuğ konuşmasında, 
“Bu çalışmada amacımız; 
girişimcilerin iş kurma ve yürütme 
konularında bilgi ve becerilerini 
geliştirmek, başarılı iş planlarını/
iş modellerini ödüllendirmek, 
girişimcilik ekosisteminde yer alan 
aktörler arası işbirliğini arttırmak 
yeni işletmelerin kurulmasını ve 
sürdürülmesini sağlamaktır.” 
ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası ile Sakarya Il Milli Eğitim 
Müdürlüğü arasında motorlu 
araçlar teknolojisi alanında nitelikli 
elemanlar yetiştirmek için firmalar 
ile koordineli eğitim konusunda bir 
işbirliği protokolü imzalandı.

Imzalanan protokol toplantısına 
Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Sakarya Ticaret 

ve Sanayi Odası Meclis Başkanı 
Talip Kuriş, Sakarya Il Milli Eğitim 
Müdürü Fazilet Durmuş, SATSO 21. 
Meslek Komitesi Başkanı Taner 
Belge işbirliği yapılacak firma 
temsilcileri ve her iki kurumdan 
yetkili temsilciler katıldı.

Imzalanan protokol ile otomotiv 
sektörünün; servis ve bakım 
hizmetlerinde ihtiyaç duyduğu 
nitelikli insan gücünü yetiştirmeyi 

ve motorlu araç teknolojisi 
alan öğretmenlerinin gelişen 
teknolojileri yakından takip 
edebilmeleri amaçlanırken aynı 
zamanda, SATSO Motorlu Araçlar 
Teknolojisi Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesinin teknik eğitim 
kalitesini arttırarak, öğrencilerin 
Otomotiv Elektromekanik, 
Otomotiv Gövde ve Otomotiv Boya 
Dallarında, yeni teknolojilere 
adaptasyonu amaçlanıyor.
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FERIZLI OTOMOTIV VE METAL IHTISAS OSB’DE 
MÜTEŞEBBİS HEYET VE YÖNETİM BELLİ OLDU

Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir 
Başkanlığında gerçekleştirilen 
Ferizli Otomotiv ve Metal Ihtisas 
OSB toplantısında belirlenen 
Müteşebbis Heyet Başkanı Vali 
Ahmet Hamdi Nayir, Başkan Vekili 
SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş 
olurken Müteşebbis Heyetin diğer 
Üyeleri şu isimlerden oluştu:

Abdullah Lütfü Diriarın (YIKOB 
Şube Müdürü)

Mustafa Mesut Altınel (YIKOB 
Mimar)   

Mehmet Ali Şahin (YIKOB Bil. 
Işletmeni)  

Doğan Çatalbaş (SATSO Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi) 

Yılmaz Dünya (SATSO Yönetim 
Kurulu Üyesi)  

Halim Kılkış (Büyükşehir Belediyesi 
Meclis Üyesi) 

Ismail Gündoğdu (Ferizli Belediye 
Başkanı)  

Musa Kanıtoğlu (Doğu Mar. Oto. 
ve Metal San. Der. Yön. Kurulu 
Başkanı)

Rahmi Korkmaz (Doğu Mar. Oto. ve 
Metal San. Der. Yön. Kurulu Başkan 
Yrd.)

Nihat Dede (Doğu Mar. Oto. ve 
Metal San. Der. Yön. Kurulu Başkan 
Yrd.)

Cavat Terzi (Doğu Mar. Oto. ve 
Metal San. Der. Yön. Kurulu Üyesi) 

Kemal Cin (Sakarya Oto. ve Metal 
San. Iht. Der. Yönetin Kurulu 
Başkanı) 

Semih Çokay (Sakarya Oto. ve 
Metal San. Iht. Der. Yönetin Kurulu 
Başkan Yrd.)

Ferizli Otomotiv ve Metal Ihtisas 
OSB Yönetim Kurulu Başkanı; 
SATSO Meclis Başkanı Talip Kuriş 
olurken, Başkan Vekili Ferizli 
Belediye Başkanı Ismail Gündoğdu 
oldu.

Yönetim Kurulu Üyeleri ise; YIKOP 
112 ACM Şube Müdürü Abdullah 
Lütfü Diriarın, Doğu Marmara 
Otomotiv ve metal Sanayicileri 
Derneği Yönetim Kurulu Üyesi 
Cevat Terzi, SATSO Yönetim Kurulu 
Üyesi Semih Çokay’dan oluştu.

Konu ile ilgili değerlendirmede 
bulunan Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, “ Ferizli Otomotiv ve 
Metal Ihtisas OSB, tam kapasite 
ile üretime geçtiğinde yaklaşık 
15 bin kişinin istihdam edilmesi 
öngörülüyor. Sakarya ve Türkiye 
ekonomisine önemli bir katkı 
sağlayacağını öngörüyoruz. Ciddi 
bir istihdam kaynağı olmasının 
yanısıra,  bölgenin kalkınmasına 
katma değer sağlaması 
hedefleniyor. Ilimize ve ülkemize 
hayırlı olsun.” dedi. 
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PEYZAJ VE SÜS BİTKİCİLİĞİ SEKTÖRÜ BU FESTİVALDE BULUŞTU

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası ve Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi Işbirliği ile bu yıl ikincisi 
düzenlenen Sakarya Peyzaj ve 
Süs Bitkiciliği Festivali’nin açılışı 
bugün gerçekleştirildi.

Söz konusu festival’in açılışına 
Sakarya Valisi Ahmet Hamdi 
Nayir, Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce, Ak Parti 
Sakarya Il Başkanı Yunus Tever, 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Akgün 
Altuğ, Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Sakarya Sakarya Ticaret Borsası 
Yönetim Kurulu Başkanı Adem 
Sarı, Sakarya Esnaf ve Sanatkârlar 
Odası Birliği Başkanı Hasan Alişan, 

Süs Bitkileri Üreticileri Alt Birliği 
Yönetim Kurulu Başkanı Ahmet 
Dündar, Sakarya Üniversitesi 
Rektörü Fatih Savaşan, Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi 
Rektör Yardımcısı Prof.Dr. Hatem 
Akbulut, Ilçe Belediye Başkanları,  
sivil toplum kuruluşlarının 
temsilcileri, daire müdürleri ile çok 
sayıda davetli iştirak etti.

Festivalde konuşan Koordinatör 
Remzi Adıyaman, Süs Bitkileri 
Üreticileri Alt Birliği Yönetim Kurulu 
Başkanı Ahmet Dündar, Sakarya 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Adem Sarı, Sakarya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem Yüce ve Sakarya Valisi 
Ahmet Hamdi Nayir festivalin 
büyük ilgi görmesinin kendilerini 
mutlu ettiğini ve sektörün 
gelişimine ciddi katkıları olacağını 
belirten açıklamalarda bulundular. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ konuşmasında, “Sakarya 
olarak kendi potansiyelinin 

farkında, ne istediğini bilen, 
hedefleri olan, gelişen ve 
yatırımların hızla arttığı bir iliz. 
Hem sınai, hem de zirai anlamda 
üreterek kendimize yeterken 
etrafımıza da taşan özel bir 
bölgeyiz.Doğal su kaynakları, 
verimli toprakları, eşsiz iklimi 
ile Sakarya’ya çok yakışan bu 
sektör her geçen gün büyüyor 
ve süs bitkisi yetiştiriciliği 
anlamında ülkenin ihtiyaçlarının 
ötesine geçip, ihracatta da söz 
sahibi olmaya başlıyor.Ilimiz süs 
bitkileri anlamında önceki yıllarla 
kıyaslandığında ithalat yaptığı 
ülkelere ihracat yapar konuma 
gelmiştir ki bu başarı Sakarya 
adına gurur vericidir.Ikincisini 
düzenlediğimiz peyzaj ve süs 
bitkiciliği festivali de bu alandaki 
yerimizi ve gücümüzü anlatmak 
anlamında büyük bir önem 
taşıyor. Bu sektördeki hedefimiz,  
“Sakarya” markasını dünyada 
bilinir ve aranır hale getirmektir.” 
ifadelerini kullandı.
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SAKARYA ODALAR VE BORSALARININ 
İŞBİRLİĞİ PEKİŞTİRİLDİ

Sakarya oda ve borsalarının 
birbiri ile istişare ettiği, şehrin 
genel ve ekonomik sorunları ile 
çözüm önerilerinin konuşulduğu 
‘Sakarya Oda ve Borsalar Istişare 
Toplantısı’ gerçekleştirildi.

Akyazı Ticaret Borsası ev 
sahipliğinde gerçekleştirilen 
toplantıya Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Meclis 
Başkanı Talip Kuriş, Sakarya 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Adem Sarı, Akyazı Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Şinasi Bayraktar, Akyazı 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Şener Bayraktar ile 
oda ve borsaların yönetim kurulu 
üyeleri iştirak etti.

Toplantıda gündem maddeleri 
olarak ülkemizin ve şehrimizin 
ekonomik gelişmeleri, oda ve 

borsaların sorunları ile çözüm 
önerileri ve yapılacak ‘2019 
Sakarya’nın Yıldızları Ödül 
Töreni’ hakkında görüşmeler 
gerçekleştirildi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, toplantıya ev sahipliği 
yaptıkları için Akyazı Ticaret ve 
Sanayi Odası ile Akyazı Ticaret 
Borsası’na teşekkür ederek, 
“Bizler Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası olarak değerli oda ve 
borsalarımızın da işbirliği ile bu 
şehri daha da ileriye taşımak 
gayretindeyiz. Şehrimizin 
ekonomisini, istihdamını ve 
ihracatını arttırmaya önem 
veriyoruz. Yapımı devam eden ve 
genişleme çalışmalarına uğrayan 
organize sanayi bölgelerimiz 
yatırımcıları ciddi anlamda 
şehrimize çekmektedir. Şehir oda 
ve borsaları olarak birliğimizden 

asla taviz vermedik, asla işbirliğini 
koparmadık. Bu işbirliğinin 
meyvelerini de sürekli aldık. 
Geçen sene gerçekleştirdiğimiz 
‘Sakarya’nın Yıldızları Ödül 
Töreni’ni bu sene de ortaklaşa 
gerçekleştirme amacımız var.” 
ifadelerini kullandı.

Toplantıda konuşan Akyazı 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Şener Bayraktar, 
Sakarya Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Adem Sarı ile s 
Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı Şinasi 
Bayraktar Sakarya oda ve 
borsaları olarak birlikte çalışma 
arzusundan vazgeçmeden şehre 
hizmet etmeye devam edileceğini 
vurguladılar. Sakarya’nın 
Yıldızları ödül töreninin de bu 
sene birlik ve işbirliği içerisinde 
gerçekleştirilmesinden mutluluk 
duyacaklarını belirttiler.
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SAKARYA İŞ DÜNYASINDAN BARIŞ PINARI 
HAREKATI’NA TAM DESTEK

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası (SATSO) ile Türkiye 
Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) öncülüğünde, terörden 
temizlenmiş güvenli bir bölge 
oluşturmak amacıyla başlatılan 
Barış Pınarı Harekatı’na destek 
vermek amacıyla Sakarya’daki 
Oda ve Borsalar, meslek kuruluşları 
ve iş dünyası temsilcileri bir araya 
gelerek bir basın bildirisi yayınladı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı 
Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı 
Talip Kuriş’in ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen toplantıya, 
Sakarya Baro Başkanı Abdurrahim 
Burak, Sakarya Esnaf Ve 
Sanatkarlar Odaları Birliği Yönetim 
Kurulu Başkanı Hasan Alişan, 
Sakarya Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Adem Sarı, Akyazı 
Ticaret Borsası Yönetim Kurulu 
Başkanı Ali Şener Bayraktar, 
Akyazı Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 

Sadi Ömerciklioğlu, Türkiye 
Ziraat Odaları Birliği Sakarya 
Şube Başkanı Ercan Ateş,  
Sakarya Serbest Muhasebeci 
Mali Müşavirler Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Ertuğrul Kocacık, 
Müstakil Sanayici ve Iş Adamları 
Derneği Sakarya Şube Başkanı 
Yaşar Çoşkun, Tüm Sanayici ve 
Iş Adamları Derneği Sakarya 
Şube Başkanı Şaban Yener, 
Sakarya Sanayici ve Iş Adamları 
Derneği Başkanı Ümit Karayaka, 
Sakarya Genç Girişimciler ve Iş 
Adamları Derneği Başkan Vekili 
Suat Tunçlar,  Hak-Iş / Hizmet-
Iş Sakarya Il Temsilcisi Mehmet 
Mesut Gökdemir, Türkiye Emekliler 
Derneği Sakarya Şube Başkanı 
Sinan Turan, Türk-Iş / Demiryol-
Iş Sakarya Şube Başkanı Cemal 
Yaman, Kamu-Sen Sakarya Şube 
Başkanı Mehmet Düzlü, Memur-
Sen Sakarya Şube Başkanı Murat 
Mengen, Anadolu Aslanları Iş 
Adamları Derneği Sakarya Şube 
Başkanı Engin Tumbaz, Patronlar 

Platformu Sakarya Şube Başkan 
Vekili Şamil Dedeoğlu, Türkiye 
Emekliler Derneği Adapazarı Şube 
Başkanı Orhan Büyü, Arifiye Esnaf 
ve Sanayici Iş Adamları Derneği 
Başkanı Fatih Yeter ve çok sayıda 
basın mensubu iştirak etti.

Harekata destek vermek amacıyla 
düzenlenen basın toplantısında 
ortak açıklama metnini Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı Akgün Altuğ 
okudu.

Başkan Altuğ, “81 Il’de aynı anda 
tüm Odalar ve Borsalarla birlikte 
bu açıklamayı yaparak, sizler 
aracılığıyla hem ülkemiz, hem de 
dünya kamuoyuna sesleniyoruz.  

Türkiye, 9 Ekim 2019’da Suriye 
sınırı üzerinde “Barış Pınarı” 
adı verilen sınır ötesi harekât 
başlatmıştır. Amaç, hem ülkemiz 
sınırlarının güvenliğini sağlamak, 
hem de ülkemiz ve bölge ülkeleri 
için tehdit oluşturan terör 
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koridorunu ortadan kaldırmaktır. 

Bu bölgeyi PKK/PYD/YPG ve DEAŞ gibi terör 
örgütlerinden temizleyerek, Suriye halkını 
teröristlerin baskı ve zulmünden kurtarmak, bölgede 
huzur, güven ve barış ortamını yeniden tesis etmektir. 
Bizler devletimizin aldığı bu kararın arkasındayız ve 
destekliyoruz. Zira Türkiye, uluslararası kurallardan 
doğan hakkını kullanmıştır. 

Barış Pınarı Harekâtı, evrensel hukuk ve Birleşmiş 
Milletler Güvelik Konseyi terörle mücadele kararları 
ile BM Sözleşmesi’nde yer alan meşru müdafaa 
hakkı çerçevesinde başlatılmıştır. Suriye’nin toprak 
bütünlüğüne, egemenliğine ve siyasi birliğine saygı 
gösterilmektedir. Dolayısıyla bu harekât, meşrudur 
ve uluslararası hukuka uygundur.

Ülkemiz özellikle Fırat’ın doğusunda sınırın ötesinde 
konuşlu terör örgütü unsurlarınca, son iki yılda yüzün 
üzerinde taciz ve hasmane eyleme maruz kalmıştır.  
Bu terör örgütleri, Suriye içinde ve Suriyelilere 
yönelik de saldırılar düzenlemektedir. Suriye’deki 
yerel halkın da terör örgütlerinin giderek artan insan 
hakkı ihlalleri, göçe zorlanma, taciz ve zulmüne karşı 
şikâyetleri ve tepkileri sürekli artmaktadır.

Herkes artık şunu çok iyi görmelidir ki; masum 
insanları katleden ve ülkemizin güvenliğine de açık 
tehdit oluşturan terör gruplarına sessiz kalmamız 
beklenemez. 

Fırat Kalkanı ve Zeytin Dalı Harekâtıyla başlayıp 
devam eden tüm bu operasyonlarıyla Türkiye, 
terör örgütlerine ve destekçilerine gereken cevabı 
en güçlü şekilde vermektedir. Aynı zamanda da 
sivillerin ve masumların korunmasına azami dikkat 
gösterilmektedir. Zaten bunu hem Fırat Kalkanı hem 
de Zeytin Dalı harekâtlarında da gösterdik.

Önceden terörün hâkim olduğu bölgede hayat 
normale döndü, barış ve huzur geldi. Yurtlarını terk 
etmek zorunda kalmış Suriyelilerin geri dönüşüne 
de zemin hazırlamış olduk. Türkiye’nin elinden 
gelen tüm imkânlarını bu bölgeler için nasıl seferber 
ettiğini de tüm dünya kamuoyu gördü. Çünkü biz 
inanıyoruz ki, gönül dünyasını ve insanları imar 

edemeyenler, yeryüzünü imar edemezler. Bizler 
Türkiye olarak yıkmaktan, yakmaktan yana hiç 
olmadık, olmayacağız. Bizim tarafımız huzurdur, 
barıştır, kardeşliktir.

Türkiye’nin terörle mücadeleye dönük çabaları, etnik 
ve dini temizlik de dâhil olmak üzere, insanlığa karşı 
işlenen suç niteliğindeki PKK/PYD/YPG ve DEAŞ 
eylemleri nedeniyle yerlerinden edilmiş Suriyelilerin 
geri dönüşlerinin önünü açacak, Suriye’nin toprak 
bütünlüğü ve birliğinin korunmasına da katkıda 
bulunacaktır. Bu nedenle Türkiye’nin başlattığı her 
harekât, Suriyeli göçmenler, mazlum ve mağdur 
durumdaki yerel halk tarafından desteklenmektedir. 
Tüm bu gerçekler ışığında, uluslararası camiayı, 
teröre karşı ortak duruş sergileme ve evrensel insan 
haklarını bu bölgede hâkim kılma yönünde niyetlerini 
açık bir şekilde göstererek, ülkemize destek vermeye 
davet ediyoruz.

Son olarak, şunu da herkesin bilmesini istiyoruz; 
Türkiye ve Türkiye ekonomisine yöneltilen 
tehditlere Türk milleti, iş dünyası ve sivil toplumu, 
bir ve beraber olarak en güzel cevabı verecektir. 
Bu tehditler karşısında bu vatanın her bir ferdi, 
Türkiye’nin geleceği için daha çok çalışacak, daha 
çok üretecektir.

Üst kuruluşlarımız, yurtdışındaki muadilleri olan 
kurumlar ve üyesi oldukları uluslararası kuruluşlar 
nezdinde çalışmaya ve ülkemizin bu haklı duruşunu 
aktarmaya başladılar. Gün sessiz kalma değil, milli 
birlik ruhuyla, bir ve beraber olarak ses verme 
günüdür. Öte yandan bütün vatandaşlarımızı, özellikle 
sosyal medyadaki bilgi kirliliği ve provokasyonlara 
karşı dikkatli olmaya çağırıyoruz. Bu bölgede 
yaşayanlar bizim komşumuzdur, kardeşimizdir.

Aynı medeniyetin, aynı kültürün, aynı inancın 
mensupları olan bizler arasındaki kardeşlik ve 
komşuluk hukukunu kimse yok edemez. Aramıza 
kimse fitne ve fesat sokamaz, bizi birbirimize düşman 
edemez. Türkiye’nin iş dünyası olarak dualarımızla 
ve bütün gönlümüzle devletimizin ve kahraman 
askerlerimizin yanındayız.

Türk Silahlı Kuvvetlerimizin bölgedeki terör 
unsurlarını yok edeceğine ve terör örgütlerini 
hezimete uğratacağına olan inancımız tamdır. Tüm 
şehitlerimize Allah’tan rahmet diliyoruz, mekânları 
cennet olsun.  Yaralılarımıza acil şifalar temenni 
ediyoruz. Cenab-ı Hak Mehmetçiğimizi korusun, 
Ordumuzu muzaffer kılsın. Allah, yar ve yardımcımız 
olsun.” 
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BİLİŞİM ZİRVESİ SAKARYA’DA YAPILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası işbirliği ile Türkiye Bilişim 
Federasyonu (TÜBIFED) ve 
Sakarya Bilişim Sektörü Derneği 
(SABIDER)’in birlikte organize 
ettiği Sakarya Bilişim Zirvesi 
Best Western Premier Otel’de 
gerçekleştirildi.

Söz konusu programa Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir, 
AKP Genel Başkan Yardımcısı 
ve Sakarya Milletvekili Ali Ihsan 
Yavuz, Sakarya Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Fatih Savaşan, 
Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Sarıbıyık, Gençlik ve Spor 
Il Müdürü Arif Özsoy, SABIDER 
Yönetim Kurulu Başkanı Nihat 
Gök, TÜBIFED Yönetim Kurulu 
Başkanı Şenol Anlaş, TÜBIDER 
Yönetim Kurulu Başkanı Mehmet 
Rüştü Arseven ile firmaların 

yetkilileri, bilgi işlem yöneticileri 
ve çok sayıda sektör ilgilisi katılım 
gösterdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, “Artık geleceğimizi 
yazılım teknolojileri ile kurmaya 
başlıyoruz. Ülkemizin bu sektörde 
çok güçlü olduğunu, Türk yazılım 
şirketlerinin çok iyi işler başardığını 
biliyoruz. Yatırım maliyeti düşük 
ancak etkisi yüksek olan bu 
sektörde nitelikli kişi sayısı her 
geçen gün artıyor. Bizler SATSO 
olarak bu yazılım teknolojisinin 
faydalarını şehrimize kazandırma 
çabasındayız. Yerli bilişim ve 
yazılım markalarının geliştirilmesi 
ile daha çok üretim yapmamız ve 
dışa bağımlılığımızı azaltmamız 
gerekmektedir. Bilişim ve yazılım 
sektöründe gelişmek ülkemize, 
ekonomimize ve milletimize çok 
yarar sağlayacaktır.

SAÜ Rektörü Fatih Savaşan, AK 
Parti Genel Başkan Yardımcısı 
ve Sakarya Milletvekili Ali Ihsan 
Yavuz, SABIDER Yönetim Kurulu 
Başkanı Nihat Gök, TÜBIFED 
Yönetim Kurulu Başkanı Şenol 
Anlaş, SUBÜ Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Sarıbıyık ve Sakarya 
Valisi Ahmet Hamdi Nayir bilişim 
sektörüne yönelik çalışmaların 
şehrimizde yürütülmesinin büyük 
bir avantaj sağlayacağını ve 
Sakarya’nın bilişim konusunda 
ilerlemesinin önünde hiçbir 
engel olmadığının altını çizen 
açıklamalarda bulundular. 
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SCHENGEN VİZE BAŞVURULARI SATSO’DAN YAPILIYOR

BİLARDO ŞAMPİYONASI YAPILDI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
ile IDATA Danışmanlık A.Ş işbirliği 
neticesinde Sakarya ve çevre 
illere vize ve pasaport işlemlerinde 
hizmet sağlamak için  

“IDATA Mobil Ofis”  hizmete girdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Hizmet Binasında faaliyete 
geçen IDATA mobil ofis ile ticari 
veya turistik vize talep eden 
herkes Almanya Schengen Vize 

başvurusunu Istanbul’a gitmeye 
gerek kalmadan yapabilecekler.

Almanya Dışişleri Bakanlığı 
tarafından Ankara, Istanbul ve 
Izmir’de, Italya Dışişleri Bakanlığı 
tarafından da Istanbul’da vize 
hizmetlerinin sağlanması için 
yetkili tek resmi kurum olan 
IDATA, Mobil ofis uygulaması 
olarak sadece Diyarbakır, Adana, 
Malatya, Çorlu, Kocaeli ve 

Sakarya’da hizmet veriyor.

Konu ile ilgili değerlendirmede 
bulunan Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, Sakarya ve 
bölge halkının Schengen Vize 
işlemlerinin Sakarya’dan yapılıyor 
olmasının önemli bir zaman 
tasarrufu olduğunu belirterek bu 
hizmeti Sakaryalılara sunmaktan 
memnuniyet duyduklarını ifade 
etti. “Hizmete giren Sakarya Mobil 
Ofisi perşembe günleri, IDATA 
firmasına ait iki personel parmak 
izi okutma dahil birçok vize işlemini 
ilimiz ve bölgemizdeki talep 
eden herkese sunmaya başladı. 
Ilimize ve bölgemize hayırlı olsun. 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
kolaylaştıran, engelleri kaldıran, 
üreten bir vizyonla çalışmalarına 
devam edecek.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası’nın da paydaşı olduğu, 
Türkiye Bilardo Federasyonu 
Başkanlığı tarafından Elite 
World Sapanca Otel’de 
gerçekleşen “Türkiye 3 Bant 
Bilardo Şampiyonası 2. Etap “ 
müsabakalarında heyecan sona 
erdi.

Türkiye’nin en iyi 48 
bilardocusunun yıl sonunda milli 

takıma girmek için mücadele 
ederek hünerlerini sergilediği 
müsabakalar, ilgililer tarafından 
takip edildi. Şampiyonanın son 
günündeki final maçını Bilardo 
Federasyonu Başkanı Ersan 
Ercan, SATSO Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Sakarya Spor Adamları Derneği 
Başkanı Zeki Öztürk ve çok sayıda 
bilardo ilgilisi izledi.  Sakaryalı 
Milli Bilardocu Semih Saygıner 

ile Milli Bilardocu Mehmet Can 
Çapak arasında geçen final 
mücadelesinde 40-38’lik skor 
ile Mehmet Can Çapak şampiyon 
oldu. Şampiyon bilardo sporcusu 
kupasını SATSO Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş 
ile Bilardo Federasyonu Başkanı 
Ersan Ercan’ın elinden aldı. 
Sakaryalı Milli Bilardocu Semih 
Saygıner ise ikincilik kupasının 
sahibi oldu. 
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SAKARYA 2. TARIM HAYVANCILIK MAKİNELERİ, TEKNOLOJİLERİ 
VE YEM FUARI KAPILARINI ZİYARETÇİLERİNE AÇTI

Yaklaşık 160 firmanın tarım ve 
hayvancılık sektörüne yönelik 
ürünlerini tanıttıkları Sakarya 
2. Tarım Hayvancılık Makineleri, 
Teknolojileri ve Yem Fuarın açılışına 
Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir, 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Ayhan Zeytinoğlu,  Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi 
Rektörü Mehmet Sarıbıyık, 
Sakarya Üniversitesi Rektörü 
Fatih Savaşan, Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Üyesi 
Erhan Fidan, Sakarya Ticaret 
Borsası Yönetim Kurulu Başkanı 
Âdem Sarı, Sakarya Büyükşehir 
Belediyesi Genel Sekreter 
Yardımcısı Bedrullah Erçin, 
Akyazı Kaymakamı Yakup Güney, 
Hendek Belediye Başkanı Turgut 
Babaoğlu, Coşkun, Geyve Belediye 
Başkanı Murat Kaya, Pamukova 
Belediye Başkanı Ibrahim Güven 
Övün, Sakarya Ziraat Odaları Il 
Koordinasyon Kurulu ve Akyazı 

Ticaret Borsası Başkanı Ali Şener 
Bayraktar, Akyazı Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı Şinasi Bayraktar MÜSIAD 
Sakarya Başkanı Yaşar ile çok 
sayıda davetli iştirak etti.

Açılış töreninde konuşan Sakarya 
Valisi Ahmet Hamdi Nayir, Sakarya 
Büyükşehir Belediyesi Genel 
Sekreter Yardımcısı Bedrullah 
Erçin, Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliği Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Ayhan Zeytinoğlu, 
Sakarya Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Adem Sarı, Sakarya 
Ziraat Odaları Il Koordinasyon 
Kurulu ve Akyazı Ticaret Borsası 
Başkanı Ali Şener Bayraktar ve 
Hendek Belediye Başkanı Turgut 
Babaoğlu Sakarya’nın tarım 
ve hayvancılıkta avantajlı bir 
konuma sahip olduğunu belirterek 
çiftçilerimizin daima desteğe 
ihtiyacı olduğunu ve sektörü daha 
da geliştirmek için bu gibi fuarların 
ciddi katkıları olacağının altını 

çizen açıklamalarda bulundular.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Üyesi Erhan Fidan 
ise şunları dile getirdi: “Tarım 
insanoğlunun modası geçmeyen 
bir üretim faaliyetidir. Günümüzden 
10 bin yıl geçmişe dayanan tarım 
tarihi bir sektörden çok daha 
fazlası yaşamı ve dönüşümü 
ifade eden bir kavramdır. Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası yapılan 
çalışmaları destekliyor ve 
tarımın vazgeçilmez bir unsur 
olduğunu her platformda dile 
getiriyoruz. Bizler bugün tarım ve 
hayvancılığın sektörel gelişimi 
ve ekonomik boyutu vesilesiyle 
sizlerle birlikteyiz. Şehrimizi ve 
şehrimizin ürünlerini tanıtan 
fuarları her zaman destekledik 
ve desteklemeyi sürdüreceğiz. 
Sakarya Tarım Ve Hayvancılık Fuarı 
ile de tarımsal kalkınma yolunda 
bir atılım gerçekleşeceğini 
düşünüyoruz.” dedi.

Sakarya Valisi Ahmet Hamdi Nayir, 
Fuara katılım ve destek gösteren 
kurum ve kuruluşlara plaket 
takdiminde de bulundu. Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı 
Akgün Altuğ adına plaketi Yönetim 
Kurulu Üyesi Erhan Fidan kabul 
etti.
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SATSO ÜYELERİNE ÖZEL İNDİRİM ANLAŞMASI

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
bünyesinde faaliyetlerini yürüten 
Ticareti Araştırma ve Geliştirme 
Komisyonu’nun yürüttüğü 
çalışmalar kapsamında; Edenred 
Kurumsal Çözümler A.Ş. bilinen 
adıyla Ticket firması ile üyelere 
yönelik fayda sağlayacak bir 
protokole imza atıldı. 

Söz konusu protokol ile birlikte 
Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası üyeleri ve üyelerine bağlı 
çalışanlar, yemek kartı hizmeti, 
akaryakıt, seyahat, hediye 
çeki, market kartı indirimi gibi 
konularda anlaşma sağlayacak 
ve bu doğrultuda Ticket 
Restaurant sisteminde %90 vergi 

muafiyeti, Petrol Ofislerinden veya 
BP istasyonlarından alınacak 
akaryakıt alımlarında cazip 
oranlarda indirim ve tüm seyahat, 
konaklama ve ulaşım giderlerinin 
tek bir portal üzerinden kontrol 
altına alınması gibi birçok avantaj 
elde edecekler.

SATSO Hizmet Binasında 
gerçekleştirilen bilgilendirme 
toplantısı ve protokol töreninde 
konuşan Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Cem Gün, 
“SATSO olarak; Her zaman dile 
getirdiğimiz gibi önceliğimiz 
üyelerimizin menfaatidir. Ticari 
hayatın gelişmesi adına yapılan 
çalışmalar kapsamında; ‘Ticket’ 
firması ile yemek kartı hizmeti, 
akaryakıt, seyahat, konaklama, 
hediye çeki ve market kartı indirimi 
anlaşması için bir protokole imza 
atıyoruz.Bu çalışmada emeği 
geçen SATSO ticareti geliştirme 
komisyonumuza, işbirliğinden 

dolayı ‘Ticket’ firması yetkililerine 
ve protokole emeği geçenlere 
teşekkür ediyor. Ilimize ve 
üyelerimize hayırlı olmasını 
diliyorum. 

Konu ile ilgili değerlendirmede 
bulunan SATSO Ticareti Araştırma 
ve Geliştirme Komisyonu 
Başkanı Behlül Bayrak ise 
ekonomik rekabetin arttığı 
son dönemlerde üyelerimizin 
kurumsal ihtiyaçlarının avantajlı 
koşullarda tasarruf yapmalarına 
olanak sağlayan çalışmalardan 
memnuniyet duyduklarını ve 
benzeri faaliyetlere devam 
edeceklerini ifade etti.
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GASTRO SAKARYA’YA KÜLTÜR 
DERNEKLERİNDEN DESTEK

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası öncülüğünde 
başlatılan ve Sakarya’nın, halâ yapılan veya 
unutulmuş lezzetlerinin ön plana çıkarılacağı, şehrin 
gastronomi haritasının oluşturulacağı ‘Gastro 
Sakarya’ projesinin tanıtım toplantısı gerçekleştirildi

Sakarya Yerel Kültür Derneğinin ev sahipliğinde 
gerçekleşen toplantıya Toplantıya Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, Sakarya 
Yerel Kültür Derneği Başkanı Necmettin Kırık, SATSO 
Turizm Komisyonu Başkanı Taner Belge, SATSO 
Kültür Komisyonu Başkanı Oğuzhan Durak, Sakarya 
Trabzonlular Kültür ve Dayanışma Derneği Başkanı 
Zeynep Öz, Sakarya Balkan Göçmenleri Kültür ve 
Dayanışma Derneği Başkanı Erdinç Bilaloğlu, Sakarya 
Selanik Göçmenleri Kültür ve Dayanışma Derneği 
Başkanı Müjgan Çetinkaya Dingenç, Sakarya Abhaz 
Derneği Başkanı Oral Kobaş,  Sakarya Makedonya 
ve Tüm Göçmenler Kültür, Sosyal, Eğitim, Araştırma 
ve Dayanışma Derneği Başkanı Zeki Sürer, Sakarya 
Kartvel ( Gürcü Laz) Kültür Derneği Başkanı Mustafa 

Kolat, Serdivan Bosna Sancak Kültür ve Spor 
Derneği Genel Sekreteri Remziye Sarıoğlu, Sakarya 
Arnavutları Kültür Dayanışma Derneği ile Sakarya 
Kosovalılar Kültür Dayanışma Derneği Başkanı Ömer 
Çimen iştirak etti.  

Toplantıda konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ, “Bu şehrin en büyük zenginliği hem 
çevreden hem de yakın bölgelerden aldığı göçlerle 
büyümesidir. Sakarya geniş ve özgün bir mutfak 
kültürüne sahip olmasına rağmen, bu kültür üzerine 
yeterince akademik araştırma yapılmadığından 
turizm tanıtım ve organizasyonlarında bu özellik 
yeterince kullanılamıyor. Sakarya’nın gastronomisini 
tanıtmak amacıyla “Gastro Sakarya” adlı bir kitap 
çalışması başlattık. SATSO Kültür Komisyonumuzca 
da takibi yapılan proje için akademisyenlerden 
oluşan ekip köy köy ilçe ilçe saha çalışmalarını 
yürütüyor. Şehrin unutulmaya yüz tutmuş tatları, 
sofraların yıldızı yemekler, yemeklerle birlikte biriken 
sofra kültürü, hikâyeler toplanıyor. Sakarya’nın 
tarihsel restoranlarına, ünlü aşçılarına ve köylerden 
toplanılmış unutulmaya yüz tutmuş 100 yöresel 
yemek tarife bu kitapta yer verilecek.” dedi. 

Toplantıda SATSO’nun yürüttüğü ‘Gastro Sakarya’ 
adlı projenin sunumunu gerçekleştiren Sakarya 
Üniversitesi’nden Araştırma Görevlisi Kübra Sultan 
Yüzüncüyıl, projenin potansiyeli, gerçekleştirilen 
araştırmalar ve kaydedilen ilerleme hakkında 
katılımcılara bilgi verdi.



2019 Faaliyet Raporu 221

YILIN SON YİK TOPLANTISI YAPILDI
Odamız bünyesinde kurulan, 
şehrimizin önde gelen 
işadamları, yöneticileri ve kanaat 
önderlerinden oluşan Yüksek 
Istişare Kurulu SATSO yönetimi ile 
üçüncü toplantısını gerçekleştirdi.

Toplantıya SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ 
ve Meclis Başkanı Talip Kuriş’in 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen 
toplantıya Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Yüksel Avşar, Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Cem 
Gün, Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
Doğan Çatalbaş, Yönetim Kurulu 
Üyesi Yılmaz Dünya, Yönetim 
Kurulu Üyesi Erhan Fidan, Yönetim 
Kurulu Üyesi Semih Çokay, Yönetim 
Kurulu Üyesi Ramazan Sezer, 
Yönetim Kurulu Üyesi Hüseyin 
Ür, Yönetim Kurulu Üyesi Ibrahim 
Arabul, Disiplin Kurulu Başkanı 
Erol Öztürk Hacıeyüpoğlu, Odamız 
danışmanı Mustafa Isen’in yanı 
sıra istişare kurulu üyelerinden 
Yaşar Coşkun, Şaban Yener, 
Ümit Karayaka, Gökhan Korkmaz, 
Ertuğrul Kocacık, Necdet Şentürk, 
Kemal Demircioğlu, Abdullah Ünal, 

Muhsin Tolga Ballık, Akif Yılmaz, 
Şükrü Bodur, Mustafa Gültepe, 
Ömer Çetin Nuhoğlu, Kenan Demir, 
Orhan Yılgenci ile iş adamı Selim 
Eruslu ve gazeteci-spor yazarı 
Şansal Büyüka iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını 
yapan Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, ülke ekonomisi ve 
gündemi hakkında görüşlerini 
bildirerek SATSO’nun 2019 
yılı içerisinde gerçekleştirdiği 
faaliyetler hakkında bilgileri de 
katılımcılara aktardı. Başkan Altuğ 
sözlerinde; “ Bizler SATSO olarak 
şehrimiz ile ilgili ele aldığımız her 
konuda ve sorunda güçlü bir algı 
oluşturarak çözüm sağlamak için 
gayret gösteriyoruz. Şehrimizin 
yurtiçi ve uluslararası alanlardaki 
etkilerini artırmak, ekonomik, 
sosyal, kültürel, sağlık gibi her 
konuda daha da iyi bir konuma 
gelmesini sağlamak için gerek 
tek başımıza gerekse şehrimizin 
diğer kurumları ve sivil toplum 
kuruluşları ile birlikte çalışıyoruz. 
Şehrimizin sorunları varken bunları 

görmekten gelmemiz mümkün 
değildir. Istişare kurulumuzun da 
değerli üyeleri ile birlikte şehrimizin 
geleceği konusunda daha başarılı 
çalışmalar yürüteceğimize 
inanıyoruz.” ifadelerini kullanarak 
katılımları için herkese teşekkür 
etti.

Toplantının devamında söz 
alan istişare kurulu üyesi olan 
kuruluşların veya firmaların 
temsilcileri, nitelikli bireylerin 
oluşmasında meslek liselerinin 
önemi, üretimin ve ihracatın 
artırılması, organize sanayi 
bölgeleri ile yatırımların şehrimize 
getirilmesi, tarım ve hayvancılıkta 
üretimin artırılması, şehrin turizm 
potansiyelinin ve çeşitliliğinin 
nasıl değerlendirilmesi, KDV 
iadelerinden kaynaklanan 
belediye gelir dağılımındaki 
eşitsizlik, Sakarya’nın konumu 
ve potansiyelinin verimli 
kullanılması, doğal kaynakların 
değerlendirilmesi, şehrin 
fuar alanı ihtiyacı, yeni vergi 
uygulamaları hakkında görüş ve 
önerilerini aktardılar.
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde, 
Ticaret Bakanlığı ve TOBB işbirliğinde KOBI’lerin dijital 
dünyada iş yapabilme ve E-ticaret Ekosisteminin 
sağlayacağı konularda farkındalığı arttırmak üzere 
Dijital Dönüşüm, E-Ticaret ve E-Ihracat eğitimi 
düzenlendi.

81 Ilde düzenlenmesi planlanan eğitimler 
kapsamında SATSO Ali Coşkun Konferans 
Salonu’nda gerçekleştirilen eğitimde, TOBB Meclis 
Başkan Yardımcısı Merter Özdemir, 3GEN Teknoloji 
CEO’su Engin Özgen, E-Ticaret Merkezi Direktörü 
Mehmet Erdemi, Eres Medya CEO’su Yılmaz Eres, 

NTV Ekonomi Programı Sunucusu Sami Altınkaya 
tarafından; Türkiye ve dünyada kullanılan E-Ticaret 
Platformları ve Tanımlar Dijital Iş Yapış Biçimleri ve 
E-Ticaret Ekosistemi E-Ticaret Ön Arayüz Tasarımları 
ve Uygulamaları, E-Ticaret Ödeme Yöntemleri, Kargo 
ve Lojistik Entegrasyonları, E-Ticaret Vergi Mevzuatı, 
Mali Işler Yönetimi, E-Ticaret Hukuku, E-Ticaret 
Personel Ihtiyacı ve Insan Kaynakları Yönetimi, Crm 
ve Müşteri Ilişkileri Yönetimi ile Ürün Fotoğrafları 
ve Web için Görsel Optimizasyon, E-Ticaret’te 
Pazarlama ve Dijital Reklam Yönetimi, E-Ticaret’te 
Sosyal Medya Pazarlama ve Içerik Yönetimi, Alan 
Adı Seçimi ve E-Ticaret Sitesi Barındırma, Dijital 
Dönüşüm, E-Uygulamalar ve Bulut Sistemleri, Sektör, 
Kategori ve Ürünlere Göre Ulusal Ve Uluslararası 
Satış Platformları Seçimi, E-Ihracat ve E-Ticaret 
Için Dijital Ürün Bilgisi Oluşturma-Entegrasyonlar, 
E-Ihracat, Ulusal ve Uluslararası Pazaryerleri, 
E-Ihracat/E-Ticaret Saha Operasyonu, Depo ve iptal/
iade Yönetimi faaliyetleri hakkında katılımcılara bilgi 
verilerek detaylı sunumlar yapıldı.

Sakarya Ticaret Sanayi Odası ve Kamu Ihale Kurumu 
ile işbirliğinde, “Elektronik Ihale - Elektronik Eksiltme 
- Kamu Ihale Mevzuatında Fiyat Dışı Unsur Kavramı” 
Konulu bilgilendirme toplantısı düzenlendi.

SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, Meclis Üyeleri ve çok sayıda özel sektör 
temsilcisinin katıldığı programda,  Kamu Ihale 
Kurumu Uzmanları Bünyamin Susar ve Muhammet 
Bulut tarafından, Elektronik Ihale, Elektronik 
Eksiltme ve Kamu Ihale Mevzuatında Fiyat Dışı 
Unsur Kavramı konuları ele alındı. SATSO Ali Coşkun 
Konferans Salonu’nda gerçekleştirilen bilgilendirme 

toplantısında, Kamu Ihale Kurumu Uzmanları, kamu 
ihalelerindeki işleyiş, büyüklük ve önemine değindi.
Kamu Ihale Kurumu Uzmanı Bünyamin Susar, kamu 
ihaleleri ve özel sektörün kamu ihalelerine katılımı 
ile ilgili yaptığı değerlendirmede “Özel sektörde 
çoğu şirketlerin kamu ihalelerine girme endişeleri 
ve engelleri vardır. Kamu ihalelerinin sadece birkaç 
şirket tarafından yapılması hem rekabeti engelliyor 
hem de maliyetlerin fazla olmasına yol açıyor. E-Ihale 
uygulaması süreciyle şirketler tekliflerini daha rahat 
sunabiliyor. Gerekli ve istenen belgelerin daha 
rahat ve elektronik ortamda kolayca verilebilmesini 
sağlıyor. E-ihale sürecinin kapsamı genişletildi.” 
Kamu Ihale Kurumu Uzmanı Muhammet Bulut 
EKAP  ve fiyat dışı unsurlara değinerek “Bazı Kamu 
Ihalelerinin başvuruları, sadece EKAP üzerinden 
yapılabilecek. E -Ihale yönetmeliği ile fiziki olarak 
istenilen belge sayısını azaltmak, ihaleyi açan kamu 
kuruluşunun ve ihale teklifini veren firmaların ihale 
sürecinde işleyişini hızlandırmak amaçlanıyor.” diye 
konuştu. 

SATSO ÜYELERİ DİJİTAL DÖNÜŞÜME HAZIRLANIYOR

KAMU İHALELERİNDE “E- İHALE DÖNEMİ”
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Sanayi Işbirliği 
Projeleri toplantısına ev sahipliği yaptı. 

Sanayi ve teknoloji Bakanlığı organizasyonu ile SATSO 
ve Sanayi Il Müdürlüğü işbirliğinde gerçekleştirilen 
Sanayi Işbirliği Projeleri (SIP) Bilgilendirme 
Toplantısı’nda Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Ar- Ge 
Teşvikleri Genel Müdürlüğü yetkilileri tarafından 
kamu ihale süreçlerinde gerçekleşen işbirlikleri 
hakkında bilgi verildi.

Kamu alımlarında yeniliği, yerlileşmeyi ve teknoloji 
transferini teşvik etmek ve kamu alımları yoluyla 
yerli sanayinin geliştirilmesini sağlamak amacıyla 

gerçekleştirilen faaliyetler kapsamında Sanayi 
ve Teknoloji Bakanlığı yetkililerinin katılımı 
ile gerçekleştirilen toplantıda Sanayi Işbirliği 
Projelerinin Uygulanmasına Ilişkin Usul ve Esasların 
detaylı bir şekilde anlatıldı. Sanayi Işbirliği Projeleri 
ile ilgili bilgi veren Uzmanlar, sanayi işbirliği projesinin 
mali bir destek olmadığını belirterek “Bakanlık olarak 
artık ihalelere sadece satın alma olarak değil, bir 
proje olarak bakıyoruz.”dedi. Artık ihalelerde yerli 
istihdam sağlamanın zorunlu olduğunu belirten 
Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı Ar- Ge Teşvikleri Genel 
Müdürlüğü Uzmanları,  “Ürünün fikir aşamasından 
tutun da ticarete sürülmesine kadar yardımcı 
olabilecek bütün argüman programlar mevcut. Artık 
ihalelerde istenilen hizmetlerde, ürünlerde yerli katkı 
olmak zorundadır. Ihale açma sürecinde firmalardan 
istenilen hizmetlerin, ürünlerin ne kadar yerli olma 
oranı ile ilgili kararı Bakanlık belirliyor” diye konuştu. 
Karşılıklı görüş alışverişi ve soru cevaplarla devam 
eden program sektör temsilcileri tarafından ilgi ile 
takip edildi. 

KOSGEB Sakarya Müdürlüğü tarafından 2019 yılı 
içerisinde yapılacak Destek Programları Bilgilendirme 
Semineri SATSO’da gerçekleştirildi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile KOBGEB 
Müdürlüğü’nün ortaklaşa düzenlemiş olduğu 
KOSGEB Destek Programları Bilgilendirme 
Semineri’ne Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, KOSGEB Sakarya Hizmet Merkezi Müdürü 
Onur Kurtçu, SATSO Meclis Üyeleri ve çok sayıda 
katılımcı iştirak etti. Toplantının açılış konuşmasını 
yapan SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş, KOSGEB’ in işletmelere ve girişimcilere 
desteklerinin kamuoyu tarafından bilinmesi ve etkili 
bir şekilde değerlendirilmesi açısından bilgilendirme 
seminerinin önemli olduğuna dikkat çekti. Çatalbaş 

konuşmasında “Devlet desteklerinin işletmelere 
ve girişimcilere sağladığı imkan ve fırsatları 
değerlendirmeliyiz. Bizim firmalarımızın da bunları 
kullanarak işletmelerini daha geliştirmesi gerekiyor. 
KOSGEB ile yaptığımız iş birliği büyüyerek devam 
edecek. Oda hizmet binamızın yan tarafına yapılan 
ek binalarda KOSGEB temsilciliği ile üyelerimize tek 
durak ofis hizmeti sunmayı hedefliyoruz” dedi.

KOSGEB Sakarya Hizmet Merkezi Müdürü Onur Kurtçu, 
KOSGEB destek programları, yararlanma koşulları ve 
destek üst limitleri, desteklerden yararlanma süreci 
hakkında genel bilgiler verdi. Kurtçu konuşmasında 
“2018 yılına kadar hizmet sektöründe hem de imalat 
sektörüne yönelik farklı desteklerimiz mevcuttu 
giderek hem limitleri hem de destek biçimleri olarak 
değişmeye başladı. Imalat sektörüne de yöneldik 
yani teknolojik olarak orta ileri teknoloji anlamında 
imalat kurumlarına daha yüksek oranlarda destek 
vermeye başladık.” dedi.

Detaylı bilgilerin sunulduğu program soru cevap 
bölümünün ardından sona erdi.  

“SANAYİ İŞBİRLİĞİ PROJELERİ’’

KOSGEB DESTEKLERİ ANLATILDI
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Girişimci adayları için, Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası (SATSO) Sakarya Çalışma ve Iş Kurumu Il 
Müdürlüğü ve Avrupa Birliği Türkiye Iş Geliştirme 
Merkezi (ABIGEM Doğu Marmara) arasında 2019 yılı 
için 1.250 kişiye yönelik Girişimcilik eğitimi ile ilgili 
protokol imzalandı. 

Protokol Imza Törenine SATSO Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Iş- Kur Il Müdürü Tekin Kaya 
ve Doğu Marmara ABIGEM Genel Müdürü Şenay Yıldız 
iştirak etti.

SATSO’da gerçekleştirilen protokol kapsamında, 

kendi işini kurmak isteyen ve Girişimcilik Eğitim 
Programlarına katılan girişimci adaylarına yönelik, 
ücretsiz eğitim imkânı sağlanacak. Düzenlenecek 
eğitimler ile adayların kendi iş fikirlerine yönelik 
iş planlarını hazırlayabilecek bilgi ve deneyim 
kazanmaları hedefleniyor. Girişimcilik eğitimlerine 
katılan adaylara eğitim sonunda katılımcı belgesi 
verilmesi ve KOSGEB’in yeni girişimci desteğinden 
yararlandırılması planlanıyor. Girişimcilik Kursu 
protokol imza töreninde konuşan Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
girişimciliğin önemine vurgu yaparak “ Girişimci 
fikirleri olan ve bu fikirleri hayata geçirmekte 
kararlı tüm girişimci adaylarının bu eğitimlerden 
faydalanmalarını tavsiye ediyorum” dedi.

SATSO-IŞKUR işbirliğinde yapılan girişimcilik 
protokolü ile SATSO hizmet binasında 25’ er kişilik 
gruplar halinde her ay 5 veya 6 grup girişimci adayının 
eğitim alması hedefleniyor. Ilk grup girişimcilik eğitimi 
11 Mart’ta başlayacak.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) ve Doğu 
Marmara Kalkınma Ajansı (MARKA) iş birliğinde 
SATSO Meclis Salonunda, Endüstriyel Yetkinlik 
Değerlendirme ve Destekleme Programı (EYDEP) 
Tanıtım Toplantısı gerçekleştirildi.

SATSO 23. Meslek Komitesi tarafından organize 
edilen ve SATSO Yönetim Kurulu Üyesi Hüseyin Ür’ün 
ev sahipliğinde gerçekleştirilen Endüstriyel Yetkinlik 
Değerlendirme ve Destekleme Programı (EYDEP) 
Tanıtım Toplantısı’na imalat sanayiinde faaliyet 
gösteren birçok firma temsilcisi iştirak etti.

Savunma Sanayii Başkanlığı Lider Danışmanı Özden 

Özben’in sunumu ile gerçekleştirilen toplantıda; 
Kurumsallaşma, ERP Sahipliği ve Kullanımı, 
Eğitim, Mentorluk ve Danışmanlık, Sertifikasyon, 
Belgelendirme, Test ve Kalifikasyon, Ar-Ge ve Patent 
Yönetimi, Yatırım, Tanıtım ve Pazarlama, Yerlileştirme 
konuları hakkında bilgi verdi. Toplantının açılış 
konuşmasını yapan SATSO Yönetim Kurulu Üyesi 
Hüseyin Ür, “Endüstriyel Yetkinlik Değerlendirme 
ve Destekleme Programı (EYDEP), Savunma sanayi 
sektöründe tedarikçi olabilecek firmaların tespiti, 
bu konuda yurtdışı bağımlılığının azaltılmasına 
yönelik olarak sektör içerisinde faaliyet gösteren 
firmaların yetkinliklerinin artırılması, sektöre 
kazandırılabilecek firmaların nitelikli tedarikçi 
olabilmelerini sağlamaktır. Savunma Sanayine 
Tedarikçi olmak isteyen firmaların durum analizlerinin 
yapılması, gelişme planlarının oluşturulması ve bu 
planlar doğrultusunda desteklenebilmeleri amacıyla 
başlatılan bu programın ilimizde yaygınlaştırılmasını 
ve konu hakkında ilgili firmalara gerekli desteğin 
sağlanmasını planlıyoruz.” dedi.

2019 YILI GİRİŞİMCİLİK EĞİTİMLERİ BAŞLIYOR

SAVUNMA SANAYİİNE TEDARİKÇİ OLMANIN 
YOLLARI ANLATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda (SATSO) 2019 
yılı için planlanan eğitim takvimi kapsamında, 
üyelere yönelik  “Işletmeler Için Kriz Yönetimi” eğitimi 
düzenlendi.

SATSO organizasyonu ve KALDER iş birliği ile 
düzenlenen eğitim, eğitmen Çağlar Çabuk 
gözetiminde gerçekleştirildi. Söz konusu eğitimde 
Kriz Nedir?, Krizin Özellikleri, Krizin Faktörleri, “Krizin 
Süreci ve Yönetim Kriz Türleri, Krize Karşı Hazırlıklı 
Olmak, Krizin Olumlu-Olumsuz Etkileri, Kriz Sürecinin 
Aşamaları, Kriz Yönetimi Örnekleri, Kriz Yönetimi 
Vaka Analizi konularında detaylı bilgiler verildi. 

Firma temsilcilerinin katıldığı eğitimde, eğitmen 

Çağlar Çabuk, şirketlerde kriz yönetiminin 
önemine değinerek kriz durumunun kurum ile 
ilişkisi olan herkesi ilgilendirdiğini belirtti. Çabuk 
konuşmasında “Niteliği ne olursa olsun, krizi etkili 
bir şekilde yönetmek, işletmenizi göreceği zararı 
asgari açısından çok önemli. Kriz yönetimi, işlerin 
iyi gitmemesi durumunda kullanılacak bir plan ve 
ani durum karşısında acil harekete geçilebilmek 
demektir. Kriz durumlarında maalesef  bir planınız 
yoksa kurum veya kuruluşların mekanizmaları 
yetersiz kalır. Zamanında kendini yenilemeyen, 
yenilenmeye ayak uyduramayan kurumlarda kriz 
riski oldukça fazladır.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda (SATSO) 2019 
yılı için planlanan eğitimi takvimi kapsamında, 
üyelere yönelik ‘’Finansçı Olmayanlar Için Finans 
Yönetimi” eğitimi düzenlendi.

SATSO ve KALDER iş birliği ile düzenlenen eğitim, 
eğitmen Gülçin Ayan gözetiminde gerçekleştirildi. 
Söz konusu eğitimde; Şirket Yönetiminde Finansal 
Tabloların Yeri ve Önemi, Şirket Finansal Tabloları 
ve Ilgili Analizler, Bütçeleme ve Kontrolü, Finansal 
Matematik, Faaliyetlerin Finansal Tablolara 

Yansıtılmasında Önemli Noktalar, Sık Yaşanan 
Problemler ve Sonuçları’nın detaylı bilgiler verildi. 
Söz konusu eğitimde konuşan Eğitmen Gülçin 
Ayan, yöneticilerin finansal okuryazarlığını 
geliştirmelerinin, şirketin sonuçlarına yansıyacak 
hareketlerin, mali tablolar içindeki yerinin bütünsel 
olarak gözlemlenebilmesi anlamında önem 
taşıdığına dikkat çekti.  Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası’nda gerçekleştirilen “Finansçı Olmayanlar Için 
Finans Yönetimi”  eğitimine üyeler tarafından yoğun 
ilgi gösterildi.

“İŞLETMELER İÇİN KRİZ YÖNETİMİ EĞİTİMİ’’

“FİNANSÇI OLMAYANLAR İÇİN FİNANS YÖNETİMİ” 
EĞİTİMİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ve Türkiye Ihracat 
Kredi Bankası (Türk Eximbank) işbirliği ile Ihracatın 
Finansmanında Türk Eximbank konulu Bilgilendirme 
Toplantısı gerçekleştirildi.

SATSO Meclis Salonu’nda yapılan bilgilendirme 
toplantısı Eximbank Uzmanları Uğur Baltacı ve 
Ahmet Tosun’un sunumu ile gerçekleştirildi. 
Toplantının açılış konuşmasını yapan SATSO Genel 
Sekreteri Teyfik Öztürk; “Günümüzde üretmek ve 
ürettiğini yurtdışına satmak çok daha önemli hale bir 
gelmiştir. Bu süreçte de Eximbank’ın ihracatta önemi 

çok büyük. Konuşmacılarımızın girişimcilerimize çok 
katkısı olacağına inanıyorum” dedi.

Toplantıda katılımcılara,  kısa vadeli, orta uzun vadeli 
ve döviz kazandırıcı hizmetler kapsamındaki krediler, 
kredilendirme süreçleri ve ihracatçıların yükünü 
hafifletecek programlar hakkında bilgi verdi. Ayrıca, 
ihracatta alacak sigortası programının fonksiyonları, 
kapsadığı risk faktörleri ve süreçleri hakkıda da 
detaylı bir sunum gerçekleştirildi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ve Iktisadi Kalkınma 
Vakfı işbirliği ile  “Türkiye-AB Ilişkileri: Gümrük Birliği 
ve Ötesi konulu seminer SATSO Meclis Salonu’nda 
düzenlendi.

Toplantıda, Türkiye ve AB arasındaki çok boyutlu 
ilişki, Türkiye’nin AB katılım sürecindeki son 
gelişmeleri, vize serbestliği konusu, gümrük birliğinin 
güncellenmesi, AB ile mali işbirliği, Türkiye’nin 
katıldığı AB programları gibi konular IKV temsilcileri 
tarafından detaylı şekilde anlatıldı.

SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş’ın açılış konuşması ile gerçekleştirilen 

toplantıya üyeler tarafından yoğun ilgi gösterildi. 
Seminerde, Iktisadi Kalkınma Vakfı Genel Sekreteri 
Doç. Dr. Çiğdem Nas, Iktisadi Kalkınma Vakfı Strateji 
ve Iş Geliştirme Müdürü M. Gökhan Kilit ve Iktisadi 
Kalkınma Vakfı Araştırma Müdürü Çisel Ileri konu 
ile ilgili detaylı bilgiler verdi. Söz konusu programda; 
Türkiye’nin A.B ile ilişkilerinde güncel gelişmeler 
ve beklentiler, ticaret mallarının serbest dolaşma 
özgürlüğü ve ilişkilerin günümüzdeki mevcut durumu, 
Türkiye’nin AB ile ticaret hacimleri, AB ile ilişkiler 
sürecince artılar ve eksiler, ikili ticaret verileri, vize 
serbestliği süreci ve AB ile gümrük birliğinin önemi 
ve özellikleri konularına da değinildi.

İHRACATIN FİNANSMANINDA TÜRK EXİMBANK

TÜRKİYE -AB İLİŞKİLERİ SATSO’DA
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda (SATSO) üyelere 
yönelik “Liderlik ve Yönetim Becerileri” eğitimi 
düzenlendi.

SATSO ve KALDER iş birliği ile düzenlenen eğitim, 
eğitmen Çağlar Çabuk  gözetiminde gerçekleştirildi.

Söz konusu eğitimde; liderlik dinamikleri, liderlikte 
iletişim becerileri, stratejik planlama, yaratıcı 
düşünme ve problem çözme, lider ve takım ilişkisi, 

liderlik gelişim planı, liderlik değerleri, liderlik 
davranışları, liderlik güven ölçeği ile ilgili detaylı 
bilgiler verildi. KALDER Eğitmeni Çağlar Çabuk, 
tüm kuruluşların rekabetçi ve sürdürülebilir bir 
yapı oluşturabilmeleri için “Mükemmelliğin Temel 
Kavramları” nın liderler açısından benimsenmesinin 
önemine dikkat çekti.Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası’nda gerçekleştirilen “Liderlik ve Yönetim 
Becerileri” eğitimine üyeler tarafından yoğun ilgi 
gösterildi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda üyelere yönelik 
“Aile Şirketlerinde Kurumsallaşma ve Aile Pusulası 
Modeli” semineri gerçekleşti. 

SATSO ev sahipliğinde gerçekleşen ODTÜ Psikoloji 
bölümünden Doç. Dr. Emre Selçuk, Maliye Bakanlığı 
Baş Hesap Uzmanı ve Gelir Idaresi Strateji Geliştirme 
Daire Başkanı Nazmi Karyağdı ve Türk Telekom 
Grubu’nun grup vergi yönetimini yapılandıran Bülent 
Taş’ın katılımları ile gerçekleşti.

Söz konusu programda; Aile şirketi olmanın 
avantajları finansal performansa nasıl dönüştürülür? 

Aile içi çatışma ve sürekliliğin tehlikeye girmesi 
riskleri nasıl yönetilir? Etkili ve uygulanabilir bir aile 
anayasası nasıl hazırlanır? Aile şirketlerinin nesiller 
boyu devamlılığı hangi adımlarla güvence altına 
alınır? konularına değinilerek detaylı bilgi verildi. 

SATSO’ DA “LİDERLİK VE YÖNETİM BECERİLERİ” 
EĞİTİMİ

“AİLE ŞİRKETLERİNDE KURUMSALLAŞMA VE AİLE 
PUSULASI MODELİ” SEMİNERİ
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Karayolu yük ve eşya taşımacılığında taşımacıları 
takip ve denetim sağlayacak, sektörün daha verimli 
işlemesine ve geliştirilmesine yardımcı olacak 
olan Ulaştırma Elektronik Takip ve Denetim Sistemi 
(U-ETDS) Sistemi Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, 
Ali Coşun Konferans Salonu’nda üyelere tanıtıldı.

Ulaştırma Elektronik Takip ve Denetim Sistemi 
(U-ETDS) Sistemi tanıtım toplantısında konuşmacı 
olarak Karayolu Düzenleme Genel Müdürlüğü Yolcu 
ve Eşya Daire Başkanı Kerim Cicioğlu, Bilgi Işlem 

Uzmanı Ismail Tamkoç, Uzman Yardımcısı Şevval 
Teker ve Ulaştırma ve Haberleşme Uzmanı Fatih 
Ertan sistemin işleyişini SATSO üyelerine bilgi verdi.

Toplantının açılış konuşmasını yapan SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, şunları dile getirdi: 
“Sakarya Ili jeopolitik konumu itibariyle çok önemli 
bir konumda. Lojistik sektörü de Sakarya Ili için 
çok önemli çünkü her platformda ifade ettiğimiz 
gibi her yol Sakarya’dan geçiyor. Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanlığı tarafından eşya taşımacılığında 
başlatılacak “ Ulaştırma Elektronik Takip ve Denetim 
Sistemi (U-ETDS) Uygulaması”; Lojistik sektörü için 
önemli bir kilometre taşı olacaktır.” dedi.Tanıtım 
toplantısına taşımacılık sektöründe faaliyet gösteren 
firma temsilcileri ve dinleyiciler yoğun ilgi gösterdi. 
Sistem hakkında merak edilenler soru- cevap 
bölümünde yanıtlandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda, Türkiye Kalite 
Derneği (KALDER) işbirliği ile ‘Proje Yönetimi Eğitimi’  
gerçekleştirildi. 

SATSO Eğitim Salonunda gerçekleşen eğitim, KALDER 
Eğitmeni Gönenç Şener gözetiminde gerçekleşti.

Söz konusu eğitimde Eğitmen Gönenç Şener, proje 
yönetimi ve içerikleri, proje yönetiminde planlama 
ve yürütme süreçleri, projelerde uyulması gereken 
kurallardan bahsetti. Şener, ”Bazen projenin başarısı 
ile ürün başarısı karıştırılır. Tarihte projesi çok kötü 
olup da ürünün çok başarılı olduğu çalışmalar vardır 

ki buna örnek Eyfel Kulesi’dir. Proje ve planlamada ki 
başarısızlık bazen ürüne yansımıyor olabilir ancak 
bu her zaman olacak diye bir kaide yok. Günümüzde 
projenin önemi çok fazla ve projeye uyumlu gidilmesi 
gerekmektedir. Hataya asla yer yok.” ifadelerini 
kullandı.

Katılımın oldukça verimli geçtiği eğitim sonunda 
katılımcılara sertifikaları takdim edildi.

KARAYOLU TAŞIMACILIĞINDA DİJİTAL DÖNÜŞÜM

SATSO’DA “PROJE YÖNETİMİ” EĞİTİMİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ve DEIK ( Dış 
Ekonomik Ilişkiler Kurulu) işbirliği ile 

Türkiye’nin Afrika kıtası ile dış ticaret hacminin ve 
Afrika’da yatırım fırsatlarının ele alındığı Sakarya - 
Afrika tanıtım günü SATSO’da düzenlendi.

Ev sahipliğini SATSO Yönetim Kurulu Başkan 
Yardımcısı Cem Gün’ün yaptığı programa ayrıca, 
Türkiye-Afrika Iş Konseyleri Koordinatör Başkanı 
Tamer Taşkın, DEIK Türkiye–Afrika Iş Konseyleri 
Koordinatör Başkan Yardımcısı ve Türkiye–Gine Iş 

Konseyi Başkanı Volkan Kazova, DEIK Türkiye–Afrika 
Iş Konseyleri Koordinatör Başkan Yardımcısı Türkiye–
Madagaskar Iş Konseyi Başkanı Yalçın Kıroğlu ile çok 
sayıda üye iştirak etti.

Toplantının açılış konuşmasını yapan SATSO Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Cem Gün, “Sakarya olarak 
Türkiye ihracat sırlamasındaki yerimiz 7 iken, 2023 
hedeflerinde hedefimiz ilk 5 ihracatçı il arasında 
yer almaktır.450 civarında olan ihracatçı sayımızı 
1000’e yükseltmek ve ihracatı üretimin merkezine 
yerleştirmek amacındayız.Biliyoruz ki sadece 
üretmek yetmez, yetmiyor, ürettiklerimizi dünyaya 
satmak ve en iyisini üretebilmek de bir o kadar 
değerli. Hatta olmazsa olmazımızdır.

Bu doğrultuda uluslararası ticaretin gün geçtikçe 
daha da önemli olduğu ve uluslararası pazarlarda 
rekabetin giderek arttığı günümüz ekonomisinde 
ilimizin ihracatını artırmaya yönelik çalışmalarımız 
yoğun bir şekilde devam ediyor. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda (SATSO) 2019 
yılı için planlanan eğitim takvimi kapsamında, üyelere 
yönelik “Lojistik Yönetimi” eğitimi düzenlendi.

SATSO ve KALDER iş birliği ile düzenlenen eğitim, 
KALDER eğitmenlerinden Prof. Dr. Mehmet Tanyaş 
gözetiminde gerçekleşti.

Gerçekleşen eğitimde taşımacılık, depolama, lojistik 
kavramlarının yanı sıra müşteri hizmetinin lojistik 
açıdan önemi, lojistik maliyetler, temel lojistik 
faaliyetler ve dış kaynak kullanımı konularında 
dinleyicileri bilgilendiren Prof. Dr. Mehmet Tanyaş, 
lojistik yönetiminin hafife alınmaması gerektiğini 
ve çok kapsamlı, karmaşık bir iş olduğunu belirtti. 
Tanyaş, “Evimizdeki bir çok ürün bizlere çok uzak 
yerlerden gelebilmektedir. Günümüzde eriştiğimiz 
bu dağıtım potansiyeli olmasaydı insanoğlunu çok 
olumsuz şekilde etkilerdi. Lojistik ve lojistik yönetimi 
geleceğin en parlak iş sahası olarak görülmekte ki 
her zaman daha iyi öğrenmeye ve bu sektör ile ilgili 

yatırıma ihtiyaç duyulmaktadır” cümlelerini dile 
getirdi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda gerçekleştirilen 
“ Lojistik Yönetimi” eğitimine yoğun ilgi gösterildi 
ve katılımcılara eğitim sonunda sertifikaları takdim 
edildi.

AFRİKA PAZARININ FIRSATLARI ÜYELERİMİZE ANLATILDI

 “LOJİSTİK YÖNETİMİ” EĞİTİMİ TAMAMLANDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile TÜBITAK 
Marmara Teknokent işbirliğinde, “TÜBITAK Marmara 
Teknokent ve TÜBITAK - TEYDEB Destekleri Tanıtım 
Programı” SATSO’da gerçekleştirildi.

SATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan 
Çatalbaş , TÜBITAK Marmara Teknokent yetkilileri ve 
çok sayıda firma temsilcisi iştirak etti.

Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
“Sakarya sadece sanayi üretim merkezi değil, aynı 

zamanda teknoloji üretim merkezi olma yolunda 
emin adımlarla ilerlemektedir. Ilimiz; 4 tasarım 
merkezi ile ülkemizde 12’inci, 18 adet Ar-Ge Merkezi 
ile 11’inci sıradadır. Ülkemizin kalbi, en büyük üreticisi 
ve tüketicisi olan Marmara Bölgesi’nde yer alıyoruz. 
Güçlü bir ekonomi için yerli ürün, yerli ürün için Ar-Ge 
ve tasarım olmazsa olmazdır. Sakarya sadece sanayi 
üretim merkezi değil, aynı zamanda teknoloji üretim 
merkezi olma yolunda emin adımlarla ilerlemektedir. 
Üyelerimizin teknoloji tabanlı desteklerden haberdar 
olabilmeleri, faydalanmaları ve nihayetinde bu 
alanda üretim yapar hale gelmelerini sağlamak için 
destek olmaya gayret ediyoruz.” dedi. 

Program, TÜBITAK Teknoloji Serbest Bölgesi Tanıtım 
Sunumu, TÜBITAK Teknoloji Geliştirme Bölgesi Tanıtım 
Sunumu, TEYDEB Destekleri Genel Bilgilendirme, 
BIGG Genel Bilgilendirmeler ile soru cevap bölümü ile 
sona erdi. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda imalatçı ve 
ihracatçı şirketlere destek sağlayacak olan “Ivme 
Finansman Paketi, Ekonomik Değer Kredisi ve Kredi 
Kayıt Bürosu” ile bilgilendirme toplantısı düzenlendi.

Ziraat Bankası yetkilileri tarafından gerçekleştirilen 
“Ivme Finansman Paketi, Ekonomik Değer Kredisi” 
bilgilendirme toplantısı SATSO Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş’ın ev sahipliğinde 
üyelerin katılımı ile gerçekleştirildi.

Toplantının açılış konuşmasını yapan SATSO Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, iş dünyasının 

finansmana ulaşımında yaşadığı zorlukları en aza 
indirmek için Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası olarak 
gayret ettiklerini belirterek işletmelerin bu kredi 
paketlerinden faydalanarak finansal açıdan hareket 
alanı kazanabileceklerini ve işletmelerin üzerindeki 
finansman yükünün hafiflemesine faydası olacağını 
ifade etti.: “Ekonomik dar boğazdan geçtiğimiz bu 
günlerde işletmelerin en büyük problemlerinden 
birisi finansman konusunda destekler ve kolaylıklar 
konusunda bilgilenmeleri önemlidir. Bu doğrultuda 
imalatçılara ve ihracatçılara destek sağlamak üzere 
yeni açıklanan ekonomik finans paketi, ekonomik 
değer kredisi, kredi kayıt bürosu ve findeks ile ilgili 
bilgilendirme için ziraat bankası yetkililerini odamıza 
davet ettik. Faydalı olacağına inanıyorum. Katılımları 
için teşekkür ediyorum.”  

Toplantının devamında Ziraat Bankası Bölge Başkanı 
Ibrahim Aslan Ivme Finansman Paketleri hakkında 
katılımcılara bilgiler aktardı. 

TÜBİTAK-TEYDEB DESTEKLERİ SEMİNERİ

İVME FİNANSMAN PAKETİNİN DETAYLARI ANLATILDI



2019 Faaliyet Raporu 233

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Kişisel 
Verileri Koruma Kurumu’nun işbirliği ile SATSO 
Meclis Salonu’nda ‘6698 Sayılı Kişisel Verilerin 
Korunması Kanunu ve Uyum Süreci’ konulu seminer 
gerçekleştirildi.

Seminerde konuşmacı olarak yer alan Kişisel Verileri 
Koruma Kurumu Şube Müdürü Muharrem Akbaş 6698 
Sayılı Kanun hakkında, Aydınlatma yükümlülüğü, 
silme, yok etme ve anonim hale getirme yükümlülüğü, 
kişisel veri envanteri hazırlama süreci ve VERBIS 
sistemi hakkında katılımcılara detaylı bilgiler verdi.

Yoğun bir katılımla gerçekleşen toplantıda, Kişisel 
Verileri Koruma Uzmanı Mert Akçasoy ise,  Kişisel 
Verileri Koruma Kurumu’nun temel amaçları, kanun 
kapsamında olan kişiler ve kişilerin sahip olduğu 
haklar, kişisel verilerin işlenme süreci ve verilerin 
veri sorumlusu tarafından nasıl işlenmesi gerektiği 
hakkında geniş bilgiler verdi.

Interaktif olarak gerçekleşen seminerde katılımcılar 
uzmanlardan Kanunun uygulanmasına yönelik 
detaylar hakkında bilgi aldı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ve Özbekistan 
Büyükelçiliği işbirliği ile ‘Özbekistan Yatırım Imkanları’ 
konulu bir toplantı gerçekleştirildi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ’un ev 
sahipliğinde , Özbekistan Ankara Büyükelçiliği’nden 
Ticaret Müşaviri Azizbek Z. Salahaddinov, Büyükelçi 
Danışmanı Abdumalik Tuyçibayev ve Türkiye 
Özbekistan Gönüllüleri Derneği Başkanı Mustafa 
Araç ve çok sayıda davetli iştirak etti.

Açılış konuşmasını yapan Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Bizler 
Özbekistan’ı kardeş ülke olarak görüyoruz. Bildiğimiz 

üzere Türkiye ile Özbekistan arasında serbest 
ticaret anlaşması imzalandı ve bu da iki ülkeye ciddi 
katkılar sunacaktır. Şehrimiz ve ülkemiz gelişen 
bir konumda. SATSO olarak amacımız, şehrimizin 
ihracat kapasitesini sürekli artırmaktır. Özbekistan 
ile ikili ilişkilerimizi çok daha iyi yerlere getirmek ve 
ekonomik anlamda işbirliklerinin ile her iki ülkeye de 
katkı sağlamasını umuyoruz.” dedi. 

Özbekistan Cumhuriyeti Ankara Büyükelçiliği Ticaret 
Müşaviri Azizbek Z. Salahaddinov, iki ülke arasındaki 
işbirliğinin önemine değinerek Özbekistan’ın 
yatırımcılara kapısını sonuna kadar açtığına dikkat 
çekti.

Özbekistan Cumhuriyeti Ankara Büyükelçiliği 
Büyükelçi Danışmanı Abdumalik Tuyçibayev, yaptığı 
sunum ile Özbekistan’ın ülke profili, coğrafi özellikleri, 
kültürü, ekonomik veriler hakkında dinleyicilere bilgi 
verdi.  

Katılımın oldukça yoğun gerçekleştiği toplantı 
konuşmacılar ve dinleyiciler arasında soru-cevap ile 
devam ederek noktalandı.

KİŞİSEL VERİLERİN KORUNMASI KANUNUN
ÖNEMİNE DİKKAT ÇEKİLDİ

ÖZBEKİSTAN’I KARDEŞ ÜLKE OLARAK GÖRÜYORUZ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile Aile, Çalışma ve 
Sosyal Hizmetler Bakanlığının işbirliği  ile “Kadına 
Yönelik Şiddetle Mücadele Semineri” gerçekleşti.

Aile, Çalışma ve Sosyal Hizmetler Bakanlığının 
Kadına Yönelik Şiddetle Mücadele Ulusal Eylem 
Planı kapsamında Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
konferans salonunda gerçekleşen seminere SATSO 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş, 
Sakarya Kadın Girişimciler Kurulu Icra Komitesi 

Başkanı Zehra Dirim, SATSO Genel Sekreteri Teyfik 
Öztürk ve katılımcılar iştirak etti.

Seminerde Sakarya Şiddet Önleme ve Izleme Merkezi 
Müdürü Yadigâr Ekerbiçer ve Sakarya Şiddet Önleme 
ve Izleme Merkezi personeli Sosyolog Lütfiye Yiğit 
verilen hizmetler ile gerçekleştirilen faaliyetler, 
şiddet probleminin önlenmesi için yapılması 
gerekenler, dünyada şiddetin boyutu gibi birçok 
konuda katılımcılara bilgiler vererek bu sorunun 
ortadan kalkması için işbirliğinin önemine vurgu 
yaptılar. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası-Türk-Alman Ticaret 
ve Sanayi Odası işbirliği ile ‘Işletmeler için Transfer 
Fiyatlandırması ve Örtülü Sermaye Hakkında 
Bilinmesi Gerekenler’  konulu Vergi Workshop’u 
gerçekleştirildi.

SATSO Konferans Salonunda düzenlenen 
Workshop’ta, Özbek CPA Vergi Direktörü Ilkay Varol 
ve Özbek CPA Yönetici Ortak Mali Müşavir Sema 
Özbek Yay, mevzuat kapsamında ceza riskini en aza 
indirmek ve yapılması gereken işlemler ile yatırım 

ve vergi teşvikleri hakkında bilgileri katılımcılara 
aktardılar.

Programda konuşan Alman-Türk Ticaret ve Sanayi 
Odası (AHK) Iş Geliştirme Uzmanı Zuhal Şencan, 
Oda’nın işleyişi ve faaliyetleri hakkında bilgiler 
paylaştı. Bakanlıklar ile ortak düzenledikleri 
eğitimlere de değinen Şencan, işbirliği için Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası’na Alman-Türk Ticaret ve 
Sanayi Odası adına teşekkür etti.

Özbek CPA Vergi Direktörü Ilkay Varol konuşmasında, 
transfer fiyatlandırma ve örtülü sermaye, firmaların 
bu konuda dikkat etmesi gereken noktalar ve çifte 
vergilendirmeyi önleme anlaşmaları konularında 
katılımcıları bilgilendirdi.

Program, grup içi faturalandırma işlemlerinde 
dikkat edilmesi gereken hususlar ve yatırım ile vergi 
teşvikleri hakkında sunumun ardından sona erdi.

KADINA YÖNELİK ŞİDDETLE MÜCADELE’YE 
SATSO DESTEĞİ

TRANSFER FİYATLANDIRMASI VE ÖRTÜLÜ SERMAYE
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO), 2019 yılı 
için planlanan eğitim takvimi kapsamında, üyelere 
yönelik “Tedarik Zinciri Yönetimi” eğitimi düzenlendi.

SATSO ve KALDER iş birliği ile düzenlenen eğitimde 
KALDER eğitmenlerinden Prof. Dr. Mehmet Tanyaş, 
tedarik zinciri kavramı ve yönetimi, tedarik zinciri 
yönetiminin ilke ve stratejileri ile depolama ve lojistik 
çözümleri hakkında katılımcılara detaylı bilgi ve 
tecrübelerini aktardı.

Söz konusu eğitimin devamında ise lojistik 
tasarımlarında sistemsel özellikler, taşınacak ürüne 
yönelik çözümler, tedarik zinciri yönetiminin sektöre 
yararları ve lojistik yönetimi ile tedarik zinciri yönetimi 
arasındaki farklılıklar gibi birçok konuya değinen 
Prof. Dr. Mehmet Tanyaş, lojistikte her boş alandan 
faydalanmanın çok önemli olduğuna dikkat çekti.

Oldukça verimli geçen eğitimin ardından katılımcılara 
sertifikaları takdim edildi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ve KOSGEB Sakarya 
Il Müdürlüğü işbirliği ile “Yurtdışı Pazar Destek 
Programı” bilgilendirme semineri gerçekleştirildi.

SATSO Konferans Salonu’nda yapılan seminerde 
KOSGEB Sakarya Il Müdürü Onur Kurtçu, ‘Yurtdışı 
Pazar Destek Programı’ ve ‘Işletme Değerlendirme 
Raporu’ hakkında bilgileri katılımcılara aktardı.

Yurtdışı Pazar Destek Programı’ nın amacı ve 
uygulama şekli ile başvurunun nasıl ve ne şekilde 
yapılacağı hakkında bilgi veren KOSGEB Sakarya Il 
Müdürü Onur Kurtçu, “KOSGEB olarak KOBI’lerimize 

yönelik birçok faydalı desteklerimiz mevcut. Yurtdışı 
Pazar Destek Programı ile KOBI’lerimizin yurtdışına 
açılmalarına veya ihracat ile uluslararası pazarda 
faaliyet gösteren firmalarımızın faaliyetlerini daha 
da geliştirmelerine yardımcı olmaya çalışıyoruz. 
Projemiz ile KOBI’lerimize sağladığımız; personel 
giderleri desteği ile istihdam yaratmaya, yazılım 
ve donanım giderleri desteği ile teknolojik 
çalışmalarına, tanıtım giderleri desteği ile kendilerini 
tanıtmalarına, hizmet alımı giderleri ile danışmanlık 
ve eğitimlerine, yurtdışı fuar ve seyahat giderleri 
desteği ile de yurtdışında kendilerini tanıtmaları 
konusunda destekler veriyoruz.” dedi.

Katılımın yoğun olduğu programın ardından 
katılımcılar programın faydalı olduğuna dikkat 
çekerek Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ile 
KOSGEB Sakarya Il Müdürlüğü’ne desteklerinden 
teşekkürlerini ilettiler.

SATSO’DA “TEDARİK ZİNCİRİ YÖNETİMİ” EĞİTİMİ

YURTDIŞI PAZAR DESTEK PROGRAMI ANLATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası üyelerinin ihracat 
yapma kabiliyetlerini geliştirmeye ve Sakarya’nın 
ihracattaki potansiyelini yükseltmeye yönelik “Dış 
Ticaret Bilgilendirme Semineri” gerçekleştirildi.

Katılımın oldukça yoğun gerçekleştiği programa 
ihracat yapan firmaların yetkilileri, Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi uluslararası ticaret 
bölümü akademisyenleri ve öğrencileri de iştirak etti. 

Programda Istanbul Ihracatçı Birlikleri Genel 
Sekreterliği Şube Müdürü Necati Korkmaz, 
gerçekleştirdiği sunumda dahilde işleme rejimi, 
uygulamada gerekli belgeler, otomasyon 

uygulamaları ve telafi edici vergi uygulamaları 
hakkında ayrıntılı bilgiler verdi. 

Programın devamında sunumunu gerçekleştiren 
Ticaret Bakanlığı Ihracat Genel Müdürlüğü’nden 
Mühendis Ongan Bahadır,  ihracata yönelik devlet 
destekleri, pazarlama destekleri ve yüksek katma 
değere yönelik destekler hakkında bilgilerini 
katılımcılarla ile paylaştı. 

Ticaret Bakanlığı Dış Temsilcilikler ve Uluslararası 
Etkinlikler Genel Müdürlüğü’nden Ticaret Uzmanı 
Gökhan Adanalı, gerçekleştirdiği ‘Hedef Ülke 
Hindistan’ isimli sunumla Hindistan hakkında genel 
bilgiler, dış ticaret hacmi ve Türkiye – Hindistan 
arasındaki ticari faaliyetler hakkında bilgileri 
katılımcılar ile paylaştı. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nda, ‘Kuzey 
Makedonya Yatırım Fırsatları’ bilgilendirme 
toplantısı gerçekleştirildi.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, 
Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş ve 
çok sayıda oda üyesinin iştirak ettiğitoplantıda, 
Kuzey Makedonya Dış Yatırımlarından Sorumlu 
Devlet Bakanı Dr. Elvin Hasan ve beraberindeki 

heyet, Makedonya pazarı, yatırım fırsatları, ülke 
potansiyeli ve ticari rakamlar hakkında katılımcıları 
bilgilendirip soruları cevapladılar.

Kuzey Makedonya Dış Yatırımlarından Sorumlu 
Devlet Bakanı Dr. Elvin Hasan, “Kuzey Makedonya 
ve Türkiye arasında tarihsel birçok iyi anlaşmalar 
mevcut. Kuzey Makedonya’da, istihdam, yatırımlar 
ve ihracatımız ciddi oranda arttı. Ekonomik anlamda 
ülkemize yapılan yatırımlar başarılı sonuçlar veriyor 
ve umuyoruz ki Türk firmaların yatırımları ile daha 
da gelişecektir.” diye konuştu.

Kuzey Makedonya Cumhuriyeti Başbakanlığı 
Yabancı Yatırımlar Özel Danışmanı Celil 
Ahmed,ülkenin ekonomik verileri ve yatırım 
avantajları, Makedon ekonomisinin rekabetçiliği ve 
sanayi destek politikalarının ölçütleri hakkında bilgi 
verdi. 

DIŞ TİCARETİN AVANTAJLARINI GÖRMELİYİZ

KUZEY MAKEDONYA’NIN YATIRIM FIRSATLARI 
SATSO’DA ANLATILDI
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6’ncı Doğu Marmara Sanayi ve Teknoloji Fuarı 
(SANTEK), uluslararası fuar merkezinde kapılarını 
ziyaretçilerine açtı.

6-9 Kasım tarihleri arasında ziyaretçilerini ağırlayan 
fuar, TÜYAP Anadolu Fuarları A.Ş. tarafından, Kocaeli 
Sanayi Odası (KSO), Kocaeli Ticaret Odası (KOTO) 
işbirliğinde; Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, 
Kocaeli Valiliği, Kocaeli Büyükşehir Belediyesi, Izmit 
Belediyesi, Gebze Ticaret Odası, Körfez Ticaret Odası 
ve Doğu Marmara Kalkınma Ajansı’nın destekleriyle 
düzenlendi.

Cumhurbaşkanlığı Savunma Sanayi Başkanı Prof. Dr. 
Ismail Demir, Kocaeli Valisi Hüseyin Aksoy, Kocaeli 
Büyükşehir Belediye Başkanı Tahir Büyükakın, 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Meclis Başkanı Talip Kuriş, Kocaeli Sanayi 

Odası Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu, 
Kocaeli Ticaret Odası Yönetim Kurulu Başkanı Necmi 
Bulut ile kaymakamlar, belediye başkanları, oda 
ve borsa başkanları ve çok sayıda davetli katılım 
gösterdiği fuarın resmi açılışı geniş bir protokol ile 
gerçekleşti. 

6’ncı Doğu Marmara Sanayi ve Teknoloji Fuarı ile ilgili 
değerlendirmede bulunan Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ,

“Büyük bir fuarın açılışını gerçekleştirdikÜlkemiz 
ekonomisinin gelişmesi ve firmalarımızın faaliyetlerini 
daha da genişletmesi yönünde fuarlarımız büyük 
avantajlar sağlıyor. SANTEK fuarında incelediğimiz 
yerli teknolojilerin, ar-ge çalışmalarının sayesinde 
ülkemizin teknoloji üretiminde çok ilerlediğini görmek 
bizleri çok gururlandırıyor. Fuarın ekonomimize, 
ülkemize ve herkese hayırlı olmasını diliyor, emeği 
geçen herkese teşekkür ediyoruz.” ifadelerini 
kullandı.  

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş, 
Yönetim Kurulu Üyelerinden oluşan Sakarya heyeti, 
fuarın açılış töreninin ardından SATSO Standı ve 
Sakaryalı firmaların stantlarını ziyarette bulunarak 
tebrik ettiler

SATSO HEYETİ SANTEK’TEYDİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
(SATSO) ile Türk Standartları 
Enstitüsü (TSE) işbirliğinde “TSE 
Belgelendirme ve Laboratuvar 
Hizmetleri Bilgilendirme Semineri” 
düzenlendi. 

SATSO konferans salonunda 
gerçekleştirilen seminerde 
konuşmacı olarak yer alan 
TSE Yöneticilerinden Cem Ercil 
katılımcılara ayrıntılı bilgiler verdi.

Yaptığı sunumda belgelendirme 
çeşitleri, projeler, telif standartları 
gibi birçok konuda da dinleyicileri 
bilgilendiren Cem Ercil, “Belirli 
faaliyet ile ilgili tarafların yardım 
ve işbirliği ile belirli kurallar 
koyuyoruz ve bunları uyguluyoruz. 
Üretim, tüketim, sağlık, ulaşım, 
tarım gibi birçok kapsamda, 
her sektörün ihtiyacına yönelik 
belgelendirme sistemlerimiz 

ile olması gereken standartları 
sağlıyoruz. Ürünlere, üretim 
tesislerine standartlarımızın 
işaretini bırakıyoruz ve her 
zaman kontrolünü sağlıyoruz. 
Kurduğumuz laboratuvarlar ile 
deney, kalibrasyon, eğitim ve 
yeterlilik testleri yürütüyor, faaliyet 
alanlarımızı ve standartlarımızı 
her geçen gün genişletiyoruz.” 
dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO) ile 
Sakarya Serbest Muhasebeci Mali Müşavirler Odası 
işbirliğinde ‘’ E-Muhasebe Uygulamaları Semineri’’ 
düzenlendi. 

SATSO konferans salonunda gerçekleştirilen 
seminere SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün 
Altuğ, SMMMOB Başkanı Ertuğrul Kocacık, Istanbul 
Serbest Muhasebeci Mali Müşavirler Odası Eğitim 
Müdürü Inci Şalcı ve çok sayıda sektör temsilcisi 
iştirak etti. 

Programın açılış konuşmasını gerçekleştiren 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, açıklamasında şunları dile 
getirdi: “E-Defter, E-Fatura ve E-Arşiv uygulamaları 
mali işlemlerde işletmelere yeni yükümlülüklerin 

yanı sıra kolaylıklar da getirecektir. Ayrıca, kayıt 
dışı ekonomi ve haksız rekabetin çözümüne 
önemli bir katkı sağlayacağı inancındayım. Aslında 
toplumun her kesimini ilgilendiren e-fatura ve diğer 
değişiklikler her tacirin bilmesi gereken önemli 
konulardır” dedi.

Programda konuşan Istanbul Serbest Muhasebeci 
Mali Müşavirler Odası Eğitim Müdürü Inci Şalcı, 
e-fatura ve e- arşiv uygulamalarına geçiş süreleri 
hakkında detaylı bilgiler verdi.

Şalcı, birleşme, bölünme ve tür değişikliği, riskli 
mükellef grupları, kamu kurumları durumları gibi 
konular hakkında gerçekleştirdiği sunumda 1 Ocak 
itibariyle uygulamaya konulacak sistemin vergi 
mükelleflerine yüklediği sorumlulukların yanı sıra 
kolaylıkları da beraberinde getirdiğini ifade etti.

Seminer soru cevap etkinliği ile devam etti. 
Seminerin sonunda SATSO Genel Sekreteri Teyfik 
Öztürk günün anlamına ithafen Istanbul Serbest 
Muhasebeci Mali Müşavirler Odası Eğitim Müdürü 
Inci Şalcı’ya plaket takdiminde bulundu. 

TSE’NİN İŞLEYİŞİ ÜYELERE ANLATILDI

E-MUHASEBE UYGULAMALARI SATSO’DA ANLATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, SATSO 26. 
Meslek Komitesi talebiyle(Mobilya Imalatçıları 
ve Malzemecileri) ve Il Milli Eğitim Müdürlüğü 
işbirliğinde “Değişimi Yönetmek: Geleceğin Tacir ve 
Sanayicileri Nasıl Yetiştirilir?” konulu bir seminer 
gerçekleştirildi.

Söz konusu seminerde konuşmacı olarak yer alan 
Sakarya Il Milli Eğitim Müdürü Fazilet Durmuş, 
gelecek nesillerin yetiştirilmesi konusunda öneri ve 
bilgilerini dinleyicilere aktardı.

Seminerin açılış konuşmasını yapan SATSO Yönetim 
Kurulu Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş,“Geleceğin 
ekonomisinin temellerini oluşturacak olan 
nesillerimizi hem geçmişine, değerlerine sahip hem 

de çağın gereklerine yönelik yetiştirmenin önemini 
kavramalı değişimi de kabullenerek ilerlemeliyiz.” 
diye konuştu.

Seminerin devamında konuşan Sakarya Il Milli Eğitim 
Müdürü Fazilet Durmuş, yeni nesilleri anlamanın 
önemine vurgu yaparak, “Bizler değişen sürece 
ayak uydurarak gençlerimizi anlayabilirsek onları 
anlamlandırabilir ve geleceklerine faydalı olabiliriz. 
Artık günümüzde çok hızlı değişen ve gelişen bir 
dünya var. Bir kuşağı anlamak bir dönemi anlamaktır 
ve eğer bu bakış açısıyla yolumuza devam edersek 
kuşak çatışmasını ortadan kaldırabiliriz. Kuşak 
uyumsuzluğu ile başa çıkmanın asıl yolu eğitimden 
geçiyor. Evrensel, milli ve manevi değerlere sahip 
nesiller yetiştirmeliyiz. Tavsiyemiz en iyi anne 
baba olmaya çalışmak yerine, çocuklarınız için 
en iyisi olmaya bakın. Çocuklarınızla emirler 
değil anılar biriktirin, zihinlerinde sizleri emirlerle 
değil anılarla hatırlasınlar. Unutmayın ‘ Dünyayı 
değiştiremiyorsanız, dünyanızı değiştirin.’ 
ifadelerini kullandı. 

BİR KUŞAĞI ANLAMAK BİR DÖNEMİ ANLAMAKTIR
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İŞ GELİŞTİRME
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası’nın 2018-2021 
dönemi stratejik planı kapsamında “2020 Iş Planı 
Çalıştayı”  düzenlendi.

SATSO 2020 Iş Planı Çalıştayı, Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ ve Meclis Başkanı Talip Kuriş 
ev sahipliğinde meclis üyelerinin yoğun katılımı ile 
Izmir’de gerçekleştirildi. 

Hem Sakarya’nın hem kurumun güçlü ve zayıf 
yönlerini görerek durum tespiti yapmayı ve 
geliştirmeye açık hususları paydaşları ile mercek 
altına alarak iyileştirmeyi hedefleyen SATSO, 2020 
Iş Planı Çalıştayı ile de 2018-2021 Stratejik Plan 
vizyonu çerçevesinde bir sonraki yıl yapılacak 
çalışmaların temelini oluşturdu.

TEPAV Yetkililerinin moderatörlüğünde 4 oturumda 
gerçekleştirilen toplantının ilk bölümünde Demografi 
ve mekânsal gelişim, Bölgesel makroekonomik 
eğilimler, Dış ticaret performansı ve potansiyeli, 
Yatırımlara ilişkin değerlendirme, Doğrudan yabancı 
yatırımlar, Sektörel gelişmeler, Istihdam ve işgücü 
piyasası, Dünyadaki benzer kentlerle kıyaslamalar 
hakkında sunumlar yapıldı.

Sunumlar sırasında anlık online anketlerle meclis 
üyelerinin de Sakarya ekonomisi üzerine görüşleri 
ve değerlendirmeleri alınarak sonuçlar ekrana 
yansıtıldı. 

Çalıştayın ikinci bölümünde meclis üyelerinden 
oluşan 9’ar kişilik masalarda Sakarya’nın SWOT 
analizinin değerlendirilmesi ve güncellenmesi 
yapılırken üçüncü bölümde Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası’nın SWOT analizinin güncellenmesi 
gerçekleştirildi. Önceki yıl hazırlanan SWOT Analizi 
üzerinden gerçekleştirilen revizyon çalışmasında 
önceliklendirmeler de yapıldı.

Çalıştayın son bölümünde TEPAV Danışmanı ve 
Merkez Bankası Eski Başkanı Süreyya Serdengeçti 
“Dünya ve Türkiye çerçevesinde Ekonomik 
Değerlendirme ile ilgili sunum gerçekleştirdi.

Çalıştayda konuşan Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, 
“Her bir meclis üyeme katılımları ve katkıları için 
teşekkür ediyorum. 2020 yılı iş planının temelini 
oluşturacak SWOT analizlerimizi güncelleyerek bu 

SATSO 2020 İŞ PLANI ÇALIŞTAYI YAPILDI
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doğrultuda SATSO olarak 2020 
yılı iş planımızı hazırlayacağız. 

Kurumsallaşmaya önem veren, 
Sakarya’nın sosyal ve kültürel 
hayatına da katkıda bulunan 
ve kendisini sürekli yenileyen 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 
olarak ticaret ve sanayi kadar, 
şehrin ruhuna dokunan, yeniliği 
ve yenilenmeyi gündeminin 
temel maddesi hâline getiren 
bir bakış açısıyla çalışıyoruz. 
Vizyonumuzdaki temel hedeflere 
ulaşmak adına, bir pergelin iki 

ayağı gibi hareket ediyoruz; bir 
ayağımız şehrin kimliği ve hafızası; 
öteki ayağımız, dünyadaki yeni 
gelişmeleri, dinamikleri temsil 
ediyor. Amacımız; sadece rafta 
kalan bir plan değil yaşayan, 
takibi yapılan, hedeflerin 
sorumlularının belli olduğu ve 
yöneticilerin gidişat hakkında 
hesap sorabileceği nitelikte ve 
diğer stratejik planlara temel 
oluşturacak bir stratejik plan 
hazırlamaktır” diye konuştu.
Bizler istiyoruz ki; ürettiklerimizin 

kalitesiyle de markalaşalım.Bu 
doğrultuda ihracatı geliştirme 
projeleri üretiyoruz. Projelerimiz 
çerçevesinde üyelerimizin 
daha fazla ihracat yapar hale 
gelmelerini sağlarken, hiç ihracat 
tecrübesi olmayan firmalarımızı 
da yönlendiriyoruz. Tecrübe 
paylaşımını önemsiyoruz, 
şehrimiz kadar, ülkemize de artı 
değer katmanın peşindeyiz.” 
ifadelerini kullandı.
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Sakarya’da faaliyet gösteren ihracatçı 
işletmelerdeki uluslararası ticaret uzmanı ihtiyacına 
yönelik  “Uluslararası Ticaret Elçileri Projesi” nde 
eğitimler başlıyor.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO),   ihracat 
yapma isteğinde olan firmalar veya hali hazırda 
ihracat yapan ve ihracat departmanlarını 
güçlendirmek isteyen firmalara destek olmak 
için Sakarya Çalışma ve Iş Kurumu Il Müdürlüğü,  
Sakarya Üniversitesi (SAÜ) ve Sakarya Uygulamalı 
Bilimler Üniversitesi (SUBÜ) işbirliği ile başlatılan 
“Uluslararası Ticaret Elçileri Projesi’nde firmalar 

ve paydaş kurumlar arasında protokol imzalandı. 
Ihracatçı firmalar ve ihracat yapmak isteyen 
firmalarını güçlendirilmesi amacıyla bu firmalara 
nitelikli, dış ticaret anlamında donanımlı, ihracatın 
her kademesinde yetkinliğe sahip elemanların 
yetiştirilmesi ve firmalarda istihdam edilmesine 
yönelik başlatılan “Uluslararası Ticaret Elçileri 
Projesi”nde firma aday eşleşmeleri tamamlandı. 
Proje kapsamında 25 katılımcı aday ile firma 
eşleşmelerinin ardından projeye katılan 10 firma 
ile Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, Sakarya 
Üniversitesi, Sakarya Uygulamalı Bilimler Üniversitesi 
ve Iş Kur arasında imza töreni gerçekleşti. Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası, Sakarya Üniversitesi, 
Sakarya Uygulamalı Bilimler Üniversitesi ve IŞKUR 
Sakarya Il Müdürlüğü arasında Mesleki Eğitim ve 
Beceri Geliştirme (MEGIP) kapsamında “E - Dış 
Ticaret Uzmanı” yetiştirme programı ile uluslararası 
ticaret konusunda yetişmiş bir iş gücü oluşturma 
ve firmalara ihracat konusunda kapasite artırma 
şansı sağlanacak.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası (SATSO),   ihracat 
yapma isteğinde olan firmalar veya hali hazırda 
ihracat yapan ve ihracat departmanlarını 
güçlendirmek isteyen firmalara destek olmak için 
Sakarya Çalışma ve Iş Kurumu Il Müdürlüğü (Sakarya 
IŞKUR),  Sakarya Üniversitesi (SAÜ) ve Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi (SUBÜ) işbirliği ile 
başlatılan “Uluslararası Ticaret Elçileri Projesi’nde 
firmalar ve paydaş kurumlar arasında geçtiğimiz 

günlerde gerçekleştirilen protokol töreninin ardından 
den sonra eğitimler başladı.

“Uluslararası Ticaret Elçileri Projesi”ne  katılan 
Makine, Mobilya, Inşaat, Otomasyon gibi farklı 
sektörlerde faaliyet gösteren 11 firma ile 24 katılımcı 
aday eşleştirmeleri sonrasında; istihdam edilen 
personellerin; söz konusu eğitimlerle  daha nitelikli, 
dış ticaret anlamında donanımlı, ihracatın her 
kademesinde yetkinliğe sahip olmaları amaçlanıyor. 
Eğitimler kapsamında; Maliyet Yönetimi, Dış Ticarette 
Teslim ve Ödeme Şekilleri, Uluslar Arası Pazar 
Araştırması, Dış Ticarette Kullanılan Belgeler Tedarik 
Zinciri ve Lojistik Yönetim, Uluslar Arası Pazarlama 
Teknikleri, E-Ticaret, Dış Ticaret Sözleşmelerinin 
Hazırlanması, Dış Ticaret Finansmanı, Gümrük 
Işlemleri ve Dış Ticaretin Vergilendirilmesi konularına 
değinilecek. 

UTE PROJESİ’NDE FİRMALARLA PROTOKOL İMZALANDI

ULUSLARARASI TİCARET ELÇİLERİ PROJESİ’NDE 
EĞİTİMLER BAŞLADI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini yürüten Ticareti Araştırma ve 
Geliştirme Komisyonu girişimleriyle Sakaryalı 
firmalar Chippin platformuna üye oldular.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ve Chippin 
platformunu yöneten Tanı firması arasından 
sözleşme imzalanarak işbirliği protokol imzalandı. 
Protokol imza törenine Sakarya Ticaret ve Sanayi 
Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ,  

SATSO Ticareti Geliştirme Komisyon Başkanı Behlül 
Bayrak, Komisyon Üyeleri, Chippin Firma Yetkilileri 
iştirak etti.

Törende konuşan SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, “Şifremiz54 kapsamında yürütülen 
‘Alışverişini Kendi Şehrinden yap’ çalışmaları 
kapsamında Sakaryalı firmalarımızın markalarını 
firmalarını ulusal bir platformda tanıtmalarına 
imkan sağlayacak bu işbirliği çalışması ticaret 
erbabımıza olduğu gibi tüketiciye de sürekli fayda 
sağlayacak güzel bir uygulama olacak. Mobil 
uygulama esaslı olan ve tüketicilerin arzu ettikleri 
ürün ve hizmetlere erişmelerini kolaylaştıran, 
onları bu amaçla destekleyen Chippin platformu 
ile Sakaryalı firmalar yerel markalarını tanıtma ve 
tüketicilere ulaşma kolaylığı bulacak. Alışverişlerde 
de şifremiz54 diyerek böyle ulusal bir uygulama 
ile yerel firmalarımızı tanıştırmaktan memnuniyet 
duyuyoruz. Karşılıklı faydanın sağlanacağı bu 
uygulamaya üyelerimizin katılımını özellikle tavsiye 
ediyorum. Ilimize, ticaret erbabımıza hayırlı olsun.  ”

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası;  üyelerinin aidiyet 
duygusunu güçlendirmek, yeni üyelerini hizmetleri, 
oda organları ve birimleri hakkında bilgilendirmek, 
SATSO üyeliğinin ayrıcalıklarını anlatabilmek 
amacıyla Üye Hizmet Kiti hazırladı.

SATSO’nun çalışmalarını yakından takip edilebilmesi 
ve üyelerin ilk kayıt işlemlerinin ardından bilgi 
edinebilmelerine yardımcı olmak amacıyla hazırlanan 

Üye Hizmet Kiti; Üyelik levhası, Başkanın Mesajı, 
SATSO anahtarlığı, SATSO rozeti, Oda yayınları, not 
defteri ve çevre dostu kalemden oluşuyor.

Üye Hizmet Kiti,  yeni üyelik işlemi yapan ilk üyeye 
Başkan Akgün Altuğ tarafından takdim edildi.Üye 
Hizmet Kiti’ni takdim eden Başkan Altuğ, “SATSO 
ailemize hoş geldiniz. Her zaman dile getirdiğimiz 
gibi iletişim kuramadığımız, ulaşamadığımız üye 
bizim değildir.  Bu yüzden bütün üyelerimizle güçlü 
ve gerçek bir iletişim kurmak bizim önceliğimizdir.  
ve SATSO üyesi olmanın bir ayrıcalık olduğunu 
üyelerimize hissettirmenin ve bu ayrıcalığı 
yaşatmanın gayretindeyiz. SATSO tüm çalışmalarında 
evrensel etik değerleri, sosyal sorumluluğu ve çevre 
duyarlılığını gözetir. Üyelerimize hizmet etmenin 
gururunu yaşıyoruz. ‘SATSO Ne iş yapar?’ sorusunu 
üyelerimiz nezdinde ortadan kaldırarak, ‘SATSO çok iş 
yapar’ görüşünün güçlenmesi adına çalışmalarımız 
devam edecek.” ifadelerini kullandı.

SAKARYALI YEREL FİRMALAR ULUSAL ALIŞVERİŞ 
PLATFORMUNA GİRİYOR

SATSO YENİ ÜYELERİNE ÜYE HİZMET KİTİ’YLE 
‘HOŞGELDİNİZ’ DİYOR
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Sakarya Üniversitesi (SAÜ) ile Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası (SATSO) Yurtdışı Iş Geliştirme 
Komisyonu tarafından geliştirilen Üniversiteden 
Pazar Elçiliğine Projesi (UPEP), sağladığı büyük 
avantajlarla gelişmeye ve örnek olmaya devam 
ediyor.

Sakarya’daki büyük firmaların yanı sıra ihracata 
kazandırılması gereken Kobi niteliğinde olan ve 
ihracat için gerekli altyapılara sahip olamayan 
işletmeler için geliştirilen UPEP, firmaların potansiyel 
pazarları ile iletişim kurmayı, bu pazarlardaki 
coğrafi ve kültürel farklılıkların yönetme ve yabancı 
dil eksikliklerini giderme konularında büyük 

fark yaratıyor.Sakarya Üniversitesinde eğitim 
gören yaklaşık 3500 yabancı öğrencinin, SATSO 
bünyesindeki işletmelerde gönüllü stajlar yaparak 
işletmelerin ihracat yapmasındaki çeşitli sorunların 
çözümünde başrol oynadığı proje ihracatın 
geliştirilmesine yönelik tüm çalışmalara da altılık 
oluşturuyor.

Konu ile ilgili açıklamada bulunan Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı A. 
Akgün Altuğ, proje üzerine Yurtdışı Iş Geliştirme 
Komisyonu’nun ağırlıklı bir şekilde çalıştığına 
dikkat çekerek “ Projemiz kapsamında yabancı 
uyruklu öğrencilerimizin birer ticaret elçisi olarak 
değerlendirilmesinin iki taraf için de önemli bir adım 
olacağı anlayışı ile projemizi canlandırdık. Çünkü 
Sakarya’nın uzun süredir büyüyen ihracat kapasitesi 
ve ihracatı en hızlı artış gösteren iller arasında 
olması, ihracata yönelik araştırma ve geliştirmelere 
daha da fazla yatırım yapılması gerektiğini 
gösteriyor. Şehrimizin ihracat potansiyelini ortaya 
çıkaracak projeleri desteklemeye ve hayata 
geçirmeye devam edeceğiz.” dedi.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası ve Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi arasında üniversite 
sanayi işbirliği kapsamında lisans ve ön lisans 
öğrencilerinin firmalarda uygulamalı eğitim 
alabilmeleri ve işyeri uygulamasına yönelik 3+1 ve 
7+1 Projesi protokolü imzalandı.

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ ve 
SUBÜ Rektörü Prof. Dr. Mehmet Sarıbıyık arasında 
SATSO’da imzalanan 3+1 ve 7+1 Projesi Protokol 

töreninde, projenin ilk günden itibaren sürekliliği ve 
Türkiye’ye örnek teşkil eden niteliğinden dolayı özel 
bir işbirliği projesi olduğu dile getirildi. Türkiye’de örnek 
olan ve öğrencilerin mesleki nitelik kazanmalarına 
katkı sağlayan proje, Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi ve SATSO arasında,  SUBÜ öğrencilerine 
yönelik ilk defa imzalandı. Törende konuşan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, nitelikli 
istihdamın ve kaliteli işgücünün kazandırılması için 
üniversite sanayi işbirliğinin büyük önem taşıdığına 
dikkat çekerek, “Nitelikli işgücü ihtiyacını karşılamaya 
yönelik çalışmalara önemli  bir altlık oluşturan 3+1 ve 
7+1 Projemiz, uzun yıllardır öğrencilerimizin ihtiyaca 
yönelik olarak firmalarımızda bir dönem boyunca 
staj yapmalarını kapsayan bir çalışma. Üniversite ve 
iş dünyası işbirliği kapsamında yürütülen projemizin 
protokolünü Sakarya Uygulamalı Bilimler Üniversitesi 
ile birlikte imzalamaktan memnuniyet duyuyoruz. 
Öğrencilerimize ve firmalarımıza da hayırlı olsun.” 
dedi. 

ÜNİVERSİTEDEN PAZAR ELÇİLİĞİNE PROJESİ’NDE 
YOLA DEVAM

SUBÜ İLK PROTOKOLÜNÜ SATSO İLE İMZALADI:  SATSO 
VE SUBÜ ARASINDA 3+1 VE 7+1 PROTOKOLÜ İMZALANDI
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SATSO resmi sitesi üzerinden 
f i k i r s e p e t i . s a t s o . o r g . t r 
sayfasından ulaşılabilen 
platforma yoğun ilgi gösteriliyor.

Yenilikçi, farklı alternatifleri 
yatırım alanında değerlendirmeye 
açık, vizyoner yatırımcılar ile  
inovatif ve ticarileştirilebilir fikir 
sahibi girişimcileri bir araya 

getirmeyi amaçlayan platform 
Sakarya’ da bir ilk olarak ilgi 
çekiyor.

Konu ile ilgili açıklama yapan 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanı 
A. Akgün Altuğ,  açıklamasında 
Sanayi ve Ar-Ge Komisyonu’nun 
oluşum amacı ve içerdiği misyon 
itibariyle güçlü ve tamamlayıcı 

nitelikte özel bir projeye imza 
attığını belirterek projeye ilk 
günden itibaren gösterilen ilgiden 
oldukça memnun olduklarını, 
olumlu sonuçlar alabilmek ve 
sürekliliğini sağlamak adına 
gayret edeceklerini dile getirdi.

Sanayi ve Ar-Ge Komisyonu 
Başkanı Turgay Çelik ise şunları 
dile getirdi: “Platformun amacı 
yatırımcılar ile girişimcileri 
bir araya getirecek işbirlikleri 
kurulmasını sağlamak ve 
yatırımcılardan girişimlere 
sermaye ve bilgi birikimi 
aktarılarak;  sonucunda 
da ticarileşebilir olarak 
değerlendirilen girişim 
fikirlerinin hayata geçirilmesini 
sağlamaktır.” dedi.

“FİKİRSEPETİ PLATFORMU”NA YOĞUN İLGİ

SATSO Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Dış 
Ekonomik Ilişkiler Başkanı Nail Olpak ile işbirliği 
protokolü imzaladıkları ziyarette “Ihracatın ithalatı 
karşılama oranının yüzde 150’nin üzerinde olmasının 
temelinde Sakarya’nın üreten bir şehir olması 
yatıyor. DEIK ile işbirliğinin Sakarya ihracatının 
gelişmesi ve hedef pazarlara ulaşma anlamında 
büyük katkı sağlayacağına inanıyorum.”

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Meclis Başkanı Talip Kuriş 
ve SATSO Yurtdışı Iş Geliştirme Komisyon Başkanı 

Ali Ihsan Güneş, Komisyon Başkan Yardımcıları; 
Gökhan Yaman ve Hayrettin Kovacıoğlu, Genel 
Sekreter Yardımcısı Refik Özkorkmaz’dan oluşan 
SATSO Heyeti Dış Ekonomik Ilişkiler Kurulu Başkanı 
Nail Olpak’ı Istanbul’da ziyaret etti. 

Başkan Altuğ, “Cari açıkta fazla veren bir bölgeyiz. 
Ihracatın ithalatı karşılama oranı yüzde 176, 
yüzdesel oran olarak Türkiye birincisiyiz, rakamsal 
olarak bu 3 milyar dolar civarında ve bu sıralamada 
da ikinci sıradayız. Sakarya, ihracat rakamlarını da 
önde götüren illerden biri.  Sakarya’nın ihracatın 
ithalatı karşılama oranının yüzde 150’nin üzerinde 
olmasının temelinde üreten bir şehir olması yatıyor. 
DEIK ile işbirliğinin Sakarya ihracatının gelişmesi 
ve hedef pazarlara ulaşma anlamında büyük katkı 
sağlayacağına inanıyorum” dedi.

DEIK Başkanı Nail Olpak, ise söz konusu ziyaretten 
duyduğu memnuniyeti dile getirerek Oda olarak 
bu duyarlılığa ve bilince sahip olan bir anlayışın 
Sakarya ekonomisine de verimli katkıları olacağını 
ifade etti. 

SATSO DEİK İŞ BİRLİĞİ İLE SAKARYA’NIN İHRACAT 
POTANSİYELİ DAHA DA ARTACAK
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası 2020 yılı Stratejik 
Plan Çalıştayı kapsamında TEPAV Danışmanı ve 
Türkiye Merkez Bankası Eski Başkanı Süreyya 
Serdengeçti, “Dünya ve Türkiye çerçevesinde 
Ekonomik Değerlendirme” konulu bir sunum 
gerçekleştirdi.

Serdengeçti konuşmasında şunları dile getirdi: “Cari 
açık geçmiş yıllarımızdan beri Türkiye’nin büyük 
bir sorunu olarak var olmaktadır ki bunu yıllardır 
tartışıyoruz. Büyüme konusu iktisatta çok önemli 
bir yere sahiptir. Bizim için de çok önemlidir. Çünkü 
biz gelişmiş bir ülke değil gelişmekte olan bir ülkeyiz. 
Ekonomik açıdan gelişmiş ülkelerin seviyesine 
gelmek için onlardan biraz fazla büyümek yetmez, 
onlardan çok daha fazla büyüme hızına sahip 
olmamız gerekmektedir. Yapılması gerekenler çok 

açık; Potansiyel büyüme oranımızı arttırmamız, 
iş yapma kolaylığı üzerinde durmamız, kurumsal 
çerçeveyi güçlendirmemiz, kurallara dayalı ekonomi 
politikası oluşturmamız, uzun dönem sanayi politikası 
üzerinde çalışmamız ve hem yerli hem de yabancı 
yatırımcılar için yatırım ortamını düzeltmemiz 
gerekmektedir.” dedi.

Interaktif bir şekilde ilerlen programda TEPAV 
Danışmanı ve Türkiye Merkez Bankası Eski Başkanı 
Süreyya Serdengeçti, meclis üyelerinin ekonomi 
üzerine sorularını da yanıtladı.

SERDENGEÇTİ TÜRKİYE VE DÜNYA EKONOMİSİNİ 
DEĞERLENDİRDİ
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası öncülüğünde, 
IŞKUR, Sakarya Üniversitesi ve Sakarya Uygulamalı 
Bilimler Üniversitesi işbirliği ile gerçekleştirilen 
‘Uluslarası Ticaret Elçileri Projesi’nin ilk etabı 
tamamlandı.

SATSO ev sahipliğinde gerçekleştirilen sertifika 
törenine Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, Yönetim 
Kurulu Üyesi Hüseyin Ür, Sakarya Üniversitesi 
Rektörü Fatih Savaşan, Sakarya Uygulamalı Bilimler 
Üniversitesi Rektör Yardımcısı Ali Fuat Boz, Sakarya 
Iş Kurumu Il Müdürü Tekin Kaya ve projede yer alan 
öğretim görevlileri ile kursiyer öğrencilerin yanı sıra 
çok sayıda proje ortağı firma yöneticisi katıldı.

Toplantının açılış konuşmasını yapan Sakarya 
Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri Teyfik 
Öztürk şunları dile getirdi; “Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası olarak sürekli değişen yerel ve küresel 
iş yapma ortamında, yerel ve ulusal kalkınma 
faaliyetlerine katkı yapmayı görev addediyoruz. 
Amacımız; üyelerimiz için tercih edilen kalifiye 
dış ticaret personeli yetiştirilmesine ve ihracatın 
gelişmesine katkı sağlamak, yurtdışında uygun 

pazarlar bulmaya dönük çalışmalar yapmaları 
konusunda kendilerine destek olmaktır.” dedi.

Toplantının devamında konuşan Sakarya Iş 
Kurumu Il Müdürü Tekin Kaya, Sakarya Uygulamalı 
Bilimler Üniversitesi Rektör Yardımcısı Ali Fuat 
Boz ve Sakarya Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Fatih 
Savaşan projenin şehir ekonomisi ve firmalarımıza 
katkı sağlaması açısından önemine vurgu yaparak 
sürekli gelişmesi için işbirliği içerisinde çalışmaya 
devam edeceklerine dikkat çeken açıklamalarda 
bulundular. 

Organizasyon sonunda eğitimini tamamlayan 
kursiyerler öğrencilere sertifikaları SATSO Yurt 
Dışı Iş Geliştirme Komisyonu Başkan Yardımcıları 
Hayrettin Kovacıoğlu ve Gökhan Yaman tarafından 
takdim edildi. 

Proje boyunca kursiyer öğrencilere eğitim veren 
öğretim görevlilerine plaketleri IŞKUR Il Müdürü Tekin 
Kaya, Sakarya Üniversitesi Rektörü Fatih Savaşan 
ve Sakarya Uygulamalı Bilimler Üniversitesi Rektör 
Yardımcısı Ali Fuat Boz tarafından takdim edildi.

İHRACAT SİZDEN UZMANI BİZDEN; UTE PROJESİNİN İLK 
ETAP TAMAMLANDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, IŞKUR Sakarya 
Il Müdürlüğü, Sakarya Üniversitesi ve Sakarya 
Uygulamalı Bilimler Üniversitesi işbirliği ile 
gerçekleştirilen Uluslararası Ticaret Elçileri Projesi 
(UTE)’nin ikinci etap eğitimleri başladı.

Projenin başarıyla tamamlanan birinci etabında 
eğitim alan kursiyerler, görev aldıkları firmaların 
ihracata başlamaları veya ihracat yapan firmaların 
yeni pazarlara açılması gibi birçok konuda katkı 
sağladılar. Ihracat kapasitesini artıran birçok firma 
ise şehrimizin ekonomisine ve ihracatına katkı 

sağlamaya devam ediyor.

Katılımın projenin ilk etabında olduğu gibi yüksek 
gerçekleştiği ikinci etap projesinde SAÜ ve SUBÜ 
öğretim üyeleri, kursiyer öğrencilere ileri düzeyde 
uluslararası ticaret eğitimi vererek ihracat 
konusunda çok daha fazla firmaya katkı vermelerine 
yardımcı oluyorlar. 

Konuyla ilgili görüşlerini dile getiren SATSO Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, “Uluslararası Ticaret 
Elçileri Projemizin birinci etabında elde edilen başarı 
ile ilimiz istihdam ve ekonomisine sağladığı pozitif 
katkıları sayesinde ikinci etabına daha da heyecanlı 
hazırlandık. “Ihracat Sizden, Uzmanı Bizden” 
sloganı ile yürüttüğümüz projemiz ile Sakarya’da 
1000 ihracatçı firma hedefimizi gerçekleştirmek 
için çalışmaya hız kesmeden devam ediyoruz. 
Eğitimlerini tamamlayarak firmalarımızda çalışmaya 
başlayan kursiyerlerimizin her birinin gerçek bir dış 
ticaret uzmanı olacağına ve şehrimiz ihracatına 
nice katkılar sağlayacaklarına inanıyorum.” 
ifadelerini kullandı.

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, 
ihracatı artırmaya ve firmaları 
ihracata teşvik etmeye yönelik 
projeleriyle Türkiye’ye örnek 
oluyor.

SATSO Yurtdışı Iş Geliştirme 
Komisyonu ve Sakarya 
Üniversitesi tarafından 2014 
yılında geliştirilen üniversite 
bünyesinde eğitim gören yabancı 
uyruklu öğrencilerin SATSO üyesi 
firmalarda staj yapmasını ve 
firmaların ihracat yapmak için yeni 

pazarlar keşfetmesini sağlayan 
Üniversiteden Pazar Elçiliğine 
Projesi (UPEP) çeşitli illerde örnek 
alınarak uygulanmaya başladı.
Ilk defa SATSO ve SAÜ işbirliğinde 
Sakarya’da uygulanmaya 
başlanan proje ile ihracat yapan 
büyük firmaların ihracatlarının 
geliştirilmesinin yanı sıra küçük 
ölçekli işletmelerin de ihracata 
kazandırılması hedefleniyor.

Ayrıca, Sakarya Üniversitesinde 
eğitim gören yabancı uyruklu 
öğrencilerin kendi ülkeleri ile 
şehrimiz arasında bir ticaret 
köprüsü oluşturmaları, firmaların 
yeni pazar arayışlarına destek 
olmaları, karşılıklı ticarette kültür 
ve yabancı dil eksikliklerinin 
giderilmesi gibi birçok fayda 
sağlıyorlar.2014 yılından beri 

uygulanan projede 33 farklı 
ülkeden 61 öğrenci toplamda 
310 ay isteğe bağlı staj yapmış 
ve hali hazırda 43 firmada da 
görev yapmaya devam ediyorlar.
Uygulanmaya başladığı günden 
itibaren elde edilen başarılar ve 
sağladığı avantajlar sayesinde 
UPEP; Kocaeli, Mersin, Gaziantep, 
Adana ve Erzurum gibi ülkemizin 
önde gelen illerindeki kurumlar 
tarafından örnek alınarak 
uygulanmaya başlandı.

SATSO Yurtdışı Iş Geliştirme 
Komisyonu Başkanı Ali Ihsan 
Güneş ise, “UPEP projemiz birçok 
sektöre ve sayısız yabancı uyruklu 
öğrencimize ciddi fırsatlar sunan 
özel bir çalışmadır.” dedi.

UTE PROJESİNDE İKİNCİ ETAP EĞİTİMLERİ BAŞLADI

UPEP DİĞER İLLERE ÖRNEK OLUYOR



ULUSLARARASI
TİCARET



2019 Faaliyet Raporu252

Malezya Ticari Heyeti ve Malezya Ulusal KOBI 
Kuruluşu  Yetkilileri Türkiye’ye gerçekleştirdikleri 
inceleme gezisi kapsamında Malezya Ulusal KOBI 
Kuruluşu  Sarawak Eyaleti Direktörü Hajı Ismail Bin 
Hajı Hashi  ve beraberindeki heyet, Sakarya Ticaret 
ve Sanayi Odası’nı ziyaret etti. 

Ziyaret kapsamında eğitimleri devam eden 
Uluslararası Ticaret Elçileri Projesi katılımcıları ile 
de bir araya gelen heyet, Sakarya’nın dış ticaret 
potansiyelini arttırma konusunda değerli bir 
proje olduğunu belirterek, katılımcıların Malezya 

pazarındaki fırsatları değerlendirmelerini istedi.
UTE Projesi katılımcılarına Malezya’nın öne çıkan 
sektörleri hakkında bilgi veren Malezya Heyeti  ticari 
ilişkilerin geliştirilmesine yönelik gerçekleştirilen 
görüşmede özellikle gıda imalatı konusunda makine 
ve ekipmanları Türkiye’den temin edebileceklerini 
belirttiler.Helal Gıda ürünleri ve makine imalat 
sektörü ile ilgilendiklerini belirten Malezya Ulusal 
KOBI Kuruluşu  Sarawak Eyaleti Direktörü Hajı 
Ismail Bin Hajı Hashim “ Müslüman ülkelerle daha 
hızlı iş birliği ve ticaret gerçekleştirebileceğimize 
inanıyoruz, Türkiye ve Sakarya ile ikili işbirliklerimizi 
gün geçtikçe her alanda daha da geliştirmek 
gayretindeyiz.”  diyerek iki ülke arasındaki işbirliğinin 
ilerlemesi gerekliliğine değindi. Sakarya Ticaret ve 
Sanayi Odası Genel Sekreteri Teyfik Öztürk ve Genel 
Sekreter Yardımcıları heyete SATSO’nun çalışmaları, 
Sakarya ekonomisi, sektörler ve firmalar hakkında 
bilgi vererek bu tür ikili görüşmeler ve ziyaretlerin 
iki ülke arasında ticaret hacmini arttıracağını dile 
getirdiler. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkanı A. Akgün Altuğ, Güney Afrika Cumhuriyeti 
Büyükelçiliği Politik ve Ekonomik Işler Müsteşarı 
Puleng Chaba ve Ticaret ve Yatırım Sorumlusu Sultan 
Onacak’ı konuk etti.

Iki ülke arasında ticari ilişkilerin geliştirilmesine 
yönelik görüş alış verişinin yapıldığı ziyarette 

Sakarya’nın mevcut ekonomik yapısı ve global Pazar 
payı üzerine değerlendirmelerde bulunan SATSO 
Yönetim Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, iki bölgenin 
de ekonomik olarak birbirilerinin ticari potansiyeline 
ihtiyaç duyduğunu belirterek hedef pazarların çok 
iyi tercih edilmesi gerektiğinin önemine vurgu yaptı.
Chaba ayrıca ülkelerine yatırım yapan Türk işadamı 
sayısını artırmayı hedeflediklerini, bu konuda SATSO 
ile kurulabilecek karşılıklı işbirliğinin bölgemiz ve ülke 
açısından çok değerli katkılar sağlayacağını belirtti. 
Yapılan ziyarette Türkiye ve Güney Afrika arasındaki 
dış ticaret hacmi ve mevcut işbirliklerinin artırılması 
gerektiği konusunda fikir birliğine varıldı.Güney Afrika 
Cumhuriyeti Ankara Büyükelçiliği yetkililerinin SATSO 
ziyaretinde önümüzdeki aylarda MÜSIAD işbirliği ile 
Güney Afrikalı ve Sakaryalı iş adamlarının arasında 
ikili iş görüşmeleri programı gerçekleştirilmesi ve bir 
Memorandum imzalanmasına karar verildi.

MALEZYA HEYETİ ‘ULUSLARARASI TİCARET ELÇİLERİ’ 
İLE GÖRÜŞTÜ

GÜNEY AFRİKA VE SAKARYALI İŞ ADAMLARI B2B’YE 
HAZIRLANIYOR
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, Uluslararası 
ticaretin gün geçtikçe daha da önemli olduğu ve 
uluslararası pazarlarda rekabetin giderek arttığı 
günümüz ekonomisinde üyelerine yurtdışında 
uygun pazarlar bulmaya dönük çalışmalar ve 
planlamalar yapmaya devam ediyor.

Bu doğrultuda, Sakarya’nın ihracat potansiyelini 
artırmaya yönelik çalışmalar kapsamında 
düzenlenen ikili iş görüşmeleri organizasyonu bu 
defa Ganalı iş adamları ile yapıldı.Türk ve Ganalı 
özel sektör temsilcileri ile ilgili kurum ve kuruluş 
yetkililerinin bir araya gelerek; inşaat, mobilya, 
gıda, enerji, ilaç, kozmetik ve tekstil gibi çeşitli 
sektörlerde gerçekleşen görüşmelere Sakaryalı 
yaklaşık 30 firma ile Gana Heyetinden 10 firmanın 
katılımı ile gerçekleştirildi. SATSO Yurtdışı Iş 
Geliştirme Komisyonu Başkanı  Ali Ihsan Güneş, 
SATSO Genel Sekreteri Teyfik Öztürk’ün iştiraki ile 

gerçekleştirilen ikili iş görüşmeleri neticesinde, 
iki ülke iş adamlarının ticari anlamda işbirliğini 
artırmaya yönelik verimli sonuçlar alınması 
bekleniyor.

Konu ile ilgili değerlendirmede bulunan SATSO 
Yurtdışı Iş Geliştirme Komisyon Başkanı Ali Ihsan 
Güneş, “Ilimizin uluslar arası platformda en iyi 
şekilde temsil edilebilmesi, üyelerimizin yurtdışında 
iş hayatında yaşadıkları sıkıntıların giderilmesi 
ve rahat bir uluslar arası ticaret yapılabilmesini 
sağlamak amacıyla Yurtdışı Iş Geliştirme Komisyonu 
olarak SATSO yönetimimiz ile birlikte çalışmalar 
yürütüyoruz. Ikili iş görüşmeleri ile sektörlerimize 
potansiyel pazarlar hakkında bilgi sahibi olmalarını 
sağlamak amacıyla ikili iş görüşmelerinden ciddi 
verim alıyoruz. Devamlılığı için gayret edeceğiz” 
dedi

GANALI İŞ ADAMLARI SATSO’DAYDI



2019 Faaliyet Raporu254

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası bünyesinde 
faaliyetlerini sürdüren ihtisas komisyon başkanları 
Prizren Belediye Başkanının daveti üzerine yatırım 
fırsatlarının ele alındığı Invest in Prizren programına 
iştirak ettiler.

Söz konusu programa Yönetim Kurulu Sayman 
Üyesi Doğan Çatalbaş, Yurtdışı Iş Geliştirme 
Komisyonu Başkanı Ali Ihsan Güneş, Ticareti 
Araştırma Ve Geliştirme Komisyonu Başkanı Behlül 
Bayrak, Sanayii Araştırma ve Geliştirme Komisyonu 
Başkanı Turgay Çelik, Turizm Komisyonu Başkanı 
Taner Belge, Çevre ve Şehircilik Komisyonu Başkanı 
Mehmet Tuncer Açan, Yurtdışı Iş Geliştirme 
Komisyonu Başkan Yardımcısı Hayrettin Kovacıoğlu, 
Yurtdışı Iş Geliştirme Komisyonu Başkan Yardımcısı 
Gökhan Yaman’dan oluşan bir heyet katıldı.

Prizren Belediye Başkanı Mytaher Haskuka’nın 
ev sahipliğinde 10’dan fazla ülkeden sivil toplum 
kuruluşları, meslek örgütleri ve firmaların katıldığı 
üç gün süren programda Arnavut Global Işağı 
Onursal Direktörü Z. Lazim Destani, Germin Şirketi 
Yöneticisi Liza Gashi, Arnavutluk Diaspora Bakanı 
Pandeli Majko ve Arnavutluk – Alman Ticaret 
Odası Yetkilisi Nora Hasani tarafından genel 

bilgilendirmeler yapıldı. Prizren’in yatırımcılara 
sunduğu fırsatlar, Kosova’da yatırım yapmanın 
avantaj ve dezavantajları, Diasporanın toplumun 
gelişimdeki gücü, ikili iş görüşmelerinde SATSO 
heyeti firma yetkilileri ile görüşerek işbirliği ve iki 
bölge arasındaki yatırım fırsatlarını değerlendirdiler.  
Program çerçevesinde SATSO Meclis Üyesi Erdal 
Şenkardeş’in Prizren’de bulunan firmasını ziyaret 
edildi. Prizren iş görüşmeleri ziyareti ile ilgili 
değerlendirmede bulunan SATSO Yönetim Kurulu 
Sayman Üyesi Doğan Çatalbaş şunları ile getirdi: 
“Prizren Belediye Başkanımızın daveti ile katılmış 
olduğumuz iş görüşmeleri gezisi ve Invest in Prizren 
programına komisyon başkanlarımızla iştirak 
etmekten dolayı memnuniyet duyduk. Bölgenin 
yatırım fırsatlarını incelerken Sakarya’nın sektörleri 
ve yatırım alanları hakkında da bilgi verme imkanı 
bulduk.  Bağımsızlığını yakın bir tarihte kazanmış 
olan Kosova’nın, ekonomik anlamda yapılanmasını 
tamamlayabilmek için ciddi anlamda desteğe, 
bilgiye ve yönlendirmeye ihtiyacı bulunmaktadır.
Ilerleyen zamanlarda o bölge ile ilgili yapılabilecek 
çalışmalarda iletişime geçebileceğimiz bir 
platformla görüşme imkanı bulduk.” dedi.

SATSO KOMİSYONLARI INVEST İN PRİZREN 
PROGRAMINA KATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası, Almanya’nın 
Hannover şehrinde düzenlenen ve metal işleme, 
kaynak teknolojisi alanlarında dünyaca ün 
kazanmış ‘EMO Hannover Uluslararası 2019 Metal 
Işleme, Kaynak Teknolojisi Fuarı’na katıldı.

Fuara Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulu Başkanı A. Akgün Altuğ, Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Meclis Üyeleri, SATSO Yurtdışı Iş Geliştirme 
Komisyonu Başkanı Ali Ihsan Güneş, SATSO Genel 
Sekreter Yardımcısı Refik Özkorkmaz ile SATSO 
üyelerinden oluşan 25 kişilik heyet iştirak etti.

EMO Hannover Uluslararası Metal Işleme, Kaynak 
Teknolojisi Fuarı’nda, imalat için 3 boyutlu yazıcılar, 

robotik sistemler, sensörler ve tanı teknolojileri, 
kesme- ayırma tezgahları, metal şekillendirme 
makineleri ve gelişmiş kaynak teknolojileri ile ilgili 
ürünler sergilendi.

Standları ziyaret ederek incelemelerde bulunan 
Başkan Altuğ ve SATSO heyeti, SATSO üyesi olan Kar 
Metal Sanayi ve Ticaret Limited Şirketi’nin açmış 
olduğu standını ziyaret edip başarılar diledi.

SATSO Heyeti ayrıca, Hannover Başkonsolosu 
Banu Malaban ve Ticaret Ataşesi Nilüfer Sandallı’yı 
ziyaret ederek Sakarya’nın ekonomisi ve yatırım 
avantajları işle ilgili bilgi verdi.

SATSO EMO HANNOVER FUARI’NA KATILDI
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Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası heyeti, 
işbirliğini geliştirme ve potansiyeli incelemek için 
Özbekistan’a bir ziyaret gerçekleştirdi.

Özbekistan inceleme gezisine, SATSO Yönetim 
Kurulu Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, Yurtdışı 
Iş Geliştirme Komisyonu Başkanı Ali Ihsan Güneş, 
Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Genel Sekreteri 
Teyfik Öztürk ve beraberindeki 22 kişilik heyet 
Özbekistan’ın Taşkent, Semerkant ve Buhara 
kentlerini ziyaret etti. 

Gerçekleştirilen ziyaret programı kapsamında SATSO 
Heyeti, Taşkent Valiliği’ni, Özbekistan Ticaret ve 
Sanayi Odası’nı, Taşkent Ticaret Müşaviri Abdullah 
Yavuz Türker’i ve Buhara Valiliği’ni ziyaret ederek 
Özbekistan Cumhuriyetinin sanayi zirai üretim 
kapasiteleri, ülkedeki büyük yatırımcıları, ülkenin 
enerji kapasitesi, ithalat ve ihracat kapasiteleri ile 
sosyal yaşam hakkında detaylı bilgiler aldılar.  

Ekonomik, sosyal ve kültürel işbirliği açısından 
verimli geçen ziyaret kapsamında Taşkent Valiliği, 

Özbekistan Ticaret ve Sanayi Odası, Taşkent Ticaret 
Müşaviri Abdullah Abdullah Yavuz Türker’e işbirliği 
ziyaretleri gerçekleştirildi. Ayrıca 8. yüzyıldan kama 
dut ağacından kağıt üretme tekniği ile üretim yapan 
bir kağıt fabrikası da incelenerek sanayinin geçmişi 
hakkında bilgiler alındı. 

Sakarya Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı Yüksel Avşar, Özbekistan’ın 
yatırım ve ticaret için avantajlı ülkelerden biri 
olduğunu belirterek “Ziyaretimizde, her geçen 
gün kendini iyileştirmeye ve serbest piyasa 
ekonomisine geçmeye çalışan bir Özbekistan ile 
karşılaştık. Özbekistan halkı Türklere de ayrı bir 
kardeşlik duygusu beslemektedir. Bu tür ziyaretlerin 
ülkemizin ihracatına katkısının üst seviyede olduğu 
düşüncesindeyim. Odamızın da bu tür ziyaretlere 
verdiği önemin Sakarya ekonomisine fayda 
sağlaması en büyük temennimizdir.” ifadelerini 
kullandı.

SATSO HEYETİ ÖZBEKİSTAN’IN YATIRIM FIRSATLARINI 
İNCELEDİ
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